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Vse pravice pridržane.

Jindřich Bayer je uveljavil svojo pravico do identifikacije avtorja v skladu z Zakonom o
avtorskih pravicah, modelih in patentih iz leta 1988. Vse pravice pridržane. Noben del
te  publikacije  se  ne  sme  reproducirati,  shranjevati  ali  vnašati  v  sistem  za  iskanje,
prenašati  v  kakršni  koli  obliki  ali  na  kakršen  koli  način  (elektronski,  mehanski,
fotokopiranje, snemanje ali kako drugače) brez predhodnega pisnega dovoljenja avtorja
Jindřicha Bayerja.

To, kar sem prispeval k tej knjigi, bi rad posvetil spominu na mamo in očeta, ki bi bila
verjetno  še  danes  z  nami,  če  bi  takrat  vedela,  kar  vem zdaj.  Upam le,  da  bodo te
informacije drugim družinam preprečile,  da bi prestale  tisto, kar je moralo preživeti
naše.

Hvala  naslednjim  ljudem,  ki  so  mi  pomagali  pripraviti  to  knjigo  za  objavo:  Jana
Koplíková,  Leah  Killen,  Janet  Sweeney,  Jenn  Jackson,  Rick  Simpson  in  njegova
družina,  Christianne Laurette,  Chris Harrigan, Marek Piňos, Martin Zeiner in mnogi
drugi. Najlepše se zahvaljujem Lumíru Hanušu in Raphaelu Mechoulamu za podporo in
ogromno dela, ki sta ga opravila na področju raziskav konoplje in anandamidov.

Posebna zahvala moji sestri Diti Podhajská, njenemu možu Miroslavu Podhajskýju ter
celotni družini Podhajský in Bayer.

Jindřich Bayer, 8. junij 2015

Namen  te  zbirke  besedil,  idej  in  mnenj  iz  e  -poštnih  sporočil  in  pogovorov  na
Facebooku  je  predstaviti  trenutno  stanje  znanja  o  uporabi  olj/izvlečkov  konoplje  v
medicini.  Vse  informacije  so  predstavljene  samo  v  izobraževalne  namene  in  niso
namenjene spodbujanju uporabe nevarnih drog, ki povzročajo zasvojenost, nasprotno.
Ne  prevzemamo  odgovornosti  za  kakršno  koli  zlorabo  informacij,  vključenih  v  to
knjigo.  Ne  prevzemamo  nobene  odgovornosti  za  vse,  kar  se  zgodi  ali  bi  se  lahko
zgodilo v zvezi z uporabo olja ali informacijami iz te knjige. Rezultati zdravljenja so
lahko različni.

Sestavil Jindřich Bayer, www.helpoil.com

Knjižna umetnost Vlasta Samohrdová & Jan Pospíšil, www.pospunk.com 
Postavitev tiskanja Marek Piňos
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Protokol Ricka Simpsona

»Začnite ljudi z majhnimi odmerki, velikostjo pol zrna suhega kratkozrnatega riža. Čeprav je olje neškodljivo,
je  za tiste,  ki  se začnejo zdraviti,  bolje  manj  kot  več.  Na začetku vsakih osem ur vzemite  le  drobceno to
neverjetno snov, nato pa redno povečajte odmerek vsake štiri dni in kmalu se bo vaša toleranca povečala. Če
oseba reče, da ni čutila njenih učinkov ali pa jih je čutila le rahlo, bi to bil dober odmerek za začetnika. Le malo
zdravila želite vnesti v njihov sistem, da se bodo lahko navadili.

Nikoli ne veste natančno, kako se bo oseba odzvala, zato postopoma postopoma povečajte odmerek vsake štiri
dni, dokler bolnik ne zaužije skupaj enega grama vsakih 24 ur. Najboljši način za to je, da vsakih osem ur
vzamejo odmerke, ki so enaki približno tretjini grama, potem ko so navajeni na njegovo uporabo. Vseeno bi rad
opozoril tiste, ki imajo težave, da se lahko njihov odmerek zvišuje počasneje, a za najboljše rezultate ga je treba
zaužiti čim hitreje.

To so navodila  za odmerjanje,  ki  jih priporoča Rick,  če lahko bolnik dovolj  hitro poveča toleranco.  Če se
upošteva ta protokol, se lahko mnogi bolniki v treh tednih potrudijo, da lahko zaužijejo tretjino grama vsakih 8
ur. Toda v povprečju večina bolnikov traja štiri do pet tednov, preden lahko zaužijejo to količino na odmerek,
nato pa lahko nadaljujejo z jemanjem enega grama na dan, dokler ne ozdravijo ali se njihovo stanje ne obvlada.

Rick to zdravilo rad dobavlja v plastičnih brizgah, ki nimajo igel, namesto tega je samo majhna odprtina, skozi
katero je mogoče olje stisniti. Pravi, da olje na ta način olajša pacientu merjenje odmerkov in preprečuje okužbo
zdravil s tujimi snovmi.

Večina najlažji način, da razume količino, ki bi jo morali zaužiti, je, da jo primerja z nečim, kot je kratkozrnat
suh riž. Odmerek za začetnike bi moral biti približno polovica velikosti enega od teh zrn riža ali približno ena
osmina palca, ta količina bi bila enaka približno četrtini kapljice. V nekaterih primerih lahko tisti z zelo nizko
toleranco celo ugotovijo, da jim je to na začetku preveč udobno, zato bi lahko po potrebi začeli še z manj.

Odmerke te velikosti je treba zaužiti trikrat na dan, zgodaj zjutraj, sredi popoldneva in približno eno uro pred
spanjem. Začetnik mora iz plastične brizge iztisniti ekvivalent pol zrna suhega riža in to je njihov odmerek.
Čeprav govorimo o zelo majhni  količini  in ne bo škodovala pacientu,  je treba zaradi svoje jakosti  to snov
uporabljati s spoštovanjem.

Po štirih dneh uporabe tega odmerka se nato podvoji na odmerke, ki so enaki velikosti riževega zrna, ali na
odmerke, dolge približno četrt palca, ko jih stisnete iz brizge. Nato se štiri dni kasneje odmerek znova podvoji
in to se nadaljuje vsake štiri dni, dokler bolnik ne more zaužiti enakovrednega šestnajstih zrn riža na odmerek.
Ta količina je približno osem do devet kapljic olja na odmerek, kar je približno ena tretjina grama.

En ml tehta le nekaj več kot en gram, zato lahko bolniki s to meritvijo določijo svoj odmerek, če želijo. Na tej
točki bolniki običajno nadaljujejo s tem odmerkom, dokler s svojim zdravstvenim stanjem ne dosežejo želenega
učinka.  Obstajajo  pacienti,  ki  ne bodo mogli  tako hitro  povečati  odmerka,  vendar  jih  Rick  poziva,  naj  ga
vzamejo čim hitreje, da jim olje olajša trpljenje. Poleg tega bodo obstajali tudi tisti, ki bodo to zdravilo lahko
vzeli hitreje, s tem pa Rick nima težav, dokler pacientu ni težko jemati hitreje, to preprosto pomeni, da se bodo
hitreje pozdravili.

V resnici Rick meni, da bi morali bolniki pri uporabi tega zdravila ostati v svojem območju udobja. Še vedno pa
meni, da se kdor koli s hudim stanjem ne bi smel igrati s to snovjo, saj če se ne jemlje pravilno, morda ne bo
mogel premagati stanja, ki ga je nameraval zdraviti.

Ker je to zdravilo tako varno za uporabo, običajno odmerkov ne merimo natančno, toda za tiste, ki imajo radi
natančne meritve in imajo lestvice zadostne natančnosti, začnite s približno 0,01 g (10 mg) ali manj trikrat na
dan za prvo štiri dni. Nato, če lahko, podvojite na 0,02 g (20 mg) štiri dni, nato na 0,04 g (40 mg) štiri dni, 0,08
g (80 mg) štiri dni, 0,16 g (160 mg) štiri dni in nato 0,32 grama (320 mg). To bi bil idealen urnik odmerjanja za
tiste, ki lahko hitro zaužijejo to snov. Prav tako je dobro vedeti, da se odmerki 1-5 mg običajno prenašajo brez
simptomov.
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Ko boste lahko sodelovali z visokokakovostnimi sevi brsta Indica, bo proizvedeno olje izjemno pomirjujoče. To
je učinek, ki ga bo imelo olje, če ste proizvedli pravo "olje Ricka Simpsona" in vas ni treba skrbeti. Bolniki
preprosto zaspijo in se sčasoma zbudijo. Nekateri se lahko na začetku počutijo nekoliko kamni, vendar bodo
nepoškodovani in običajno v eni uri po vstajanju ta zaspan občutek izgine. Če je olje pridelano iz sort konoplje
sativa, pričakujte težave in dolgotrajno energizirajočo sativa visoko. Ne želite, da bi ljudje z resnimi boleznimi,
kot je rak, poskušali jemati olje s temi učinki, pacient pa ne bo prejel zdravilnih koristi, ki jih lahko prinese
dobra indikacija. Ni vsakdo rad visok in medicinsko ni smiselno, da bi se zaradi te snovi preveč drobili.

Bistvo je, da zdravilo vnesemo bolniku trikrat na dan. Pacient ga lahko preprosto položi na prst in nato strga po
zobeh.  Nato  popijte  hladno vodo ali  čaj,  ki  naj  bi  ga  zelo  enostavno pogoltnili.  Nekateri  sevi  proizvajajo
ekstrakt, ki ni prijetnega okusa, vendar se je s tem enostavno spoprijeti. Preprosto nanesite odmerek pacienta na
majhen košček kruha in ga prepognite, nato pa ga vstavite v usta in jim dajte piti vodo. Enako je mogoče storiti
tudi z uporabo banan ali drugih vrst sadja. Ideja je, da olje čim prej vnesemo v pacienta, vendar Rick še vedno
rad vidi, da ostanejo v svojem območju udobja.

Vsi smo različni in naša toleranca do tega zdravila se bo razlikovala od osebe do osebe, zato se prepričajte, da je
pacientu všeč količina, ki jo zaužijejo. Pri številnih resnih stanjih je pomembno, da pacienti hitro zaužijejo to
zdravilo,  zato bodo imeli  boljše možnosti  za preživetje.  Kot sem že omenil,  čeprav je olje  neškodljivo,  če
bolniku zaužijemo preveč,  izkušnja pogosto ni všeč.  Zato počasi povečajte  njihov odmerek;  tako jim bo z
njegovo uporabo udobno.

Kljub temu, kot radi rečemo, je treba agresivne bolezni zdraviti agresivno, zato bi, če bi imel kaj, kar je smrtno
nevarno,  zaužil  toliko  ekstrakta,  kot  bi  ga  lahko  vzel  v  najkrajšem možnem času.  Mislim,  da  se  je  treba
pripraviti, zato se morajo tisti, ki zmorejo, čim prej navaditi na učinke olja, saj bodo takrat vedeli, kaj lahko
pričakujejo, če bodo morali kdaj vzeti večje odmerke.

Standardno zdravljenje za ponovno vzpostavitev zdravja vašega telesa je 60 gramov visokokakovostnega olja,
zaužitega  v treh  mesecih.  Za tiste,  ki  ste  se  zdravili  s  kemoterapijo  in  obsevanjem,  je  dobro,  da čim prej
zaužijete 120 do 180 gramov olja. Običajno lahko 60 g ozdravi resnega raka, toda za tiste, ki jih je poškodoval
zdravstveni  sistem,  je  pogosto  potrebno  več,  da  se  prepreči  ponovitev  raka  in  odpravi  škoda,  ki  so  jo  ta
zdravljenja pustila za sabo.

Ko je bolnik spet zdrav, lahko znižate odmerek nazaj na en ali dva grama na mesec ali toliko, kolikor bolnik rad
zaužije;  z  naše  perspektive,  več  kot  bolje.  Ne  preskakujte  vzdrževalnih  odmerkov,  saj  so  pomembni  za
ohranjanje  dobrega  zdravja.  Gram na  mesec  ali  kapljica  na  dan po službi  zvečer  se  ne  sliši  veliko,  a  po
Rickovem mnenju bi moralo biti dovolj, da telo ostane zdravo.

Poleg tega ima rad,  da bolniki v povezavi z zdravljenjem z oljem uporabljajo druge naravne stvari,  kot so
jabolčna semena in pšenična trava. Po mojih izkušnjah bi paciente tudi jedel konopljina semena, saj je olje, ki
ga vsebujejo, tako hranljivo in dobro za telo.

Rick tudi meni, da bi morali bolniki poskušati čim hitreje zvišati pH svojega telesa z zaužitjem takšnih stvari,
kot so lubenica ali limonin sok itd. Pravi, da je to najpomembnejše in da lahko s tem bolniku damo veliko boljše
možnosti za preživetje.

Bolniki bi morali začeti jesti tudi več surovega sadja in zelenjave ter jesti manj mesa, zlasti predelanih sort, ki
vsebujejo več toksinov. Rick močno verjame v uporabo strojev za sočenje in meni, da so lahko tudi veliki
odmerki vitamina C v veliko korist.

To  je  protokol  Ricka  Simpsona  in  to  je  razlog,  zakaj  bo  njegovo  ime  znano  večno.  To  je  verjetno
najpomembnejše odkritje vseh časov in koristnega učinka tega, kar nam je dal ta človek, ni mogoče preceniti.
Kakšna je korist sodobne medicine in tehnologije, če ne delujeta? Če želite videti rezultate, poskusite Rickovo
metodo zdravljenja.

Kritizirani smo bili, ker smo to olje imenovali zdravilo za vse, toda kako bi lahko rekli, da je snov, ki jo je
mogoče uspešno uporabiti za zdravljenje številnih zdravstvenih težav? Nekateri mislijo, da besede ozdraviti
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pomenijo, da bo to olje zagotovilo večno življenje, vendar to ni bil Rickov namen. Vsekakor vam lahko to
zdravilo podaljša življenje in z njegovo uporabo lahko živite veliko dlje, o tem ni dvoma. Vendar to še ne
pomeni, da bo zagotovilo večno življenje.

To olje večini še vedno ni legalno dostopno, zato bo trajalo zelo dolgo, da se ugotovi, koliko dodatnih let lahko
zagotovi. Zaenkrat na to zdravilo ne gledamo kot na eliksir nesmrtnosti in trdno verjamemo, da zaradi tega niste
neprebojni. Kljub temu, kot pravi Rick, je prepričan, da bo konoplja glavna sestavina, če bomo kdaj našli ključ
do nesmrtnosti.

Prosim, ne mislite, da ko ga uporabljate, ne morete okužiti z virusom. Še vedno lahko okužite stvari, kot je
gripa, vendar se lahko njeni učinki močno zmanjšajo in okrevali boste veliko hitreje. V primeru pandemije ali
česa podobnega, če zaužijete ali že zaužijete čudovito olje, ki ga ta rastlina lahko zagotovi, bi se vaše možnosti
za preživetje zagotovo močno povečale. " Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Informacije o odmerjanju

Ali obstaja protokol za zdravljenje?

"Obstaja protokol, ki ga je treba upoštevati, da se zagotovi učinkovitost zdravljenja. Majhne količine olja lahko
uporabimo za lokalno zdravljenje kožnega raka in drugih stanj ali pa ga uparimo in vdihnemo, da pomagamo pri
zdravljenju pljučnih obolenj. Olje se lahko absorbira tudi v telo, če ga uporabljamo v obliki svečk ali pa ga
seveda zaužijemo neposredno skozi usta. Za zdravljenje notranjega raka mora bolnik čim prej zaužiti olje. Na
splošno si vedno želite na najbolj smiseln način prinesti to zdravilo na področje, ki povzroča težave. Na primer,
če bi zdravili črevesnega raka, bi bilo najučinkovitejše sredstvo za zdravljenje olje v obliki supozitorijev.

Povprečen bolnik lahko v približno 90 dneh zaužije celotno 60-gramsko zdravljenje raka. Ljudje, ki so utrpeli
poškodbe zaradi sevanja in kemoterapije, ali pacienti, ki so več let trpeli z MS in drugimi resnimi stanji, bodo v
nekaterih primerih ugotovili, da lahko njihove zdravstvene težave pozdravijo kar nekaj časa.

Tisti, ki so jim zdravstveni sistem utrpeli resno škodo in se šele začenjajo zdraviti, se morajo zavedati, da to
naravno olje ne povzroči takojšnjega ozdravljenja. Pogosto takšni bolniki potrebujejo veliko več olja in jih bo
treba jemati dlje časa. Takšni bolniki bi morali poskusiti zaužiti 120 do 180 gramov v šestih mesecih, da bi
odpravili  škodo,  ki  so  jo  pustili  kemoterapija  in  sevanje,  ter  odpravili  škodo,  ki  so  jo  povzročile  druge
dolgotrajne bolezni, in tisto, kar so uporabili za njihovo zdravljenje. Ko je bolnik ozdravljen in je bila vsa škoda
odpravljena ali  je bilo stanje pod nadzorom, priporočam, da nadaljujejo z vzdrževalnim odmerkom 1 do 2
grama olja na mesec za vzdrževanje dobrega zdravja. Za odraslo osebo bi to pomenilo približno kapljico na dan,
in ko se navadijo na njeno uporabo, sploh ne čutijo njenih učinkov, zato si res ne morem predstavljati, da je to
previsoka cena za dobro zdravje. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Zakaj so vzdrževalni odmerki tako pomembni?

»Vsakdo bi moral jemati vzdrževalne odmerke, da ohrani telo razstrupljeno in v dobrem zdravstvenem stanju.
Vse, kar je potrebno, je 1 do 2 grama olja na mesec, samo zaužijte kapljico ponoči približno eno uro pred
spanjem. Tako boste lahko dobro spali in celo zagotovili nekaj zaščite pred sevanjem, ki prihaja iz Japonske in
drugod.

Olje deluje z vašim telesom, da vas ohranja zdravo in zagotavlja zaščito pred najrazličnejšimi zdravstvenimi
težavami.  Svojemu otroku ne bi dovolil niti teh grozljivih cepiv in injekcij,  ki jih ljudje,  kot je Bill  Gates,
poskušajo potisniti v grlo. Če želim svoje otroke zaščititi pred gripo, se bom zaupal v pravilno proizvedeno
konopljino olje, saj vem, da je učinkovito in ne bo škodilo.
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Predlagam, da bolniki začnejo s tremi odmerki na dan v velikosti pol zrna suhega kratkozrnatega riža. Odmerek,
kot je ta, bi bil enak ¼ kapljice, tako da lahko vidite, da bi morali začetniki v večini primerov začeti z zelo
majhnimi odmerki.

Edini čas, ko bi bolnikom priporočil, da začnejo z večjimi odmerki, bi bil, da bi jim hitro odstranili zasvojenost
in nevarna zdravila proti bolečinam ali če bi bili tik pred vrati smrti. Ko ljudje, ki uporabljajo takšna zdravila,
začnejo zdravljenje z oljem, običajno prepolovijo zdravila proti bolečinam. Cilj je zaužiti  dovolj olja, da bi
lajšal  bolečino  in  se  bolniku pomagal  osvoboditi  uporabe  teh  nevarnih  zdravil,  ki  povzročajo  zasvojenost.
Jemanje olja pacientu veliko olajša izvajanje te naloge in bo imel manj odtegnitvenih težav, ker olje odlično
deluje pri odpravljanju odvisnosti.

Za  tiste,  ki  so  v  tej  situaciji,  mislim,  da  bi  moral  biti  njihov  prvi  odmerek  približno  dvakrat  večji  od
povprečnega začetnika.  Nato naj čim prej povečajo odmerek, dokler ne dosežejo točke, kjer ne potrebujejo
drugih  zdravil  za obvladovanje  bolečine.  Pri  odstranjevanju  ljudi,  kot  je  morfij,  lahko naletite  na nekatere
težave. Včasih lahko pri mešanju olja in morfija učinki morfija postanejo še bolj izraziti in bolnik lahko začne
halucinirati.

To  je  le  kratkoročna  pomanjkljivost,  saj  se  bodo  z  zmanjšanjem  bolnikovega  vnosa  morfija  halucinacije
zmanjševale, dokler ne bodo več potekale. V večini primerov odstranjevanje pacientov teh snovi predstavlja
malo težav, zato ne pričakujte, da boste imeli preveč težav. Ko bodo še naprej povečevali odmerek, bo bolnik
razvil večjo toleranco in kmalu ne bodo več niti čutili učinkov olja. Ko se to zgodi, lahko zelo hitro zaužijejo
potrebno količino olja, dokler se ne pozdravijo.

Po štirih dneh jemanja začetnega odmerka lahko večina ljudi poveča količino, ki jo zaužije. Predlagam, da se to
zgodi približno vsake štiri dni, ker to omogoča pacientu čas, da si pridobi toleranco do te snovi. Povprečen
človek potrebuje štiri do pet tednov, da pride do točke, ko lahko zaužije gram na dan. To pomeni, da bi bolnik
vsakih osem ur zaužil 8 do 9 kapljic visokokakovostnega olja. Ko dosežejo ta odmerek, lahko bolnik nadaljuje s
to hitrostjo, dokler stanje ne izgine ali je pod nadzorom.

Mnogi  bolniki  zelo  hitro  razvijejo  toleranco  do tega  zdravila  in  lahko jemljejo  olje  veliko  hitreje.  Če ste
slučajno eden od teh ljudi, vas prosimo, da to snov zaužijete tako hitro, kot želite, saj se bo končni rezultat tako
hitreje pozdravil. Bolnike vedno opozarjam, naj pri uporabi tega zdravila ostanejo na svojem območju udobja,
če pa olje lahko vzamete hitreje, pacientu daje boljše možnosti za preživetje.

Ta metoda telesu omogoča, da počasi gradi toleranco in po štirih do petih tednih večina ljudi nima težav z
zaužitjem grama na dan ali v nekaterih primerih celo več. Povprečen človek, ki vsake štiri dni poveča odmerek,
običajno naleti na nekaj težav. Pravzaprav imam poročila ljudi, ki so jemali olje, v katerih je pisalo, da se med
zdravljenjem niso nikoli niti zvišali. Vsi imamo različna odstopanja za katero koli zdravilo, zato menim, da je
najbolje, da bolniku omogočimo, da ugotovi, kakšno količino te snovi mu je všeč.

Vaša velikost in telesna teža nimata nič skupnega z vašo toleranco na konopljino olje. Videl sem začetnike, ki
so bili zelo veliki moški, ki so vzeli eno kapljico tega olja in v eni uri niti niso mogli izstopiti iz chesterfielda.
Medtem ko so bile njihove žene, ki so bile precej manjše, lahko vzele enak odmerek in sploh niso čutile ničesar.
Kot lahko vidite, velikost ni pomemben dejavnik pri določanju, koliko lahko bolnik vzame, ampak gre bolj za
samega bolnika.

Ko začnete zdravljenje s tem zdravilom, se zavedajte, da bo znižalo vaš krvni tlak. Če trenutno jemljete zdravila
za krvni tlak, pogosto preverjajte tlak, saj zelo verjetno ne boste potrebovali nič drugega kot olje za nadzor
krvnega tlaka v zelo kratkem času. Poleg tega, če je bolnik diabetik, mora spremljati krvni sladkor. V večini
primerov se bo njihova potreba po insulinu zmanjšala, nekateri pa snovi sploh ne potrebujejo več.

Ko ljudje jemljejo olje, mi je všeč, da ostanejo v svojem območju udobja, toda resnica je, da hitreje, ko ga
sprejmejo, večja je možnost preživetja.

En človek z izredno nizko toleranco je potreboval sedem mesecev, da je zaužil 60 g zdravljenja. Res je, da je
ozdravil njegov terminalni limfom, vendar bi bil raje, če bi lahko celotno zdravljenje opravil hitreje.
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Na srečo redko naletim na paciente, ki tako dolgo zaužijejo zdravljenje, vendar se to zgodi. Videl sem celo
bolnike, ki so v enem mesecu opravili celotno zdravljenje in jim je uspelo ozdraviti terminalni rak. Zato je
stopnja zaužitja olja večinoma odvisna od bolnikov samih in od tega, kako hitro lahko razvijejo toleranco.

Na koncu zdravljenja večina ljudi nadaljuje z jemanjem olja, vendar po precej zmanjšani stopnji. Kot sem že
omenil, bi bil približno en do dva grama na mesec, kar je približno ena kapljica olja pred spanjem vsako noč,
dober vzdrževalni odmerek.

Ne maram videti ljudi, ki pretiravajo z oljem, vendar prevelik odmerek ne škodi, zato ne paničite, če se to zgodi.
Glavni  stranski  učinek  tega  zdravila  je  spanje  in  počitek,  ki  ima  pomembno  vlogo v  procesu  zdravljenja.
Običajno vam eno uro po zaužitju odmerka olje pove, naj se uležete in sprostite. Ne borite se proti zaspanosti,
samo počutite  se  udobno in pustite,  da vam olje  da počitek,  ki  ga potrebujete.  V večini  primerov dnevna
utrujenost, povezana s tem zdravljenjem, v enem mesecu izzveni, vendar bolnik ponoči še naprej zelo dobro spi.

Bolnikom, ki umirajo zaradi raka, povem, da bo olje naredilo eno od dveh stvari: ozdravilo bo raka in bodo še
naprej živeli, ali pa bo olje olajšalo, če bo prepozno, da bi vplivalo na ozdravitev svojo pot in lahko vsaj umrejo
brez veliko trpljenja in ohranijo svoje dostojanstvo.

Konopljino olje ima zelo visoko uspešnost pri zdravljenju raka in večina preživi. Na žalost je veliko ljudi, ki
pridejo  k  meni,  zdravstveni  sistem  močno  poškodoval  s  kemoterapijo  in  sevanjem  itd.  Poškodbe,  ki  jih
povzročajo takšna zdravljenja, imajo trajen učinek in ljudi, ki so trpeli zaradi teh tako imenovanih zdravljenj, je
najtežje ozdraviti. Vendar ne obupajte, kajti tudi če ste bili močno poškodovani, ima to olje še vedno 70 do 80 -
odstotno uspešnost.

Če se proizvaja in uporablja pravilno, je zdravilo iz konoplje največji naravni zdravilec na tem planetu. Ne
glede na to, kaj človek trpi, mora olje poskusiti in videti, kaj mu lahko pomaga. Če ste resnično utrujeni od
trpljenja, si oddahnite in poskusite nekaj, kar resnično deluje. Ko boste spoznali, kaj lahko to zdravilo naredi,
boste  razumeli,  zakaj  jaz  in  zgodovina  imenujem  zdravilo  iz  konoplje  zdravilo  za  vse.  "  Rick  Simpson,
konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Druge naravne stvari, ki jih lahko naredite, bi lahko pomagale

»Ko pridejo bolniki k meni po olje za zdravljenje raka, jim najprej rečem, naj spremenijo prehrano. Poskusite se
čim bolj izogibati živalskim beljakovinam, saj ta vrsta beljakovin spodbuja rast raka. Pridobite aparat za sočenje
in začnite jesti čim več surovega sadja in zelenjave, saj se rastlinske beljakovine borijo proti rasti raka. Nehajte
uporabljati sladkor in ga nadomestite z naravnimi sladili, kot je surovi med.

Pacientu čim hitreje zvišajte pH, tako da ga zaužijete, kot sta lubenica in limonin sok itd. Rak ima rad kislo
okolje in ko zvišate pH telesa, oteži preživetje rakavim celicam.

Pred desetletji so imeli raziskovalci odlične rezultate pri zdravljenju raka z velikimi odmerki vitamina C, ki so
ga vbrizgali kar v pacientov krvni obtok na skoraj enak način kot zdravniki injicirajo kemoterapijo, vendar brez
uničujočih stranskih učinkov, ki lahko povzročijo bolnikovo smrt. Zato menim, da bi lahko bili veliki odmerki
vitaminov v veliko korist bolnikom, ki trpijo za resnimi boleznimi, kot je rak.

Pacient naj vsak dan poje semena dveh jabolk, s tem bo dobil dober dnevni odmerek B17, ki je znan tudi kot
laetril. Pred leti je bilo veliko propagande o tem, da to zdravljenje ni varno, vendar so se ti očitki izkazali za
napačne. V resnici ima B17 sam po sebi precej dobre rezultate pri zdravljenju raka. Koristne so lahko tudi druge
naravne stvari, kot so pšenična trava in modrozelene alge. Pred nekaj leti je zdravnik v Italiji z uporabo sode
bikarbone celo zdravil nekatere vrste raka, zato moramo biti odprti za vse možnosti.

Mnogi ljudje, ki so olje uporabljali za zdravljenje raka, niso nič spremenili, vendar je olje kljub temu delovalo
čarobno in so ozdraveli. Če pa imate resno stanje, kot je rak, menim, da bi bilo dobro vzeti druge naravne stvari,
ki bi lahko olju pomagale izkoreniniti raka in vam dale boljše možnosti za preživetje.
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Najpomembnejše pri vsem je, da se morajo ljudje zavedati, da medicinski sistem večinoma naredi veliko več
škode kot koristi. Zato ljudem, ki me kontaktirajo, povem, da je najbolje, če se želijo preživeti, čim dlje od
zdravstvenega sistema.

To je žalostno stanje, v katerem je današnji zdravstveni sistem, in se ne bo spremenilo, dokler ljudje, ki delujejo
v tem sistemu, končno ne spoznajo, da se kemikalije in strup ne zdravijo. Kar se mene tiče, tega, kar danes
počne večina zdravnikov, skoraj ne bi mogli šteti za medicino. Veliko natančneje bi ga bilo imenovati s pravim
imenom, norost.

Z mojega vidika bi moral vsak, ki ima raka, narediti vse, kar je v njegovi moči, da optimizira svoje možnosti
preživetja.  Torej,  vsekakor vzemite  konopljino  olje  za zdravljenje  raka,  vendar  mislim,  da bi  bilo  najbolje
vključiti tudi druga naravna koristna zdravljenja. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Dodatni nasveti za bolnike z rakom pljuč

Q. Ta je bil nekaj časa na olju in je še vedno moral uporabljati zdravila proti bolečinam, zato smo iskali več
načinov, kako pomagati bolniku. 

A.1) Naredite še eno serijo olja in ga poskusite zmešati s tistim, ki ga imate, poiščite čim bolj pomirjujoče olje,
pacienta ne želite napolniti z energijo.

2) Poskusite proizvesti olje iz več kot enega seva hkrati, če je mogoče, običajno ima na ta način boljši učinek
preproge. Še enkrat poiščite najbolj brutalno in pomirjevalno moč vhodnega materiala in olja.

3) Bolje bi bilo, če bi prenehala uporabljati olje v kapsulah. Želite nekaj tega v ustih za dodatno podjezično
absorpcijo (tako ima boljši učinek proti bolečinam)

4) Naredite 0,3-0,5 g svečk s kakavovim maslom in jih uporabite vsaj dvakrat na dan, lahko ga uporabljate
analno in na drug način. 

5) Naj večkrat na dan izhlapi olje - zaželen je kašelj, izkašljati mora vse, kar ne spada v pljuča, vključno s temi
tumorji (preprosto se bodo skrčili, nato pa razpadli in jih bo izkašljala).

6) Naredite oljno tinkturo z alkoholom (20-30-50%, odvisno od tega, koliko olja imate; 1-2 ml olja v 4 ml 96-
99% alkohola) in jo nanesite na mesto, kjer je bila operirana z kapalko ali kapalko - običajno zadostuje ena ali
dve kapljici in na ta način lahko prihranite veliko olja. Seveda lahko nekaj olja nanesete tudi neposredno na
mesto madeža in ga prekrijete z zavojem ter ponovite vsake tri dni ali ko povoj odpade.

7)  Naredite  mazilo  s  karitejevim  maslom  ali  raztopite  nekaj  olja  v  toplem  olju  iz  konopljinih  semen  ali
visokokakovostnem ekstra deviškem oljčnem olju in ga nanesite na območje večkrat na dan. To bi moralo
pomagati odpraviti bolečino v njenih rebrih in ga lahko uporabite tudi za rane na postelji in karkoli na njeni
koži.

8) V svojo prehrano vključite  konopljina semena,  konopljina srca in olje konopljinih semen - vsaj  peščico
semen/srčkov ali 1-3 žlice olja konopljinih semen. 

9) Povečajte pH njenega telesa z lubenico in limoninim sokom itd., Naj vsak dan poje semena dveh jabolk
(B17). 

10) Zdravila proti bolečinam in obliže poskušajte čim prej zamenjati z oljem. Če olje začnete nanašati lokalno,
bi to moralo veliko pomagati. Svečke delajo čudeže tudi pri pljučnih stanjih. Več olja, ki ga zaužije in hitreje to
stori,  bolje  je.  Morala  bi  ostati  na  gram  ali  več  na  dan,  dokler  ne  premaga  bolezni,  nato  pa  ostati  na
vzdrževalnem odmerku 1-2 g na mesec. Preberite in upoštevajte tudi vsa druga navodila na naši spletni strani.
Lep pozdrav, JB in RS

10



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

Načini upravljanja

Katere načine dajanja olja priporočate in kakšne so njihove prednosti?

»Pacientom vedno predlagam, naj olje zaužijejo peroralno za notranje razmere ali pa naj svoje telo vrnejo v
stanje dobrega zdravja. Po nekaj desetletjih izpostavljenosti toksinom v našem vsakdanjem življenju bi morali
tudi tisti,  ki menijo,  da so zdravi,  razmisliti  o zaužitju celotnega 60 g zdravljenja  za razstrupljanje svojega
telesa, preden lahko te snovi povzročijo težave z zdravjem.

Za zdravljenje številnih bolezni, kot so hemoroidi ali črevesni rak itd., Je morda najbolje uporabiti olje v obliki
svečk. Večina ljudi se tega ne zaveda, vendar je vnos olja v telo na ta način eden najučinkovitejših načinov za
izpolnitev naloge.

Mislim, da je za pacienta koristno, da se olje daje čim bližje tumorju ali karkoli se zdravi. Če imate težave s
črevesjem, bi svečke verjetno najbolje delovale, če pa imate kaj podobnega raku grla, bi olje zaužil peroralno.

Zdravniki in raziskovalci že leta injicirajo tumorje laboratorijskim živalim s THC in dosegli so dobre rezultate.
Na žalost pa ne bodo storili enako z umirajočim bolnikom z rakom, zato to še enkrat poudari neuspeh našega
zdravstvenega sistema, da stori tisto, kar je pacientu prav. Če bi zdravniki le prepoznali to neverjetno zdravilo in
ugotovili, kaj je to, in začeli pravilno delovati s to snovjo, bi lahko mnoge, ki zdaj umirajo, rešili.

Pogosto k meni pridejo bolniki s pljučnim rakom in drugimi pljučnimi boleznimi. Takšnim ljudem priporočam,
da poleg zaužitja olja uporabljajo tudi uparjalnik. Izhlapevanje tega zdravila skupaj z zaužitjem ima lahko zelo
koristen učinek za tiste, ki trpijo za pljučnim rakom ali drugimi pljučnimi boleznimi. Pacient mora le zaužiti
redni odmerek, nato pa segreti uparjalnik in vdihniti uparjene kanabinoide v pljuča. To bi lahko storili vsakih
osem ur, ko zaužijejo svoj redni odmerek, od pacienta pa bi bilo potrebno le, da v vsakem okolju nekajkrat
vdihne izhlapele  kanabinoide.  Z uporabo te metode se pljučni rak napada iz obeh smeri,  kar lahko močno
poveča učinkovitost zdravljenja.

V večini  primerov tumorji  preprosto izginejo,  vendar sem slišal,  da so nekateri  bolniki dejansko odkašljali
odmrle koščke tumorjev, s katerimi so trpeli. Prepričan sem, da to ni izkušnja, ki bi jo človek užival, vendar je
to naraven način, da se naša pljuča znebijo stvari, ki jih ne bi smelo biti.

Poleg  tega  poznam paciente,  ki  so  med  iztrebljanjem preboleli  tumorje,  seveda  pa  je  tudi  to  naravno.  V
nekaterih primerih je treba te mrtve inkapsulirane tumorje odstraniti kirurško, če so preveliki, da bi jih lahko
prenesli po naravni poti, zato bi v takšni situaciji potreboval zdravnika.

Sodeč po tistih, ki sem jih dal olju bolnikom z različnimi oblikami raka, ne poznam nobene vrste raka, za katero
to olje ne bi bilo učinkovito. Zame so vse oblike raka ozdravljive, ne glede na to, kje se bo v telesu pojavil.
Manj škode, ki jo je bolnik prejel od zdravstvenega sistema, večje so možnosti za okrevanje, zato bi morali po
mojem mnenju tisti, ki želijo ozdraviti raka, uporabiti to preverjeno naravno metodo. " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

Lokalna uporaba

»Za lokalno uporabo lahko olje zmešamo s kremami za kožo, losjoni za sončenje itd. Vendar pa pri resnih
kožnih boleznih svetujem, da uporabite samo olje v najčistejši obliki. Mešanje olja s čimerkoli bo zmanjšalo
moč tega zdravila. Kljub temu so lahko mnoge od teh oslabljenih oblik zdravil iz konoplje zelo učinkovite pri
zdravljenju kožnih težav.

Pogosto za ljudi z zelo slabimi kožnimi stanji, ki se razprostirajo na velikih delih telesa, priporočam tinkturo
konoplje.  Tinktura  je  preprosto  olje,  pomešano  z  alkoholom ali  kakšnim drugim nosilcem.  Ko  z  kapalko
nanesemo  tinkturo  na  stanje  kože,  alkohol  povzroči,  da  se  ena  kapljica  razširi  na  precej  veliko  površino.
Alkohol izhlapi v nekaj sekundah, območje pa je prekrito s tankim oljem.
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Tinkture so stroškovno učinkovit način dajanja olja na velikih površinah, pacienti pa lahko sami prilagodijo
jakost takšne tinkture svojim potrebam. Če želite, da je tinktura močnejša, preprosto dodajte več olja; če ga
želijo oslabiti, potem samo dodaj še alkohola.

Ali menite, da bi bile tinkture iz konoplje lahko tako močne kot vaše konopljino olje?

Po prostornini bi bilo nemogoče, da bi bila tinktura konoplje tako močna kot čisto olje. Pacient bi lahko zaužil
svoje odmerke, pomešane z alkoholom, toda kaj bi koristilo jemanju tega zdravila z alkoholom? Olje je zdravilo
in mešanje z alkoholom ali drugimi takšnimi nosilci po mojem mnenju ni koristno za notranjo uporabo.

Trenutno obstaja farmacevtsko podjetje, ki prodaja predrago tinkturo na osnovi konoplje, imenovano Sativex, ki
jo razpršimo pod jezikom za lajšanje bolečin itd. Pacientom, ki so uporabljali to snov, sem priskrbel olje in po
tem, ko so doživeli učinke olja, niso imeli treba je še kupiti Sativex, saj so ugotovili,  da je olje, ki sem ga
zagotovil, učinkovitejše. Za lokalna stanja lahko uporabite tinkturo, da olje nadaljuje, toda za resno stanje kože
ali okužbo bi raje uporabil čisto olje pri zdravljenju.

Katere so glavne uporabe za lokalno uporabo in ali ste bili priča alergijskim reakcijam na olje?

Ugotovil sem, da so tinkture učinkovite pri zdravljenju številnih kožnih bolezni in da je uporaba olja na ta način
lahko veliko manj potratna. Za ljudi, ki jih skrbi njihova polt, lahko preprosto mešanje olja s svojo najljubšo
kremo za obraz in dobro nego obraza prinese dramatične rezultate.

Herpes, kožni rak, bradavice, madeže in druga kožna obolenja lahko zdravimo s čistim oljem brez alergijskih
reakcij, ki jih poznam. V resnici sem edino reakcijo, ki sem ji bil priča pri lokalni uporabi olja, povzročil povoj,
ki  smo ga  uporabili  za  pokrivanje.  Če  povoj  uporabljate  dlje  časa,  lahko  povzroči  razdraženost  območja,
pokritega z lepljivim delom povoja. Preprosto je treba dan ali dva prenehati uporabljati povoje in stanje bo
izginilo.

Omeniti moram še to, da olje ne dovoljuje, da bi se povoji prilepili na rano ali okužbo, ki se zdravi. Morda se to
ne sliši preveč pomembno, če pa ste kdaj prestali agonijo odstranjevanja povoja, ki se je prilepil na rano, boste
razumeli, kaj mislim.

Ko sem bil v Kanadi, sem pogosto mešal olja različnih sort, ker se lahko zelo razlikujejo po svojih medicinskih
lastnostih. S tem sem ugotovil, da imajo ta mešana olja boljši splošni zdravilni učinek pri številnih pogojih,
zato,  če nameravate proizvoditi  olje  v večjem obsegu, razmislite  o tem. " Rick Simpson, konoplja:  najbolj
zdravilna rastlina

Ali lahko kombinirate različne vrste dajanja olja?

»Vse različne načine dajanja olja je mogoče kombinirati brez škodljivih stranskih učinkov, kar pa je v nekaterih
primerih lahko zelo koristno. Na primer, če bi imel pljučni rak, bi lahko kombiniral zaužitje olja z uporabo
supozitorijev in olje tudi uparil, da bi ga lahko vdihnil neposredno v pljuča. Tako peroralno zaužitje kot svečke
dobro delujejo pri zdravljenju pljučnega raka, izhlapevanje olja pa je lahko koristno tudi za tiste, ki trpijo zaradi
tega stanja.

Znanstvena literatura pravi, da telo ne more predelati THC, razen če je raztopljeno v živalski maščobi. Ali ne 
bi bilo učinkoviteje uporabiti olja na ta način?

Resnično me malo skrbi, kaj pravi znanstvena literatura, in menim, da živalska maščoba ni dobra za bolnike, ki
trpijo za boleznimi, kot je rak. Po mojih izkušnjah olja ni treba mešati z ničemer, da bi bilo učinkovito. Ker sem
ga večkrat jemal brez hrane in še vedno čutil njegove učinke, mislim, da obstaja velika verjetnost, da je to, kar
so nam povedali, narobe. Če telo ne more predelati THC -ja, ne da bi ga pomešali z živalsko maščobo, zakaj bi
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še vedno čutil učinke olja? Poleg tega, ko se konoplja kadi, v sklepu ni živalske maščobe, kako se torej ljudje
zvišajo?

Z uporabo postopkov, ki  raztapljajo THC v živalski maščobi,  maslu,  masti  itd.,  Čutim, da je moč zdravila
zmanjšana. Zdravilno je olje, ne maslo ali živalska maščoba, zato menim, da je treba to zdravilo uporabiti v
najčistejši obliki, da dosežemo največjo učinkovitost. Če bi vzel osebo, ki je imela dva kožna raka, in sem enega
zdravil s čistim oljem, drugega pa z mešanico oljne živalske maščobe, ne dvomim, da bi se rak, zdravljen s
čistim oljem, pozdravil veliko hitreje in učinkoviteje. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Kajenje konoplje

Ali lahko primerjate zdravstveno vrednost kajenja in uživanja konoplje?

»Ko človek pokadi sklep, je več kot 90% zdravilnih vidikov rastlinskega materiala zgorelo v dimu. Ironično je
zame videti paciente, ki so jemali konopljo s kemoterapijo, da bi zmanjšali slabost, saj kadijo ravno tisto snov,
ki bi jih ob pravilnem jemanju lahko ozdravila.

Zame je malo ali nič primerjave med kajenjem konoplje in uživanjem eteričnega olja te rastline za zdravljenje
zdravstvenega stanja. Če preprosto želite malo olajšati svoje stanje, je lahko kajenje konoplje koristno. Če pa
želite stanje ustrezno zdraviti, je zaužitje olja najboljši način za to. Nobenega dvoma ni, da ima tudi kajenje
konoplje nekaj zdravilnih učinkov, vendar ne pričakujte, da boste na ta način ozdravili resno stanje.

Za kaj je dimljena marihuana dobra z medicinskega vidika?

Z medicinskega vidika ima kajenje konoplje konoplje omejeno medicinsko vrednost v primerjavi z zaužitjem
olja. Kajenje lahko pogosto vpliva na raven sladkorja v krvi pri bolnikih s sladkorno boleznijo, prav tako pa
lahko pomaga zmanjšati  očesni tlak pri ljudeh z glavkomom. Vsi vemo, da sposobnost konoplje zmanjšuje
slabost in kajenje te snovi pogosto pomaga pri boju proti bolečinam, povezanim s številnimi zdravstvenimi
stanji.

Tudi preprosto kajenje dobre vrste Indica človeka sprosti,  kar je samo po sebi lahko zelo koristno. Kajenje
lahko pomaga zmanjšati simptome številnih stanj, kot je MS, in je pogosto zelo koristno za tiste s krčevitimi
stanji. Ne manjka dokazov, ki jasno kažejo, da lahko tudi kajenje konoplje veliko pripomore k blaginji neštetih
ljudi po vsem svetu. Toda z mojega vidika, zakaj bi le zmanjšali simptome, če je mogoče ozdraviti ali veliko
bolje obvladati težavo, če se zdravilo jemlje pravilno v obliki olja?

Malo je  primerjave  med kajenjem konoplje  in  uživanjem konopljinega  olja.  Kajenje je  najmanj  učinkovita
metoda uporabe konoplje kot zdravila. Zdravilna moč konoplje se pri proizvodnji koncentriranega eteričnega
olja  konoplje  večkrat  poveča.  Če  želite  v  tej  rastlini  videti  pravo  zdravilno  čarovnijo,  začnite  zaužiti
visokokakovostno konopljino olje. Ko začnemo zaužiti surov, nezažgan THC in z njim povezane kanabinoide,
so pogosto posledica medicinski čudeži. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Na kaj bi se morale raziskave osredotočiti?

»V bližnji prihodnosti je najpomembnejše, da pridelamo najboljše možne seve zdravil, da bomo lahko ugotovili
njihove resnične zdravstvene vrline. Ker je to zdravilo neškodljivo, lahko opravimo vse potrebne raziskave,
medtem ko zdravimo ljudi.

Nekateri sevi konoplje so za različne zdravstvene težave veliko učinkovitejši  od drugih. V kratkem času bi
morali biti sposobni določiti najboljše vrste za zdravljenje določenega stanja, kar bo omogočilo učinkovitejše
zdravljenje  teh  motenj.  Poleg  tega  moramo čim prej  vzpostaviti  neko obliko  nadzora  kakovosti  in  razviti
standarde, ki se jih morajo dobavitelji držati. Trenutno pacienti nimajo pojma o kakovosti ali učinkovitosti olj,
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ki jih kupujejo pri drugih. Resnično je treba še veliko raziskati o zdravilnih lastnostih te rastline, toda če se tega
lotimo na pravi način, mislim, da se lahko v kratkem času veliko naučimo. " Rick Simpson, konoplja: najbolj
zdravilna rastlina

"Moja 28 -letna prijateljica je bila danes operirana zaradi raka dojke, pravijo, da je rak odstranjen, a ji vseeno
želijo kemoterapijo. Pogovarjala sva se že prej in rekel sem ji, naj zavrne kemoterapijo in naj vzame RSO. Ali
imam glede tega prav? Glede na to, kar sem prebral o Phoenix Tears, bi se mi to zdelo pravilno, vendar bi prosil
za vašo pomoč pri odgovoru na to vprašanje. Hvala. ” Justin

- Dobro opravljeno, Justin. Brez kemoterapije ali skeniranja. Operacija je bila nepotrebna. V naslednjih šestih
mesecih naj poje 120-180 g olja in upošteva navodila na naši spletni strani. JB

»Predstavljajte si, da poskušate naučiti ljudi, kako naj nosijo hlače ... Zdi se enostavno. Kaj pa, če bi vam ljudje
vsak dan pisali in spraševali, kako si obleči hlače? (poslabšanje) To je kot dan prašiča! Če si oblečem hlače in je
vse narejeno pravilno, bom to pokazal nekomu drugemu. Morda bi se nasmejal ljudem, ki bi radi poskusili
obleči hlače nazaj in reči:  »Hej, seveda se dobro prilegajo,  vendar to ne spremeni dejstva, da so na hrbtu!
(Uspelo je pri Khrisu Krossu.)

JB nam preprosto pove, kaj deluje in nam ne bo povedal drugače, ker ni potrebe po drugih načinih. Sledite
navodilom ali pojdite naokoli s hlačami nazaj,  vendar se ne razjezite na JB, ko ugotovite,  da vam je samo
pokazal pravi način! Ne poskušamo spremeniti besedila v knjigi, ampak samo raziskujemo druge knjige! « Čad

- Hvala, Chad, to je bila odlična razlaga in ja, imaš prav. Celotno vprašanje medicine RSO je tako žaljivo
preprosto, da jo dejansko še bolj zaplete. Ljudje so preveč preprosti, da bi verjeli, in sicer, ko sami ne morejo
preizkusiti zdravila in morajo o tem le brati.

In vse je v tem, da je ogroženo življenje ljudi. Osebno se pogovarjam z njimi,  vidim bolečino na njihovih
obrazih,  ne  sprašuj  me,  kaj  mi  po  vseh  teh  letih  naredi.  Po  mojem  mnenju  tukaj  ni  veliko  prostora  za
improvizacijo, ni časa za dolge bebopove solaže ali brezplačni jazz. To je trden old-timer dvanajst-palčni blues
in dolg dvanajst taktov. Rick nam je dal navodila, kako slediti, vendar si vsi želijo znova izumiti kolo zaradi
težav z egom ali tega, kar je.

Vse kar pravim o tem je: »Najprej obvladajte kuhalnik riža in ventilator. Najprej RSO, nato vse druge (manj
močne) oblike zdravil iz konoplje. Ker je moč pomembna. Bolj ko je olje močnejše in pomirjevalno, bolje je za
bolnika. Ni vam treba preizkušati notranjih stanj, najprej poskusite s kožnimi stanji in opazujte, ali se hitreje
zaceli z resničnim zelo močnim in pomirjevalnim RSO s 95-98% THC ali s čim drugim, kar bi vam moralo
odgovoriti. Potem vedite, da se isto, kar se dogaja na vaši koži, dogaja v vašem telesu, ko zaužijete to zdravilo.

Ko to storite,  boste  v bistvu izgubili  zanimanje  za manj  močne oblike zdravil  iz  konoplje.  Ne zato,  ker  v
nekaterih primerih ne morejo pomagati,  ampak zakaj bi leteli v drugem ali tretjem razredu, ko lahko za isti
denar letite v prvem razredu in hkrati hitreje in zanesljivo rešite svoje življenje?

RSO je  vrhunsko zdravilo,  vse ostalo  pa ni  vrhunsko zdravilo.  In  želim vrhunsko zdravilo,  zakaj  bi  želel
razredčeno zdravilo namesto pravega? Bolj kot je olje brutalno pomirjevalno in močno, bolje deluje kot zdravilo
- in to se ne bo nikoli spremenilo. "JB

"Najboljši RSO je 95-98% THC in je zelo močan in pomirjevalen. Karkoli drugega (surova konoplja, sokovi,
užitna  živila,  olja  z  visoko vsebnostjo  CBD,  ne-dekarboksiliran  BHO,  tinkture,  masti,  mešanice,  macerati,
karkoli že) je manj močna oblika zdravila iz konoplje. Vse oblike zdravil iz konoplje so do neke mere seveda
koristne, vendar ne stavljajte svojega življenja na manj močne oblike zdravil iz konoplje. " JB

Postopek pridobivanja konopljinega olja Rick Simpson

"Običajno delam s kilogramom ali več brstov iz zelo močnih visokokakovostnih križcev indike ali indike. Unča
dobrega popka običajno proizvede 3 do 4 grame visoko kakovostnega olja, količina proizvedenega olja pa se bo

14



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

razlikovala od seva do seva. Nikoli niste prepričani, koliko olja boste dobili, dokler ne obdelate materiala, s
katerim  delate.  V  povprečju  kilogram  dobrega  popka  običajno  proizvede  približno  60  gramov  visoko
kakovostnega olja, včasih pa lahko celo dobite bistveno več od nekaterih sort.

Mnogi  verjamejo,  da  mora  biti  olje  jantarno  in  da  bi  morali  videti  skozi  to.  Pogosto  so  olja,  ki  sem jih
proizvedla, pokazala te lastnosti, vendar ne vedno. Barva in tekstura olja, ki ga proizvajate, sta v veliki meri
odvisni od seva, metode in topila,  ki ga uporabljate za proizvodnjo olja. Naj vas ne skrbi, če je olje, ki ga
izdelate, temnejše barve, to ne pomeni, da takšno olje ni močno zdravilo. Dejansko so bila nekatera najmočnejša
olja, ki sem jih kdaj proizvedla, temne barve, vendar so imela še vedno želene zdravilne učinke.

Mislim,  da  bi  morala  ta  navodila  za  vsakogar  olajšati  proizvodnjo  tega  olja,  vendar  se  pred  začetkom
prepričajte, da imate vse, kar potrebujete za pravilno izvedbo. Vse, kar potrebujete, so vhodni material, topilo,
dolžina  lesa,  dve  plastični  vedri,  nekaj  manjših  posod  z  lijaki  in  filtri  za  kavo,  električni  kuhalnik  riža,
ventilator, merilna skodelica iz nerjavečega jekla, grelnik za kavo in brizge.

Postopek, ki ga bom opisal, vključuje dvakratno izpiranje izhodnega materiala z dobrim topilom, kot je čista
lahka alifatska nafta ali 99% izopropilni alkohol, da odstranimo razpoložljivo smolo iz rastlinskega materiala.
Lahka nafta se je izkazala za zelo dobro topilo za pridobivanje olja, poleg tega pa je v primerjavi s stroški
drugih topil tudi precej poceni za nakup. Na voljo je v različnih oblikah in pod različnimi imeni, vendar se
topilo, ki sem ga uporabil, v Kanadi imenuje lahka nafta, v Evropi pa ga pogosto imenujejo benzin (e). Prodaja
se pod različnimi imeni, če pa se obrnete na dobavitelja goriva, ne bi smeli imeti preveč težav pri iskanju, če
povprašate  po  hidrotretiranem  lahkem  alifatičnem  topilu  nafta/naftni  eter/benzin/ogljikovodikovo  topilo  z
vreliščem kjer koli od 40 do 100 ° C (140-212 ° F), številka CAS 64742-49-0.

Lahka nafta ima veliko industrijsko uporabo in se pogosto uporablja za razmaščevanje delov motorja ali tankih
barv itd., Zato sem prepričan, da ne boste imeli težav pri iskanju tistega, kar potrebujete. Če želite le predstaviti
njegovo veliko uporabo, je to ista snov, ki se uporablja za gorivo svetilk in štedilnikov Coleman. Žal pa so
gorivu Coleman dodani zaviralci  rje, zato ne priporočam, da se to gorivo uporablja za pridobivanje olja. V
mnogih državah po svetu je na voljo tudi medicinska nafta (heksan), vendar je nekoliko dražja in običajno težje
dostopna, zato nisem našel bistvene razlike med čisto lahko nafto in njeno medicinsko različico .

Butan lahko proizvaja olje, vendar ne priporočam njegove uporabe kot topila za proizvodnjo tega zdravila, saj je
zelo hlapno in bi za nevtralizacijo nevarnosti zahtevalo uporabo drage opreme. Poleg tega uporaba butana za
proizvodnjo olja ne dekarboksilira končnega izdelka, zato bi bila olja, proizvedena na ta način, manj učinkovita
za medicinsko uporabo, razen če je potreben dodaten čas za njihovo ustrezno dekarboksilacijo.

Edina topila,  s  katerimi imam doslej  neposredne izkušnje,  so eter,  lahka alifatska nafta in 99% izopropilni
alkohol. Eter je moj osebni favorit in je zelo učinkovito topilo, vendar je drago in ga je težko dobiti. Mislim, da
je uporaba etra bolj primerna za zaprte destilacijske naprave, saj je zelo hlapna in zaradi hlapov je pri delu
nevarno.

Eter in lahka nafta sta v naravi bolj selektivna topila, kar pomeni, da alkohol ni tako učinkovit kot topilo, vendar
kljub temu dobro deluje. Alkohol bo raztopil več klorofila iz vhodnega materiala, zato bodo olja, proizvedena z
alkoholom, običajno bolj opazno temne barve.

Da bi bilo topilo učinkovito, bi moralo biti 100% čisto in 100% čisti alkohol je drago in ga je težko najti. Po
drugi strani je lahka nafta precej poceni in je običajno ni težko najti. Poleg uporabe etra je moje topilo izbrana
čista lahka alifatska nafta.

Vsa ta  topila,  vključno z alkoholom,  so strupene narave,  vendar če upoštevate  ta  navodila,  ostanki topil  v
končnem olju ne skrbijo. Ko se končni izdelek ohladi na sobno temperaturo, je to bolj mastna snov in ne olje, ki
je  približno  tako  strupeno,  kot  ga  lahko dobite.  Tudi  če  bi  ostala  rahla  sled  ostankov  topila,  bi  olje  nanj
delovalo, da bi nevtraliziralo vse škodljive strupene učinke. V bistvu vse, kar počnete, je, da sperete zdravilne
smole z materiala brstov. Potem, ko je mešanica topilnega olja filtrirana in topilo odvrelo, ostanejo smole v
njihovi najbolj zdravilni obliki.
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Za najboljše rezultate mora biti izhodni material čim bolj suh. Poskrbite, da bo vaše delo dobro prezračeno in da
na tem območju ni isker, odprtega ognja ali vročih elementov.

Začetni material položite v dobro posodo, da med pranjem preprečite, da bi mešanica oljnega topila izpljunila.
Nato namočite brst z uporabljenim topilom in material popka nato zdrobite z lesom, kot je kos 2 × 2.

Ko je  zdrobljen,  dodajte  še  topilo,  dokler  material  ni  popolnoma potopljen  v  topilo.  Z  materialom brstov
obdelujte približno tri minute z dolžino lesa, s katerim ste ga drobili. Nato mešanico topilnega olja počasi odlijte
v drugo čisto posodo, vhodni material pa pustite v prvotni posodi, da ga lahko drugič operete.

Ponovno dodajte sveže topilo v izhodiščni material, dokler ga ponovno ne potopite v topilo, nato pa ga delajte
še tri minute z dolžino lesa, ki ste ga uporabljali. Nato mešanico topilnega olja vlijte v isto posodo, v kateri je
mešanica topilnega olja od prvega pranja, ki ste ga opravili.

Poskus tretjega pranja rastlinskega materiala proizvede zelo malo olja, kar pa bi bilo kot zdravilo malo ali nič
koristi. Prvo pranje raztopi 70 do 80% razpoložljive smole iz vhodnega materiala; drugo pranje nato odstrani
kakršno koli smolo, ki je koristna, kar ostane.

Olja,  pridobljena pri  prvem pranju,  so najmočnejša v medicini,  če  pa uporabimo visokokakovostni izhodni
material, ima olje tudi pri drugem pranju koristi. Če morate iz nekega razloga delati z materialom, ki ni tako
močan, kot bi moral biti,  je najbolje,  da olje iz prvega pranja uporabite samo za notranjo uporabo, nato pa
začnete rasti ali iskati vhodni material,  ki je boljšo kakovost. Ne pozabite, da je kakovost pomembnejša od
količine in boljši je izhodni material, boljše je zdravilo.

Uporabite nekaj, na primer posode s čisto vodo z majhno odprtino na vrhu in v odprtine vstavite lijake, nato pa
v lijake postavite velike filtre za kavo. Mešanico topilnega olja iz prvega in drugega izpiranja vlijte v filtre za
kavo in pustite, da mešanica topilnega olja odteče skozi filtre, da odstranite neželeni rastlinski material. Več
lijakov  in  posod,  ki  jih  uporabite,  hitreje  bo  filtrirano.  Ko  je  mešanica  topilnega  olja  filtrirana,  je  topilo
pripravljeno za odkuhavanje topila.

Če ga še nimate, lahko kupite poceni večji kuhalnik riža z odprtim vrhom, ki ima nastavitve visoke in nizke
toplote, da zavre olje iz olja. Prepričajte se, da je kuhalnik za riž nameščen v dobro prezračevanem prostoru, v
bližini  pa  postavite  ventilator,  ki  odpihne  hlape,  ko  topilo  odvre.  To  preprečuje  kondenzacijo  hlapov  in
predstavlja nevarnost. Kuhalniki riža so zasnovani tako, da riž med kuhanjem ne zažge. Vgrajeni temperaturni
senzorji bodo samodejno vklopili štedilnik na nastavitev nizke toplote, če se temperatura v štedilniku začne
previsoko.

Če se pri proizvodnji olja temperatura dvigne na 300 ° F (148 ° C), bodo kanabinoidi začeli izhlapevati iz olja in
seveda ne želite,  da se to zgodi.  Če kuhalnik riža deluje pravilno,  bo samodejno izklopil  nastavitev visoke
toplote pri približno 110 ° C (230 ° F), kar je nad temperaturo, pri kateri naj bi prišlo do dekarboksilacije, in je
še vedno precej  pod točko,  da THC in drugi  kanabinoidi  bodo izhlapeli.  Zato močno priporočam uporabo
kuhalnika za riž tistim, ki še nikoli  niso proizvajali  olja, saj odpravlja vsako nevarnost, da bi zadevno olje
poškodoval. Poleg tega je nastalo olje dekarboksilirano, kar je prav tako pomembno, zato lahko doseže polne
zdravilne učinke.

Predlagam, da ljudje za pridobivanje olja ne poskušajo uporabljati loncev in podobnih naprav. Ko sem prvič
poskušal proizvesti olje, sem uporabil lonec in ker nisem vedel, koliko toplote lahko povzročijo te naprave, se je
olje pregrelo in uničilo. Zato menim, da je smiselno, da začetnik začne z kuhalnikom za riž in natančno sledi
našim navodilom. S tem bi jim lahko prihranili veliko žalosti.

Za pripravo tega zdravila in predelavo topila, ki se uporablja, lahko uporabite tudi napravo za destilacijo. Ta
metoda  je  res  bolj  smiselna  kot  uporaba  kuhalnika  riža,  vendar  so  fotografije,  ki  so  zasnovane  za  varno
odkuhavanje topil, drage in večina ljudi ne ve, kako pravilno upravljati eno od teh naprav. Če je na voljo, raje
uporabim sam fotografijo, vendar je v nekaterih državah posedovanje steklenice v nasprotju z zakonom. Če je
kdo resen in želi proizvajati velike količine olja, poiščite destilacijo in se poučite o pravilni uporabi te opreme.
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Med polnjenjem kuhalnika za riž ali vretjem topila vedno pazite, da na iskrici ni odprtega ognja ali vročih
elementov, ker so hlapi, ki nastanejo iz topil, zelo vnetljivi in strupeni. Isti postopek sem uporabil že tisočkrat in
nikoli  nisem imel  težav,  vendar  zaradi  lastne varnosti  sledite  navodilom in poskrbite,  da bo prostor  dobro
prezračen. Prav tako vas opozarjam, da se izogibate vdihavanju hlapov, ki jih proizvajajo topila, saj imajo lahko
neprijetne učinke na vsakogar v bližini.

Prepričajte se, da ventilator deluje in proizvaja dovolj zraka, da odpihne hlape, nato pa napolnite kuhalnik riža,
dokler ni napolnjen približno tri četrtine. To omogoča, da mešanica topilnega olja zavre, ne da bi se razlila.
Kuhalnik za riž postavite na visoko temperaturo in začnite topilo vreti. Nikoli ne poskušajte tega narediti brez
uporabe ventilatorja, saj lahko hlapi kondenzirajo in če pridejo v stik z grelnim elementom, lahko povzročijo
požar.

Ko raven v kuhalniku za riž pade, še naprej previdno dodajajte preostalo mešanico topil, dokler vam ne ostane
nič. Ko se nivo v kuhalniku riža nazadnje zniža in se zmanjša na približno dva centimetra preostale mešanice
topilnega  olja,  dodajte  preostali  mešanici  topila  približno 10 do 12 kapljic  vode.  Ta majhna količina  vode
omogoča, da preostalo topilo lažje zavre iz olja, ki ostane v štedilniku.

Ko v štedilniku  ostane  zelo  malo,  si  običajno  nadenem par  rokavic,  nato  pa  vzamem štedilnik  in  začnem
vrtinčati njegovo vsebino. To se naredi tako, da pretok zraka iz ventilatorja še vedno odvaja hlape in lahko
nekoliko pospeši postopek zaključka. V kratkem času štedilnik samodejno sproži nastavitev visoke temperature
in  nato  preide  na  nizko  temperaturo.  Ko  se  zadrži  topilo,  boste  iz  olja,  ki  je  ostalo  v  štedilniku,  slišali
prasketanje in v olju, ki ostane, boste videli kar nekaj mehurčkov. Prav tako boste opazili nekaj, kar izgleda kot
majhna količina dima ali pare, ki prihaja iz olja v kuhalniku riža, vendar naj vas to ne skrbi, saj je to večinoma
le para, ki nastane iz nekaj kapljic vode, ki ste jih dodali. Ko se kuhalnik riža samodejno preklopi na nizko
temperaturo, Običajno ga pustim, da se ohladi, dokler ga spet ne preklopim na visoko temperaturo. Potem ko se
je  štedilnik  drugič samodejno preklopil  na nizko temperaturo,  nato vzamem notranji  lonec iz  kuhalnika in
vsebino nalijem v merilno posodo iz nerjavečega jekla.

V loncu bo ostala majhna količina olja, ki ga skoraj ne boste mogli izvleči, razen če uporabite nekaj, kot je suh
kruh, da absorbira olje, medtem ko je še toplo. Nato lahko majhne količine tega kruha zaužijemo kot zdravilo,
vendar ne pozabite, da lahko včasih traja eno uro ali več, preden začutite njegove učinke. Zato bodite previdni,
koliko takega kruha zaužijete, saj vas lahko tudi zelo majhna količina uspava kar nekaj ur, enako kot bo surovo
olje naredilo samo. Drug dober način za čiščenje olja, ki ostane v loncu, je, da lonec sperete z majhno količino
alkohola, da dobite tinkturo iz konopljinega olja.

Tinktura, kot je ta, je lahko zelo učinkovita pri zdravljenju kožnih stanj in le malce je lahko daleč, kar vam
lahko prihrani  denar.  Ker tako ali  tako pogosto rada zmešam olje iz več sevov, običajno preprosto pustim
preostalo olje v loncu do naslednjič. Z mešanjem olj iz različnih sevov dobite zdravilne koristi od vseh teh
različnih vrst olja in ugotovil sem, da so takšna olja učinkovita pri zdravljenju vsega. Če imate na voljo veliko
različnih sort dobre konoplje, menim, da je mešanje olj dobra ideja, če pa tega ne storite, verjamem, da bo olje
iz samo enega seva verjetno zadovoljilo vaše potrebe.

Olje,  ki  ste ga vlili  v merilno skodelico iz nerjavečega jekla,  vzemite  na nežno grelno napravo, na primer
grelnik za kavo, da izhlapi vsa voda, ki ostane v olju. Pogosto traja le kratek čas, da izhlapi preostala voda,
vendar tudi nekateri sevi proizvajajo več naravnih terpenov kot drugi. Ti terpeni lahko povzročijo, da olje, ki ga
imate zdaj na grelniku za kavo, kar nekaj časa brbota in lahko traja nekaj časa, da takšna olja prenehajo s to
dejavnostjo. Ko olje na grelniku za kavo preneha brbotati in je malo ali nič vidne aktivnosti, odstranite olje s
grelnika za kavo in pustite, da se nekoliko ohladi. Drug način za dokončanje olja brez grelnika za kavo je, da
olje za približno eno uro postavite v pečico, nastavljeno na 130 ° C. To bo dekarboksiliralo končano olje in
ostanki topila ne bi smeli biti problem.

Nato z uporabo plastičnih aplikatorjev ali brizg brez igel, ki so na voljo v vaši lokalni lekarni, z batom počasi
povlecite toplo olje v brizge in pustite, da se ohladi. V kratkem času bo smola postala gosta mast podobna snov.
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Včasih je smola tako gosta, da jo je težko ohladiti iz brizge. Če se to zgodi, preprosto dajte brizgo v skodelico
vrele vode v kratkem času, da boste lažje iztisnili odmerek. Včasih bo pacient iztisnil preveč olja, če pa se to
zgodi, samo povlecite bat brizge in odvečno olje lahko običajno brez težav povlečete nazaj v brizgo.

V povprečju bo suh kilogram materiala potreboval približno 2 litra (8–9 litrov) topila, da bo opravil potrebno
pranje.  Če  nameravate  olje  proizvajati  iz  bolj  ali  manj  izhodnega  materiala,  preprosto  izračunajte,  koliko
približno topila potrebujete. Od začetka do konca običajno traja tri do štiri ure, da se celoten postopek izvede,
nato pa zdravilo sedi tam pripravljeno za uporabo.

Omeniti je treba tudi, da ima to olje izredno dolg rok trajanja. Toda za dolgotrajno shranjevanje bi ga dal v
temno steklenico s tesnim pokrovom ali posodo iz nerjavečega jekla. Če ga hranite v hladnem temnem prostoru,
lahko ohrani svojo zdravilno moč več let.

Sprva se morda zdi nekaterim zastrašujoče, da bi poskušali izdelati svoje zdravilo, v resnici pa je ta proces zelo
preprost. Vse, kar morate storiti, je, da natančno sledite navodilom in ko nekajkrat pripravite to zdravilo, boste
ugotovili, da ga ni veliko težje pripraviti kot skodelico kave. Ko ste sami pripravili zdravilo, iz medicine vzame
vso skrivnost in v večini primerov se vam ni več treba zanašati na zdravnike, saj ste za zdaj postali sami svoj
zdravnik. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Q. Zakaj mletje suhega materiala vodi do izgube THC? Ali obstaja kakšna razlaga za to?

A. Ste kdaj zmleli res močan brst? Če ste to storili, bi morali vedeti, zakaj. Ta beli prah, ki je po mizo po mletju,
je THC (ali trihomi) in to je tisto, kar bi moralo ostati v olju. Poleg tega, ko je zmlet, je potem preveč v redu in
v olju boste odstranili veliko tistega, česar v resnici niste želeli odstraniti.

Kosti posušite cele brsti, potem ko jih navlažite z nafto ali topilom po vaši izbiri, vendar se je pred obdelavo ne
dotikajte veliko, saj boste vsakič, ko se je dotaknete, nekaj izgubili. Olja, pridobljena iz zmletega materiala, so
bistveno manj močna kot olje, proizvedeno iz brstov, ki so bili zdrobljeni po tem, ko so bili navlaženi.

Prvo hitro pranje je najmočnejše in odstrani približno 70% THC, drugi trakovi približno 20% in tretji približno
5%. Ko ga zmelješ, dobiš v olju vsa tri pranja (pravzaprav štiri) in tega ne želiš. Kakovost nad količino. JB

"Živjo JB. V kolikšnem času lahko pustite, da se brsti posušijo, če jih nujno potrebujete? Hvala. ” Priscilla

- Dokler se kosti ne posušijo. Jaz pa bi se na hitro posušil, recimo 5-7 g brsta, kar vam bo dalo približno gram
olja, dovolj za začetek, nato pa ga lahko dokončate, ko se pravilno posuši, čez kakšen teden. Manj kot ravnate z
vhodnim materialom pred predelavo, manj smole boste izgubili.  Zato je najbolje, da vhodnega materiala ne
dekarboksilirate (tako kot GW brez razloga, olje lahko dekarboksilirate z manj težavami tako, da ga segrejete,
kar morate vseeno narediti, da odstranite ostanke topila). Najbolje je, da brst postavite v vedro za predelavo kar
v sušilnici, brez dodatnega rokovanja, kadar koli je to mogoče. Manj ko se dotikate brsta, tem bolje. JB

1.) Kostne suhe popke sem brusil samo z rokami, brez brusilnika. Začetni material je bil videti kot zelo majhni
brsti pribl. Premer 5 do 10 mm, zato večinoma brez prahu. Ker imam zdaj svoje izkušnje s "kuhanjem", se
popolnoma strinjam z vami v vseh točkah, razen v točki C. Videl sem olja, narejena z alkoholom, ki so običajno
veliko temnejša, saj voda v alkoholu raztopi klorofile. Olje sem naredil s čistim naftnim etrom laboratorijske
kakovosti. To olje je veliko svetlejše barve (zlato-rjave barve) in ima odličen, slasten pikanten okus v primerjavi
z alkoholnim oljem, ki sem ga imel priložnost poskusiti.  Mislim, da mislim, da Naphtha ne odstrani toliko
terpenov in klorofilov kot alkohol. Prav tako vre veliko bolj  nadzorovano in obvladljivo kot alkohol.  Moje
vprašanje je torej tukaj,

- Najprej ne brusite materiala. Pri vsakem ravnanju s suhim popkom boste izgubili THC in druge kanabinoide
(droben prah na mizi bi moral ostati v vedru). Da, mletje in nafta bi bili "boljši" od mletja in alkohola - ta
kombinacija je skoraj zagotovljena napaka, na tak način preprosto ne morete narediti dobrega olja.

Brst dajte v vedro, ga navlažite z nafto, ga dve do tri minute zdrobite s palico, mešanico olja in topil vlijte v
vedro. Če delate s kakovostnim materialom, naredite drugo pranje in drugo mešanico prelijte v vedro s prvim
pranjem. Če ne uporabljate tega dobrega materiala, uporabite prvo pranje samo za notranje namene (in še naprej
iščite dober material).

Eter proizvaja odlična olja (jantarna olja so nam bolj všeč kot temna olja, vendar ne pozabite, da nekateri sevi
proizvajajo temnejša olja kot drugi). Tudi jantarna olja so nam všeč iz praktičnih razlogov - kdo želi imeti črne
zobe z oznakami klorofila? Vendar ga trenutno ne priporočamo veliko, ker je delo z etrom precej nevarno, težko
ga je dobiti v večini delov sveta in zelo smo zaskrbljeni zaradi varnosti tistih, ki proizvajajo olje. Pri relativno
nizkih temperaturah lahko zelo hitro naraste. Tako bo za večino ljudi lahka alifatska nafta delovala v redu.
Običajno uporabljamo nafto, toda eter bi bil topilo po naši izbiri.

Trenutni seznam topil, ki bi jih osebno uporabili, je: 1. eter, 2. čista lahka nafta, 3. 99% izopropilni alkohol, 4.
alkohol za živila - po možnosti 99%, vendar je to običajno težko dobiti in je zelo drago. Ko delate s 96%
alkohola, je preostalih 4% običajno voda. 4% od 10 litrov je 4dcl, skoraj pol litra vode, ki jo boste morali
zavreti - in traja nekaj časa, da lahko porabite bolj razumno.

2.) Končno toplo olje pri 60 ° C sem za 1,5 ure dal v vakuum, da sem popolnoma odstranil vse ostanke topil.
Kot  sem  vam  napisal,  sem  olje  dekarboksiliral  35  zaužitih  gramov  kasneje  ...  Okus  olja  je  bil  pred
dekarboksilacijo precej bolj pikanten, ne bi rekel slabše, a glede riganja imate prav.

- Kot sem rekel zadnjič, je riganje nastalo zaradi ostankov vode. In voda je bila tam zaradi "znanstvene" nizke
temperature, ki ste jo uporabili. Vseeno morate dekarboksilirati olje, zato kuhalnik riža, ki se bo izklopil pri 110
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° C, deluje v redu. Ali pa bi bila najboljša stvar za uporabo mirujoča naprava - a spet veliko ljudi jih ne poseduje
in ne ve, kako z njimi ravnati,  nevarnost eksplozije pa je vedno prisotna. Ko še vedno eksplodira, običajno
poruši celo hišo. Ko vsebina kuhalnice za riž eksplodira, se iz nje dvigne le dva do tri metre visok plamen, s
katerim je precej enostavno ravnati.

Kar zadeva vakuum - seveda, zakaj ne. Če imate opremo in če jo znate pravilno uporabljati, ni slaba dolivati 
olje v njej, če želite biti 100% prepričani, da v njej ni ostankov topil ali če želite zapreti usta tistih, ki so proti
petrokemičnim topilom. Nekateri ga uporabljajo z velikim uspehom in jaz nisem proti. Kot veste, večina ljudi
nima  te  opreme  in  mnogi  naši  bolniki  si  ne  morejo  ali  pa  si  niti  ne  morejo  privoščiti  kuhalnika  riža  in
ventilatorja, zato ne priporočamo vakuuma kot nujnosti.

Poglejte, kako enostavna in preprosta je Rickova metoda in na koliko vprašanj moramo še odgovoriti. Zdaj pa si
predstavljajte, kaj se bo zgodilo, ko bomo dodali podatke o drugih metodah pridobivanja olja. To bo povzročilo
samo zmedo in moral bom dneve in tedne poskušati odgovarjati na vprašanja "zmedenih" ljudi, česar pa itak ne
bom delal dlje.

3.) Pojasnite, zakaj predlagate, da olje zaužijete neposredno iz cevi, neposredno v usta, brez kapsul? Nekaj  
težav z absorpcijo? Večino olja pojem na cigaretnem papirju, vendar redko uporabim nekaj kapsul, če moram
od doma za več ur. Poleg tega pa ne maram po celem zobu, saj je res težko vstati ...

- Zaradi več razlogov. Glavna je ta, da se je ta način zaužitja izkazal za najučinkovitejšega in najbolj koristnega
za bolnike. Izboljša higieno ust, saj tudi razkuži usta in nato pomaga pri vseh stanjih v prebavnem traktu ali v
grlu itd. Pravzaprav, ko imam vneto grlo, poskušam razmazati olje v zadnjem delu ust in nato v ustih, dokler
zdržim. V večini primerov gripo ali vneto grlo (ali njene simptome) rešimo čez noč.

Kot  pravite,  nekaj  olja  ostane  na  zobeh  in  pod  vašim  jezikom,  zato  ta  način  zaužitja  dejansko  združuje
podjezično predelavo olja (ala Sativex in druge pršila in tinkture pod jezikom, ki jih ljudje uporabljajo)  in
predelavo v želodcu in črevesja.  Glavna stvar  je,  da dobite  olje  v  želodec.  Torej,  če  imate  olje  ne preveč
dobrega okusa, lahko vstavite kos kruha ali banane itd. (Ali cigaretni papir, če želite jesti kemikalije v njem), ga
prepognite in pogoltnite kot tableto in sperite z vodo ali čajem ali karkoli želite. Po desetih minutah si zobe
umijte z oljem, pomagalo bo tudi pri ustni higieni. Mnoga olja imajo prijeten okus (še posebej, če izhodiščni
material ni zmlet in ko se za proizvodnjo olja ne uporablja alkohol.

Kapsule - a) kupiti jih morate pri Big Pharma, s katerim jih podpirate s svojim denarjem, b) nekateri ljudje so
alergični nanje, c) nekateri se raztopijo v črevesju in ne v želodcu, d) trgovci pogosto dajejo manj olja v kapsuli,
kot bi moralo biti, e) ne delujejo tako dobro pri toliko pogojih, f) je težko odstraniti olje iz njih, če želite narediti
spoj ali izhlapeti olje za pljučna stanja ali če želite olje uporabiti lokalno. Ne pravim, da ne morete uporabljati
kapsul, vse kar pravim, je, da se je bolje naučiti uporabljati olje neposredno iz cevi. Ko boste več vadili, se
boste naučili uporabljati olje brez kakršnega koli nelagodja. Osebno rad jem olje kar iz kuhalnika riža, vanj
samo potopim prst in vzamem toliko, kolikor mislim, da lahko vzamem. Ne pozabite, to zelo "porabi olje" in
običajno vzamete več kot iz brizge. Ko je olje dobro, vas bo "prevelik odmerek" uspaval, kar je hudo. Seveda pa
to zmorem zaradi svojih izkušenj in strpnosti, tega ne bi in ne priporočam začetnikom ali tistim, ki nimajo toliko
izkušenj. Vse dobro tudi tebi, Stefan. Jindrich "

»Če ste zaskrbljeni zaradi stroškov, je to veliko ceneje kot soplačilo za večino zdravil proti raku in za nekatere,
če zdravila, ki jih jemljete doma za raka, niso zavarovana. Če bi kdo v moji družini potreboval to olje za raka, bi
našel pot. Vso srečo!!!!" Lisa

-  »Strinjam  se,  Lisa,  olje  je  veliko  cenejše,  če  upoštevamo  vse  ostale  stroške  in  izdatke.  Poleg  tega  je
neprimerljivo  varnejši  od  vsega,  kar  bi  zdravstveni  sistem ponudil,  da  ne  omenjam,  da  deluje  veliko  bolj
učinkovito in zanesljivo in ga je vsekakor bolj zabavno jemati kot strup ali sevanje. "JB

Q. Vem, da priporočate, da sami naredite RSO, vendar ima ambulanta nekaj lokalnega in prav spraševal sem se,
kakšna bi morala biti cena zanj. 

A. Za izdelavo grama olja potrebujete 4-7 g visokokakovostnega popka, zato bi morala biti to "prava cena". Da
ne govorimo o smešnih cenah konoplje, zame je prava cena za odmerek 60 g 50-100 USD (ali manj, če bi ga
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zakonito gojili na prostem v velikem obsegu). Ne pravim, da trenutno vem, kje ga dobiti po tej ceni, vrhunsko
olje stane toliko, kot stane vrhunski material tam, kjer živite. JB

Druge oblike pridobivanja

Ste našli kakšne druge načine za izdelavo olja?

"Obstaja veliko načinov za pridobivanje olja in ne trdim, da je moja metoda nujno najboljša,  vendar je po
mojem mnenju edina, ki se je v tisočih primerih izkazala za uspešno.

Dejansko bi se metoda, ki smo jo pokazali svetu, v najboljšem primeru štela za surovo, vendar se na ta način
lahko proizvede zelo čista oblika tega zdravila. Moj namen je bil predstaviti metodo pridobivanja olja z opremo,
ki je na voljo, tako da bi lahko skoraj vsak na enostaven način izdelal svoje zdravilo.

Do preiskave  leta  2005 sem uporabljal  postopke destilacije  za  proizvodnjo  zdravila  in  predelavo topil.  Ta
metoda je veliko manj nevarna in je bolj "prijazna do zemlje", saj topilo ni zapravljeno. Toda policija mi je
zasegla opremo, zaradi česar sem za opravljanje naloge začela uporabljati kuhalnike riža.

Katere druge oblike ekstrakcije je potem mogoče uporabiti?

Spet obstaja več načinov pridobivanja in ne trdim, da sem strokovnjak za take stvari.  Problem znanstvenih
metod,  kot  so  pridobivanje  žlahtnega  plina  itd.,  Je,  da  večina  ljudi  nima  opreme  in  znanja  za  takšno
pridobivanje. Zato smo javnosti pokazali najpreprostejši možni način izdelave tega zdravila sami.

Obstajajo tudi metode ekstrakcije s hladno vodo, ki jih je mogoče uporabiti  za pridobivanje smol. To vrsto
ekstrakcije sem poskušal narediti le nekajkrat in rezultati niso bili tako dobri, kot so pričakovali. Kljub temu
poznam ljudi, ki pravijo, da so na ta način proizvedli visoko kakovostno olje. Očitno je, da hladna voda ne more
vneti ognja ali eksplodirati, zato bi bile vsekakor možne metode pridobivanja hladne vode, vendar se morate
pred dajanjem bolniku prepričati, da je olje dekarboksilirano.

Kaj je dekarboksilacija?

Dekarboksilacija se pojavi, ko so molekule v olju z uporabo toplote zasukle v položaj delta 9, tako da postanejo
bolj medicinsko aktivne. Temperatura, pri kateri se to dogaja, je diskutabilna, saj se številna poročila na to temo
ne strinjajo. S tem, kar sem predlagal, se olje segreje na temperature, ki so precej višje od tiste, pri kateri naj bi
prišlo  do  dekarboksilacije.  Karboksilna  skupina  se  odstrani,  kar  nato  omogoča,  da  se  molekule  prilegajo
receptorjem CB1 in CB2 našega endokanabinoidnega sistema in jim omogočijo prehod možganske pregrade.

Ali obstaja način, da olje postane močnejše?

Obstaja  več  načinov  za  povečanje  učinkovitosti  olja,  vendar  spet  mnoge  od teh  metod  zahtevajo  posebno
opremo in znanje,  ki  jih povprečen človek nima.  V preteklosti  sem izdeloval  takšna olja  in  menim, da so
močnejša in zdravilnejša, vendar zaradi veljavnih zakonov in potrebne opreme nisem mogel proizvesti nobene
količine.

Ali lahko kaj storim, če proizvedeno ali kupljeno olje ni dovolj močno?

Če se za proizvodnjo olja uporablja dober izhodiščni material, se s tem problemom ne bi smelo soočiti, vendar
sem prepričan, da bodo našli tudi tiste, ki ga bodo. Pri zdravljenju resne bolezni bodo uspeli le najboljši, zato, če
olje, ki ga imate, ne ustreza nalogo, bi dobil še nekaj materiala iz brstov in ga pravilno izdelal. Ker življenje
nekoga visi na nitki, ni čas za igranje z oljem nizke kakovosti. Če bi trpeli vi, ne bi želeli najboljših možnih
zdravil? Zato prosimo, da enako zagotovite tudi drugim. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Proizvajamo olja najvišje kakovosti

"V interesu, da bi navadnemu človeku omogočil izdelavo čim bolj kakovostnih in najbolj zdravilnih olj, sem
odkril  preprosto  metodo,  ki  bo  skoraj  vsem omogočila  proizvodnjo  olj  z  še  bolj  učinkovitimi  zdravilnimi
vrednostmi, kot sem jih pokazal javnosti v preteklosti. . Vse kar morate storiti je, da v postopek, ki smo vam ga
že pokazali,  dodate še nekaj korakov, a potem, ko boste na ta način pridelovali olje, se strinjate, da ima to
ogromno razliko.

Če  imate  pri  delu  visokokakovostne  zdravilne  popke,  bi  morali  proizvajati  olja  z  zelo  visoko  vsebnostjo
kanabinoidov, samo z uporabo dobrega topila in kuhalnika za riž. Olja, ki sem jih proizvedla na ta način, so
običajno kazala raven THC 95% ali več skupaj z različnimi ravnmi drugih kanabinoidov in rastlinskih voskov.
Zdravilna moč olj,  kot je to, je tisto, kar je konopljini  konoplji končno dalo medicinsko priznanje,  ki si ga
zasluži, vendar sem vseeno ugotovil, da je mogoče zdravilno moč te snovi brez večjih težav dvigniti na povsem
novo raven.

Vse, kar morate storiti,  je, da vzamete olje in ga postavite v grelno enoto, ki lahko ujame kanabinoide,  ko
izhlapijo, kar bo proizvedlo olja višje kakovosti in čistosti. Čeprav lahko navadni uparjalnik opravi to nalogo, v
resnici niso zasnovani tako, da bi opravljali to vlogo, saj bi tako dolgo trajalo, da se proizvede kakršna koli
količina zdravil, večina razpoložljivih uparjalnikov pa pušča.

Za proizvodnjo nafte v večjem obsegu bi bila potrebna veliko večja enota za uparjanje, ki je bila neprepustna za
zrak, prav tako pa bi bila potrebna uporaba veliko večje zbirne kupole, ki je postavljena pod kotom, tako da bi
se, ko se bodo začeli zbirati kanabinoidi, začeli tečejo do najnižje točke kupole, kjer jih je mogoče zbrati iz
majhne odtočne luknje v obliki visoko prečiščenega olja. Vsakdo, ki je mehansko nagnjen, ne bi smel imeti
preveč težav pri sestavljanju enote za izvajanje te naloge, vendar bo za sestavljanje naprave trajalo nekaj časa in
truda.

Količina olja, ki jo je mogoče zbrati po uparjanju, je odvisna od tega, koliko masnega odstotka kanabinoida je
imelo prvotno izhodiščno olje. Če bi imelo olje, ki ga uporabljate, 99% kanabinoidov glede na maso, bi morali
približno to količino dobiti nazaj po uparjenju.

Naj omenim še, da je to odličen način za izboljšanje kakovosti olj nižjih razredov, ki vsebujejo veliko nečistoč,
zato jih lahko uporabimo kot močnejše in učinkovitejše zdravilo. Tudi izhodiščno olje z veliko nižjo vsebnostjo
kanabinoidov lahko povzroči spodobno zdravilo, če kanabinoide uparimo in nečistoče ostanejo v skledi. Morda
ne boste dobili toliko, kot ste vložili,  vendar boste vsaj dobili olje, ki je veliko bolj zdravilno od tistega, s
katerim ste začeli. Kar zadeva zdravljenje, čistost in učinkovitost zdravila pomenita pacientu vse, zato morate,
če želite proizvesti čim več zdravilnih olj, resno razmisliti.

Zaenkrat si ne morem razložiti, zakaj so olja, proizvedena na ta način, toliko bolj medicinsko aktivna kot celo
najboljša olja, proizvedena z drugimi metodami. Ker so olja, ki sem jih uparil, dekarboksilirana, še preden so šla
v uparjalnik, bi to moralo pomeniti, da so bila že kar se da medicinsko aktivna, zato bi lahko pričakovali majhne
razlike v jakosti po zbiranju olja iz uparjalnika. Ko iz teh visokokakovostnih olj izhlapijo kanabinoidi, v posodi
uparjalnika ostanejo le neželeni rastlinski voski in drugi onesnaževalci. Če pustite te neželene snovi v posodi,
bo olje, ki ga zberete, veliko čistejše, a ker so ta olja imela malo nečistoč, preden so jih sploh dali v uparjalnik,
to malo pojasnjuje, zakaj je olje zdaj toliko močnejše .

Kanabinoidi izhlapijo iz olja med 300 in 400 stopinjami Fahrenheita in te temperature so veliko višje od tistih,
za katere so nam povedali, da so potrebne za dekarboksilacijo. Ali obstaja nekaj, česar še ne razumemo glede
dekarboksilacije, ki povzroča to neverjetno povečanje moči, ali pa vsa ta dodatna toplota, ki je potrebna za
izhlapevanje kanabinoidov, morda naredi nekaj z oljem, česar se v preteklosti še nismo zavedali .

O tem novem postopku govorim zadnjih nekaj tednov, ko opravljam razgovore, zdaj pa je nekaj posameznikov,
ki so začeli izdelovati olja na ta način in glede na to, kar so mi povedali, so bili šokirani zaradi razlike v jakosti.
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Po mojih izkušnjah niti najvišje kakovosti olj, proizvedenih z uporabo opreme za destilacijo ali kuhalnika riža,
ni mogoče primerjati z olji, ki se zbirajo po uparjanju kanabinoidov. Morda so videti približno enaki, vendar
mislim, da so izhlapela olja večkrat močnejša, zato bi morala biti zaradi tega še bolj primerna za zdravljenje
posameznikov z resnimi stanji.

Nekateri  ljudje  preprosto dajo  rastlinski  material  v  uparjalnik  in  nato  po segrevanju  rastlinskega materiala
zberejo kanabinoide v oljni obliki iz kupole uparjalnika. Z uporabo surovin lahko dobimo dostojno olje, vendar
so testi pokazali, da ta olja niso enaka moči olj, proizvedenih v kuhalniku za riž, zato sem ljudem naročil, naj
olje proizvajajo po mojih metodah. Če v uparjalnik vlijete visokokakovostno olje, bo nastalo olje, ki bo nastalo
po  izhlapevanju  kanabinoidov,  veliko  močnejše  od  celo  najboljših  olj,  ki  jih  je  mogoče  izhlapeti  iz
visokokakovostnega materiala brstov. Torej, če želite videti odlične rezultate, jih lahko preprosto dosežete z
izhlapevanjem najboljšega možnega olja in to vam bo dalo zdravilo, za katerega menim, da ni primerljivo.

Ne glede na to, ali se to vladam godi ali ne, v bližnji prihodnosti bomo mnogi od nas izdelovali svoja zdravila,
in ker so ta olja tako učinkovita pri tako velikem številu zdravstvenih težav, pričakujem, da bom to preprosto
ljudsko  zdravilo  povsod  izdeloval  tisti,  ki  nimajo  denarja  za  igranje  iger  z  farmacevtskimi  družbami.  V
prihodnosti  sem  prepričan,  da  bodo  farmacevtske  družbe  poskušale  reči,  da  so  edine  usposobljene  za
proizvodnjo tega zdravila, vendar vsi vemo, da bi bilo vse, kar so ti kriminalci pripravljeni zagotoviti,  zelo
drago; in ker lahko skoraj vsak proizvede to snov, ne vidim potrebe, da bi farmacevtska podjetja sploh igrala
vlogo.

Ko opravimo preprosto preprosto raziskavo, bomo lahko mešali  različne naravne kanabinoide in proizvajali
olja, posebej zasnovana za zdravljenje različnih bolezni, a čeprav bodo ta nova olja imela neverjetne zdravilne
sposobnosti, bodo olja, ki jih lahko sami proizvedemo, vedno imajo svoje mesto v naših omarah. Nikoli nisem
poskušal  patentirati  nobene od metod,  ki  sem jih  odkril,  saj  menim,  da  bi  moralo  biti  to  znanje  na  voljo
vsakomur, ki se ga odloči uporabiti, in nihče nima pravice zadržati ničesar, kar bi nekomu rešilo življenje in
pravzaprav mislim, da bi bil svet veliko boljši, če sploh ne bi imeli patentov.

Čeprav  so  tisti,  ki  želijo  prepovedati  uporabo tega  zdravila,  na  primer  farmacevtske  družbe,  v  preteklosti
dokazali, da nas z veseljem zastrupijo in ubijejo s smeti, ki so jih dali, sem prepričan, da nam bodo skušali
povedati, da so so edini, ki lahko pravilno proizvajajo to zdravilo. Z novo metodo, ki sem jo pravkar opisala,
lahko vsak proizvede zdravila, ki so tako čista kot vse, kar bi lahko ponudilo farmacevtsko podjetje. Poleg tega
menim,  da  bodo zdravila,  ki  jih  lahko  proizvedemo  sami,  veliko  učinkovitejša  od  tiste,  ki  bi  jo  ponudila
farmacevtska družba, saj za razliko od njih nismo v tem zaradi denarja in naš cilj je samo ozdraviti se.

Zdaj ni razumnega razloga, zakaj ne moremo proizvajati lastnih zdravil, in ko nam vlade, ki jih kupujemo in
plačujemo, skušajo to preprečiti, bo to le še en primer, zakaj se moramo znebiti njihove korupcije in enkrat in za
vse, osvoboditi človeštvo iz njihovih krempljev. Doslej bi moralo biti več kot očitno, da farmacevtska podjetja
in naše vlade skrbijo za naše zdravje in dobro počutje malo ali nič, zato dajmo zdravi pameti in materi naravi
priložnost,  da  vidijo,  kaj  lahko  naredita  za  izboljšanje  našega  splošnega  zdravja,  in  enkrat  tako  ravnamo,
prepričan sem, da ne bomo več sprejemali tega, kar se je dogajalo v preteklosti.  " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

Konoplja ali marihuana?

»Konopljo so skozi zgodovino vedno poznali kot konopljo tisti, ki so jo tisoče let gojili kot pridelek. Zaradi
manipulacij s strani velikih denarnih koncernov in vlad, ki jih obvladujejo, so sevi konoplje z visoko vsebnostjo
smole preimenovali v marihuano in zlorabili za širšo javnost. V času, ko se je to zgodilo, širša javnost večinoma
ni imela pojma, kaj sploh je marihuana. Povedali so jim le, da je marihuana nevarna zasvojljiva in smrtonosna
droga. Vsi smo bili prepričani, da je kajenje sklepa skoraj najbolj samouničujoča in škodljiva stvar, ki si jo
lahko naredimo sami. Seveda je bilo vse to zgolj paket laži, toda javnost takrat ni imela sredstev, da bi ugotovila
drugače.
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Če  bi  javnost  vedela,  ko  so  njihove  vlade  poskušale  prepovedati  to  rastlino,  da  so  mnogi  od  očetov
ustanoviteljev in preteklih predsednikov ZDA v času svoje kariere precej kadili konopljo, morda ne bi pogoltnili
teh novih omejitev, ki so jim jih tako zlahka vsiljevali.  . Obstaja veliko dokumentiranih poročil, ki nazorno
opisujejo kajenje mnogih znanih državnikov in celo, kako so predsedniki, kot je Abraham Lincoln, uživali v
času, ko je konopljo preživel v svoji luli na svoji verandi.

Sodeč po nekaterih dokumentih, ki so nastali takratni politični voditelji, kot sta Deklaracija o neodvisnosti in
Ustava, se mi zdi varno reči, da so bili v resnici zelo jasni misleci. Zdi se, da so strašni učinki marihuane, ki so
jo kadili, za katere je javnost zdaj govorila, da so tako škodljivi, da sploh niso vplivali na take posameznike ali
njihovo sposobnost racionalnega razmišljanja. Kljub temu, ko so bili v zgodnjih devetdesetih letih uveljavljeni
zakoni, ki omejujejo uporabo konoplje, desetletja pozneje, je le malo ljudi vedelo za take stvari.

Konopljina medicinska uporaba skozi zgodovino je legendarna. Uporabljali so ga za zdravljenje skoraj vseh vrst
bolezni in poškodb. Le v zadnjih nekaj desetletjih je bila uporaba konoplje v medicini zavrnjena javnosti. Če
želimo konopljino rastlino prepoznati v resnici, moramo le ločiti dejstva od fikcije.

Sistem je  javnosti  konopljo  zlorabil  s  preimenovanjem v marihuano.  Novinarji  in  filmski  mediji  so našim
staršem in starim staršem povedali, da je rastlina marihuane in/ ali konoplje smrtonosna, nevarna in odvisna
droga.  Nič ne bi moglo biti  dlje od resnice,  toda v tistem času je bilo javnosti  skoraj nemogoče ugotoviti
dejstva.

Tisti, ki so proizvedli to smešno propagando, so že dolgo mrtvi, zakaj torej laži in prevare o konoplji ostajajo?
Odgovor je preprost - denar. Trpimo in umiramo, ker želijo farmacevtske družbe in drugi veliki denarni interesi
izboljšati svojo stopnjo dobička. Da bi lahko to še naprej počeli, morajo zagotoviti, da je konoplja nezakonita in
stran od javnosti, za medicinsko uporabo in druge namene.

Če pogledamo v zgodovino vsega tega,  bomo ugotovili,  da sta bila  John D. Rockefeller  in  njegovi  bogati
prijatelji skupaj s korupcijo, ki je vključevala vlade tiste pretekle dobe, ki nam je omogočila zdravstveni sistem,
ki ga imamo danes. Na medicinskih šolah, ki so jih financirali bogati in močni, so zdravnike učili alopatske
medicine, torej medicine iz kemikalij in strupov. Sčasoma so njihove laži in prevare prepričali ne le zdravnike,
ampak tudi širšo javnost, da so kemikalije in strupi koristni za zdravstvena stanja. Z drugimi besedami, tako
imenovane medicinske šole so zdravnikom in širši javnosti sprali možgane, da verjamejo, da je črna bela. " Rick
Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Kateri sev ali seve naj uporabim za izdelavo olja?

»Na to vprašanje je težko odgovoriti, saj smo v resnici vsi na milost in nemilost trgovcev s semeni, saj so oni
tisti, ki imajo zadnjo besedo pri tem, kar pridelujemo.

Težava je v tem, da če bi pri petih različnih dobaviteljih semen naročili sev, kot je White Widow, bi verjetno na
koncu vzgojili pet popolnoma različnih vrst rastlin. Vrsta bele vdove, ki sem jo gojila v Kanadi, je imela zelo
močan pomirjevalni učinek, kot dobra sorta Indica, in bila je eno najboljših protibolečinskih sredstev, kar sem
jih kdaj srečal. Če pa bi skušal ista semena naročiti pri podjetju, pri katerem sem jih prvotno kupil, bi mi danes
verjetno poslali semena s popolnoma drugačnimi zdravilnimi vrednostmi.

Bela vdova, ki sem jo videl v Evropi, je veliko bolj energična od tiste, ki sem jo gojil v Kanadi, zato se zdi, da
so tukaj na voljo semena, ki so bolj sativa dominantna. Na žalost večinoma ni imel zdravilnih vrednosti, ki jih
iščem, da bi povzročil močan zaspan učinek, kot je bela vdova, ki sem jo gojil v Kanadi.

Nekateri sevi so boljši za lajšanje bolečin, drugi pa bodo učinkovitejši pri nadzoru ravni sladkorja v krvi pri
diabetikih ali pri zniževanju očesnega tlaka pri tistih, ki trpijo za glavkomom. Potrebujemo stalno stalno oskrbo
s  semeni,  ki  imajo  znane  zdravilne  vrednosti,  tako  da  bo  navaden  človek  vedel,  kaj  gojijo.  Vse,  kar
potrebujemo, je svoboda pri gojenju najbolj zdravilnih sevov na zemlji,  nato pa bi s preprostim postopkom
izločanja lahko ugotovili, kateri sevi proizvajajo najboljše olje za zdravljenje različnih zdravstvenih stanj.
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Ko je to storjeno, bi lahko imeli javnost na voljo stabilno oskrbo s temi semeni, nato pa bi lahko vzgojili seve,
ki ustrezajo njihovim zdravstvenim potrebam. Toda dokler ne pride ta dan, ne morem priporočiti določenega
prodajalca semena ali semena in reči, da je "to za vas" in ima "zagotovljene učinke".

Nekatera semenarska podjetja imajo na voljo informacije o zdravilnih vrednostih sevov, ki jih prodajajo. Zato bi
bilo dobro, da pred nakupom pregledate te podatke.

Na katere vrste bi morali pacienti paziti?

V tem trenutku lahko le povem javnosti, naj za proizvodnjo olja naroči močne in zelo pomirjujoče križce sativa
indica ali indica, ki imajo 20% THC ali več. Poleg tega me ljudje vedno sprašujejo, kje lahko dobijo semena,
kar je lahko resnična težava za tiste, ki živijo v nekaterih državah, ki jim ne dovoljujejo prodaje. Če greste na
internet in boste našli številna semenarska podjetja, ki bodo dobavljala semena konoplje in nekaj ladij po vsem
svetu. (Nasvet: poiščite besede semena marihuane po vsem svetu in videli boste izbor spletnih trgovin, ki bi
lahko zadovoljile vaše potrebe).

Na kaj moramo biti pozorni pri izbiri ali nakupu obratov za proizvodnjo olja?

Ljudje,  ki  nimajo  izkušenj  s  konopljo,  morajo  biti  previdni,  saj  vam bodo številni  pridelovalci  in  trgovci
preprosto poskušali  prodati vse, kar imajo.  Tistim, ki nikoli niso kadili  konoplje, predlagam, da ob nakupu
vzamejo nekoga z izkušnjami.

Ne morete vedno pogledati in vonjati, da ugotovite moč konoplje. Videl sem brsti, ki so se lesketali s smolo in
so lepo dišali, vendar niso imeli moči za proizvodnjo dobrih zdravil. Zato je najbolje, da pred nakupom velike
količine ugotovite, kako močan je material.

Ko nekdo prinese kilogram za proizvodnjo zdravila, najprej preizkusim njegove učinke na sebi. Odrežem malo
popka in z njim zvijem spoj. Če je konoplja dobra, do trenutka, ko sem pokadila polovico sklepa, čutim njegove
učinke. Kar iščem, je močan zaspan občutek, zaradi katerega se želite uleči. Če kadim dobro križnico indica ali
indica prevladujoč križ sativa, bodo ponavadi te sorte pokazale te učinke.

Ugotovil sem, da so skoraj vse sorte konoplje, ki povzročajo ta občutek zaspanosti, zelo zdravilne. To so sorte,
ki sem jih z velikim uspehom uporabil pri pridelavi olj za zdravljenje raka in drugih resnih notranjih težav. "
Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Kako ugotoviti, kateri vhodni material kupiti?

»Najlažje  boste  ugotovili,  kakšne  lastnosti  ima  brstični  material  v  sebi,  tako  da  ga  preprosto  pokadite  in
preverite, kakšen učinek ima na vas. Ko mi ljudje pripeljejo konopljo za pripravo tega zdravila, zavijem sklep.
Ko sem popil približno polovico, vem, ali ima pomirjujoč učinek, ki ga iščem, in tako izberem material, ki ga
uporabljam.

Če boste konopljo kupovali za proizvodnjo zdravil in je sami ne kadite, vzemite s seboj nekoga, ki je izkušen
kadilec in naj poskusi nekaj materiala, ki ga nameravate kupiti. Povejte jim, da iščete pomirjevalni učinek in da
ne želite kupiti nečesa, kar vas poživi ali poživi.

Prav  tako  ni  slaba  ideja,  da  s  seboj  prinesete  žepno  lupo,  zato  lahko  smolo  pregledate  na  popku,  ki  ga
nameravate kupiti.  Dober brst  je videti,  kot da je pokrit  z zmrzaljo,  največkrat  ga je mogoče videti  celo s
prostim očesom. Ko se navadite na pridobivanje olja, lahko pogosto dobite dobro predstavo, koliko olja lahko
proizvede seva na kilogram, samo če pogledate material  brstov s povečevalcem. Smola,  ki jo opazujete,  je
zdravilo in na splošno, več ko je prisotnih na materialu brstov, večja bo količina olja, ki ga bo proizvedla.
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Zakaj priporočate, da ljudje izdelujejo olje iz kilograma ali več vhodnega materiala? Bi ga lahko proizvedli iz
recimo unče posušene konoplje? '

Ja, seveda, olje je mogoče proizvajati tudi v manjših količinah. En unč dobrega suhega konopljinega popka bi
moral proizvesti 3 do 4 grame visoko kakovostnega olja, za oba pranja pa bi bilo potrebno le približno 16 unč
topila.

Vendar obstajajo razlogi, zaradi katerih predlagam, da bolniki proizvedejo olje iz kilograma, če je mogoče, in
vključujejo pacientovo sprostitev pri njegovi uporabi. Menim, da bi morali tudi tisti,  ki so relativno zdravi,
zaužiti celotno 60 -gramsko zdravljenje, da razstrupljajo svoja telesa in jih vrnejo v stanje dobrega zdravja. Za
pridelavo toliko olja običajno potrebuje približno kilogram brstov in mislim, da je bolniku nekoliko lažje, če ne
poskušajo pridelati olj iz različnih sort.

Vsak sev proizvaja olja z različnimi učinki, zato če bolnik prehaja iz enega seva v drugega, nikoli ne ve, kaj
lahko pričakuje. Za tiste, ki se pri uporabi tega zdravila ne počutijo, menjava olja predstavlja malo ali nič težav.
Toda za bolnike, ki prvič doživljajo njegove učinke, mislim, da je najbolje, če zaužijejo samo eno vrsto olja.

Kako močne in močne so rastline, ki jih uporabljate za izdelavo olja?

Zdravilo vedno pripravim iz najmočnejšega in najbolj pomirjevalnega materiala, ki mi je na voljo, pogosto pa
tudi sevi, s katerimi delam, povzročijo evforičen učinek. Olja, proizvedena iz sevov s temi lastnostmi, imajo
zelo prijetne učinke in jih bolniki uživajo.

Lokalno se veliko kadilcev pritožuje, da odkupim vso dobro konopljo za zdravila in nič ne pustim tistim, ki
želijo kaditi. Temu ne posvečam veliko pozornosti, saj menim, da je reševanje življenj veliko pomembnejše od
rekreacijskih potreb tistih, ki niso bolni.

Vedno iščem seve, ki kažejo visoko vsebnost smole in ustrezne zdravilne vrednosti. Večina materiala, ki ga
uporabljam za izdelavo zdravila, izvira iz sort, ki naj bi bile v območju 20% THC. Seveda, če bi ti sevi dejansko
vsebovali toliko THC, bi en funt proizvedel 90 do 100 gramov olja. Nekateri dejansko gojijo tako kakovostno
konopljo, vendar mi jo vzemite, takšna konoplja je lahko zelo draga in jo je težko najti.

Večina materiala brstov, ki mi je bil na voljo, bi proizvedel okoli 60 gramov visoko kakovostnega olja na suh
kilogram; zato bi bila kakovost nedvomno lahko boljša. V resnici sem imel pri izbiri zelo malo izbire. Če sem
želel rešiti življenja pacientov, sem moral uporabiti tisto, kar je bilo na voljo. Ljudje morajo resnično vedeti, da
se bo vsak sev razlikoval glede na količino proizvedenega olja in da bodo ta olja tudi v medicinski vrednosti.

Poleg tega imajo metode gojenja konoplje veliko skupnega s tem, koliko THC je prisotnega v suhem materialu
brstov. Pridelan sev lahko proizvede brsti, ki lahko vsebujejo 20% THC ali celo več, vendar mnogi pridelovalci
nimajo spretnosti ali opreme, potrebne za to. Delal sem s sevi, ki so proizvedli 90 gramov olja iz enega suhega
kilograma brsta  in  včasih  celo  nekoliko  več.  Žal  je  konoplja  te  kakovosti  dokaj  redka,  zato,  če iz  suhega
kilograma konopljinega popka dobite 60 gramov dobrega olja, bodite veseli. Pri nakupu vhodnega materiala
vedno iščite čim močnejšo konopljo; življenje nekoga je lahko odvisno od tega. " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

Cannabis Sativa proti Cannabis Indica

Kakšna je glavna razlika med konopljo sativa in konopljo indica pri zdravljenju?

»Ne maram, da bi kdo užival olje sative, da bi poskušal zdraviti raka in druga resna stanja. Vsekakor obstaja
možnost, da bi olje iz dobre sative ozdravilo raka, vendar energijski učinek tega olja ne prispeva k ozdravitvi.
Vsekakor ne bi okleval z zunanjim zdravljenjem kožnega raka s takšnim oljem, vendar lahko zaužitje olj iz sort
sativa slabo vpliva na bolnikove vzorce spanja. Tudi taka olja se mi zdijo zelo učinkovita pri zdravljenju ljudi,
ki trpijo za depresijo. V nekaterih primerih bi lahko imeli tisti, ki trpijo za depresijo, korist, če bi vzeli majhen

26



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

odmerek tega olja, ko vstanejo iz postelje. To bi jih napolnilo z energijo in dvignilo njihovo razpoloženje, če pa
jih vzamete preveč, so lahko nekatera močna olja sative preveč energična in večini ljudi ta učinek ni všeč.

Čeprav  so olja,  pridobljena  iz  sativa,  v  nekaterih  primerih  lahko  koristna,  se  večinoma poskušam izogniti
njihovi uporabi. Pogosto so ta olja preveč energična in nočem videti,  da bi nekdo s terminalnim rakom ali
drugimi resnimi stanji poskušal pobarvati hlev. Nekateri bolniki ne prenašajo učinkov energizirajočih olj, zaradi
česar so pogosto zelo nemirni. Po mojih izkušnjah se bo bolnik veliko bolje odzval, če bo olje proizvedeno iz
sedativnih sevov s posebnostmi, kot sem jih omenil.

Dodatni spanec, ki ga bo bolnik doživel, je zelo osvežujoč in logično je, da bo dobro spočit bolnik ozdravil
bolje kot tisti, ki ima težave s spanjem. Za notranjo uporabo za zdravljenje večine zdravstvenih stanj močno
priporočam  uporabo  sevov  indica  ali  križev  sativa  dominantnega  indica.  Indice  sprostijo  človeka  in  mu
zagotovijo več počitka, spanja in duševnega miru.

Ugotovil  sem tudi,  da  so olja,  proizvedena  iz  sevov indica,  učinkovita  pri  zdravljenju  depresije  in  drugih
zdravstvenih težav. Z moje perspektive so olja, proizvedena iz dobrih sevov indica, medicinsko bolj zaželena
kot večina olj, proizvedenih iz sative.

Poskusil sem olja iz številnih sevov in kombinacij sevov. Spomnim se enega olja, ki mi je skoraj dalo nirvano.
Kako bi opisali idealno olje, ki bi bolnikom prineslo najbolj prijetne izkušnje?

Doseganje nirvane pri uporabi tega olja za učinkovito zdravljenje telesa ni potrebno, a tudi če bi vzeli preveč in
dosegli to stanje, ne boste poškodovani. Pravzaprav bi za tiste, ki so zaradi smrti, na primer zaradi raka, blizu
smrti, veliko preveliko odmerjanje visokokakovostnega olja povečalo njihove možnosti preživetja.

Bolnik bi to lahko naredil doma, če pa bi bilo olje dovoljeno, mislim, da bi bilo to v bolnišničnem okolju veliko
bolje izvesti. Razen če je bolnik blizu smrti, jim rečem, naj upoštevajo naša navodila za odmerjanje, toda tistim,
ki jim grozi življenje, priporočam, da to zdravilo vzamejo čim prej.

Mnogi, ki so v preteklosti kadili konopljo, se te snovi ne bojijo in videl sem, da je nekaj ljudi s terminalnim
rakom v enem mesecu ozdravilo svoje stanje. V resnici je odvisno od tega, kako hitro bo zdravilo vzeto. Ko bo
postalo javno znano, kako varno je zaužiti, pričakujem, da ga bo več poskušalo zaužiti hitreje.

Indica, Sativa ali Ruderalis?

Na srečo se zdi, da so dobri sevi konoplje indica večinoma učinkovito zdravilo za vse vrste raka. Zdaj je na
tisoče različnih vrst konoplje  nastalo zaradi  rejcev,  ki  križajo različne vrste.  Tri  glavne sorte te rastline so
konoplja indica, konoplja sativa in konoplja ruderalis. Čiste indice proizvajajo zelo pomirjevalno zdravilo, ki je
učinkovito pri zdravljenju večine zdravstvenih stanj.

Dobri sevi indica, ki so bili križani s sativa ali ruderalis, imajo lahko tudi ta močan pomirjevalni učinek. Vendar
pa je veliko odvisno od odstotka indice, ki je prisotna v teh novih križancih, kako učinkoviti bodo kot zdravilo.
Na splošno je višja vsebnost indice, bolj pomirjujoč in učinkovit bo ta križ kot zdravilo.

Pure sativa pa daje energijski učinek, ki v večini primerov ne spodbuja zdravljenja in lahko moti spalne vzorce
tistih, ki ga poskušajo uporabiti kot zdravilo. Zdravila, proizvedena iz čistega sativa ali sativa dominantnega
križa indica ali ruderalis, so lahko koristna pri zdravljenju nekoga, ki trpi za depresijo, ali kožnih stanj, ki jih je
mogoče zdraviti lokalno.

Pri zaužitju je treba olja, pridobljena iz sativa in prevladujočih križcev sative, uporabljati previdno. Takšna olja
so ob zaužitju lahko neverjetno energična in po mojem mnenju ta učinek ne spodbuja procesa zdravljenja.

V zadnjih nekaj letih je konoplja ruderalis pridobila veliko pozornosti v svetu konoplje. Kolikor razumem, se
ruderalis križa z indicami in sativami, da bi bili ti sevi bolj odporni in odporni proti plesni. Poleg tega imajo
sorte  ruderalis  visoko  vsebnost  CBD in  nekateri  menijo,  da  je  to  lahko  zelo  pomembno,  vendar  to  še  ni
dokazano. Ne morem izraziti mnenja o tem, kako učinkovita bi bila zdravila iz te sorte v medicini. Ker nimam
izkušenj pri delu s sortami ruderalis, se trenutno ne počutim usposobljenega, da bi izrazil svoje poglede.
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Za najboljše rezultate pa bi za izdelavo tega zdravila uporabil čiste križce sativa indica ali indica, saj so že
dokazano učinkoviti.

Po mojih izkušnjah lahko skoraj vsi prevladujoči sevi indica proizvedejo zdravilo, ki je učinkovito zdravilo za
številna zdravstvena stanja. Tudi ljudje, ki trpijo za depresijo, imajo lahko koristi od olj, proizvedenih iz dobrih
indika. Zato je najbolje, da se izognete sativam za proizvodnjo zdravil za večino notranjih namenov. Če pa
želite lokalno zdraviti stanje kože ali kožnega raka, mislim, da boste ugotovili, da so olja iz sort sativa lahko
zelo učinkovita pri zdravljenju takšnih stvari. Nobenega dvoma ni, da nekateri sevi proizvajajo veliko močnejša
zdravila  od  drugih  za  različna  zdravstvena  stanja.  V  prihodnosti  bo  tam  treba  opraviti  raziskavo.  "  Rick
Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Zunaj v zaprtih prostorih

Ali obstajajo razlike med olji iz sobnih in zunanjih rastlin?

»Olje  iz  konoplje  sem pridelal  tako v  zaprtih  prostorih  kot  na  prostem z  dobrimi  rezultati.  Raje  delam s
konopljo, ki je bila pridelana na prostem, saj je v povprečju visokokakovostna konoplja, pridelana zunaj v dobri
rastni dobi, lahko močnejša in pogosto proizvaja več smole. To pripisujem predvsem soncu, saj ne verjamem,
da lahko večina sistemov za notranjo razsvetljavo konkurira temu viru svetlobe. V naravi obstajajo tudi drugi
stresni dejavniki, ki lahko vplivajo na moč pridelanega seva, na katere rastline, gojene v zaprtih prostorih, ne
naletijo.

Konoplja, ki se goji v zaprtih prostorih, je seveda lahko zelo močna in bo prinesla dobro zdravilo, vendar je pri
gojenju v zaprtih prostorih veliko pomanjkljivosti. Rastline, ki se gojijo v notranjosti, so običajno veliko manjše
od tistih, ki se gojijo zunaj. Tudi pri notranjih nastavitvah se pojavljajo težave v zvezi z vonjem, gibanjem
zraka, okužbami in toploto. Sistemi za gojenje v zaprtih prostorih običajno proizvajajo veliko količino odvečne
toplote, pogosto pa so napadi in rast rastlin nadzorovani z uporabo kemikalij.

Ne morem reči, da sem naletel na težave pri pridelavi zdravil iz sobnih pridelkov; zato, če nimate alternative, je
to dober način, da se preskrbite. Tistim, ki ne živijo na podeželju, predlagam, da zgradijo ali kupijo majhen
sistem gojenja  v zaprtih  prostorih,  iz  katerega  bodo lahko zadovoljili  zdravstvene  potrebe  celotne  družine.
Trenutno je na voljo veliko različnih vrst sobnih komor za gojenje ali če želite, lahko vedno zgradite svoje. Z
moje perspektive pa obstaja le en način za pravilno gojenje konoplje in to na prostem. Odprta tla z dobro
drenažo in  ustreznim pH je  tisto,  kar  je  potrebno.  To skupaj  z  veliko  sonca,  konjskega gnoja in  obilnimi
količinami vode lahko prinese neverjeten pridelek.

Pri konopljinem olju, pridelanem iz sobnih ali zunanjih rastlin, nisem opazil nobenih razlik, razen dejstva, da so
sobne rastline nekoliko manj močne. Lahko pa obstaja več razlogov, zakaj je do tega prišlo, in v ustreznih
pogojih so lahko sobne rastline prav tako močne kot tiste, ki rastejo na prostem.

Najmočnejša olja, ki sem jih kdaj proizvedla v Kanadi, so prišla iz rastlin na prostem. Sobne rastline lahko
proizvajajo nekoliko manj močna olja, vendar so še vedno zelo učinkovita kot zdravilo. Tako bi trenutno delal z
najmočnejšim pomirjevalnim popkom, ne glede  na  to,  ali  prihaja  iz  zaprtih  ali  zunanjih  prostorov.  "  Rick
Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

S kakšno vrsto umetne svetlobe dosežete najboljše rezultate?

»Najboljše rezultate v zaprtih prostorih sem dosegel s kombinacijo visokotlačnih luči. V isti komori za gojenje
smo uporabili 1000-vatni visokotlačni natrijev in 1000-vatni kovinski halogen, da smo ustvarili največje brsti,
ki sem jih kdaj zrasel. Čeprav nikoli nisem uporabil visokotlačnega natrija s 600 W v sistemu za gojenje v
zaprtih prostorih, so te žarnice najučinkovitejše, saj dajejo največ lumnov na vat. Glavna težava visokotlačnih
svetlobnih sistemov je toplota, ki jo proizvajajo, in moč, ki jo porabijo, zato sem za rešitev teh vprašanj preučil
druge oblike razsvetljave.

Standardne 4-metrske hladne bele fluorescenčne čebulice bodo v vegetativnem stanju zelo lepo gojile konopljo;
za  brstenje  pa  priporočam  veliko  večjo  jakost  svetlobe.  Danes  je  na  voljo  veliko  oblik  LED  z  visoko
intenzivnostjo in kompaktnih fluorescenčnih napeljav,  za katere so mi pridelovalci  rekli,  da dosegajo dobre
rezultate. Ta vrsta razsvetljave proizvaja zelo malo toplote, ima nizko porabo energije in te napeljave imajo
dolgo življenjsko dobo.

V zadnjih nekaj letih so se stroški teh različnih oblik razsvetljave močno znižali, zato so te napeljave zdaj v
cenovnem razredu, ki si ga lahko privoščijo številni pridelovalci. Za vsakogar, ki je nov na področju umetnosti
gojenja v zaprtih prostorih, menim, da je ta oblika razsvetljave v povezavi z uporabo fluorescenčnih napeljav
dober začetek in lahko odpravi številne težave, povezane z visokotlačnimi svetlobnimi sistemi.
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Čeprav lahko LED in fluorescenčne svetilke pridelajo lep pridelek v zaprtih prostorih, je vir svetlobe, ki me
najbolj  navdušuje,  plazemska razsvetljava.  Kolikor razumem, je zelo energetsko učinkovit  z nizko toplotno
močjo in količina svetlobe, ki jo lahko odda le ena žarnica 1000 W, skoraj ni razumljiva. Že uporaba ene takšne
žarnice lahko odpravi potrebo po uporabi več 1000-vatnih visokotlačnih natrijev. Večjim pridelovalcem lahko
to  pomaga  rešiti  težave  s  toploto  in  dramatično  znižati  stroške  energije  in  ožičenja.  Trenutno  je  takšna
razsvetljava precej draga, vendar se bo cena, tako kot LED napeljave, kmalu znižala.

Mislim, da bi bila plazemska napeljava v istem svetlobnem spektru kot naše sonce v vaši rastlinski sobi dobra
naložba za večino resnih pridelovalcev. Pričakujem, da bodo v kratkem času kompaktne fluorescenčne, LED in
plazemske svetilke za vedno spremenile videz notranje rasti in naredile stvari veliko manj zapletene za vse, ki
se ukvarjajo z gojenjem rastline konoplje. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Kaj morajo bolniki vedeti za gojenje konoplje?

»Za vse, ki se šele ukvarjate z gojenjem konoplje, je potrebna dobra knjiga ali video na to temo. Obiščite eno od
publikacij  o konoplji  na spletu ali  pa jo kupite v lokalni  trgovini,  kjer živite.  Običajno vam bodo te revije
povedale,  kje so na voljo dobre knjige na to temo. Moj osebni favorit  je "Biblija  zdravilnega pridelovalca
zdravil na prostem" Jorgea Cervantesa. Poleg tega imajo Ed Rosenthal in mnogi drugi na voljo odlične knjige
na to temo.

Tistim, ki bi radi izvedeli več o konoplji in njeni številni uporabi, toplo priporočam, da preberejo knjigo Jacka
Herera "Cesar ne nosi oblačil" ali si ogledajo Jackov videoposnetek "Cesar konoplje".

Po poti odkritja me je ta rastlina prevzela, ne glede na vašo zdravstveno težavo, čutim, da vam to zdravilo ne bo
pomagalo, potem menim, da je zelo malo verjetno, da boste našli kaj, kar bi. Imam dober razlog, da to čudo
narave imenujem rastlina s tisoč različnimi zdravstvenimi profili. Ko boste doživeli zdravstvene učinke olj iz
različnih sevov, boste natančno razumeli, kaj mislim. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Q. Ali je afganistanski kuš primerna snov za pridobivanje nafte? Naredil sem nekaj olja iz uličnih stvari in ga
uporabljam zadnja dva tedna, saj sem imel težave s spanjem, zdaj spim kot otrok in se zjutraj zbudim spočit.
Težava je v tem, da je v Londonu težko dobiti dobre stvari,  zato sem naročil AK, zdaj potrebujem le vaše
mnenje. Najlepša hvala.

O. Ne morem se imenovati  za ime seva. Če je močan in vas zaspi, bi lahko dal dobra zdravila.  Kot veste,
priporočamo najmočnejše in najbolj pomirjevalne vrste (po možnosti z 20% THC in več), najboljša olja pa se
proizvajajo iz kombinacije več zelo močnih in sedativnih sevov, zato bi poskusil naročiti več sedativnih sevov,
če sploh mogoče, to bi bilo idealno. Toda tudi olja z enim sevom lahko delajo čudeže, vse kar pravim je, da se
najboljša olja običajno proizvajajo iz kombinacije več sevov. Vse najboljše, JB

»Pozdravljeni, na vas me je napotil moj prijatelj Bobby ... Jaz sem negovalec/pridelovalec v RI in pravkar sem
ugotovil, da ima moj oče raka, zato je naravno pridobivanje olja Ricka Simpsona postala prednostna naloga.
Imam kratko vprašanje o materialu, uporabljenem za izdelavo olja ...

Ali mora biti vedno indica dominantna? Imam dostop do veliko materiala A+, vendar je večinoma prevladujoča
sativa,  saj  nisem  črna  glava  ...  vzhodna  obala  kisli  dizel,  chemdog  d,  chemdog  4,  chemdog  sestra,  klon
borovnice sativa, skavtski piškotki, OG Kush itd ... Vsi se bolj nagibamo k spektru sative ... Če je treba, bi
lahko dobil v roke bolj indica prevladujoč material ... Hvala za vse, kar počnete ... «Sam

- Sam, želiš, da je olje proizvedeno iz najbolj pomirjevalnega materiala, sativas bo pacienta preveč napolnil z
energijo in nimajo ustreznih zdravilnih učinkov, ki jih iščemo. Zato izberite najbolj pomirjujoče popke, naredite
nekaj  gramov  olja,  da  bo  lahko  začel  z  zdravljenjem,  in  še  naprej  iščejte  pravi  izhodiščni  material.  Vse
najboljše, JB
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Ali obstajajo sevi, ki niso učinkoviti proti raku?

"Na srečo za nas, če se olje pravilno proizvaja iz pomirjevalnih sort, se zdi zelo dobro pri zdravljenju vseh vrst
raka. Kot sem že omenil, ponavadi pridelam to olje z močnimi sortami indica, vendar lahko križišča sativa z
indico pogosto dajo tudi odlične rezultate. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

»Potem ko sem pri 35 letih izgubil ženo zaradi raka in brat, ki je zadnjih pet let zaradi raka čakal na presaditev
jeter, sem v ambulantah iskal RSO. Cena se giblje med 100 $/g in vse do 30 g v zvezni državi Washington. Eno
izmed tako imenovanih RSO mest je imelo olje pri brezbožnih 7% THC z višjimi CBD, ali je to sploh vredno?
To je bilo 30 g olja. Mislim, da je bilo sto dolarjev gram olja nad 90, mislim, da 92%. Kakšno je popolno
ravnovesje vseh treh psihoaktivnih kemikalij? " Heath

-Heath,  najboljši  RSO je  okoli  95-98% THC, običajno okrog 1% CBD in izredno močan in pomirjujoč,  s
poudarkom na besedah močan in sedativen (zaklepanje kavča, pri zaužitju vas mora zelo zaspati in sprostiti) .Če
se to ne zgodi, poskusite z drugo serijo in hranite energijsko olje za lokalno uporabo).

Kar zadeva olja z visoko vsebnostjo CBD s 7% THC, zdaj vsaj veste, zakaj smo proti takšnim oljem - večina olj
z visokim deležem CBD, ki jih trenutno dobavljamo, so sinonimi za tisto, čemur pravimo smeti, saj poznamo
razliko med visoko kakovostnimi olji olje in v bistvu vse ostalo.

Res je najbolje, da si olje preprosto naredite sami, kadar koli je to mogoče. Vzemite brst iz ambulant, kupite
najboljše, kar imajo, nato pa naredite olje, res ni nič. Sam olja ne bi kupoval od nikogar, vedno bi ga naredil
sam. Želite biti lastni nadzor kakovosti, ne želite biti odvisni od nikogar. Če si lahko skuhate kavo ali mojito,
lahko naredite tudi olje. JB

Skladiščenje

Kako dolgo je mogoče shraniti olje?

»Po mojih izkušnjah glede skladiščenja zdravil iz konoplje ne obstaja rok veljavnosti. Na moč konopljinega olja
lahko vplivajo tri stvari: zrak, svetloba in toplota. Ljudem povem, naj to zdravilo shranjujejo v hladnem in
temnem prostoru, vendar ne potrebuje hlajenja. To odpravlja vse težave, povezane s svetlobo in toploto. Kar
zadeva zrak, ki povzroča težave, je olje gosta mast, zato zrak ne more vstopiti vanj, zato se olje lahko skladišči
desetletja in še vedno ohranja svojo moč.

Zaradi praktičnih razlogov običajno dobavljam olje v brizgah, da bolnikom olajšamo merjenje odmerkov in
preprečimo kontaminacijo. Če želite olje hraniti dlje časa, predlagam posodo iz nerjavečega jekla ali temno
obarvano  steklenico  s  tesnim pokrovom.  Če  je  olje  pravilno  shranjeno,  lahko  pomisleke  glede  njegovega
datuma proizvodnje zelo dolgo spregledamo. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Ali bi bilo bolje ali varneje proizvajati olje z uporabo alkohola v 
živilih?

»Pogosto mi ljudje pravijo, da bi olje raje pridelali z uporabo žitnega alkohola. Iz nekega razloga se jim zdi, da
bi bil zrnat alkohol varnejši za uporabo, v resnici pa je še vedno strup, tako kot katero koli drugo topilo. Eden
glavnih problemov z zrnatim alkoholom je, da je zelo težko najti takšen alkohol, ki je 99 ali 100% čist. V večini
primerov je težko najti alkohol, ki je več kot 95 %, ostalih 5 % pa bo običajno voda. Ker je ta voda prisotna,
alkohol postane manj topen in na koncu postopka bo v olju ostalo kar nekaj vode, ki jo je treba izhlapeti.

Po mojih izkušnjah menim, da uporaba žitnega alkohola ni varnejša od izopropilnega alkohola ali lahke nafte za
proizvodnjo olja. Ne glede na to, kako na to gledate, je alkohol strup in ko uživate alkohol, povzroči strup, ki
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vpliva  na vaše motorične  sposobnosti  in  to  je  znano kot  pijan.  Ne pravim, da visokokakovostnega olja  ni
mogoče proizvesti z uporabo zrnatega alkohola. Namesto tega pravim, da se morate zavedati, da ta snov ni nič
boljša ali varnejša od drugih topil, ki sem jih uporabil, in na nek način ne deluje tako dobro.

Pogosto me kontaktirajo ljudje,  ki želijo  pridobivati  olje,  na primer z maslom ali oljčnim oljem itd.  Precej
pogosto me sprašujejo, ali menim, da bi tako ekstrakcija proizvedla zdravilo s podobno močjo kot zdravilo, ki
ga izdelujem z uporabo moja metoda. Odgovor je ne. Menim, da so na ta način ekstrakcije preprosto oblike
oslabljenega zdravila iz konoplje. Po obsegu ni mogoče, da bi imela zdravila, ki so proizvedena tako, enako
moč kot zdravila,  ki jih proizvajam. Če bi imeli  resen rak, bi  ga radi zdravili  z neko obliko raztopljenega
konopljinega zdravila ali bi prej pri svojem zdravljenju uporabili pravo stvar?

Ali se lahko konopljino olje uporablja skupaj z alkoholom?

Videl sem veliko ljudi, ki so postali zelo glasni glede alkohola, ki so se umirili takoj po kajenju džointa. Ni
dvoma, da je alkohol ena najbolj uničujočih stvari na tem planetu, vendar bodo ljudje ljudje in mnogi imajo radi
njihovo pijačo. Po naših izkušnjah se zdi, da konopljino olje ne predstavlja nevarnosti za pivca in lahko pogosto
pogosto zmanjša njihov vnos te škodljive snovi. Pogosto uživalci alkohola, ki so se zaradi svojih zdravstvenih
težav zdravili s konopljinim oljem, poročajo, da se je njihova žeja po alkoholu močno zmanjšala, nekateri pa so
celo popolnoma opustili pitje. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Topila in ostanki topil v olju

»Z leti me je kontaktiralo lepo število ljudi, ki so bili zaskrbljeni zaradi možnosti, da bi ostanki topila ostali v
končnem olju. Po mojih izkušnjah menim, da pri uživanju olja ni nevarnosti, če upoštevamo navodila, ki smo
jih dali na voljo za pravilno proizvodnjo olja. To olje sam zaužijem približno deset let brez škodljivih učinkov.
Poleg tega sem to olje dal na voljo tisočem ljudi in prejel sem zelo malo pritožb. Če ima nekdo težave z okusom
olja, to ni posledica ostankov topila. Namesto tega so vzrok naravni terpeni, ki jih vsebuje olje. Nekatera olja
imajo  zelo malo  okusa,  druga pa  imajo  neprijeten  okus,  a  kolikor  vem,  medicina  vseeno ne bi  smela  biti
dobrega okusa, zato me za take stvari malo skrbi.

V laboratorijskih testih na oljih, ki sem jih proizvedel, niso našli ostankov topil. Zdi se mi nesmiselno, da bi kdo
pomislil na ostanke topil v olju, če pomislite, kaj zdravstveni sistem hrani javnost. Strupene kemikalije za jetra,
strupi, kemoterapija, sevanje, cepiva itd. Zdi se mi, da bi moral biti vsak, ki ga skrbi zastrupitev, veliko bolj
zaskrbljen zaradi tega, kar medicinski sistem dobavlja, ne pa zaradi ostankov topila, ki je popolnoma izkuhano.

Če ima kdo težave z jemanjem olja, je to običajno zato, ker je bila za proizvodnjo snovi uporabljena energična
sativa. Poleg tega lahko pride do drugih težav, če bolnik poskuša jemati zdravila skupaj z zdravljenjem z oljem
ali če jih ne uporablja na pravilen način. V idealnih razmerah bi lahko olje skupaj s pacientom vzeli tudi drugi
družinski člani. To bi jim pomagalo razumeti učinke olja in jih potem ne bi toliko skrbelo, kakšen učinek ima na
pacienta. Ker ne vedo, kaj lahko pričakujejo od uporabe olja, se družinski člani pogosto nagibajo k prevelikemu
odzivu, če bolnik zaužije preveč. Toda učinki bodo v kratkem času minili in bolnik bo ostal nepoškodovan. Zato
menim, da bi morali tudi drugi družinski člani olje poskusiti v majhnih odmerkih,

Visokokakovostno konopljino  olje  lahko nadomesti  uporabo večine  zdravil,  toda  ko bolnik  poskuša jemati
zdravila skupaj z oljem, lahko včasih pride do težav zaradi medsebojnega delovanja. Mnoge snovi, ki jih dajejo
zdravniki, so strupene narave in olju ni všeč prisotnost takih stvari v telesu pacienta. Običajno kmalu po tem, ko
bolnik preneha uporabljati zdravila, vse težave, ki jih je imel, preprosto izginejo. " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

"Nafta  je  trgovsko  ime  za  nafto,  zato  poskusite  poiskati,  da  ima  hišni  eter  številne  industrijske  namene,
razmaščevalec za razredčila za barve." Al
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"Spomnite se, da sta THC in CBD nepolarna ... in klorofil in H2O polarni ... Torej je najboljše olje narejeno z
nepolarnim topilom ... je čisto ... brez klorofila." Michael

"Moj prijatelj kemik mi je poenostavil celotno zgodbo in mi pojasnil, zakaj bi bila nafta lahko boljša (čeprav
misli, da ni bistveno): nafta je nepolarno topilo, zato lažje in učinkoviteje ekstrahira nepolarne molekule (THC
in CBD so v bistvu nepolarne molekule) in izpušča polarne molekule.

Izopropilni alkohol (in eter glede na to) je šibko polarno topilo, zato je v ta namen zelo dobro, vendar morda
nekoliko manj kot nafta - saj JB pravi, da so testirali oboje, ti pa so bili močnejši. Edit ampak stekleno ali iz
nerjavečega jekla) in če niste prepričani, naredite le tisto, kar JB vedno pravi - dodajte nekaj vode in jo postavite
v pečico, da popolnoma izhlapi. Uporabil bi pa izopropilni alkohol, saj ste prepričani, da naj bi bil to ... «Sandra

-  Sandra,  metoda,  ki  jo  je  Rick  pokazal  svetu,  je  najosnovnejša,  nezapletena  in  cenovno dostopna.  Skoraj
brezhibno je, če sledite navodilom za T. Steklo je dobro, vendar se zlomi in ne želite, da se to zgodi, nikoli.
Nerjaveče je seveda v redu. 99,9% izo deluje v redu, vendar bi še vedno sami uporabljali lahko alifatsko nafto,
kadar koli je to mogoče. JB

»Priporočam tudi, da pred ekstrakcijo čim bolj ohladite. Večina da alkohol, konopljo, posode in vse, kar je
povezano z ekstrakcijo, za 24-48 ur. Tako boste dobili veliko čistejši izdelek. Vaši donosi bodo nižji, vendar ne
boste potrebovali  toliko.  Oprostite za kakršne koli  tipkarske napake ali  manjkajoče besede, MS je zanič in
nimam zdravil, lol. Blagoslovi. " Chuck

-  Chuck,  zmrzovanje  je  vse  v redu,  vendar  pri  delu  s  kakovostnimi  topili  in  vhodnim materialom tega  ni
potrebno. Poleg tega ne maramo hladnih rok, sobna temperatura nam dobro deluje in po nekaj mesecih ali letih
zamrzovanja brsta ne bomo imeli težav z artritisom. Poleg tega se olje pogosto proizvaja na mestih, kjer na
stotine kilometrov ni zamrzovalnikov. Torej, ja, če želite, ga lahko zamrznete, vendar tega ne bi storili sami.

Sam ne maram zamrznjene zelenjave, se je izogibam, kadar koli je to mogoče, zato ne vidim razloga, zakaj bi
naredil izjemo in zamrznil zelenjavo, ki mi je od vseh najbolj všeč. Ampak ja, lahko pomaga, če morate za
pridobivanje olja uporabiti alkohol, zato mu nisem popolnoma proti.

Samo zato, ker sami ne uporabljamo alkohola kot topila (ali bolje: ni topilo po naši prvi izbiri), ne vidim niti
enega razloga, zakaj bi moral državi plačati dodaten davek za topilo, ki bo vseeno izhlapel (razen če uporabljate
posteljo, kar bi storili, kadar koli je to mogoče). Liter lahke nafte lahko kupim za približno 3 do 4 dolarje, liter
99 -odstotnega alkohola bi stal približno petkrat več in bi proizvedel manj olja in to olje verjetno ne bo tako
dobro, kot če bi bila lahka nafta ali 99,9 Uporabljen je bil % iso. Poleg tega boste dobili manj olja.

Kje je torej  prednost uporabe alkohola kot topila? Ne vidim niti  enega racionalnega razloga,  zakaj  bi imel
alkohol prednost pred čisto nizko vreliščno alifatsko nafto, in sicer, če pomislimo, da v olju ni ostankov topil,
zaradi česar bi morali skrbeti, ko se olje pravilno proizvaja. Če se ne proizvaja pravilno, je v olju ali pa je morda
ostanek topila. Ampak ne krivite nas za olja, ki niso bila proizvedena pravilno, res ne moremo biti odgovorni za
pomanjkanje kakovosti olj, ki jih dobavljajo drugi. Tako preprosto je. «JB

"Zelo preprosta razlaga za neskončno vprašanje ...  osebno sem uporabil nafto ...  izo alkohol ... in butan za
izdelavo olja ... in daleč najboljše ... najčistejše ... najmočnejše ... in najboljše olje za degustacijo je bilo iz
nafte ... Ne razumem, kaj ljudem ni všeč ... Pri pravilni izvedbi sploh ne ostane goriva ... in zdi se, da tudi nafta
bolj odstrani rastline ... To veliko naredi hitreje ... Torej čistejše olje ... (zlato) ... «Peter

»Lahka nafta je frakcija, ki vre med 30 ° C (86 ° F) in 90 ° C (194 ° F) in je sestavljena iz molekul s 5 - 6 atomi
ogljika. Težka nafta vre med 90 ° C (194 ° F) in 200 ° C (392 ° F) in je sestavljena iz molekul s 6 - 12 ogljiki.

Nafta se uporablja predvsem kot surovina za proizvodnjo visoko oktanskega bencina (s postopkom katalitičnega
reformiranja). Uporablja se tudi v industriji pridobivanja bitumna kot razredčilo, v petrokemični industriji za
proizvodnjo olefinov v parnih krekerjih in v kemični industriji za topila (čiščenje). Običajni izdelki, izdelani z
njim, vključujejo vžigalno tekočino, gorivo za kaminske peči in nekaj čistilnih topil. "
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"Nafta ima kemijsko formulo CnH2n+2. Lahka nafta ima 5 in/ali 6 ogljikovih atomov, ki segajo do C5H12 in
C6H14, znanih tudi kot pentan in heksan. Torej, kar iščete, je nafta, ki je zgolj mešanica pentana in heksana. "
Wouter

»Želel sem objaviti nekaj o topilih. Šel sem do prijatelja, ki ima več doktoratov in magistrov kemije, in ga
vprašal,  kaj  lahko naredim,  da popolnoma odstranim nafto iz  olja.  Rekel  je:  »Vzemite  5 ml  izopropilnega
alkohola in ga premešajte, potem ko je zadnjič prenehal brbotati. Izhlapel bo in s seboj vzel nafto. Strupeno
topilo nato postane netoksično topilo. To ni moje pravo ime, škoda je, da zaradi strahu pred odpuščanjem ali
zaposlitvijo kot medicinska sestra ne morem uporabiti svojega pravega računa. " Bobbie

»Če  želite  Naphtha  v  Združenem kraljestvu,  poiščite»  brisanje  plošče  «ali»  hitro  brisanje  plošče  «.  To je
izdelek, ki se uporablja za popravilo karoserije avtomobila, za čiščenje kovine in ne pušča ostankov. Težava je
najti podroben seznam natančnih sestavin, saj se lahko razlikujejo. 99,9% izopropanola bi moralo biti enostavno
najti. " Em

"Rick Simpson, sledili smo vašemu postopku z uporabo VM&P Naphtha in vse je potekalo po načrtu, razen
prvih nekaj odvzemov brizg, ki so bile nekoliko bolj tekoče, kot smo pričakovali. Dodala sem nekaj kapljic
vode in poskusila znova in zdi se, da je v redu. Moja edina skrb/vprašanje je okus. Še vedno ima okus kot
topilo. Je to v redu ali moram narediti kaj več? Prejemnik tega spi vsakič, ko vzame olje, približno 12 ur. Je to
prav, dokler ne razvije strpnosti? Vsaka pomoč je zelo cenjena. " Pamela

- Zdi se, da VM&P ni dobro topilo (čeprav nekateri varnostni listi pravijo, da bi morala biti ista snov kot tisto,
kar bi radi uporabili). Zdi se, da je to težka nafta in da ne zavre v celoti in zahteva dodatno nego.

Dodal bi nekaj vode in ga dal za nekaj ur, morda čez noč, v električno pečico, nastavljeno na 130 ° C (266 ° F),
ali dokler topilo popolnoma ne izgine, nekateri pravijo, da za odstranitev ostankov topila traja do štiri dni . Če je
olje  pravilno  proizvedeno in olje  ne sme biti  tekoče,  ne sme biti  nobenega priokusa topila,  bolj  mora  biti
podobno masti.  Poskrbite, da bo olje res pravilno filtrirano, saj se ostanki topil ponavadi držijo rastlinskega
materiala.

Preprosto naredite prstni test s topilom, ki ga želite uporabiti. Vanj potopite prst in preverite, ali v celoti izhlapi
v 30 sekundah ali hitreje. Čim hitreje izhlapi in ne pusti filma, tem bolje.

Če ne morete dobiti čiste lahke alifatske nafte (v Evropi jo imenujejo tudi bencin, zaprosite za številko CAS
64742-49-0. Prodaja se pod različnimi imeni. To ni vrsta, ki se uporablja kot gorivo v avtomobilih, ampak vrsta,
ki se uporablja kot topilo ali razredčilo za barve ali razmaščevalec), bi se odločil za 99% ali še bolje 99,9%
izopropilnega alkohola - zdi se, da ga je mogoče najti skoraj povsod po svetu.

Trenutno imamo raje lahko alifatsko (nizko vrelo, hidrogenirano) nafto, ki pa proizvaja boljša in močnejša olja
kot večina drugih topil, ki se trenutno uporabljajo. Manj rastlinskih surovin in klorofila v olju bolje deluje kot
zdravilo, boljši je okus in močnejši je. Celotna zvijača je v tem, kako močno je olje in pomirja. Bolj kot je
močan in pomirjevalen, tem bolje. JB

»Pravega  nafte  NE prodajajo  v  ZDA,  ne  pri  Tractor  Supply  ali  Home Depot  ali  Lowes  ali  celo  Sherwin
Williams. Še vedno se prodaja v Kanadi. Imam prijatelja, ki ga destilira na 100 ° F in shrani tisto topilo, ki ga
uporabi za izdelavo olja. " Steve

»Če živite v ZDA, potem ne boste dobili prave nafte, vsej nafti, proizvedeni v ZDA, ni mogoče zaupati zaradi
ohlapne ureditve o sestavinah v tej vrsti topil. V ZDA nikoli ne boste dobili čiste nafte, tudi VM&P je lahko
popolnoma neskladen od ene steklenice do druge in se niti ne oglašuje kot čist. V Kanadi izdelujejo čisto nafto
in to je najboljše topilo za uporabo v primerjavi z ISO ali zrnatim alkoholom, ne delajte velikih napak in ne
zapravljajte zdravil ali pa še huje, če ste sami ali kdo drug še bolj bolan z uporabo napačnega topila. Bodite
opozorjeni, da bo nafta v ZDA celo naredila olje, ki bo videti popolnoma tako, kot bi moralo, a vam bo zelo
slabo. " lov

-Dejstvo, da se čista alifatska nafta ne prodaja povsod v ZDA, ne pomeni, da čista alifatska nafta s številko CAS
64742-49-0 in vreliščem okoli 60-80 ° C ne obstaja ali da obstaja ob pravilni uporabi ne proizvaja boljšega olja
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kot večina drugih topil. Če ne morete dobiti čiste lahke nafte, bi bila naša druga izbira 99% ali še bolje 99,9%
izopropilnega alkohola.

A vseeno ne bi odnehal - lahka nafta (benzen) ali podobna topila se uporabljajo za pridobivanje olj iz rastlin,
zato sem pri proizvajalcih rastlinskega olja preveril, kaj uporabljajo. Kjer živim v Evropi, lahko topilo kupim v
skoraj  vseh  trgovinah  s  strojno  opremo  ali  barvami,  to  je  ena  najpogostejših  tehničnih  tekočin,  ki  se  jih
spomnim  iz  otroštva,  uporabljali  smo  ga  za  razmaščevanje  kolesarskih  verig  itd.,  In  skoraj  vsak  je  imel
steklenico  od tega doma. Tako da se mi zdi celotna  ta neskončna razprava o topilih  nekoliko smešna.  Ko
uporabljate pravo svetlo nafto, ni ostankov topil, ki bi jih morali skrbeti, morda nekaj ppm, tako kot v večini
poceni rastlinskih olj, ki se pogosto proizvajajo s skoraj popolnoma istim topilom, kot ga priporočamo. JB

»Lahka alifatična  nafta  je  odlično delovala,  v  mojem olju  ni  ostalo  niti  kančka topila.  Če dosledno slediš
Rickovim navodilom, ne bi smelo biti težav. " Rick

"Obstajata dve glavni kategoriji nafte - lahka in težka. Lahka nafta NE vsebuje benzena, kar je Raina mislila (ne
heksana). Čeprav ne priporočam niti lahke nafte, razen če je ekstrakt konoplje mogoče preskusiti, potem ko je
proizveden na ostanke nafte, ga lahko uporabimo, če je to vse, kar lahko dobite za topilo. Ključno je, da ekstrakt
skuhate do debele maščobe - takrat bi morala večina nafte izginiti. Uporaba destilacijske opreme je način za
izdelavo  najčistejšega  olja  brez  topil,  vendar  presega  zmogljivosti  večine  povprečnih  ljudi.  Upam,  da  to
pomaga. " Mark

"Raina, ne bom se prepiral s tabo. Iz Wikipedije: "Naftnega etra, kljub njegovemu sopomenki bencin, ne smemo
zamenjati z benzenom ali benzinom, prav tako ga ne smemo zamenjati z bencinom, čeprav ga mnogi jeziki
imenujejo z imenom, ki izhaja iz benzina, npr." Benzin "(nemško) ali" benzina «(italijanščina). Naftni eter je
mešanica alkanov, npr. Pentana, heksana in heptana, medtem ko je benzen ciklični, aromatski ogljikovodik,
C6H6.  Prav  tako ne  smemo mešati  petroletra  z  razredom organskih  spojin,  imenovanim etri,  ki  vsebujejo
funkcionalno  skupino  RO-R  '.  Moje  ozadje  je  mikrobiologija  -  kjer  sem  študiral  organsko  kemijo,  nekaj
biokemije / nekaj anorganske kemije ... Vsekakor ne vem vsega, vendar vem malo. Lahka nafta NE vsebuje
benzena  -  pika.  Ignoriral  bom tvoj  komentar,  "V  interesu  vseh  bi  bilo,  če  ne  bi  trdili  zunaj  znanstvenih
podatkov." Mark

»Kaj bi rad dal očetu? Najboljše od najboljšega ali nekaj podobnega, vendar preprosto nima pravih učinkov? Ko
zdravilo izdelate po Rickovih navodilih, je možnost neuspeha med zdravljenjem zelo majhna. Ko izdelujete olje
po navodilih "strokovnjakov in znanstvenikov", izdelujete drugačen izdelek. Glede na naše izkušnje morda ne
bo delo opravil tako dobro, kot priporočamo.

Bi  torej  želel,  da utihnem in  jim dovolim,  da oskrbujejo  nizko kakovostne  smeti?  Ali  pa se  raje  učite  od
mene/nas in veste, kako to storiti pravilno, da boste imeli enake rezultate, o katerih govorijo naši pacienti? " JB

»Uporabljam 99% izopropilni alkohol, kar mi je bilo najbolj  na voljo. Uporabljam kremo svojih pridelkov,
pridelano 100% organsko in brez pesticidov, dobro negovano in posušeno do kosti.  Zmešam ga z več sevi
indica. Zdravil sem bolnika s Hodgkinovim limfomom, bil je na 4. stopnji in v 6 mesecih po jemanju olja po
navodilih je zdaj brez raka !! Hvala Rick Simpson za žrtve, ki ste jih naredili, da bi bili ti podatki dostopni
vsem! Pred kratkim se je za pomoč obrnil k meni še en bolnik z rakom 4. stopnje, ki ima tumor na eni od ledvic,
ki je neoperabilen. Molitev za dva potrjena zdravljenja zaporedoma. Bog vas blagoslovi, Rick Simpson in JB, še
naprej širite besedo in izobražujte ljudi o tem čudovitem zdravilnem konopljinem olju. " GrowGoddess

- Mešanje več sevov je vedno dobra ideja. Poglejte preprosto, ne veste, za kaj točno je določen sev primeren,
zato, ko zmešate več sevov, dobite veliko boljši učinek preproge. Poleg tega vas bodo takšna olja popeljala
veliko višje - tisti, ki kadijo "rekreativno", bodo vedeli, o čem govorim. Predstavljajte si, da sedite s prijatelji in
vsak izmed njih predstavi svoj najboljši brst. V nekaj urah ne boste mogli narediti veliko. In to je učinek, ki ga
potrebujete za najboljše rezultate, zato je spet mešanje sevov prava pot. Najlepše želje in hvala, GrowGoddess,
vedno sem vesel, da slišim za ljudi, ki preprosto sledijo navodilom in dobijo rezultate, o katerih govorimo. JB
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"Živjo JB, imam problem z električnim kuhalnikom riža, vse kar sem videl se je znižalo na 100 °° C, pogledal
sem  vse  blagovne  znamke  na  trgu  in  vse,  kar  imajo,  imajo  termostat,  ki  se  izklopi,  ko  vsebina  doseže
temperaturo. Kaj priporočaš?" Cristina

- Cristina, v čem je pravzaprav problem? Olje lahko vedno postavite v električno pečico, nastavljeno na 130 °
C, in ga pustite tam približno eno uro ter ga tako razogljičite. JB

»Ko temperatura doseže 100 ° C, se električni štedilnik za riž izklopi! Topilo ne doseže temperature 110 ° C.
Cristina

- Topilo v resnici ne more doseči te temperature, ker bi zavrelo. Topilo kuhajte, dokler se štedilnik prvič ne
izklopi (v zadnjo serijo dodajte nekaj kapljic vode). Nato pustite, da se ohladi in ga znova vklopite. To je vse,
kar počnemo. JB

»Vklopi se in pusti vreti, dokler se ne vrne na? Potem se izklopi in je olje že pripravljeno? " Cristina

- Vklopite kuhalnik riža, kuhajte, dokler se prvič ne ustavi, nato počakajte pet minut, da se ohladi, ga znova
vklopite in počakajte, da se drugič izklopi. Nato nalijte olje v skodelico iz nerjavečega jekla in ga za eno uro
postavite v pečico, nastavljeno na 130 ° C, in vaše olje je pripravljeno. JB

- Hvala JB, rešil si mi življenje. Cristina

»Med pridobivanjem olja vdihujete nafto. Ko to naredite, dihate zastrupitev. Če vohaš, si že mrtev. Že več kot
stokrat v življenju sem vonjal gorivo za kampiranje Coleman,  gorivo z vžigalniki  zippo in nafto,  ki se pri
delnem čiščenju in industrijski uporabi uporabljajo ... Nisem še mrtev. Lol.

Resno ... Če uporabljate čisto topilo (brez dodatkov) in topilo pravilno zavrete z vodo, ki ima na koncu dodano
višje vrelišče, pa naj bo to izo, alkohol ali nafta, ga boste dobili vse ven. V enem letu zaužijete veliko več nafte,
ki črpa lasten plin v vašem avtomobilu, kot bi jo dobili skozi vse življenje uporabe pravilno izdelanega olja. "
Matej

"Živjo Rick (ali tisti, ki berejo to pošto), najprej ti želim povedati, da odlično delaš pri promociji te čarovnice, ki
se zdi čudovito zdravilo za toliko! Živim na Norveškem in imam diagnozo Crohnova bolezen. Imam tudi zelo
bližnjega prijatelja, ki ima raka, ki so ga zdravniki prenehali zdraviti, ker ne morejo storiti ničesar več. Želim
preizkusiti olje pri obeh pogojih.

Imam  vprašanje  glede  izdelave  olja.  Tukaj  na  Norveškem  je  zelo  težko  najti  čisto  nafto  (vsaj  po  mojih
izkušnjah), zato iščem dobre alternative. Nekaj  let nazaj sem kupil "ekstraktor čebel" (valj, ki ga napolnite s
kostnimi suhimi zelišči in za pridobivanje olja uporabite plin butan). Je to enako dobro kot kuhanje olja z nafto?

In kako se uporablja z duhom? Kateri vsebuje več kot 90% alkohola? Imam nekaj prijateljev, ki ustvarjajo
svojega duha, in to ni zelo draga možnost. Je to boljše od butana? Zadnjič sem kadil "ekstrakcijo medu" in se
spraševal, ali je to dobro zdravilo za ta dva stanja, ki ga omenjam, če ga jem. Če ni dobra izbira butan ali
alkohol - ali lahko priporočite druge možnosti, za katere morda veste, da jih je enostavno dobiti na Norveškem
ali Švedskem? Najlepša hvala! Resnično se veselim, da bom preizkusil olje pri svoji bolezni. Lep pozdrav,
Henry "

"Dragi Henry, nimam izkušenj z ekstrakcijo čebel, vendar menim, da ta metoda ne bi bila tako učinkovita kot
metode, ki jih uporabljam. Pri moji proizvodnji olja segrejemo olje na temperaturo, ki dekarboksilira končni
izdelek, da olje postane čim bolj močno. Ta postopek segrevanja molekule zasuka v položaj delta 9, zaradi česar
je olje močnejše. Če imate težave pri iskanju ustreznega topila, lahko poskusite z acetonom. Sam nikoli nisem
poskusil acetona za proizvodnjo olja, vendar ne vidim razloga, da aceton ne bi deloval tako dobro kot alkohol
ali nafta za proizvodnjo zdravila. Lahko alifatsko nafto bi morali dobiti v trgovinah, ki dobavljajo barvo, saj
običajno prodajajo nafto kot razredčilo barve.

Pravilno  izdelano  olje  bi  moralo  poskrbeti  za  vaše težave,  prav tako pa  bi  moralo  dati  prijatelju  z  rakom
možnost preživetja.  90 -odstotni alkohol bo manj učinkovito topilo,  saj je ostalih 10% običajno voda, med
zaključnim postopkom pa boste morali izhlapevati veliko odvečne vode. Najlepše želje, Rick Simpson ”
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"Pravilna dekarboksilacija je zelo pomemben del pri popolni izdelavi olja, ker surova rastlina ne vsebuje veliko
čistega delta9-THC, CBD pa vsebuje kisline, to sta THCA in CBDA. Za odstranitev karboksilne skupine je
postopek  ogrevanje.  Naredite  to  zelo  previdno,  da  ne  opečete  svojih  dragocenih  molekul.  V  Journal  of
Chromatography sem našel dobro opombo, ki bi morala biti potrebna temperatura in čas za segrevanje olja, ker
glede na kuhalnik riža te temp morda ne bodo dovolj. Zato je dobro, da olje segrejete najmanj 27 minut pri min.
122 stopinj  Celzija.  Vedno preverite  temperaturo  grelne  plošče z  digitalno  merilno  napravo,  da se  olje  ne
pregreje. V spodnji tabeli vidite vrelišča glavnih kanabinoidov, ki jih nikoli ne smete doseči, sicer jih skuhate.
Poleg tega ugotavljam, da je prav, kar je Rick ves čas govoril v svojih videoposnetkih, da ne pregrejejo olja,
vendar je za izdelavo zdravilnega olja potrebna toplota. Za pravilen proces dekarboksilacije v določenem času v
diagramu približno eno uro je potrebna temperatura najmanj 106,2 stopinje Celzija. Če ima vaše olje samo kislo
obliko THCA in CBDA, ni tako učinkovito, ker se kisline ne prilegajo zelo dobro receptorjem CB1 in CB2.
Zato poskrbite, da boste to storili na pravi način, kajti Rick je rekel, da je res, le najboljše olje lahko opravi delo,
ko je odvisno od živega. (…) Če ima vaše olje samo kislo obliko THCA in CBDA, ni tako učinkovito, ker se
kisline ne prilegajo zelo dobro receptorjem CB1 in CB2. Zato poskrbite, da boste to storili na pravi način, kajti
Rick je rekel, da je res, le najboljše olje lahko opravi delo, ko je odvisno od živega. (…) Če ima vaše olje samo
kislo obliko THCA in CBDA, ni tako učinkovito, ker se kisline ne prilegajo zelo dobro receptorjem CB1 in
CB2. Zato poskrbite, da boste to storili na pravi način, kajti Rick je rekel, da je res, le najboljše olje lahko
opravi delo, ko je odvisno od živega. (…)

Da, poglejte in interpretirajte ta znanstveni diagram, da boste razumeli, da postopek dekarboksilacije teče ves
čas,  ko segrevate mešanico tekočin s topili  kanabinoidov v štedilniku za riž.  Grafi  torej  kažejo,  da je zelo
pomembno,  da  se  temperatura  segreje  na  130  stopinj  Celzija  dovolj  dolgo,  da  se  doseže  največja
dekarboksilacija. Vse je vprašanje temperature in časa za dosego najboljših ravni.

Če uporabite digitalni merilnik temperature in ga med celotnim postopkom položite na dno kuhalnika riža, da
izhlapite topilo, to vidite šele v pozni fazi postopka, ko kapljice vode pridejo na koncu v štedilnik, temperatura
se  giblje  okoli  100-110  °  C.  Toda  čas  v  tem  razponu  večinoma  ni  dovolj  dolg  za  celoten  proces
dekarboksilacije.  Po tem dlje  segrevate  olje  v  majhnem jeklenem loncu na grelni  plošči.  Tako dolgo brez
aktivnosti (brez plinskih mehurčkov) segrevate in čakate. Nadzirajte temperaturo in najbolje, da se približno pol
ure ne dvignete nad 130 stopinj Celzija. Ne pozabite, da ima THC vrelišče 157 stopinj C. Zato ne tvegajte s
pregrevanjem, sicer bodo vaši želeni kanabinoidi izhlapeli in odpihnili ...

V jedru ni pomembno, da dobite največjo količino dekarboksilacije, tako dolgo kasneje v telo vnesete dovolj
olja. Zanimiva je vrednost ENEG grama na dan ali več, ki bi jo morali vzeti. Seveda, koliko olja potrebujete, je
odvisno  od  tega,  koliko  delta9THC  je  res  v  olju  -  pomeni,  kako  učinkovita  je  bila  dekarboksilacija.  Če
upoštevate priporočila Ricksa in se prepričajte, da je olje dovolj dolgo segreto na 130 ° C - bo vse v redu.
Katero topilo uporabljate, je neodvisno. " Stephan

"Živjo JB, to nafto sem našel na svojem območju ... (povezava) Ne piše Light Naphtha ... bi to še delovalo? Še
enkrat hvala za vso pomoč in super informacije! ”

- To bi morala biti lahka alifatična nafta- v MSDS preverite, ali je to čista lahka nafta brez dodatkov), šelit v
Avstraliji, (tehnični ali industrijski) bencin v Evropi (bencin, ne benzen in ne tip, ki se uporablja kot goriva v
avtomobilih).  Prodaja se pod različnimi imeni.  Uporablja se kot razredčilo za barvo, topilo,  razmaščevalec,
včasih zelo pogosto gospodinjsko topilo ali razmaščevalec tekstila, lahko se uporablja tudi kot vžigalna tekočina
itd. Vrelišče okoli 60-80 °° C, nižje, bolje .

Namažite nekaj na čisto Petrijevo posodo ali vanjo potopite prst. Če ta v tridesetih sekundah izhlapi in ne pušča
mastnih ostankov, je treba uporabiti. Dobaviteljev je veliko, trenutno vam ne morem povedati, kateri je najboljši
ali kaj priporočamo, zato podajamo le splošna navodila.

CAS številka 64742-49-0, čist, naftni destilat, brez dodatkov, če je mogoče, vrelišče pa mora biti čim nižje.
Večina rafinerij ga proizvaja, preprosto jih vprašajte, kaj bi priporočili za zeliščne izvlečke.

Druga možnost je 99% ali 99,99% izopropil alkohola ali zelo drag 99% alkohol za živila. Izopropilni alkohol in
alkohol za živila nista tako učinkovita kot topilo kot nafta in v olju odstranijo več rastlinskih materialov in
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klorofila, zaradi česar je manj močan in okusen, zato priporočamo uporabo nafte vedno, kadar je to mogoče/na
voljo. Vse najboljše, JB "

Q. Rick, v Mehiki je "nafta" le eno od več imen izdelkov vrste nafte. Da bi se izognili usodni napaki, bi imeli
slučajno znanstveno ime za "nafto", ki jo uporabljate, prosim?

A. Poiščite čisto svetlo nafto brez dodatnih sestavin. V bistvu je enako gorivu Coleman, ki ga lahko vidite na
spodnji fotografiji, vendar poiščite nafto brez dodatkov proti rji, ki so dodani gorivu Coleman.

Če ugotovite, da je lahka alifatska nafta v vaši državi prepovedana (kar je na primer veljalo v Hondurasu),
poiščite 99% ali bolje 99,9% izopropilnega alkohola, bi ga morali preprosto najti. 99 -odstotni alkohol je tretje
topilo, ki bi ga uporabili, vendar bi naredili vse, da bi ga preprečili, ker odstranjuje preveč klorofila in drugih
neželenih rastlinskih materialov. Nekateri radi zamrznejo topilo in izhodni material, kadar za topilo uporabljajo
izopropilni alkohol ali alkohol. Osebno teh topil ne uporabljamo, razen če moramo in ne maramo zamrznjenih
rok, zato dejansko ne spodbujamo zamrznitve,  nekateri  pa pravijo,  da pomaga izboljšati  kakovost olja.  Ko
uporabljate nepolarno čisto svetlo nafto z nizkim vreliščem, vam ni treba nič zamrzniti in še vedno boste dobili
dober izdelek, če sledite navodilom. JB

"Hej JB, kaj  pa,  če obstaja  alergija  na uporabo Napthe? Imamo družinskega člana,  ki  ima hude alergijske
reakcije na VSAKO malenkost, zlasti na topila. Za njo želimo narediti olje, vendar moramo uporabiti organsko
topilo. Razmišljali smo o tem, da bi naredili organsko "mesečino", ki je bila večkrat destilirana, da bi pridobila
čistost,  kaj pa mislite o tem? Kakšno je vaše priporočilo za hudo alergijo na toliko? Sploh ne more jemati
farmacevtskih izdelkov, ker je alergična na veziva, zelo trpi zaradi alergij na vse. Hvala vnaprej!" Sara

- No, lahko uporabite 99% alkohola, nikoli nismo rekli, da ne morete. Po naših izkušnjah so olja, proizvedena z
nepolarnimi  topili,  nekoliko  močnejša  in  običajno  vsebujejo  manj  rastlinskih  materialov.  Nekateri  pred
predelavo zamrznejo alkohol in popke, da dobijo olje, ki je bolj jantarno. Tako da mislim, da bo tako zate, Sara.

Visoko THC ali visoko olje CBD?

"Nekako sem zmeden. Moj prijatelj ima raka ledvic 4. stopnje in raka na pljučih. Ali je najbolje dati visoko olje
CBD ali olje THC? CBD olje ima le sled THC? Kupil sem mu 10 -gramsko cevko, ki vsebuje 18% CBD in
manj kot 1% THC. Ali bom to naredil narobe? "Richard

Mikees: Ja, to ni to, moraš dobiti pravo RSO.

-95-98% THC ni  18% CBD,  kajne?  Povejte  tistemu,  ki  vam je  to  ponudil,  naj  neha  s  tem.  Visoka  tržna
razburljivost CBD bo ubila veliko nič hudega slutečih pacientov, kot se zdi, to je žalostno. Zakaj preprosto ne
morejo slediti  navodilom, ki resnično delujejo? Uporaba olj  z visoko vsebnostjo CBD je zelo omejena,  ne
delujejo tako dobro tudi pri kožnih boleznih, res ne razumem, zakaj se vsi tako motijo o teh neumnostih s CBD.
Da, tudi to je močno zdravilo, vendar je njegova uporaba res omejena le v primerjavi s pravim RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, izjemno močan, pomirjevalni in evforičen; to je tvoje najboljše olje in to bo najbolj
delovalo. Najprej poskusite to. Ko to storite, se ne boste dotaknili tega olja z visoko vsebnostjo CBD in se mu
ne približali, vedeli boste za razliko in nihče vas ne bo odtrgal. Najprej RSO. JB

"Resnično uživam v tej strani in v informacijah, ki se jih lahko naučim. Vendar je tako razočaranje slišati, da se
poleg kanabinoida kot sekundarnega uvrščajo tudi drugi kanabinoidi. To dekle in njeni starši ne vidijo CBD -ja
kot sekundarnega. To ji je dalo življenje. To ni storil THC, ampak CBD. Prosim, nehajte s tem. Ljudi odvračate
od poskusov visokih sevov CBD, ko jim to resnično lahko pomaga. Visok THC ni odgovor na vse in zato je v
rastlini več kot en kanabinoid. " Tina

»JB je odgovoril  o pljučnem raku, ne o Dravetovem sindromu, nihče se ne zajebava.  Poročila  bolnikov in
znanstvene študije o raku kažejo, da THC ubija raka. Nekatere študije pravijo, da je CBD koristen za nekatere
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vrste raka, vendar jih je malo v primerjavi s študijami, opravljenimi s THC. Zdaj iščete epileptične napade in
nekatere druge pogoje z visokim CBD. " Kellin

- Kellin  in  Tina,  olja,  ki  jih uporabljamo,  delujejo tudi  pri  napadih.  Pacienti  bi  dobili  neprimerljivo boljše
rezultate, če bi uporabili pravo stvar in poskušali ozdraviti vzrok in ne le simptomov.

Ne zavračam CBD -ja, je samo po sebi resnično močno zdravilo in mislim, da je na primer odličen pri žvečilnih
gumi za otroke itd. Če pa želite resnično moč, potrebujete najbolj brutalno močan RSO in veliko THC -ja. To je
moja perspektiva in se ne bo spremenila.

Preprosto preizkusite na kožnih stanjih in preverite, ali se bo opeklina ali rana hitreje zacelila s pravim RSO ali
z nizko kakovostno različico CBD. To sem videl na lastne oči, ni mi treba eksperimentirati  z olji z visoko
vsebnostjo CBD. Želim sebi in svojim pacientom najboljše.

Večina visokih olj CBD je sekundarne kakovosti v primerjavi z najboljšim in najbolj narkotično močnim in
pomirjevalnim RSO s 95-98% THC.

Vaša glavna težava je, da ste kupili enotno teorijo kanabinoidov, ki jo uveljavlja Big Pharma, da bi lahko imeli
koristi od zdravil iz konoplje. V resnici ne želite zdravil na osnovi posameznih kanabinoidov, želite najbolj
brutalno močno in pomirjevalno olje za najboljše rezultate.

Rastline  lahko  gojite  sami,  olje  pa  lahko  izdelate  tudi  sami,  res  vam  ga  ni  treba  kupovati  od  velikih
farmacevtskih podjetij, ki bodo poskušala dati dekarboksilirano konopljino smolo ogromno ceno samo zaradi
njihovega pohlepa .

Morda boste in najverjetneje boste nekoč potrebovali kilograme olja - zase ali za svojo družino - koliko želite
plačati za gram? Če je rastlina gojena na prostem in v velikem obsegu, je denar preveč. Torej brez posebnih
davkov, nič takega. 100 -odstotna legalizacija je edina pot in to je treba storiti zdaj, ni razloga, da bi trpeli
stotine milijonov bolnikov po vsem svetu.

O tem se lahko prepirate; ampak to je vse, kar lahko storite glede tega. Vse najboljše, JB

»Prosim, razlagajte tako, kot imate, jaz si na primer zapisujem in se čim več učim od vas o tem, kaj je dobro za
kaj  itd.,  Želim  biti  pripravljen  in  pripravljen  s  pravim  znanjem  zame  in  moje  ...  Če  ne  bi  povedali,  da
potrebujete visok THC, bi mislil, da je vse v redu, sem hvaležen za VSE INFO. " Vicky

"Rick je vedno trdil, da je visok THC nujen, da imaš čim boljše možnosti, očitno je s tem dosegel najboljše
rezultate. Za veliko stvari je CBD morda boljši, običajno se uporablja pri otrocih za Dravetov sindrom, ADHD
in hudo obsesivno kompulzivno motnjo, ker se veliko ljudi še vedno boji, da bi dobili otroke visoko. THC je
tisto, kar vas dvigne. Našel sem nekaj ljudi, ki uporabljajo olje z visokim THC za zdravljenje večine ljudi,
vendar če se bolnik ne odzove v upanju, da je prešel na visok CBD in je to delovalo bolje.

Verjetno so vsi drugačni in vsak rak je drugačen. Toda dokler niso dovoljene vse potrebne raziskave, se je
verjetno najbolje držati Rickove metode. Visok THC, prevladujoča indikacija po protokolu. Rečeno je, da lahko
bolnik, če začne z majhnimi odmerki in podvoji vsake 4 dni, hitro razvije toleranco, huda zaspanost pa bo čez
nekaj časa popustila na olju. Rickovo olje je 95-8% THC, vendar vam psihoaktivni učinki ne bodo škodovali.

In ko se poskušam odločiti, čigavi metodi slediti, ne verjamem, da je imel kdo s tem zdravilom več izkušenj kot
Rick. Videl sem nizozemsko metodo in samo pomislim, če nekdo umira, zakaj bi razredčili zdravilo? " Nick

"Ker sem slišal, da olja z visoko vsebnostjo CBD pomagajo pri napadih, sem vedno mislil, da bi se otrok, če bi
ti starši dali svojemu otroku hibrid, a prevladoval nad oljem indice, zdravil. Vem, da olja CBD obvladujejo
napade in tako sem vesel, da lahko nekaj pomaga otrokom, kot je Charlotte, a predstavljajte si ozdravitev, ki bi
se lahko zgodila, če bi dobili THC in drugi spekter kanabinoidov v rastlini. Tako vaš otrok zaradi THC veliko
spi, njegovo telo se bo prilagodilo odmerku. Mislim, da je najbolj  uporabna polna rastlina,  ne ena posebej
izpostavljena kanabinoid. " Sara

"Mediji se še naprej osredotočajo na ločevanje kanabinoidov, vendar je bilo dokazano, da THC in CBD ubijata
raka in skrčita tumorje. Olje Ricka Simpsona iz konoplje Indica je zdravilo, ki zdravi Landona in pogumno
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Mykaylo ter mnogi drugi in ga lahko naredi kdorkoli. Naj vas mediji ne prepričajo, da morate počakati na to
zdravilo,  ali ločite CBD! THC deluje tudi z našim endokanabinoidnim sistemom. Spoznajte zdravilo,  ki ga
lahko naredi vsak. " Hanan

Ali je uporaba olja varna?

»Varnost tega zdravila je neprekosljiva in po mojih pričah ni nič nevarnejše od pitja skodelice sveže vode. Tudi
če se oseba močno predozira, ji učinki olja, ko učinki olja minejo, ne škodijo. Najpogostejši stranski učinek, ki
smo ga opazili pri ljudeh, ki uživajo konopljino olje zaradi svojih zdravstvenih stanj, je velik počitek in nasmeh
na obrazu.

Podobno kot vsa druga močna zdravila,  če nekateri  posamezniki  zaužijejo preveč,  lahko povzroči  neželene
stranske  učinke.  Čeprav  učinki  tega  olja  ne  predstavljajo  nevarnosti,  obstajajo  tisti,  ki  zaradi  prevelikega
odmerka ne uživajo. Čeprav je to zdravilo varno in večina nima težav z njegovo uporabo, je treba upoštevati
tudi, da bodo nekateri imeli težave.

To je  razlog,  zakaj  vsem naročim,  naj  začnejo  z  zelo majhnimi  odmerki,  nato pa povečajo  količino,  ki  jo
zaužijejo vsake štiri dni. S tem daje osebi, ki jemlje to snov, možnost, da si ustvari toleranco, mnogi pacienti pa
so poročali, da med zdravljenjem sploh niso zboleli. Če se konopljino olje pravilno proizvaja iz zelo močnih
pomirjevalnih  sevov  konoplje  indica  ali  pogosto,  ko  je  proizvedeno  iz  nekaterih  vrst  križnic  sativa,  ki
prevladujejo na indici, bo ugotovljeno, da bodo učinki takšnih olj spodbujali zaspanost in spanje, kar je očitno
pomemben del procesa zdravljenja.

Bolniki se morajo zavedati dejstva, da lahko to olje zniža tudi njihov krvni tlak, očesni tlak in raven sladkorja v
krvi. Če posamezniki jemljejo zdravila za zdravljenje teh težav, bi morali v večini primerov zelo hitro zmanjšati
potrebo po uporabi  zdravil,  ki  jih  trenutno uporabljajo.  Bolnike,  ki  jemljejo  zdravila  za krvni  tlak,  moram
obvestiti, da zaradi njihovega krvnega tlaka pogosto ne bodo več potrebovali uporabe farmacevtskih izdelkov,
kar velja tudi za diabetike in tiste, ki trpijo za glavkomom.

Upoštevajte, da če olje zaužijemo za zdravljenje drugih stanj in ga jemljemo skupaj z zdravili za krvni tlak,
lahko v nekaterih primerih zniža bolnikov krvni tlak prenizko. Čeprav ne poznam nikogar, ki bi to doživel, ki bi
utrpel  resno škodo,  se  mi  vseeno zdi,  da  se  je  treba  tej  situaciji  izogniti,  če  je  le  mogoče.  Zato  pogosto
preverjajte svoj krvni tlak in če ga ne potrebujete več, ga ne zaužijte.

Nekaterim posameznikom se lahko zdi neverjetno, da lahko prenehajo uporabljati te predpisane snovi. Ko pa
enkrat  spoznamo zdravilni  potencial  tega  naravnega  zdravila,  kmalu  spoznajo,  da  lahko to  neverjetno  olje
nadomesti uporabo skoraj vseh zdravil.

Kako običajno prenašate olje?

Vsi imamo različne  tolerance  za  močna zdravila,  zato  spodbujam bolnike,  da ostanejo  v svojem območju
udobja, ko določajo, kakšen odmerek bodo zaužili. Večina ljudi se strpnost zelo hitro razvije in v povprečju
normalna oseba potrebuje približno 90 dni, da zaužije 60-gramsko zdravljenje. Zdi se, da lahko 60 gramov
pravilno proizvedenega olja ozdravi večino rakavih obolenj,  razen če je bolnik s kemoterapijo in sevanjem
močno poškodovan v zdravstvenem sistemu itd.

Bolniki,  ki  so utrpeli  posledice  kemoterapije  in  sevanja,  potrebujejo  več olja,  da odpravijo  škodo, ki  jo  je
zdravstveni sistem pustil za sabo. Večinoma, ko se človek navadi na učinke olj, se zdi, da bolniki uživajo to
snov. Toda zaradi narave tega zdravila, ki ne povzroča odvisnosti, bodo pogosto tisti, ki uporabljajo to snov,
pozabili pravilno vzeti svoje odmerke. Ne gre za to, da bi olje povzročilo pozabo, to je preprosto zato, ker
njihova telesa ne čutijo potrebe po njegovi prisotnosti, kar samo poudarja dejstvo, da snov resnično ne povzroča
odvisnosti.  Kajti če ne bi bilo, je malo verjetno, da bi bolnik pozabil  vzeti  odmerek, ker bi po osmih urah
njihovo telo jokalo po snovi.
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Ali obstajajo stranski učinki, zaradi katerih bi morali biti zaskrbljeni?

Nekateri bolniki so poročali, da so ob uporabi tega zdravila doživeli tesnobo ali paranojo. O načinih, kako se s
tem spopasti, bomo razpravljali, ko bo vprašanje v tej knjigi postavljeno nekoliko dlje.

Glavni stranski učinki konopljinega olja, o katerih so poročali, so dobro zdravje, sreča in dober spanec, kaj bi
torej kdo več lahko zahteval od zdravila, ki ga uporablja?

Mnogi ljudje vsak dan zaužijejo veliko število zdravil. Je to lahko dobro za telo?

Nimam pojma, zakaj bi tisti, ki vidijo nevarne stranske učinke alopatskih zdravil v reklamah za zdravila, še
vedno razmišljali o jemanju teh zdravil. Zdi se, da bodo mnogi posamezniki brezumno ravnali tako, kot jim je
naročil zdravnik, in veliko teh istih ljudi ponavadi zavrača uporabo zdravil iz konoplje. Preprosto zaradi laži, ki
so jih izrekle njihove vlade in tiste, ki stojijo v senci za farmacevtsko industrijo. Nihče ne umre zaradi uporabe
zdravil iz konoplje in ni škode. Želim si, da bi lahko enako rekel za tisto, kar nam zdravniki predpisujejo vsak
dan, vendar na žalost to skoraj ni tako.

Včasih so različne interakcije, ki jih povzročajo ta tako imenovana zdravila, dovolj, da nas spravimo v zgodnji
grob.  Toda tudi  če  nimamo takojšnjih  težav,  njihova uporaba  še vedno predstavlja  nevarnost.  Sčasoma se
kemikalije in strupi, ki jih ta zdravila vsebujejo, kopičijo v našem telesu, kar lahko povzroči tudi resne težave z
zdravjem, ki lahko pogosto vodijo v smrt. Tudi preproste stvari, kot so tablete aspirina, vsako leto povzročijo na
tisoče smrti po vsem svetu. Zato menim, da nihče od nas ne bi smel zaupati farmacevtski industriji ali karkoli,
kar ponujajo. Če želite videti resnično zdravilno moč, se obrnite na mater naravo, kajti v tovarni tablet boste
našli zelo malo, kar vam bo zelo koristilo.

Kako bolniki primerjajo stranske učinke konopljinega olja s tistimi iz kemičnih zdravil?

Med stranskimi učinki konopljinega olja in strupenimi kemikalijami, ki jih zagotavlja zdravstveni sistem, ni
prave primerjave. Te snovi, ki jih dobavljajo zdravniki, ne smemo imeti v telesu, ker so strupene za jetra. To
pomeni, da teh tako imenovanih zdravil ne smemo zaužiti, ker bodo zastrupila naša jetra in poslabšala njihovo
delovanje. Poleg tega lahko njihova uporaba povzroči celo vrsto drugih zdravstvenih težav, ki bi se jim lahko
izognili, če bi namesto tega uporabili konopljino olje.

Z uporabo kemičnih zdravil se pogosto izpostavljamo stranskim učinkom, ki so lahko še hujši od tistega, kar so
prvotno zdravili. Nekateri bolniki z boleznimi, kot sta rak in sladkorna bolezen itd., So mi celo povedali, da so
njihova stanja posledica zdravil, ki so jih dajali zdravniki. Tako se zdi, da so pogosto zdravniki sami vsaj delno
odgovorni za bolnikovo trenutno zdravstveno stanje. Mnogi bolniki so mi podrobno opisali strašne stranske
učinke, ki so jih povzročali zaradi zdravil, ki so jim jih predpisali, zato bi se jim poskušal izogniti,  če je le
mogoče.

Ker se kemija našega telesa in naša toleranca do mnogih drugih snovi zelo razlikujeta. Pogosto se zdravniki niti
ne zavedajo, kakšne učinke ima lahko kopičenje različnih kemičnih zdravil na naše zdravje in počutje. Nobena
dva od nas nista enaka in različna zdravila, pomešana skupaj, niso nič manj kot strupen kemični koktajl, ki bi v
nekaterih  primerih  lahko  imel  za  pacienta  povsem nepričakovane  posledice.  Kako bi  torej  zdravnik  lahko
upošteval vse neznane, da bi ugotovil, kaj je varno in kaj nesprejemljivo?

Iskreno  mislim,  da  so  pogoji,  kot  je  Alzheimerjeva  in  mnoge  druge  bolezni,  pogosto  posledica  mešanice
kemikalij,  ki so jim jih predpisali zdravniki. Mnogi bolniki so mi pripovedovali o težavah, s katerimi so se
srečevali pri uporabi farmacevtskih izdelkov, a ko so prenehali jemati te snovi in začeli zaužiti olje, so težave
izginile. Če povzamemo stvari, če so zdravila iz konoplje pravilno proizvedena, so izjemno varna in neškodljiva
za uporabo, toda zdravniški delavci ne.

Ali je mogoče primerjati učinke alopatske in empirične medicine?

Kar  se  mene  tiče,  ni  primerjave  med  alopatsko  medicino  in  empirično  medicino.  Alopatsko  zdravilo  je
večinoma le  mešanica  škodljivih  kemikalij  in  strupov,  ki  jih  nihče ne bi  smel  zaužiti.  Empirično zdravilo
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(zdravilo  iz  rastlin)  se  uporablja  že tisoče let,  zdravila  iz  konoplje  pa po varnosti  niso primerljiva.  Zaradi
zdravilne  učinkovitosti  in  neškodljivosti  konopljinih  smol,  iz  katerih  se  proizvaja  olje,  je  rastlina  konoplje
"kraljica vse empirične medicine".

Skozi leta sem bil v stiku z mnogimi pacienti, ki so za zdravljenje svojih stanj vzeli vse, kar je bilo na voljo, in
potem, ko vse drugo ni uspelo, so nato prišli k meni. Mislim, da so bolniki, ki so uporabljali tako alopatsko kot
empirično zdravilo, bolj usposobljeni govoriti o razliki med kemičnimi zdravili in konopljinim oljem namesto
mene. A žal se mnogi še vedno bojijo javiti se, zato lahko prenesem le tisto, o čemer so poročali.

Večina teh bolnikov mi je neposredno povedala, da bodo veliko prej uporabili konopljino olje in ne zdravila, ki
so jih dali njihovi zdravniki. Preprosto zato, ker je deloval veliko bolje, ni imel neprijetnih stranskih učinkov in
v kratkem času bi se mnogi lahko vrnili k normalnemu življenju. Teh izrazitih zdravilnih učinkov pri uporabi
alopatskih zdravil niso doživeli, večina pa je menila, da jim ta zdravila povzročajo veliko škode. Mislim, da to
veliko govori o tem, zakaj zdaj sploh ne bi razmišljal  o uporabi alopatskih zdravil,  in v bližnji  prihodnosti
mislim, da se bodo mnogi drugi počutili enako.

Ali obstaja razlog za zaskrbljenost zaradi odvisnosti od THC?

Izvlečke konopljine rastline lahko uporabimo tudi za lažji umik tistih, ki so odvisni od nevarnih snovi. Sistem
nam pove, da ima marihuana učinek prehoda, zaradi česar bodo tisti, ki jo uporabljajo, zavrgli svoja življenja in
postali odvisni od drog. Takšne izjave so čista neumnost. Kako lahko zdravilo, ki je koristno pri odpravljanju
odvisnosti, povzroči, da nekdo postane odvisen od istih nevarnih snovi, ki povzročajo težavo?

Strinjam se, da je konopljino olje prehodna droga, toda to je prehod nazaj za ljudi, ki trpijo zaradi odvisnosti, in
tistih, ki ga uporabljajo, ne popelje po poti uničenja, kot bi si želele naše vlade. Ko boste resnično spoznali, kaj
lahko naredijo zdravila iz te rastline, boste ugotovili, da je njena uporaba v medicini neomejena.

Zdaj  pa  poglejmo  "uničujoče"  učinke  zelo  velikega  prevelikega  odmerka  konopljinega  olja.  To  zdravilo
povzroča polkomatozno stanje, imenovano spanje,  in če je proizvedeno iz pravih sevov, je tudi veliko bolj
učinkovito zdravilo proti bolečinam kot morfij. Če bi navaden človek vzel veliko preveč, bi brez dvoma spali
kar nekaj časa, ko pa bi se prebudili, bi bili nepoškodovani in ne bi trpeli odvisnosti.

To zdravilo sem zagotovil številnim bolnikom, vendar ne poznam nobenega stanja, ki bi bolniku preprečilo, da
bi to snov uporabil v dobro; še vedno pa bomo sčasoma ugotovili, da obstajajo tisti, ki tega ne zmorejo. Vse, kar
govorim, je, da ne poznam nobenega zdravila, ki bi bilo učinkovitejše in varnejše za uporabo, in prepričan sem,
da medicinski sistem ne uporablja ničesar, o čemer lahko rečejo enako. Zdaj pa poglejte učinke konopljinega
olja in učinke tega, kar ponuja zdravstveni sistem. Mislim, da se boste strinjali, da je uživanje velikih količin
zdravil iz konoplje skoraj najgloblji izgovor, ki bi si ga lahko zamislili,  če upoštevate škodljivo in nevarno
naravo snovi, ki jih trenutno uporabljajo.

To zdravilo lahko zaužijete, uporabite lokalno, uparite ali pa ga lahko uporabite tudi v obliki svečk z dobrimi
rezultati. Ko začnete zaužiti olje, so na začetku najboljši majhni odmerki, vzeti približno osem ur narazen. Če
imate  resno stanje  in jemljete  močna zdravila  proti  bolečinam,  čim hitreje  povečajte  odmerek in  poskusite
prenehati uporabljati te nevarne snovi.

Za tiste, ki menijo, da potrebujejo napotke, saj vas je zdravnik najprej spravil v vse te zasvojenost s škodljivimi
kemikalijami,  jih  prosite  za  nasvet,  kako  najbolje  prenehati  uporabljati  te  snovi.  Če  vaš  zdravnik  ne  želi
pomagati, se za nasvet obrnite na naturopata ali homeopatskega zdravnika. V mnogih primerih v preteklosti sem
videl, da ljudje sami odidejo z nepotrebnih zdravil brez nasvetov drugih.

Po začetku zdravljenja z oljem lahko mnogi bolniki, ki jemljejo zdravila na osnovi opiatov, takoj prepolovijo
uporabo teh nevarnih snovi. V večini primerov lahko v enem do dveh tednih bolnik popolnoma odstrani ta
zdravila in bodo imeli manj odtegnitvenih simptomov.

Pri tem zdravilu res ne gre za to, da bi se zvišali, ampak za to, da si dovolite, da se ozdravite z naravno snovjo,
ki ne škodi. Zakaj bi morali  kot ljudje dovoliti  drugim, da nam še naprej zavračajo uporabo tega zdravila?
Brezplačna  uporaba  konoplje  v  medicini  je  najpomembnejše  vprašanje  našega  časa,  in  ker  toliko  ljudi  po
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nepotrebnem umira, so vse druge skrbi v primerjavi zbledele. Konoplja je zdravilo za množice, ki ga lahko
prideluje in prideluje skoraj vsak. Zdaj nešteto ljudi po vsem svetu proizvaja svoja zdravila in dosegajo enake
rezultate, kot smo jih opisali v naših informacijah. Zdaj je čas za spremembe, pridružite se nam, da pomagate
končati trpljenje tolikih ljudi in vnesti upanje v sicer brezupen svet.

Rastlina konoplje je bila postavljena na to zemljo, da smo jo vsi prosto uporabljali za hrano, vlakna, zdravila,
energijo in številne druge aplikacije. Nazadnje je iz te neverjetne rastline mogoče proizvesti več kot 50.000
različnih stvari. Ko bodo odpravljene te nezakonite omejitve, se bodo ljudje vrnili na zemljo, kamor spadajo.
Ponovno bodo stopili v stik z naravo in postali veliko bolj samozadostni. Milijoni delovnih mest bi bili na voljo
za prevzem zemeljsko prijazne industrije konoplje in v kratkem bi lahko imeli  gospodarstvo,  ki  temelji  na
konoplji. Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

"Ko sem prvič začel jemati olje, sem imel" grozne "stranske učinke, gotovo sem pojedel pol škatle krofov !!! Ha
Ha Ha !!! Želim si, da bi imel še nekaj, da sem čudovito spal! Vsak dan sem se veselil noči, da sem lahko
zaspal. Vzel bi nekaj olja ob 7:00 in zaspal okoli 9:30 in spal do 8:30. Čudovito !!! ” Tom

"Ironično je, da vsak dan slišimo toliko zgodb o ljudeh, ki jemljejo koncentrate konoplje, brez grozljivih zgodb,
brez zasvojenosti, brez stranskih učinkov ali s tem povezanih smrti, vendar se lokalni zakonodajalci borijo proti
gojenju, uporabi in prodaji marihuane v interesu" javnosti varnostnih pomislekov ", kar je prikrivanje njihove
zvestobe  Big  Pharma  in"  finančnega  podkupovanja  Booze-Barona  za  omejitev  rasti  industrije  konoplje  v
ZDA ... "Raphael

»Ta teden sem olje začel dajati očetu. Napredni rak prostate, ki se je razširil na nekatere točke na kosteh. Doslej
veliko spi in povrnil se mu je apetit. Zaradi sevalne bolečine v grlu ni nič jedel. Tudi njegova tesnoba se je
spremenila v na videz veselo dogajanje v glavi!

V bolnišnici še vedno dobiva zdravila proti bolečinam, ki pomagajo pri akutni bolečini, dokler stvari niso pod
nadzorom. Dokumenti o olju ne vedo. Namignili smo celo na idejo o kombiniranju olja z zdravili, vendar so se
zdravniki vrnili z izmišljotinami pošastnih stranskih učinkov. Želel sem jih prositi, naj nam pokažejo študije,
vendar ne želimo ogroziti očetove izpustitve, saj smo bili označeni kot "težki" za dvom o potrebi po pretiranih
zdravilih, ki ga poslabšujejo in slabšajo.

Najhujšemu sovražniku ne bi želel bolnišničnega zdravljenja raka. Slišal sem grozljivke, a na nekem nivoju sem
mislil, da bodo za očeta stvari drugačne. Iskreno upam, da še ni pozno. " Edmund

- Edmund, imeli so prav glede možnih stranskih učinkov, vendar bi jih povzročili kemikalije, ki mu jih dajejo,
ne olje. Prej ko ga vrnete domov in mu napolnite olje, boljše so možnosti. Za začetek olja ni nikoli prepozno,
vprašanje je le, ali še ni prepozno, da bi prehitel bolezen. Toda to je neposredno povezano s tem, koliko olja
vam bo uspelo dobiti vanj in kako hitro.

S tem ne pravim, da ne bi smeli upoštevati protokola ali da bi morali začeti z velikimi odmerki. Pripeljite ga
domov, sledite protokolu in upajmo na najboljše. JB

"Pozdravljeni  Jindrich,  želim deliti  nekaj"  stranskih  učinkov "olja.  Najprej  sem si  že  nekaj  časa  izdeloval
svojega in ga tudi kupil v ambulanti (na primer moj boljši!), Nimam nobenega posebnega stanja ali bolezni,
verjetno sem od leta 2012 zaužil skoraj 30 ml, zato ...

* ne morem več piti alkohola ... en kozarec vina in ven sem! Nisem poskušal prenehati s pitjem, ampak moje
telo ga v celoti zavrača in res je lepo, da sem jasen !!

* Šarenica mojih oči je popolnoma zelena ... tu in tam ni več majhnih rjavih pik (če poznate iridologijo, so te
pikice znak okvar organov ali celo smrti), zato jasne oči pomenijo odlično zdravje! 

* Isti učinek za mojega 10-letnega pastirskega psa bistre oči in veliko energije! (Imel je približno 6 odmerkov).
Olje in vsi nepričakovani stranski učinki !! Hvala tebi in Ricku za vsa prizadevanja, da to zdravilo delite s
svetom. Veliko ljubezni, Estelle "
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"Lahko vam povem, da je moja psička (ovčar) imela raka na mlečnih žlezah, velike grudice. Pred nočjo sem ji
dala  2 kapljici  na dan.  V 3 tednih je  VSE GONILO !!!  (To je  kot  rak dojke pri  ljudeh tudi  občutljiv  na
estrogen !!!). In moji prijateljici je rešilo življenje, imela je rak mehurja - odšel. SREČNO, da lahko pomagate
ljudem in živalim. " Dolly

"Vsem trem svojim psom dajem kapljico olja dnevno kot preventivo proti raku, potem ko sem v preteklosti
izgubil vsakega psa zaradi raka." Roger

»Prejšnji teden sem pisal o bruhanju na olju. Končno sem nehal in še vedno uporabljam isto serijo olja. Zdaj se
počutim odlično. Mislim, da sem iz telesa razstrupljal vsa farmacevtska zdravila. To je bila žalostna izkušnja,
vendar razstrupljanje nikoli ni zabavno. " taščica

"Ne vem zagotovo, ampak predvidevam, da ste prehitro vzeli preveč. Obstaja nekaj, kot je previsoko, zaradi
česar lahko nekateri ljudje bruhajo. To vem iz osebnih izkušenj. (Pravkar sem spoznala, da je to zvenelo nekako
prizanesljivo, pa nisem mislila tako.) «Tina

”Tina, tudi na to sem pomislil in imel sem veliko vprašanj, zakaj sem tako bolan. Resnično verjamem, da je šlo
za razstrupljanje zaradi tega, kar se mi je zgodilo decembra lani. Onkolog mi je povedal, da sem v "zadnji fazi",
da mi je zmanjkalo olja in da sem dobil IV zometa, ki mi je pomagal okrepiti kosti. Izkazalo se je, da je olje
delovalo kot tableta proti alergijam in me rešilo učinkov Zomete. Ne glede na olje sem postal anoreksičen, imel
sem hude bolečine, ko mi je Zometa vlekel v kosti in bruhal, imel mrzlico in hospitaliziran.

Od tistega dogodka nisem mogla niti sedeti v indijskem slogu, ker so me tako boleli sklepi in boki. Ko sem spet
začel z oljem, sem bil najprej v redu, potem pa sem postopoma zbolel. Potem sem res zbolela in ko sem več dni
bruhala in se počutila slabo, se je zgodilo nekaj čudnega, vsi sklepi so se mi razčistili in po 6 mesecih nimam
več bolečin v sklepih. Spet sem prilagodljiv. Lahko samo verjamem, da mi je olje iz sklepov izginilo, da lahko
ostane pri tebi eno leto. " taščica

»Zelo pomembno je, da čim prej pridemo do terminalnega bolnika čim več. Večina terminalnih bolnikov je bila
podvržena  kemoterapiji/obsevanju,  lajšanju  bolečin  itd.  Prepričajte  se,  da  je  pravilno  narejena  in  čim  prej
začnite jemati čim več, jaz pa je ne bom prenehal vsaj dokler rak popolnoma ne izgine! " Bonny

"Ko vam zdravniki rečejo," ste končni ", ne bi želeli poskusiti vsega, kar je tam zunaj? Pomislite ... Kaj imate
po takšni diagnozi izgubiti? Imam nečakinjo, ki je danes živa ... zaradi tega olja ... Ali moram povedati več? "
Carol

"To sem jaz njena nečakinja. Res je uspelo. " Joanne

»Naredil  sem polmaraton,  zbral  sem 5000 dolarjev za raziskave raka.  Nisem vedel,  da že obstaja  prekleto
zdravilo in mi ga niso dali. Dvakrat so mi dali res močno kemoterapijo. Uničili so mi jetra; uničili so mi ledvice.
Aprila lani so me poslali domov umreti. Rekli so, da ne bom živel šest tednov. In tukaj sem danes, še vedno živ,
ker sem izvedel, kako si pripravim svoje zdravilo, da bom lahko danes tukaj.

O  tem  zdravilu  moramo  povedati  vsem.  Vsakdo  mora  vedeti:  obstajajo  dejanski  medicinski  izdelki  iz
marihuane, ki vam bodo pomagali živeti in prijateljem pomagali živeti z rakom. Vsi morajo vedeti: nikomur ni
treba umreti zaradi raka. Zdravilo obstaja, zdravilo je vedno obstajalo. Samo ... Big Pharma nam tega ne dovoli.
Kako si upajo ?! Raziskave raka so več milijard dolarjev vredna industrija ... In kaj počnejo? Z drogami ubijajo
ljudi, kot sem jaz. To je sranje! Obstaja zdravilo! Olje Phoenix Tears deluje! Povej vsem. Prosim! " Joanne

"Živjo, verjamem v olje in ga trenutno uporabljam za mamo, ki ima raka, vendar imam vprašanje, pravite, da bi
morali v treh mesecih zaužiti 2 unči, vendar je moja mama zaradi bolezni zelo šibka in vzeli le za unčo in bodo
kmalu dosegli tri mesece, vendar ga še vedno jemljete in želim vedeti, ali je učinek enak, ker ste rekli, da bi
moral biti v treh mesecih. Prosim, odgovorite mi na sporočilo, ker sem zaskrbljen. " Esmeralda

»Naj vas ne skrbi preveč, koliko je do zdaj vzela. Samo poskušajte jo prepričati, da poje še malo več. Povejte ji,
naj poje večji kos, kot ga je kdajkoli imela, ko bo ponoči zaspala, bo malo po malo lahko pojedla več. Poskrbite,
da bo ponoči zaužila večji odmerek in hitreje bo vzpostavila toleranco. Moj oče je isto počel prve tri mesece.
Dolgo je trajalo, preden je lahko pojedel več kot pol grama na dan, rak pa je izginil, tudi ko je komaj jedel 1/4
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grama na dan-(tumor se je zmanjšal). Zdaj je do približno grama na dan, v 10 mesecih pa je pojedel več kot sto
gramov. Vso srečo!" Jose

Zamenjava zdravil

»S svojimi izkušnjami z oljem osebno ne poznam niti enega farmacevtskega zdravila, ki bi ga bil pripravljen
uporabiti. Za to imam več razlogov, glavni pa je, da niso potrebni. Vaše telo lahko predela le tisto, kar so jedli
vaši predniki; ni pripravljen za predelavo kakršnih koli kemikalij in poraba kemikalij bo sčasoma povzročila
težave.  Morda vam bodo pomagali  pri trenutnem stanju,  vendar boste pozneje plačali  ceno. Olje odmeva s
človeško DNK in pomaga pri regeneraciji in pomlajevanju celic v celotnem telesu. Olje deluje selektivno in
napada vse, kar je v vašem telesu nezdravo. Poleg tega olje ne povzroča škodljivih stranskih učinkov. V rahlem
pretiravanju radi rečemo, da so edini stranski učinki uporabe olja spanec, sreča in zdravje. Ne pomeni, da bolnik
ne bo doživel nenavadnih stanj telesa in duha, še posebej, če zaužije več olja, kot je vajen. Toda tudi če to
storijo, če uporabijo visokokakovostno konopljino olje, bodo preprosto šli dremati in ga zaspati. Nima smisla
poskušati se boriti proti učinkom olja, najbolje je, da preprosto pustite delovati in teče z njim. "JB

"V redu, to moram deliti. Nekaj olja sem dobil od prijatelja v drugi državi. Prvo kar sem vzel iz ambulante in
imel sem občutek, da ni tisto, kar bi moralo biti. Vsakih nekaj ur sem jemal precej dober odmerek in zdelo se mi
je, da ne dela veliko. Ko sem včeraj dobil stvari od prijatelja, sem mislil, da lahko vzamem enako količino, kot
sem jo imel v ambulanti. Fant, sem se motil! Ne hecate se, ko rečete začnite počasi! Ko imaš prave stvari, je to
vsekakor močno! Na žalost sploh nisem imel dobrih izkušenj, velike paranoje in nisem mogel spati celo noč.
Moj sin je pravzaprav moral priti in me "varovati"! Danes sem zelo utrujen in še vedno čutim učinke, zato ga
danes verjetno ne bom vzel in če bom, bo manj kot pol zrna riža! Mislim, da zjutraj me ne boli.

- Casey, lol. V novi seriji je verjetno nekaj sative, zato poskusite dobiti drugo. Olje, proizvedeno iz tega, kar
priporočamo, tega ne počne. Poskušal bi novo serijo ali polovico tega, kar ste vzeli. Ti neprijetni občutki se
lahko včasih pojavijo pri nekom, toda ko se enkrat naučiš, kako se spopasti s tem, to ne predstavlja veliko težav,
kar lahko varuška verjetno potrdi.

Ampak  spet,  kot  sem rekel,  je  v  olju  verjetno  nekaj  energijske  sative.  Morda  pa  ima  boljše  učinke  proti
bolečinam kot prejšnje  olje.  Poskusite  vzeti  manj  in poglejte,  kako deluje.  Če vam tudi drugič ni všeč,  ga
podarite  sinu  v  rekreacijske  namene  ali  ga  uporabite  lokalno  (za  lepoto  itd.)  In  naj  vam  priskrbi  nekaj
močnejšega  in  pomirjevalnega  sredstva,  ki  bo  ustrezalo  zahtevam,  navedenim  v  naših  "Navodila".  Vse
najboljše, JB

"Deluje pri vseh vrstah bolezni in bolezni. Če ga jemljete, bodite pozorni na raven kalija, saj se pri nekaterih
ljudeh zniža. Za vse, ki imate težave z ledvicami, jetri in srcem, poiščite dodatke žleze v kombinaciji z RSO in
q10 za regenerativne učinke. " Matej

»Samo kanabinoidi uravnavajo celice. Večina mazil/snovi za rane so razkužila in le poskušajo ustvariti idealne
razmere, da se telo zaceli. Kanabinoidi so protibakterijski / protiglivični / protivirusni itd. Itd. In uravnavajo
celice, tako da se grdo poškodovane celice uravnavajo in ne popravljajo in kopirajo na pol. Z drugimi besedami,
manj verjetno je, da boste imeli rane zaradi uporabe kanabinoidov na ranah, ker so celice urejene po naslednji
logiki:

Sem malo poškodovan? - Da = Avtofagija za recikliranje/popravilo celice. Sem veliko poškodovan? - Da =
programirana celična smrt (apoptoza)

Ali sem pretekel rok uporabe? - Da = programirana celična smrt (apoptoza)

Ali  sem zelo  poškodovan? Da = Nekroza.  Kadar  so poškodbe tako hude,  razen če na območje  nanesemo
kanabinoide, endogeni kanabinoidi v krvi običajno ne bodo dosegli celic in jih regulirali,  kar bo povzročilo
gnilo meso / nekrozo.
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Rak običajno nastane zaradi poškodovane celice, ki ostane neurejena, ker njeni CB receptorji zaradi poškodb ne
delujejo.

Snovi, za katere je znano, da povzročajo raka, so običajno snovi, ki počasi izstopajo iz telesa in povzročajo
nenehno celično poškodbo med njihovo potjo.

Bolj ko se celice poškodujejo, večja je možnost, da bo celica obstajala brez delujočih receptorjev CB. " Scott

Zdravljenje raka z oljem

Glede na opazovanja števila bolnikov, ki ste jih zdravili, je olje učinkovito pri vseh vrstah raka ali poznate 
kakšno vrsto raka, pri kateri ne bo pomagalo?

"Olje  je  učinkovito  pri  zdravljenju  vseh vrst  kožnega raka in  kolikor  vem, enako velja  za notranje  rakave
obolenja in druga zdravstvena stanja. Po dolgoletnih izkušnjah pri obravnavi bolnikov, ki so imeli vse vrste
zdravstvenih  težav.  Iskreno  lahko  rečem,  da  ne  poznam  nobenega  stanja,  pri  katerem  olje  ni  učinkovito
zdravljenje.

Konopljino olje visoke kakovosti, če je narejeno in uporabljeno v skladu z mojimi navodili, se zdi, da deluje pri
vseh vrstah raka in ne poznam nobene vrste raka, ki je ne bi bilo učinkovito zdraviti. Pred časom sem slišal za
študijo, ki je trdila,  da THC lahko povzroči določeno vrsto raka, vendar menim, da je bila to samo še več
propagande,  ki  je  preprečila,  da  bi  javnost  spoznala  resnico.  Lahko  rečem  le,  da  mora  biti  ta  študija
pomanjkljiva, zdaj pa bom razložil, zakaj sem prišel do tega zaključka.

Preprosto povedano, večina raziskav nam pove, da so rak samo mutirajoče celice, ki so se lahko razmnožile
zaradi osnovne težave, ki je prisotna v pacientovem telesu. THC ubija mutirajoče celice. Torej, kako lahko THC
proizvaja celice, ki jih tako dobro uničuje?

Če iščete zdravljenje, ki lahko povzroči raka, ne glejte dlje od kemoterapije in sevanja. Oba ti tako imenovana
»zdravljenja«  sta  zelo  rakotvorna,  zato  z  drugimi  besedami  lahko  in  povzročita  raka.  Tudi  CT skeniranje
izpostavi  telo  velikemu odmerku sevanja.  Sevanje  povzroči,  da  celice  mutirajo  in  to  je  tisto,  kar  smo vsi
povedali, da je rak, mutirajoče celice. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Ali se olje lahko uporablja skupaj s kemoterapijo in sevanjem?

»Ko mi  bolniki  postavijo  to  vprašanje,  jim rečem,  da ja,  olje  bi  lahko uporabili  skupaj  s  kemoterapijo  in
sevanjem. Ne dvomim, da bi bila uporaba tega olja zelo koristna in bi jim dala več možnosti,  da preživijo
učinke,  ki  jih  takšno  zdravljenje  povzroča.  Kljub  temu,  zakaj  bi  kdo pri  zdravi  pameti  sploh  pomislil  na
kemoterapijo in sevanje?

Kemoterapija in sevanje ne ozdravita raka, ga povzročita, v preteklosti pa sem zavrnil dajanje olja ljudem, ki
nameravajo na tako imenovano zdravljenje. Zakaj bi tvegal, da bom šel v zapor, da bi proizvedel olje za nekoga,
ki  namerava  takšno  zdravljenje  jemati  v  zdravstvenem  sistemu?  Če  se  oseba  odloči  za  kemoterapijo  ali
obsevanje, je to seveda njena izbira. Toda z mojega vidika menim, da bi bilo neumno z moje strani zagotoviti
ozdravitev, če bi ti posamezniki tako nameravali dopustiti, da jih medicinski sistem zastrupi. To je kot dobava
protistrupa med črpanjem strupa v bolnikove žile.

V preteklosti sem to zdravilo dajal bolnikom, ki želijo učinkovito zdravljenje, ki ne škodi in jim daje zelo dobre
možnosti za preživetje. Menim pa, da je večina tega, kar ponuja zdravstveni sistem, bolj umor kot medicina.
Zato ljudem z resnimi zdravstvenimi težavami rečem, naj vzamejo olje in se izogibajo zdravstvenemu sistemu
in svojim zdravnikom.
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Če zdravstveni delavci ne začnejo ravnati racionalno pri zdravljenju raka, menim, da je bolje, da bolnika sploh
ne poišče njihovega nasveta. To, kar zdravstveni sistem na koncu ponuja, običajno naredi veliko več škode kot
koristi in zmanjša bolnikovo možnost preživetja. Škoda, ki jo povzročijo in pustijo kemoterapija in sevanje, bo
v večini primerov povzročila smrt pacienta,  razen če zaužijejo velike količine olja za razstrupljanje.  Velika
večina ljudi, ki jemljejo kemoterapijo in sevanje, umre zaradi učinkov, ki jih povzročajo ta zdravljenja, in ne
zaradi raka, zaradi katerega so se zdravili.

Kot sem rekel, po mojih izkušnjah olje deluje na vse vrste raka, vendar sem imel nekaj ljudi, ki so se zdravili in
jih potem zavrnili. Njihovega vedenja ne morem razložiti drugače, kot da rečem, da se na koncu zdi, da nista
bila pripravljena prekiniti z medicinskim sistemom. Le redki so to storili in kolikor vem, so na koncu vsi ti
bolniki  umrli.  Želim  si,  da  bi  lahko  razložil,  zakaj  ljudje  počnejo  stvari,  ki  jih  počnejo,  in  zakaj  so  tako
nepremišljeni  do  svojega  življenja.  Če  pa  se  ne  bodo  pripravljeni  izobraževati  o  tem,  kaj  jim  pripravlja
zdravstveni sistem, pričakujem, da se bo to nadaljevalo. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Stopnja uspešnosti bolnikov z rakom?

"Ko ljudje  pridejo  k  meni  z  diagnozo  raka  in  so  zavrnili  jemanje  kemoterapije  ali  obsevanja,  je  skorajda
samoumevno, da jih je mogoče ozdraviti, razen če so čakali, da so pred vrati smrti, da bi začeli zdravljenje, ali
pa nočejo olje zaužijte na pravilen način.

Rak se  lahko  celo  odpravi  pri  približno  75% tistih,  ki  jih  je  zdravstveni  sistem močno poškodoval,  če  se
pravilno zdravijo z oljem. Vendar pa je približno 1 od 4 tako hudo poškodovanih, na katere lahko upamo, da jim
bomo omogočili veliko boljšo kakovost življenja, medtem ko so še vedno z nami. Toda za bolnike v tej situaciji
je zaužitje olja še vedno smiselno, saj jim bo močno olajšalo trpljenje in pogosto bodo živeli dlje, kot je bilo
pričakovano.

Tudi če lahko ozdravite raka, bo na koncu škoda zaradi kemoterapije in sevanja pogosto povzročila pacientovo
smrt,  razen če je  mogoče odpraviti  povzročeno škodo.  Ti  posamezniki  ne umirajo  zaradi  raka;  pravzaprav
umirajo zaradi tako imenovanih "zdravljenj", ki so jih prejeli od zdravstvenega sistema. Kot lahko vidite, ima
konopljino olje neverjetno uspešnost, še posebej, če pri tem ne sodelujejo zdravniki. Če pa bi se zdravstveni
sistem začel  obnašati  racionalno  in  bi  to  zdravilo  uporabljal  tako,  kot  bi  moral,  menim,  da  bi  se  stopnja
preživetja lahko še povečala.

Koliko ljudi, ki jih poznate, se je ozdravilo z oljem?

Od leta 2003 sem to olje dobavil približno 5000 ljudem, ki so imeli vse vrste zdravstvenih težav. Mnogi od teh
bolnikov  so  imeli  več  zdravstvenih  težav,  ki  so  zahtevale  pozornost,  večina  pa  je  bila  pod  nadzorom ali
ozdravljena z uporabo tega olja. Zaradi nezakonitega statusa tega zdravila nisem vodil evidenc, vendar lahko
rečemo,  da sem videl  na stotine ljudi,  ki  so bili  ozdravljeni  z zunanjim in notranjim rakom, ter  številnimi
drugimi stanji.

Poleg tega vsak teden prejemam ogromno e-poštnih sporočil z vsega sveta, ki mi povedo, koliko je to olje
pomagalo bolnikom v daljnih deželah. Ko smo navodila dali na našo spletno stran in predstavili dokumentarni
film "Run from the Cure", ki je posameznikom povsod pojasnjeval, kako se lahko pozdravijo, je vzbudil veliko
pozornosti in mnogi so s temi informacijami pomagali ljudem v stiski z zdravili to je delovalo. Ker je to olje
tako enostavno proizvajati, je že nešteto ljudi po vsem svetu doživelo njegove prednosti in upam, da bomo v
bližnji prihodnosti vsi imeli svobodo, da storimo enako. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Ali je kdaj začeti uporabljati olje prepozno?
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"Nikoli  ni  prepozno, da začnete uporabljati  to neverjetno zdravilo.  Tudi ljudje,  ki jih je zdravstveni sistem
močno poškodoval,  imajo še vedno dobre možnosti  za okrevanje.  V bolnišnici  smo imeli  enega gospoda s
pljučnim rakom, ki so mu zdravniki dali štiriindvajset ur življenja. Kljub nasprotovanju medicinskega sistema
mu je sin dal veliko dozo olja in že naslednji dan je zapustil bolnišnico. Približno petnajst mesecev pozneje je ta
83-letni veteran res umrl, vendar ne zaradi pljučnega raka, umrl je zaradi že obstoječega srčnega obolenja, ki ga
je trpel več let. V dodatnih mesecih, ki jih je preživel, je užival v dobri kakovosti življenja in je umrl v spanju
brez bolečin. Ali ni to bolje kot umreti v bolnišnici in se utopiti v lastni tekočini zaradi pljučnega raka?

Imeli smo odlične rezultate pri zdravljenju tistih, ki imajo raka 4. stopnje in niso pričakovali, da bodo živeli.
Seveda jih nismo mogli rešiti, toda eno je gotovo, prihranili smo veliko več, kot bi lahko zdravstveni sistem z
njihovim norim zdravljenjem in mračnim odstotkom preživetja. Kot sem že povedal, je to olje učinkovito pri
zdravljenju vseh vrst raka, vendar so bili rezultati,  ki sem jih pogosto priča pri ljudeh s pljučnim rakom in
levkemijo, resnično osupljivi. Pogosto se te vrste raka zelo dramatično odzovejo na zdravljenje z oljem in ni nič
nenavadnega, da se pacienti dnevno izboljšajo.

Vedno spodbujam tiste, ki jemljejo olje, da ga čim prej vnesejo v svoj sistem. Ideja je, da hitreje lahko v telo
vnesejo olje, napolnjeno s THC, hitreje ozdravijo raka in druga stanja. To bo zagotovilo, da ima bolnik veliko
boljše možnosti za preživetje, vendar kljub temu ne bo poškodovan.

Vsem, ki imajo resne življenjsko nevarne razmere, rečem: "Olje vam bo rešilo življenje ali pa vam olajšalo pot
ven." Tudi če bo bolnik umrl, bo to storil dostojanstveno in se je mogoče izogniti učinkom vseh teh grozljivih
zdravil proti bolečinam. Naš cilj je rešiti čim več, toda za tiste, ki jim ni mogoče pomagati, je še vedno lepo
vedeti, da jim ne bo treba preživeti boleče mučne smrti, kot morajo drugi z enakimi stanji v bolnišnicah. " Rick
Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Ali je nekatere ljudi težje ozdraviti kot druge?

»Ljudje, ki jih je najtežje ozdraviti, so tisti, ki so si dovolili hudo poškodovati zdravstveni sistem. Kemoterapija
in  sevanje  sta  rakotvorna  zdravljenja,  z  drugimi  besedami,  povzročata  raka.  Če lahko  bolnik  preživi  tako
imenovano zdravljenje, je lahko priča zmanjšanju velikosti tumorja. Toda na koncu ti tretmaji zastrupijo telo
tako močno, da nimajo imunskega sistema, ki bi jih zaščitil. To skupaj z učinki zdravljenja, ki povzroča raka,
pomaga pri širjenju raka na druga mesta v telesu.

Ker bolnik nima več imunskega sistema, ki bi deloval pravilno, da bi ga zaščitil, se zdaj ne morejo braniti pred
številnimi zdravstvenimi težavami, ki lahko povzročijo njihovo smrt. Vsak razumen človek ne bi smel imeti
težav z razumevanjem, zakaj zdravljenje, ki ga ponuja zdravstveni sistem, ne deluje. Vendar nam zdravniki še
naprej sporočajo, da ni drugih učinkovitih načinov zdravljenja. Mislim, da to dokazuje, da če zdravnikom in
drugim  strokovnjakom  plačate  dovolj  denarja,  da  česa  ne  razumejo,  jih  v  večini  primerov  z  veseljem
upoštevajo.

Omeniti moram tudi dejstvo, da precej pogosto bolniki že jemljejo zdravila, ki blokirajo njihove kanabinoidne
receptorje  ali  motijo  delovanje  endokanabinoidnega  sistema.  Takšna  zdravila  vključujejo  Remonabant,
Surinabant, Taranabant in Ibipenabant, če naštejemo le nekatere. Ker so bili zdravniki ti, ki so predpisali te
snovi, menim, da je to nekaj, o čemer bi se morali pogovoriti z njimi. To je eden od razlogov, da bolnikom
rečem, naj čim prej prenehajo s kemičnimi zdravili. Če je delovanje vaših kanabinoidnih receptorjev oslabljeno,
je takšne ljudi veliko težje ali nemogoče zdraviti.

Zdi se, da mnogi ljudje danes mislijo, da ima moč našega uma veliko opraviti z okrevanjem po hudih boleznih.
Pogosto  so  prepričani,  da  sta  pozitiven  odnos  in  močno  prepričanje  o  zdravljenju,  ki  se  uporablja,  zelo
pomembno pri zdravljenju. Toda večina tistih, ki so prišli k meni, ob začetku zdravljenja niso verjeli, da bi to
olje koristilo. Torej, čeprav se strinjam, da bi bila moč pozitivnega razmišljanja lahko v pomoč, se je zdelo, da
bi se velika večina tistih, ki sem jih zdravila, brez tega zelo lepo pozdravila.
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Ponavadi na zdravljenje gledam uspešno kot na to, da je bolj povezano z uporabo ustreznih zdravil, ne pa na
stanje pacientovega uma. Pričakujem, da se mnogi, ki verjamejo v to new age retoriko, ne bodo strinjali, vendar
nimam razloga, da bi izkrivljal dejstva o tem, kar sem bil priča. Poleg tega imajo naši hišni ljubljenčki in druga
živalska živila v svojem telesu tudi kanabinoidne receptorje, tako da imajo lahko tudi oni koristi od učinkov
tega olja. Zdravil sem veliko živali in čeprav so bila nekatera od teh bitij precej inteligentna, sem prepričan, da
čudeži, ki jih je to olje ustvarilo, niso imeli nič skupnega s pozitivnim razmišljanjem. " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

Levkemija

»Če nekoga, ki ima levkemijo, zdravite s konopljinim oljem, to pogosto zelo hitro prinese rezultate. Levkemija
je  po  mojih  izkušnjah  eden  najlažjih  notranjih  rakov  za  zdravljenje  in  z  uporabo  tega  olja  smo  videli
spektakularne rezultate. Prvo mesto THC po vstopu v telo je neposredno v krvni obtok. Če je rak prisoten v
krvi, verjetno ne bo dolgo. Opazil sem, da se je število belih krvnih celic pri bolnikih z levkemijo v dveh dneh
močno zmanjšalo in menim, da za tiste, ki trpijo zaradi tega stanja, ni boljšega zdravljenja. " Rick Simpson,
konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Zdravljenje kožnega raka

»Če je olje pravilno proizvedeno, bo zagotovo delovalo pri zdravljenju kožnega raka in običajno za izvedbo
naloge  potrebuje  le  majhno  količino  olja.  Nanesite  olje  na  območje,  ki  povzroča  težave,  in  ga  pokrijte  s
povojem, nato pa vsake tri ali štiri dni znova nanesite sveže olje in novo povoj in rak naj bi kmalu izginil.

Pacientom vedno rečem, naj nadaljujejo z zdravljenjem, dokler rak ne izgine, nato pa še približno dva tedna
nadaljujejo z zdravljenjem območja,  tako kot bi bil  rak še vedno tam. S tem boste zagotovili,  da bodo vse
rakave celice odmrle in da nikoli nisem videl kožnega raka, če upoštevam moja navodila.

Če imate kožnega raka že kar nekaj časa in je rak dobro uveljavljen,  lahko traja nekaj časa, da se ozdravi,
vendar običajno tudi v precej hudih primerih kožni rak izgine v manj kot mesecu dni. V skrajnem primeru lahko
traja dlje, če pa je tako, potem nadaljujte z zdravljenjem, dokler se popolnoma ne ozdravi. Marsikdo lahko v
kratkem ozdravi kožnega raka, vendar je vse odvisno od vaše stopnje celjenja in od tega, kako globoko je ta rak
vstal.

Koliko ljudi je z vašim konopljinim oljem ozdravilo kožnega raka?

Olje sem priskrbel na stotine ljudi s kožnim rakom. Običajno v treh tednih rak izgine in ostane le zdrava rožnata
koža.  Resnično  vam  ne  morem  dati  ocene,  koliko  bolnikov  je  uporabljalo  mojo  metodo  zdravljenja  za
zdravljenje takšnih rakov. Ker pa to postaja tako dobro znano, pričakujem, da se bo do sedaj na ta način na ta
način pozdravilo na stotine tisoč, če ne celo milijoni, po vsem svetu.

Ali lahko to zdravljenje primerjate s standardnimi postopki?

Ni primerjave med zdravljenjem kožnega raka s konopljinim oljem in tem, kar medicinski sistem ponavadi
imenuje ustrezno zdravljenje. Pogosto se izvaja operacija, včasih pa uspejo odstraniti vse prisotne rakave celice.
A sodeč po tistih, ki sem jih srečal, ki so se morali vedno znova vračati, da so mi ga odstranili, bi rekel, da je to
precej  redko.  V  preveč  primerih  se  morajo  bolniki  vrniti  k  zdravnikom,  da  se  te  operacije  vedno  znova
ponovijo.
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Tudi če se te operacije izvajajo večkrat, medicinski sistem pogosto ne odpravi težave. Zdravniki uporabljajo
tudi druga zdravila za kožni rak, na primer tekoči dušik in kreme, ki vsebujejo kemoterapijo. Ta zdravljenja so
običajno boleča in v mnogih primerih se rak vedno znova vrača in se poslabša.

Konopljino olje se uporablja za zdravljenje kožnega raka, ubije le mutirajoče rakave celice in stanje se običajno
hitro  pozdravi.  To  neškodljivo  učinkovito  zdravljenje  ne  škoduje  zdravim celicam  in  po  mojih  izkušnjah
menim, da je to daleč najbolj smiseln način zdravljenja tega stanja. Metode, ki jih uporablja zdravstveni sistem,
so v primerjavi z drugimi najmanj neprijetne in pri uporabi olja vam ni treba skrbeti zaradi okužb ali drugih
zapletov. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Olje proti kemoterapiji

Katere so glavne prednosti tega zdravljenja v primerjavi s kemoterapijo, sevanjem ali drugimi kemičnimi 
zdravili?

»Konopljino olje ima tri glavne prednosti pred tako imenovanimi običajnimi zdravili. Prvič, konopljino olje ne
škodi, drugič, deluje in tretjič,  ne ubije pacienta.  Kemoterapija,  sevanje in druga strupena kemična zdravila
telesu močno škodijo in v preveč primerih zmanjšajo naše možnosti preživetja. Poleg tega pacienti, ki trpijo
takšno zdravljenje, pogosto naletijo na druge zdravstvene težave, ki jih povzročajo sami.

Pravzaprav ne morem primerjati zdravil iz konoplje s tistimi, ki jih ponuja zdravstveni sistem, saj ne štejem
tega, kar nam dajejo, za zdravilo. Kemična zdravila so strupena za jetra. Kar bi moralo biti vsem jasno, da
takšnih kemikalij ne bi smelo biti v našem telesu, saj so strupene in predstavljajo nevarnost za pacienta.

Kemoterapija in sevanje sta rakotvorna, kar pomeni, da ta zdravila niso le strupena, ampak lahko povzročijo
tudi raka. Velikost tumorja je pogosto mogoče zmanjšati s kemoterapijo ali sevanjem, vendar v velikem številu
primerov preprosto omogoča širjenje raka. Zaradi rakotvornih učinkov takšnih zdravljenj in njihove strupene
narave uničijo vaš imunski sistem, ko ga najbolj potrebujete. Po mojem mnenju je nesmiselno kemoterapijo ali
sevanje imenovati za zdravljenje raka ali  katerega koli  drugega stanja,  ko se jih očitno sploh ne bi  smelo
uporabljati.

Ali lahko uporaba olja nadomesti radioterapijo?

Izraz radioterapija zveni precej benigno. Zdi se, kot da mora bolnik le poslušati glasbo po radiu in ozdraveli
bodo. Seveda, saj večina nas že ve, da to še zdaleč ni tisto, kar se v resnici dogaja, zato ji recimo, da v resnici
gre za radioterapijo.

Mislim, da radioterapija  ni nič boljša  od kemoterapije,  saj  sta oba zdravljenja  strupena in povzročata  raka.
Zdravilo iz konoplje bi moralo biti prva obrambna linija proti raku in vsem drugim boleznim, ne pa zdravljenje,
ki bi lahko povzročilo našo smrt ali poslabšalo naše stanje.

Kolikor vidim, je omogočiti medicinskemu sistemu, da naredi tako uničujoče stvari za naše telo, le hitrejši način
umiranja. Nekaterim kemoterapija in sevanje učinkujeta kot taktika odlaganja, vendar je na koncu škoda, ki jo
ta zdravljenja povzročijo telesu, grozljiva. Če ste nekdo, ki je slučajno preživel takšno zdravljenje in njegove
trajne učinke, štejte svoje srečne zvezde, ker velika večina ni tako srečna. Poleg tega želim opozoriti ljudi, da je
najbolje,  da se izogibate  CT slikam in podobnim stvarem, saj bolnike izpostavljajo tudi velikemu odmerku
sevanja, ki lahko spet povzroči raka ali druge zdravstvene težave.

Konopljino olje ni strupeno za telo in ko se to olje uporablja za zdravljenje raka ali katere koli druge bolezni, ne
škoduje zdravim celicam. Po zaužitju konopljinega olja pacienta spusti v zelo sproščeno stanje, da si lahko
potem bolj počiva in spi, kar spodbuja celjenje.

Z mojega vidika ni primerjave med kemičnimi zdravili in konopljinim oljem. Kemikalije in strupi povzročajo
škodo  in  vplivajo  na  vaše  počutje;  lahko  imajo  tudi  hude  stranske  učinke  in  lahko  celo  vodijo  v  smrt.
Konopljino olje je neškodljivo in spodbuja dobro zdravje in hitro celjenje. Rad povem, da ta snov spodbuja
življenje in iz mojih izkušenj z njeno uporabo lahko dejansko poročam, da je temu tako.

Bi opisali, kako THC deluje na rakave celice v primerjavi z zdravimi celicami?

Najprej THC ne škoduje zdravim celicam, lahko pa ima uničujoče učinke na celice, ki so postale rakave. Večina
posameznikov slabo ve, kako se te celice obnašajo, v resnici pa rakave celice poskušajo narediti samomor, kar
je dobro dokumentirano dejstvo. Če pa je naš imunski sistem ogrožen, ne moremo proizvesti dovolj naravnih
kanabinoidov, da bi ustavili njihovo rast. Ko celice postanejo rakave, dejansko proizvedejo več kanabinoidnih
receptorjev, kar omogoča, da naravni kanabinoidi, ki jih proizvaja naše telo, lažje vstopijo. Ti isti receptorji
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bodo sprejeli  tudi kanabinoide, kot je THC, ki ga proizvaja rastlina konoplja, kar je lahko zelo koristno za
pacienta. Če torej vaše telo ne proizvaja dovolj teh naravnih snovi, da bi ustavilo rast raka,

Z  zaužitjem  konopljinega  olja  zagotavlja  te  kanabinoide  v  izobilju,  nato  pa  lahko  bolezen  obvladamo  in
ozdravimo. Naše telo vsak dan proizvaja rakave celice, zato v bistvu vsi imamo raka, če pa naš imunski sistem
deluje  pravilno,  te  celice  predstavljajo  malo  ali  nič  nevarnosti  za  naše  počutje.  Ko je  naš  imunski  sistem
oslabljen, pogosto rak pokaže svojo prisotnost. Če pa je človek dovolj pameten, da zaužije konopljino olje, da
okrepi svoj imunski sistem, namesto da bi šel v zdravstveni sistem, se njegova prisotnost ne bo dolgo čutila.

Preučili smo raziskovalne članke na to temo in zdaj vam bom dal znanstveno razlago, zakaj je THC učinkovit
pri  zdravljenju raka.  Ko se konopljino olje zaužije  kot zdravilo proti raku, THC v olju povzroči kopičenje
molekule maščobe, imenovane ceramid. Ko pride ceramid v stik z rakavimi celicami, povzroči programirano
celično smrt, pri tem pa ne poškoduje zdravih celic. Tako je bilo razloženo v znanstvenih raziskavah, ki smo jih
preučevali, vendar nisem nikoli prenehal iskati drugih razlag.

S pomočjo čudovite dame po imenu Batya Stark sem razvil novo teorijo, ki vključuje našo epifizo in melatonin,
ki ga proizvaja. Fluor in številne kemikalije, ki jih zdravniki ponujajo, in druge stvari, s katerimi pridemo v stik,
pogosto poslabšajo sposobnost epifize za proizvodnjo melatonina. Melatonin je največji človeški antioksidant in
potuje v vsako celico našega telesa. Epifiza in melatonin, ki ju proizvajata, lahko igrata zelo dramatično vlogo
pri ohranjanju dobrega zdravja in imata veliko opraviti z našim splošnim počutjem.

Zaradi oslabljene funkcije epifize se njena sposobnost proizvodnje melatonina močno zmanjša. Ugotovljeno je
bilo, da se s staranjem ravni melatonina zmanjšujejo in menim, da bi to zmanjšanje lahko vplivalo tudi na razvoj
raka. Znanstveno je dokazano, da lahko samo kajenje konoplje zelo zviša raven melatonina. Morda je to eden
od razlogov, zakaj imajo posamezniki, ki kadijo konopljo, nižje stopnje raka kot tisti, ki ne kadijo. Zdaj pa
pomislite, kaj bi zaužitje surovega nezgorelega olja naredilo za vaše ravni melatonina.

Kolikor razumem, kanabinoidi v olju povzročijo, da epifiza preide v pogon, nato pa se raven melatonina močno
poveča. Vsaj deloma je to tisto, kar mislimo, da povzroča čudovit učinek tega zdravila na toliko stanj, vključno
z rakom. Če epifiza proizvaja velike količine melatonina, ne škoduje telesu, lahko pa ima uničujoč učinek na
bolezen, ki jo ima bolnik. Ko ostajajo visoke ravni melatonina, se lahko bolezen ali bolezen, ki je prizadela
bolnika, pogosto pod nadzorom ali celo popolnoma ozdravi. V resnici nisem zdravnik niti nimam potrebnih
kvalifikacij, da bi to postal, a vseeno menim, da bi morali pustiti um odprti za druge razlage. Če imam prav
glede pomena melatonina, potem bi nam lahko omogočil nov pogled na nadzor bolezni in bi lahko pomagal
razložiti učinke tega zdravila proti staranju. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Pričevanja o raku

Moto: Zdi se, da se spontano odpuščanje raka v prisotnosti olja konoplje zgodi presenetljivo pogosto

"Prijatelj ima kostni rak. Prejšnji teden sem začel uporabljati olje, bolečina ni več, počuti se bolje. Onkološki
zdravniki so šokirani. " Joe

"Včeraj nekaj odličnih novic. Moški, ki smo ga ravnokar dali nekemu, je svojega zdravnika pokril, ko je bilo
čez nekaj tednov ugotovljeno, da so mu tumorji v pljučih izginili, pa tudi tisti na jetrih, ki se je skrčil le na eno
mesto. Ena majhna cev! Nekaj jih imamo na poti in vsi so v dobrem stanju. Upam, da so stvari dobre. Phoenix
Tears je živ in zdrav. " Chris

»Posodobitev - moj 81 -letni prijatelj je skupaj s ploščatoceličnim karcinomom obraza (kožni rak) opravil 3
tumorje. Niso imeli možnosti proti najboljšim zdravilom na svetu. 5 tednov na olju in počuti se bolje kot v 15
letih. Njegov apetit se je vrnil! Zmagal je v bitki !!! Zmagali smo v bitki! Jose

Steve: Je olje zaužil in ga uporabljal tudi lokalno?
Jose: Oboje
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Steve: Fantastično Ali ni neverjetno vedeti, da lahko v življenju nekoga tako spremenimo
Jose: Dva tedna si je začel drgniti 68% THC olje, pomešano z olivnim oljem in kokosovim oljem, preden se je 
pojavilo. Prav tako ga zaužije brez oljčnega olja, potem ko ga je podrgnil po notranji strani lica.
Jose: Včeraj me je poklical njegov zdravnik in mi povedal, da ima tudi kožnega raka in bi želel, da se olje 
preizkusi tudi sam.
Steve: To je fantastična novica o tem, da zdravnik želi pomoč. Bravo prijatelj moj !!!! Vesel sem, da je vaš 81 -
letni prijatelj spet užival v življenju.
Jose: Ja, res je neverjetno! Dr P, ki ga bomo poklicali, je znan avtor nekaj knjig in odličen zdravilec naturopatov
ter zdravnik. V zadnjih 2 tednih je k meni napotil 5 svojih pacientov. Vsi bolniki s terminalnim rakom. "

»Pred dvema tednoma sem drugemu bolniku/prijatelju z rakom kože/grla dal nekaj zdravilnega olja za zaužitje
in lokalno uporabo skupaj z malo kokosovega olja. V torek mi je povedal, da se mu je koža na licu odprla in je
bil  tumor  odkrit.  Rekel  sem mu,  naj  nadaljuje  z  uporabo olja,  vendar  brez kokosovega olja,  samo čistega
zdravilnega olja. Zdravilno olje je neposredno nanesel na izpostavljeni tumor in rekel: »Štrleča izboklina je
izginila naslednji dan. Začelo se je iztekati v nekaj minutah po drgnjenju. Izcedilo je - olje je rak potegnilo ven
kot mazilo. " Rak tumor je bil tam, zdaj ga ni več ... Dva tedna !!! ” Jose

»Družinski član je imel tumorje za golf z rakom na grlu v 48 urah po tem, ko je olje metalo tumorje, ki jih
deluje. Dokumentirano je. Pomaga tudi pri ženskih težavah. Nihče se ne zmeni za zdravljenje ali pomoč pri tem,
le da sintetične konje hormone, potem pa se sprašujejo, zakaj ženske norijo. " Debra

"Pozdravljeni Rick Simpson in Jindrich Bayer, želel sem deliti nekaj zelo SREČNIH VESELIH novic. Mamini
pregledi so pokazali "merljivo" zmanjšanje velikosti VSIH tumorjev v jetrih in trebušni slinavki. Pa tudi tumor
v njenih pljučih je zdaj POPOLNOME, 100% ODŠtel !!!

Hvaliti je treba ogromno, toda številka ena, ki si zasluži največ ljubezni, je Rick, ki je tako odkrito delil te
informacije s svetom na začetku.

Hvala Jindrich za vse, kar počnete, vključno z vašo prijaznostjo in navodili.  Vem, da še vedno hodimo po
jajčnih lupinah z njeno diagnozo/prognozo, če pa se stvari še izboljšajo (tumorji se skrčijo ali "razrešijo", kot
jim rečejo brez nadaljnjih metastaz). Na koncu vam jo bom poslal pred in po zdravniških poročilih, da boste
videli, da ste pomagali rešiti življenje neverjetni, ljubeči, aktivni in darovalni ženski, ki na prostem sadi svoj
zeliščni vrt, ko tipkam. : o). Veliko ljubezni, Barbara "

-Živjo Barbara, hvala, polepšala si nam dan s svojim elektronskim sporočilom. Pozdravite svojo mamo za nas in
se prepričajte, da ne bo šla na druge preglede ali rentgenske žarke ali druge rakotvorne neumnosti. Naj razmisli,
kako se počuti, v šestih mesecih ali manj naj bi pojedla 120-180 g olja. Če bi bil jaz na njej, bi potem vse
življenje jedel olje vsak dan, rak ima zelo malo možnosti, ko je v telesu prisotno olje. Vzdrževalni odmerki so
izjemno pomemben del te metode. Vse najboljše, Jindrich

“Moja mama je z oljem ozdravila tretje  stopnjo drobnoceličnega pljučnega raka tretje stopnje !! J Ali  sem
omenil, da je brez raka le štiri mesece po diagnozi? No, to se je zgodilo. J ”Zora

"Moj oče ima tudi rak trebušne slinavke, ki se je med kemoterapijo razširil na njegova jetra in pljuča, nato pa se
je spet razširil,  zelo slabo je bil  in se je hitro poslabšal.  Olje je začel  pred tremi meseci,  zadnji  pregled v
ponedeljek je pokazal, da je vseh 7 madežev izginilo in se je rak trebušne slinavke zmanjšal, počuti se 100%
bolje in ima kakovost življenja nazaj. Olje je res neverjetno. " Lisa

"Moj oče je tudi na olju za rak trebušne slinavke, ki se je razširil na sedem drugih mest, na olju je bil že 5
mesecev, vseh sedem madežev, ki so se pojavili  med kemoterapijo,  je izginilo od začetka olja in se je rak
trebušne slinavke zmanjšal, olje je prihranjeno njegovo življenje!" Lisa

"Živjo, želel sem te samo posodobiti.  Oče je odkar je pred petimi meseci začel uporabljati olje zaradi raka
trebušne slinavke, opravil še en pregled. Zadnji pregled je pokazal, da se je rak v trebušni slinavki zmanjšal,
ostalih 7 madežev, ki so se pojavili med kemoterapijo, pa je izginilo od začetka olja. Novi rezultati kažejo, da se
je rak v trebušni slinavki spet zmanjšal in ni drugih madežev, kar je prekleto fantastično, saj je zato rak trebušne
slinavke tako smrtonosen zaradi hitrosti širjenja. Tako se osem mesecev skupaj s petimi meseci uporabe olja
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odlično počuti, pravzaprav se zdaj počuti bolje kot ob prvi diagnozi. Zato še enkrat hvala Rick, JB in vsem, ki
pomagajo pridobiti te podatke, če ne bi bilo olja, ne bi imel svojega očeta !! " Lisa

»Tudi moj oče je imel raka trebušne slinavke 4. stopnje. Imel je tudi 10 madežev na jetrih ... to je bilo konec
novembra 2012. Zdaj ima 1 mesto na jetrih (0,08) in 1 mesto v trebušni slinavki (8 mm). To premagamo.
Njegovi zdravniki so šokirani. Pridobiva težo in vse skupaj se počuti odlično. Dobro je tudi olje iz konoplje. "
Angie

- Ne igraj se z razredčenimi zdravili, Angie. Dobro je za lokalno uporabo, vendar bolnikom z rakom ne želite
dajati olja, infundiranega s konopljo, kot edino zdravljenje. Najbolj učinkovit je napad s polnim spektrom polne
moči.

Še posebej za tiste, ki "morajo" iti na pregled, "da bi videli", kako se zdravi. Takšni ljudje bi morali protokolu
samodejno dodati še 60 g olja, ker so po nepotrebnem šli skozi zelo rakotvorni postopek, "da bi videli", kako se
počutijo. Radovednost stane, žal mi je.

Čestitke in vse najboljše. Lepo je videti uspeh ljudi, ki razmišljajo drugače. JB

"Jaz sem dejanski dokaz, da ima RSO neposreden učinek na MPNST in NF1. Zdravstveni zapisi, MRI, PET,
CAT pregledi dokazujejo znatno zmanjšanje velikosti tumorja in avidnosti. " Kristyne

"V redu, moj Peeps. Danes je dan, za katerega sem samo upala, da se bo kdaj zgodil. Rezultati biopsije so v
teku. Corrie Yelland je pravkar prejela potrditev, da je njen rak 100% popolnoma izginil !!!! JAZ SEM RAK
PROSTO !!!!! Niti kakšna displazija, kaj šele velika C.

Mojim neverjetnim, neverjetnim prijateljem, ki so bili skupaj odgovorni, da sem si lahko privoščil zdravilo =
absolutno ni besed, ki bi opisale, kako sem hvaležen vsakemu izmed vas. Vsi ste neverjetni!

Heather, ki mi je prvi poslala RUN FROM THE CURE-Ta video mi je dobesedno spremenil življenje. Kdo bi
to pomislil, hej? Ljubim te! Ricku Simpsonu, Jindřichu Bayerju iz srca ... HVALA za znanje in podporo. Danes
sem živ zaradi vseh vas! Resnično sem blagoslovljen, da imam tako neverjetno družino in prijatelje. " Corrie

Pozdravljeni Jindrich, le kratek zapis, da vam sporočim, da sem danes obiskala svojega zdravnika. Poročilo
pravi, da raka (raka analnega kanala) ni več mogoče zaznati. Lansko jesen so mi povedali, da imam 2-4 mesece,
če ne opravim obsevanja. Odločil sem se, da ne bom seval in namesto tega poskusil z RSO. Očitno je uspelo!
Od srca hvala, hvala, HVALA Ricku in sebi !!!! ” Corrie

"Moja zadnja zgodba o uspehu. To je ženska v poznih 50. letih, ki ji je bila diagnosticirana 3. stopnja, vendar
zelo blizu 4. stopnje pljučnega raka. Danes sem prejel tole: »No, mama je šla pred en mesec na CT in dobila
rezultate pred nekaj dnevi. Popolnoma je izginilo! Njen zdravnik jih je prebral in rekel, da je večja masa jasna
in nič več ni ostalo ...

Še vedno ima KOPB, vendar bomo delali na tem in njenem kajenju lol ... Najlepša hvala za vse nasvete in
znanje  o  stvareh,  ki  se  jih  nikoli  nismo zavedali.  Vse  se  je  združilo  z  razlogom in  tako smo veseli.  Bog
blagoslovi vas in vašo družino. " Corrie

- Zdi se, da se v prisotnosti olja konoplje spontano remisija pljučnega raka pojavi presenetljivo pogosto. JB

"V redu, vsi moji čudoviti Peeps, to bo dolgo branje, vendar mislim, da sem morda včeraj zadel PAYDIRT.
Zobozdravnika nisem videla od septembra lani. Takrat sem se boril za življenje. Mojemu zobozdravniku so
takrat povedali, da imam raka. Imeli smo običajen pogovor, kjer sem mu rekel, da ne jemljem sevanja in da
opravljam "alternativno zdravljenje". Takrat me je vprašal, kaj počnem. Omahoval sem mu povedati, saj je bil
znan po svoji »togosti«, vendar sem mu rekel, naj gleda Run From the Cure. Pravzaprav me je poklical po
ogledu. Rekel je, da je kot zdravnik ponavadi v škatli, da ima brata (zdravnika) in še enega brata (farmakologa)
in kako včasih "nimajo vseh odgovorov".

Hitro naprej do včeraj. Bil je osupel, ko je videl, kako dobro izgledam, in za trenutek ostal brez besed, ko sem
mu povedal, da je olje konoplje delovalo. Začel je postavljati najrazličnejša vprašanja. Na mnoga izmed njih
"znanstvena vprašanja", na katera nisem mogel odgovoriti. Vprašal je o kliničnih preskušanjih, razl. bolezni, ki
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se zdravijo s konopljo itd. Želi se pogovoriti z bratom o sebi, pa tudi o konoplji kot »zdravilu« proti raku, prav
tako pa želi, da njegov brat raziskuje konopljo kot zdravilo. Bi bilo v redu, če bi vzel mojo številko mobilnega
telefona in e -poštni naslov?

Tukaj  postane veliko.  Njegov brat,  dr.  Jake Theissen,  je bil  nekoč dekan in je bil  pionir  v farmakološkem
programu na Univerzi Waterloo. Zdaj je svetovalec farmacevtskih podjetij in je specializiran za nove pristope
pri zdravljenju raka. Močno je povezan s Kanadskim društvom za boj proti raku. (Prav tako ga je vlada prosila,
naj vodi preiskavo o škandalu z razredčeno kemoterapijo.) John je govoril, da je njegov brat pogosto rekel, da
mora biti za zdravljenje raka nekaj boljšega. Nekaj  naravnega in ne kemičnega. Rekel sem mu, naj "ne išče
več". Konoplja je "nekaj naravnega".

Prsti so mi prekrižali Peeps. Če bi bil kdo tako vpliven na "naši strani", bi lahko bilo prekleto veliko! Igrajo:
Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis
Science,  bi  mi  pomagali  pri  tem,  če  bi  bilo  potrebno,  in  bi  bilo  v  redu,  če  bi  svojega  zobozdravnika  ali
njegovega brata usmerila k vam?

Hvala za branje Peeps. Še naprej širite besedo ... Olje iz kanabisa ubija raka! " Corrie

Q. Ste že kdaj videli, da RSO pomaga pri zdravljenju raka prostate? 

A. Seveda. Sledite navodilom za najboljše rezultate. Tu je primer, kako deluje, Dennis pa ponuja tudi nekaj
znanstvenih razlag o delovanju olja. Kljub temu sledite Rickovim navodilom, jejte olje po navodilih (majhni
odmerki, kot so tisti, ki jih je uporabil Dennis, morda ne bodo dovolj za druge bolnike), olje pa uporabite tudi v
obliki svečk. Vse najboljše, JB

»V začetku leta 2013 so mi odkrili rak prostate, ki je dobil oceno Gleason 9. Kot prva možnost sem se odločil
poskusiti olje konoplje Ricka Simpsona. Večina raka je po drugi biopsiji izginila 90 dni kasneje, vendar je bil
tumor še vedno tam. Odločil sem se, da je moj odmerek premajhen, kar je desetina gramov na dan, zato sem se
odločil, da to ponovim še 90 dni. Tokrat sem prvih 60 dni zvišala odmerek na 3 desetine gramov na dan in
zadnjih  trideset  dni  na  5  desetink  grama,  razen  zadnji  dan,  ko  sem vzela  cel  gram.  Naslednja  biopsija  je
pokazala, da tumor ni več. Še bolje, moj rak je izginil 99,9%! Zahvaljujem se Bogu, da me je vodil v direktni
konoplji.

Pred rakom sem bil zelo proti marihuani v kakršni koli obliki, toda ko se soočite s smrtjo zaradi grozljivega
sevanja in kemoterapije, sem ugotovil, da nimam kaj izgubiti. Moj urolog je rekel, da še nikoli ni videl česa
takega, to je povsem izven meja. " William

»Ravnokar sem govoril z urologom. Moj mož ima pred leti po raku prostate veliko zdravstvenih težav. Poslali
so ga na biopsijo pred približno dvema mesecema, vendar zaradi težav v cevki od ledvic do mehurja niso mogli
narediti popolne biopsije. Vseeno so dobili dovolj tkiva, da so ugotovili, da se je rak prostate vrnil in da so zdaj
na  njegovih  stenah  mehurja  rakave  celice.  Preden  so  se  lahko  vrnili  in  nadaljevali  biopsijo  zaradi  drugih
zdravstvenih težav, so ga morali zdraviti. Z velikimi težavami je bilo to danes doseženo. Pravkar sem telefoniral
z zdravnikom in čeprav ima zaradi sevanja težave z ledvicami in bi lahko izgubil ledvico, jo je bolj zmedla
odsotnost rakave celice, ki jo je odkrila 2 meseca prej. Ni dokazov o raku in tega preprosto ne more ugotoviti.
Po prvi biopsiji sem takoj naredil feniks solze. Oba imava precej dobro toleranco, zato sem ga v enem tednu do
10 dni dobila v odmerku 1 gram. Mesec dni kasneje nimamo raka! Omamljen sem, čeprav nikoli nisem dvomil
o  čudežni  moči  vsemogočne  trave.  Tudi  jaz  imam  redko  avtoimunsko  bolezen  (enako  kot  igralec  Harold
Ramis). Vsak dan se čudim, saj sem v remisiji že več kot 3 leta, kar se mi zdi precej nenavadno. Ne vem zakaj,
morda  pa  bi  imela  moja  dnevna poraba  tudi  kaj  opraviti  s  tem.  Dva moja  zdravnika  se  zavedajo  mojega
zdravljenja in me 100% podpirajo. Zato sem hvaležen gospod Simpson! Hvala, ker ste vodili pot! Želel sem
vam poslati svoje pričevanje, ker sem tako hvaležen. Ko bo doma, ga bom daroval za vašo stvar in ga bom
vselil. Še enkrat hvala iz srca! Lep pozdrav, DKS "

»Imam isto bolezen, od katere je prejšnji mesec umrl Harold Ramis ... vaskulitis. Imel sem ga že več kot 15 let,
vendar so mi ga dokončno postavili pred približno 4 leti, ko so bili simptomi tako grozni, da nisem mogel niti
hoditi. V remisiji sem že 3 leta od prvotnega zdravljenja s citoksanom (kemoterapijo) in prednizonom. Nato na
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imuran za vzdrževanje. Želel sem opustiti vsa zdravila, ker so bili zame njihovi stranski učinki hujši od bolezni.
Moj zdravnik je rekel ne. Tako sem naredil, kar bi storila katera koli druga trmasta, trmasta oseba ... s svojega
dovoljenja sem se odstranil !!! Hehe. Steroidi do 2 mg na dan. Težko jih je opustiti !!! Zadnji obisk zdravnika,
ker mi je bilo tako dobro, mi je zdravnica končno odvzela zdravila, ki sem jih prenehala prej (nikoli ni vedela,
da sem prenehal pred leti). Ne vem, vendar sem v remisiji že 3 leta.

Večina ljudi, ki trpijo zaradi te bolezni, ima ves čas toliko težav, vendar se počutim kot normalna oseba z le
nekaj težavami, ki jih je na začetku povzročila bolezen, kot je nevropatija stopal in rok. Razen tega sem dober.
Vsak dan tecite in tecite. Vem le, da se mi zdi, da sem kot vsakdanji uživalec konoplje zelo srečen v primerjavi
s  toliko  drugimi,  ki  imajo  to  bolezen  in  so  na  peščici  grozljivih  tablet  za  zatiranje  imunskega  sistema  in
obvladovanje bolezni. Edino, kar zagotovo vem, je, da mi je konoplja pomagala, da se počutim tako kot danes.
Imam 100% podporo dveh mojih številnih zdravnikov, eden je moj nevrolog!

Izdelavo lastnega RSO je zelo enostavno. Sprva sem bila nervozna, zato sem najprej poskušala narediti majhno
količino. Izkazalo se je čudovito, zato sem s tem znanjem naredil več. Ravno sem sledil Rickovemu receptu z
malo pomoči prijatelja!  Od nedavne objave na Facebooku (O tej  čudežni zelišči  me ne zanima) sem prejel
številna zasebna sporočila o uspehu, ki ga je moja družina iskala za pomoč! Svoje zdrave odrasle otroke bom
dal na vzdrževanje samo zato,  da bodo imeli  manj možnosti,  da bi dobili  kaj katastrofalnega.  Ljubim to!!!
Najlepša hvala gospod Simpson !!! Ta kalifornijska ženska zelo ceni vašo predanost vsem !!! " Deborah

»Moj mož je opravil program Phoenix Tears, ko je imel raka mehurja 4. stopnje. Poročilo o poti po operaciji (ki
je NE bi imel, če bi imeli več zaupanja v program) ni pokazalo nobenega raka. Nisem pripravljen zahtevati
uspeha pri Alzheimerjevi bolezni, vendar za raka ni najboljše možnosti. " Caren

"Pozdravljen še enkrat Rick! Upam, da si dobro ko prejmeš to elektrosko pošto. Danes vam pišem, da vas
vprašam, koliko časa mora bolnik ostati na olju? Imamo pacienta z velikim tumorjem. Začel je 15. marca in je
doslej že prešel 40 gramov. Od 2. dne je jemal 1,5 grama ali  več na dan. Ali se ustavite pri terapevtskem
odmerku 60 gramov? Denar je pri tem bolniku dejavnik.  Za svoja zdravila doslej  ni plačal ničesar. Njihov
skrbnik je  podaril  prvih 60 gramov olja,  vendar  za  vedno ne more  dati  brezplačnih  zdravil.  Hvala  za vaš
prispevek. Cenim vaš vpogled. Lep pozdrav, Janet "

»Draga Janet, praviš, da je od drugega dne jemal 1,5 grama ali več na dan. Olje, ki ga pridelam, je tako močno,
da povprečen človek običajno potrebuje približno 5 tednov, da pride do točke, ko lahko zaužije 1 gram na dan.
Lahko pride do težave s sevom, ki je bil uporabljen za proizvodnjo tega seva oljne konoplje, ki se lahko zelo
razlikuje po svojih zdravilnih sposobnostih, zato je težava lahko sev. Običajno, ko bolnik zaužije 60 gramov
olja, rak izgine. Če pa ne, bi jim še naprej dajal olje, dokler ni. Čas in količina olja se lahko od osebe do osebe
zelo razlikujejo. Vsi smo različni in nekateri se zdravijo veliko hitreje kot drugi. Običajno bodo ljudje, ki so bili
močno  poškodovani  zaradi  kemoterapije  in  sevanja,  potrebovali  daljše  zdravljenje  in  več  olja.  Olje  mora
odpraviti vse škode, ki jih ti tako imenovani tretmaji pustijo za sabo. Moj nasvet bi bil, da poskusite proizvesti
olje iz drugega močnega seva indica, vendar ga vsekakor obdržite na olju, to je edino, kar vem, da mu lahko reši
življenje. Najlepše želje, Rick Simpson ”

"Nisem prepričan, ali je to uspeh- vsekakor pa to štejem za enega! Če se kdo vpraša, zakaj imam moški glas, to
ni zato, ker sem kadil cigarete ali kaj podobnega- nikoli nisem kadil, ampak zato, ker so mi odstranili ščitnico.
Stara sem 51 let (in pol!) In olje uporabljam že od dvajsetih let. Vedno se mi je zdelo prijetno izhlapevati. Pred
nekaj leti- začela sem imeti težave s požiranjem, zdravniki pa so mi odkrili vozlišča na ščitnici. Vozlišča na
ščitnici, ki sem jih morala opraviti na testiranju raka. Ko to storijo- ti samo vtaknejo veliko iglo v rit in vstopijo
v vozlišča, ki jih je treba testirati. Zaradi lokacije ne dajejo ničesar- brez anestezije. Zato naredite to nekajkrat in
preverite, ali lahko mirno sedite. Kakorkoli- po tem, ko sem bil zaboden pri 6x- in mi je ščitnica postala tako
velika, da sem imel težave s požiranjem in dihanjem- so mi odstranili ščitnico. Z vsem rakom v moji družini-
mislil sem, da bom pred tekmo. Brez raka. Nobena. Jaz sem edini v svoji družini, ki se je doslej izognil raku. Z
oljem se ukvarjam že od dvajsetih let. Zaradi družinske anamneze sem imel skoraj vse preiskave raka in do zdaj
hvala Bogu! Ti računaj :-) ”Janet
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»Živjo Rick! Amy je danes zjutraj umrla. Amy je prenehala uporabljati olje, ko so njene številke nenavadno
prišle. Rekel si, da nekaj ne diši dobro- zdravniki so zajebali njene laboratorijske izvide in bili so slabi. Amy je
bila tako utrujena (23 krogov sevanja, 3 ali 4 kemoterapije). Pravkar je obupala. Jaz se ne hecam. Pred nami je
tako veliko preživela, da je čutila, da je prišel njen čas. Imela je prav. Brez olja je bilo konec. Teden prej je
izgledala tako odlično- prisežem! Želela je porabiti do dva grama na dan, in to je bilo res. Potem so se vrnili ti
presneti testi in končala je. Prosil sem jo, naj še naprej jemlje. Kako se s tem spopadate? Uničen sem. Janet "

»Draga Janet, vem, kako se počutiš, dragi, nekaj ljudi se mi je zgodilo isto, kar sem bil na zdravljenju, in to ni
dober  občutek.  Vsaj  vzeti  si  lahko  dejstvo,  da je  to,  kar  smo počeli,  pomagalo  in  nismo mi  tisti,  ki  smo
povzročili škodo. Pogosto je zelo težko, da se ne zapletemo globoko s tistimi, ki jih zdravimo, in kadar se zgodi
kaj takega, me vedno znova zadavi tiste, ki so odgovorni. Ne zanima me, koliko si ti idioti zdravniki mislijo o
sebi in svojem poklicu, umor je umor in preden se tega konča, jih bo javnost vse videla takšne, kot so. Jaz na to
gledam tako, Janet, ne moremo rešiti vseh, toda to, kar počnemo, olajša trpljenje neštetih ljudi. Vse, kar lahko
storimo, je, da nadaljujemo, dokler jim tega sveta ne privedemo k sebi. Ste čudovita ženska z ogromnim srcem
in to, kar delate, ogromno pomeni trpečim množicam. Zato se poskušajte osredotočiti na vse dobro, kar ste
naredili, in ne krivite sebe za nesposobnost drugih. Ljudje, kot smo mi, so tisti, ki spreminjajo ta svet, in njegovi
ljudje, kot smo mi, bodo spremenili ta svet, zato vas prosimo, da vas nič ne odvrne od poti, po kateri potujeva
oba. Najlepše želje, Rick Simpson ”

»Na steni na Facebooku sem večkrat delil Phoenix Tears Ricka Simpsona ... potem pa je nekega dne moja
prijateljica bila na posmrtni postelji z Lymphomom. Ko je videla moje objave na olju, je takoj začela jemati olje
in  je  zdaj  BREZ RAKA!  Njeni  zdravniki  so  začudeni,  ko  so  ji  povedali,  da  ima  tri  mesece  življenja  ...
NAPRAVNI so bili. " Jamie

»Spoštovani gospod Simpson, v ZDA imam pacienta, ki je pred kratkim začel s Phoenix Tears. V naši državi je
zakonito. V programu je približno mesec dni, od drugega tedna pa zahteva več kot gram na dan. Ali več kot
gram na dan koristi? Tega bolnika sem vzel zastonj in imam občutek, da se me malo igra. Že od drugega tedna
je želel gram na dan, nato pa dva grama na dan - in to je zelo močno. Zvijem na četrt grama. Uporabljamo
Buddha - 100% indica z več kot 15% vsebnosti THC. Kako ravnate z bolniki, ki si želijo vedno več? Hvala,
George "

»Spoštovani doktor, spodbujam vse, ki so resno bolni, da olje vzamejo čim prej. Hitreje kot ga lahko vzamejo,
hitreje se lahko pozdravijo. Videl sem, da je nekaj ljudi v enem mesecu zaužilo celotno 60 -gramsko zdravljenje
in ozdravilo svoj terminalni rak. Toda takšni ljudje so redki in več kot mogoče je, da se ta tip igra z vami. Nekaj
ljudi sem to poskusil z mano in jim ponudil tek. Ne moti me dobava olja tistim, ki ga potrebujejo za medicinsko
uporabo, ne bom pa ga dobavljala norcem, ki želijo potegniti prevaro. Če menite, da ta tip poskuša prevarati,
mu preprosto povejte, da bo moral sam pripraviti konopljo za izdelavo zdravila. Če je resničen, bo verjetno
poskušal storiti ravno to, če ne, potem ga verjetno ne boste nikoli več slišali. Nimate neskončne zaloge tega olja
in iti mora tja, kjer bo naredil največ dobrega. Nadaljuj z dobrim delom. Najlepše želje, Rick Simpson ”

»Z  konopljinim  oljem  RS zdravim žensko  s  TERMINALNIM rakom in  končno  se  izboljšuje.  DELUJE!"
voodootattooo

"Zdaj počnem isto. 25% THC SKYWALKER OG, zadnje OG olje je bil moj PSA 160. Po 100 gramih je danes
7. Jimmy

»Živjo Chris, Update ...  rak izginja  ...  včeraj zjutraj  jo je poklical  njen zmedeni  onkolog. Ponavadi imamo
osebni sestanek, vendar jo je tokrat poklical, da bi ji sporočil rezultate vseh preiskav, opravljenih pred nekaj
tedni.

Jetra - raka ni več mogoče videti. Pljučni rak, en pljučni rak je izginil, drugi pa se je znatno zmanjšal. Dojka - ni
komentiral ... Ni omenil misli o dojkah ... zato ga mama pokliče nazaj za nekaj vprašanj in se dogovori za
sestanek, da se lahko pogovorimo z njim in si ogledamo preteklost in nedavni pregledi. Bojim se, da je bila
rahlo šokirana, ko je zdravnica začela govoriti o izginotju raka na jetrih in pljučih, da je pozabila vprašati o
predelu prsi.
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Vsi  pregledi  so  bili  za  predhodni  pregled  za  novo pot  hormonske terapije  ...  vendar  dr.  Pravi,  da  ni  več
kandidatka za študijo hormonov, saj mora bolnica rasti na rakavih območjih in vsa njena območja NE rastejo,
ampak umiranje.

Smo nad luno z rezultati nafte !!! Ko sem pred kakšnim mesecem govoril z Rickom v zvezi z mojo mamo, mi je
predlagal, naj gre na drugo 90 -dnevno zdravljenje, zato to načrtujemo v začetku septembra. Vmes ji bomo dali
vzdrževalni odmerek.

Vau! Od začetka zdravljenja je vedela, da olje deluje na njene tumorje, čutila je, kako se krčijo in odhajajo. Vsi
smo tako hvaležni, da ste me seznanili s svojo dokumentarno idejo in delili to obravnavo. Nocoj sem doma, če
imaš čas za klepet. Za vedno hvaležen, Cindy "

»Pozdravljeni,  draga  Corrie  ...  Želel  sem vas  samo obvestiti,  da  sem olje,  ki  sem ga  imel  od  mame,  dal
prijateljici prijateljici, ki ima rak dojke ... Jemala ga je mesec dni in je v remisiji ... Nekatere rakave celice so
mrtva v tumorju ... In zdravnica je bila presenečena in pozitivna in očitno bo naslednjič, ko bo imela boljše
rezultate,  začela nekaj storiti  glede olja.  Tako sem vesel in se zahvaljujem Bogu, ker mi je dovolil  dati  to
informacijo o olju konoplje tej ženski .. :)) Tako bi si želel, da bi moja mama olje jemala vsak dan ... "

"Živjo Rick, imam dobre novice. Moja mama psihično ni mogla prenesti spoznanja, da ima raka na dojki, zato
je  bila  operirana.  Je  pa  pojedla  30  g odmerka  in  od  nekega tipa  je  pila  zeliščne  čaje,  ki  imajo  vse vrste
zdravilnih zelišč, in dala je tudi povoje iz teh zelišč. Kakorkoli že, ko so zdravniki odstranili ta rak, ni bil velik
več kot 7 mm in je bil sestavljen iz 100% tkiva, le 1% je bilo aktivnih, malignih in v fazi umiranja. 3 zdravniki
so to gledali in rekli so, da česa takega niso nikoli videli ... Torej, če bi šla več 1 ali dva tedna brez operacije, bi
vse  izginilo.  Zdaj  vsak  dan jemlje  olje  za  1  gram in  pol  in  zdaj  razume,  da  je  bila  operacija  popolnoma
nepotrebna.

Vendar je zdaj veliko bolj umirjena, kot je bila, ker je bila prestrašena, zato je nismo mogli odvrniti od operacije
...  zdaj  pa je  vse v redu,  tudi  zelišča  in olje  so opravila  svoje.  Kakorkoli,  neumni zdravniki  so ji  dali  23
radioterapij, vendar je rekla, da tega ne bo storila in zdravnik je med vrsticami rekel, da ima prav. Neverjetno je,
kako daleč segajo ti zdravniki. Vsi pozdravijo, Rick. Najlepša hvala za priporočilo in še enkrat velika zahvala
Jindrichu. " Saša

"Rick  ...  prijatelju  so  pravkar  odstranili  možganski  tumor  z  glave  ...  ima  pike  na  pljučih  ...  želijo  mu
kemoterapijo in sevanje ... bi bilo jemanje olja zaman med kemoterapijo in sevanje? Videti, kako je, potem ko
so mu odstranili možganski tumor, je izjemno, saj je s to stvarjo v glavi 80 % boljši kot prejšnji teden ... Rad bi
mu rekel, naj ne dela kemoterapije in sevanja ter olja, vendar ni moja izbira ... «Sharon

- Sharon, to bi povečalo njegove možnosti za preživetje. Toda v resnici bo kemoterapija povzročila le to, da bo
moral potem pojesti 120-180 g olja, samo da odpravi škodo. Seveda, če preživi zastrupitev. Vse najboljše, JB

»Za vse smehljaje,  ki mislite, da je Rick Simpson prevarant, morate vedeti,  da je Michelle Aldrich pravkar
ozdravila pljučni rak 3. stopnje z oljem konoplje, ki sta ga zagotovila Valerie Corral in WAMM! Zakaj mediji
in zdravniki ne morejo enkrat začeti govoriti resnice ?! Konoplja zdravi raka, prekleto !!! In neodgovorni ljudje
so tisti, ki poskušajo zamolčati to resničnost, ne ljudje, kot sem jaz in Tommy, ki želijo, da svet spozna resnico
o konoplji in raku. " Steven

"Pozdravljeni vsi, imam super novico. Žena je v ponedeljek dobila rezultat pregleda PET. Imela je raka 5 let po
6 krogih kemoterapije in eni presaditvi matičnih celic, nato pa se je še vedno vrnila. Pred šestimi meseci naj bi
opravila še eno presaditev, vendar so jo odpovedali, ker niso našli donorja. Tako je začela z oljem. V ponedeljek
nam je zdravnik povedal, da raka ni več. Hvala za olje, Rick. Ti si moški, hvala. " Luc

- Hvala, Luc. Medicinska dokumentacija bi bila več kot dobrodošla. Morala bi ostati na vzdrževalnem odmerku,
jaz bi pojedel čim več olja, kadar je to mogoče. Če je mogoče, naj se izogiba več pregledom. Video pričevanje
Youtube bi bilo odlično. Vse najboljše, JB

»Leto 2013 je minilo in vesel sem, da vidim leto 2014, za katerega zdravniki niso mislili, da vidim leto 2013.
Ampak tukaj sem še vedno živ in zdrav. Nekaj ljudi, ki jih že nekaj let nisem videl, je reklo: "Vau, še vedno si
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živ!" Da, še vedno sem živ, ker sem z ustreznimi zeliščnimi zdravili (olje konoplje) ubil neozdravljivega raka
možganov GBM.

Zato hvala Bogu, da mi je pokazal pot do ozdravljenja. In dr. Tiew Han za vaše znanje pri kraniotomiji, tudi
Rick Simpson za deljenje znanja o tem olju, poslanem od Boga, in moja žena Cinimin Mansur, ki je skrbela
zame, in moji angeli za vašo skromno pomoč ter prijatelji in moja družina za njihovo čudovito podpora in
ljubezen. Brez vseh vas ne bom več videl zdravega. Počutim se tako srečno in blagoslovljeno. In ja, verjamem v
angele.

Vse najboljše za leto 2014, poskusite se ne obremeniti, bodite srečni in ostanite zdravi. " Elia

"Rad bi se zahvalil (xxx) za olje, ki je bilo podarjeno za moj rak !! Zaenkrat v mojem telesu ni raka! Ljudje res
deluje, dokaz je vse v moji zdravstveni kartoteki! Najlepša hvala vsem in velik rekvizit za solze !!! ” Becky

»Palec do Jindricha, imel je popolnoma prav, da se lokalna uporaba nanaša neposredno na kožo in ne na povoj.
Razlika je bila kot noč in dan. " Roland

--  Seveda.  Odlično  delujejo  tudi  tinkture  z  20-30-50% olja,  saj  zlahka  pridejo  pod  površino.  V nekaterih
primerih so zelo koristne tudi mešanice konopljinega olja (ali karitejevega masla) in konopljinega olja. Logično
pa je, da več olja nanesete na rano, tem bolje. JB

»Že prej sem pisala, da smo bili uspešni pri zdravljenju raka dojke. Zdaj so zdravniki pacientki rekli, da so njeni
rezultati tako dobri, da mora na delo. Pacient je rekel HVALA BOGU in zdravnica je rekla, da se mu mora
zahvaliti, da ne bogu, in vprašam, zakaj ni storil ničesar, ampak ji je ves čas govoril, da mora na kemoterapijo in
sevanje ... nor doktor .. .

Pa smo šli na naslednjo stopnjo, nekomu zdravimo obraz, ker je bil pred 5 leti uničen s tabletami. Ta oseba je
imela velike težave s črevesjem in menijo, da je bil najprej rak, zato so ji dali nekaj močnih tablet, ki so ji
uničile obraz, bila je kot žaba. Potem so rekli, da je to lahko Crohnova bolezen in tako naprej itd.

Hočem povedati, da si je ta oseba 5 let brez uspeha poskušala ozdraviti obraz. Konopljino olje si je 5 -krat
nanesla na obraz in spet ne moremo verjeti, kako je zdaj videti njena koža. OMG, zdaj je tako srečna, da je
lahko spet sama.

Poskušam narediti  nekaj slik, vendar vsake 3 dni, vendar se je koža tako hitro zacelila,  da vam ne morem
pokazati, kako je bil njen obraz videti prej, vendar bomo z njenim dovoljenjem v naslednjih dneh pokazali njene
stare slike (samo kožo obraza) in novo, da boste ljudje videli razliko ... «Jasmin

"Sem 39 -letna ženska, stara 2 leti in sem zbolela za rakom dojke. To olje je moje zdravilo in zdravilo. Ti ljudje
so tako polni pohlepa. Nimajo pojma o bolečini in tesnobi, ki jo preživljamo mi in naše družine. Samo sebični
pohlep. Karma. " Sally

»No, dva tedna ... Zdravnik je rekel, da imam 2-3 cm velik tumor v mehurju. Želel me je odpeljati neposredno v
operacijsko sobo. To je minilo v manj kot 14 dneh. Potrjeno s CT skeniranjem. Diagnosticirano 15. februarja,
CT je bil opravljen 2. februarja. " Gerš

"Ta CT je bil opravljen 14 dni po 2-3 centimetrskem tumorju v mehurju. V samo 14 dneh z uporabo samo
eteričnega olja konoplje v mehurju ni opaziti tumorja. Samo konoplja ... 14 dni ... ni več. Poslanci to prosim
razumejte. Ne jemljite mi zdravila. To ni samo še en način, da se napijete. To zdravilo mi reši življenje. " Gerš

»V redu ... prejel sem poročilo o patologiji. Tumor v mehurju se mi je skrčil, preden so ga odstranili. Nazadnje
ga je zdravnik videl, meril je približno 2,5 cm. Ko so ga odstranili, se je skrčil na 0,5 cm. Zanima me, kaj bo o
tem rekel zdravnik. " Gerš

"Dragi Rick, Bog te blagoslovil! Mamo, babico, ljubljene tete, strice in prijatelje sem z leti izgubil zaradi raka.
Najbolj pa me je prizadela moja krasna, inteligentna, čudovita sestra Kim. Julija 2010 so ji v starosti 42 let
diagnosticirali  pljučni  rak  4.  stopnje,  februarja  2011  pa  je  bila  že  mrtva.  Ne  vem,  kakšno  zdravljenje  je
uporabila, ker nikomur v družini ni povedala, da umira do prepoznega, njen bivši mož narkoman pa je stopil k
njej in družino zaprl. Za olje sem izvedela šele zadnji mesec in od takrat sem trdo raziskovala. Sprva sem mislil,
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da je to kačje olje, tako kot veliko drugih stvari, vendar sem doslej navedel 27 ljudi, ki trdijo, da so z njim
ozdravili ali znatno zmanjšali raka. 27 ljudi !!! In to samo na YouTubu in spletnih blogih! Želim si, da bi to
vedel že leta 1997, ko je bila diagnosticirana moja mama, ali leta 2000, ko je babica prišla iz remisije, ali leta
2010, ko so moji sestri rekli, naj gre domov in umre, ali lani, ko je moj brat -zakon je bil diagnosticiran rak ust
in žrela, zato so mu morali odstraniti in rekonstruirati polovico obraza. Ampak zdaj to počnem, zahvaljujoč tebi.
Bog vas blagoslovi in  vse, ki jih imate radi, in hvala, ker ste se tako potrudili, da bo to čudovito zdravilo na
voljo vsem. " Denise in hvala, ker ste se tako potrudili, da bo to čudovito zdravilo na voljo vsem. " Denise in
hvala, ker ste se tako potrudili, da je to čudovito zdravilo na voljo vsem. " Denise

- Draga Denise, kaj naj rečem? Mojo mamo so s kemoterapijo ubili zaradi zgodnjega drobnoceličnega pljučnega
raka, zato natančno vem, kako se počutiš. Nič prijetnega. Ves čas bi moralo biti zdravilo na voljo in ne samo
zato,  ker nekdo želi zaslužiti.  C'est la vie, vendar ga ne bodo vsi tako mirno pogoltnili  kot jaz. To je zelo
travmatična izkušnja, ko izveš, kaj vse olje lahko ozdravi ali obvlada in kaj vse je bilo uporabljeno namesto
njega.

Prosim, pošljite mi seznam teh spletnih pričevanj, lahko bi bil zanimiv in koristen za druge, ki so imeli prav
tako oprane možgane, kot sem bil jaz, preden sem spoznal Ricka in izvedel za dejansko stanje na področju
"konvencionalne medicine".

Hvala za vašo podporo in nam pomagate razširiti glas o tem zdravilu. Po dveh letih in pol sodelovanja z Rickom
lahko rečem le, da pravilno proizvedeno in rabljeno olje naredi točno to, kar on pravi. JB

"Živjo Corrie! Spet neverjetna novica. Moj prijatelj ***** *****, s katerim ste se pogovarjali in poslali v *** v
Los Angeles, no, že približno dva meseca je na konopljinem olju in danes je šel opraviti zdravniške preglede. v
njegovem telesu NI VEČ RAKA !!!!!!! VSE JASNO!!!!!!! Neizmerno mi je hvaležen, ker ste mu povedali o
vas, in hvaležen, da ste mu povedali o **** !!!

VEČ HVALA VEČ. Tako zelo ste dobri, da pomagate vsem tem ljudem, ki jih sploh ne poznate, in rešujete
življenja po vsem svetu! Odpeljal se bom v Los Angeles na delo s **** in poskušal ustaviti vso drisko in me
spraviti s stranišča, da ne hodim 60-80 krat na dan. Kaj pa to za še eno neverjetno poročilo? To imamo zelo radi
!! ”

"Danes želim deliti komentar svojega zdravnika. Že dolgo časa imam okužbo z mehurjem in zdravnik je zdravil
okužbo. Danes je pogledal iz prve roke s kamero (ni preveč zabavno) IN Zdi se mi, da imam ostanke mase
mehurja (tumorja), ki je UMRL na mestu (njegove besede niso moje) in povzroča okužbo.

PONOVNO! NJEGOVE BESEDE NISO MOJE; Zdravnik je dejal: "Z medicino se ukvarjam že več kot 40 let
in nikoli nisem videl, da bi tumor odmrl brez nekega zunanjega posredovanja." Od marca sem odstranjeval in
oljal, odkar je bil pridelek, pa sem približno 6 tednov dvojno doziral olje. 8. oktobra bom šel na malo čiščenje,
da se prepričam, da mase ni več (če je prej ne opravim). Imel sem nekaj dvomov o olju, vendar ljudje, ki nimajo
dvomov, več.

Imam dovolj materiala za brsti,  da sestavim približno 5 ali 6 unč olja. Uporabljen material je Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Ne morem vam povedati, kako sem zadovoljen z dosedanjimi rezultati. Svojemu
doktorju še nisem nič povedal, ker vas bo v FLa neki zdravnik zavrnil. Tako da zaenkrat ne ve ničesar. " Janez

- Ampak veš več kot dovolj, John. Čestitam. Še naprej bi jemal olje, operacijo pa bi pustil za kasneje. Nič več
pregledov, če je le mogoče.  Vzel bi tudi olje v obliki supozitorijev,  vedno si želite  olje čim bolj  približati
bolečemu mestu. Če je mogoče, poskusite narediti olje iz več sevov za najboljše rezultate. Vse najboljše vam
želim, JB

"Popoln dogovor JB.  In poudarite  zamudo pri  operaciji.  Vsako invazivno telesno delo dovoljuje  okužbe v
vašem sistemu. Skozi neumne navade in popolno nespoštovanje lastnih čudežnih zdravil imamo zdaj bakterije,
ki se prehranjujejo z mesom, odporne na antibiotike, ki jih je v večini bolnišnic veliko. RSO bo to popravil, kaj
pa kirurško "neuspešno delo"? Run from the Cure pove vse. " Tielman
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»Pred tremi  dnevi  smo z RSO zdravili  bazalnocelični  rak prijatelja.  Danes smo preverili  in skoraj  ni  več.
Ponovno smo nanesli RSO in pokrili z zavojem. Preverjali ga bomo čez 3 dni in pričakujemo, da bo izginil,
sodeč po rezultatih iz prejšnjih 3 dni. Ta je na njegovi desni roki. Prejšnji rak, ki smo ga ozdravili, je bil na
njegovi levi roki. Ura, deluje. " Mark

- Ja, res. Če ne bi, ne bi storili tega, kar počnemo. JB

»Moje ime je George in rad bi vam dal svoje pričevanje. Pri 82 letih, 22. decembra 2010, so mi odkrili rak
požiralnika. Rekli so mi, da bom imel še 6 mesecev do 2 let življenja in morda bom morda potreboval zastoj v
grlu po terapiji z obsevanjem, ki bo pomagal pri požiranju.

Pred diagnozo sem imel težave z dihanjem in požiranjem hrane, imel sem otekline na obeh nogah in utrujen
zaradi lahke aktivnosti. V začetku leta 2011 sem bil zdravljen z obsevanjem. Do septembra 2011 sem težko
pogoltnil in žvečil trdno hrano. Počutil sem se, kot da bi se zadušil. Mojo hrano so morali razrezati na majhne
koščke. Raje sem jedel kašasto hrano in namesto tega Boost shake. Tudi v želodcu sem imel hud plin. Plin mi je
strmel po želodcu kot grom in strela. Začelo se mi je pojavljati omotice, težave z dihanjem, zasoplost in potenje.
Moje ravnotežje je bilo slabo in nisem se mogel dobro gibati. Brez zasoplosti in potenja sem težko nosil živila v
svojo sobo.

Kasneje me je huda epizoda omotice poslala v bolnišnico in zdravnik mi je dal drugo tableto za krvni tlak.
Kmalu po bolnišničnem bivanju me je prišel neznanec in mi ponudil konopljino olje za zdravljenje raka ter me
za več informacij napotil na spletno stran Phoenix Tears. Sprva sem bil neprijeten in prestrašen zaradi jemanja
konopljinega olja,  vedno sem mislil,  da je konoplja prehodno zdravilo,  ki bo povzročilo zasvojenost in me
pripeljalo do drugih težkih drog. Po raziskavi konopljinega olja Ricka Simpsona sem se odločil, da se bom
zdravil. Med zdravljenjem in po njem sem spoznal, da je olje konoplje/konoplje "vrata" za boljše zdravje.

Po prvem odmerku -1/2 riževega zrna konopljinega olja sem takoj opazil, da deluje v mojem telesu.
 Čutila sem, kako mi teče po telesu od prstov do prstov na nogah. 
 Doživel sem občutek sproščenosti, sreče in izboljšal svoj humor. 
 Moje noge so bile gumijaste, ki so po 6 urah zbledele. 
 Dihanje je bilo tišje med počitkom in tudi med spanjem
 Po dnevih/tednih:
 Moji kupi/hemoroidi so izginili.
 Bolečina v rami se je zmanjšala
 Zasoplost se je zmanjšala. 
 Od drugega dne so se kopičenje plinov in nelagodje v želodcu umirile, postale so bolj redne in nadaljevale

zdravljenje. 
 Zmanjšala sem in prenehala jemati tablete za krvni tlak, ker je bil krvni tlak prenizek. Ko sem vzela tablete

za krvni tlak, se mi je krvni tlak normaliziral
 Oteklina obeh nog in gležnjev se je znatno zmanjšala. 
 Zmanjšala sem apetit in uravnala težo - doslej sem izgubila 26 kilogramov. 
 Barva kože se je izboljšala
 Vrtoglavica je izginila
 Srčni utrip se mi zdi bolj reden in ne tako moteč, če upoštevam, da imam od rojstva nepravilen srčni utrip 
 Odvajanje črevesja je postalo bolj redno
 Boljši, bolj miren spanec. 
 Ravnotežje in usklajevanje sta se izboljšala
 Lahko se bolje premika brez zadihanosti. 
 V pogovorih je postal bolj izrazit
 Spremenil sem pogled na stvari in dvignil razpoloženje
 Spremenil je moj pogled na marihuano
Na splošno so vsi simptomi, ki sem jih imel pred zdravljenjem s konopljinim oljem, izginili.
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Za  dokončanje  zdravljenja  sem  potreboval  3  1/2  meseca.  Ta  izkušnja  ni  bila  tako  neprijetna.  To  je  bila
prilagoditev, ko sem povečala odmerke, vendar se je po dnevu ali dveh vse prilagodilo. Bolj ali manj sem sledil
povečevanju odmerkov, ki jih je predlagal Rick Simpson.

Po 2 mesecih zdravljenja je bil moj obisk pri onkologu presenetljiv. Izjavil je, da je moja barva kože videti
dobro,  krvni  tlak  in  srčni  utrip  sta  normalna,  in  ker  nisem  imel  težav  s  požiranjem,  ni  bilo  potrebe  po
zadrževanju. Prav tako je izjavil, da je rentgenski posnetek po predhodnem dogovoru videti dobro in da se mi ni
treba vrniti vsaj 6 mesecev. Običajno sem bil na pregled k onkologu vsake 3 mesece ...

Verjamem,  da je  konopljino olje ubilo mojega raka.  Zaradi  vseh drugih zdravstvenih izboljšav,  ki  sem jih
doživel s konopljinim oljem, se počutim kot nov človek. Popolnoma sem presenečen nad čudežem konopljinega
olja. Tako sem hvaležen, da sem se odločil za konopljino olje.

Konopljino  olje  mi  je  obnovilo  zdravje  in  podaljšalo  življenje.  Zahvaljujem se  Ricku Simpsonu,  Bog vas
blagoslovi! Kar tako naprej! Popolnoma sem prepričan, da lahko konopljino olje reši življenja. Hvala vam."
George

"Mini  posodobitev  za  Georgea  ...  Do  danes  je  izgubil  +31  kilogramov,  zdaj  pa  je  moral  kmalu  obiskati
zobozdravnika zaradi izgube teže (včasih je imel približno 280 kilogramov). Naučil se je, da bi lahko z lahkoto
shujšal, če bi hotel zdaj, vendar se odloča za bolj zdravo manjšo težo in življenjski slog), moral je zobe ponovno
namestiti/prilagoditi. Njegov zobozdravnik je pripomnil, kako dobro izgleda in da je tudi njegova barva boljša.

Moram omeniti, da je George rekel, da je še vedno dobro dihal in da do zdaj ni imel več težav s zadušitvijo, v
začetku tega tedna je imel za večerjo zrezek, krompir in zelenjavo, njegova hrana pa je veliko, veliko lažje kot
kdaj koli prej pred svojim "zdravljenjem". Povedal nam je, da je obiskal svojega splošnega zdravnika (rednega
zdravnika) v začetku tega tedna ... Njegov zdravnik je vzkliknil "WOW!, Ste prepričani, da ste isti George, ki
sem ga videl prej?" Tudi njegov doktor je dejal, da se je njegova barva izboljšala. George mi je povedal, da je
pozneje svojemu zdravniku pokazal, koliko več tekočine je izgubil v obeh nogah in mu povedal, da misli, da ga
skoraj ni več ... Nato je zdravnik rekel: "George, nimaš več edema."

Nabavil je nekaj starih medicinskih podatkovnih dokumentov in tudi (zdaj) so mu povedali, da bi moral/ lahko
pri svojem naslednjem sestanku (junij) pri svojem onkologu poskušati dobiti staro rentgensko sliko in CT (na
disku). Zdaj poskuša priti na pregled k onkologu ... s pomočjo svojega zdravnika. Ob tem obisku bo prosil za
MRI. Zdaj je prišel daleč ... vendar je njegova edina resnična težava trenutno (sicer pravi, da bi bil odličen !!)
to, da ima od rojstva nepravilen srčni utrip, v zadnjem času pa se je to malo povečalo kot običajno. Ne vem, ali
njegova izguba teže sproži njegov nepravilen srčni utrip ali navdušenje zaradi tega dogodka, ki mu je spremenil
življenje, ali kaj to zagotovo počne, vem le, da mu to želim preveč popraviti. Zdaj ima napotnico za pregled pri
kardiologu glede srčnega utripa itd. Pred kratkim se je njegova barva še izboljšala, saj ima bolj rdeč/rožnat
obraz, njegova cirkulacija pa je videti še boljša. No, to je vse, kar sem za zdaj lahko dobil ... Mir 1 ”Svoboda

»No, Rick in Jindrich, moje trdo delo in predanost RSO sta se končno obrestovala. Rickovim in Phoenixovim
solzam sledim od leta 2004 in v trenutku sem verjel v zdravilne sposobnosti olja. Razširil sem besedo in 100%
stal za tem, tudi ko so se ljudje smejali in me klicali kot norega. Zdaj sem ozdravil 3 ljudi s terminalnim rakom
in mojemu zadnjemu pacientu sem dolžan veliko zaslužiti,  ker  je  dejansko šel  skozi zdravstveni  sistem in
zavrnil vse tamkajšnje zdravljenje ter dokumentiral, da je za zdravljenje raka uporabljal RSO ... oba pljuča sta
mu bila polna raka in sta mu dala 3 mesece življenja, ko so ga prvič odkrili ... pred 5 meseci. Danes je uradno
brez raka in dejansko je pridobil 27 kilogramov. Zdravniki raka so bili presenečeni zaradi njegovega čudežnega
okrevanja v le 5 mesecih s komajda njihovo pomočjo in pravzaprav pravijo, da je bolj zdrav kot oni zdaj. Lol, je
pred zdravniki v bolnišnici jedel olje in nosil svetovno revijo Weed s člankom Phoenix solze, ki ga je prikazal
vsem drugim pacientom in širil glas o RSO. Kmalu bom imel kopije vse bolnišnične dokumentacije, da je RSO
ozdravil raka ... na njegovih papirjih piše, da je za zdravljenje uporabljal konopljino olje. Čim prej bom sestavil
zgodbo zanj, da bom čim bolj razširil glas, poznam tudi približno 25 drugih ljudi, ki so videli čudežno delo RSO
za številne različne  bolezni,  zdaj  pa se trudijo tudi,  da bi se ozdravili.  ..  beseda je zunaj  !!!!  :  )  V imenu
ozdravljenih in kmalu še mnogih drugih na mojem območju bi rad rekel HVALA fantom za vaše trdo delo in
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predanost ponovnemu odkritju panaceje ... Fantje ste reševalci ... Dobesedno !! MIR IN LJUBEZEN od PA
”Steve

"Živjo, povedati vam moram zgodbo o čudežu, ki se je zgodil včeraj. Imam prijateljico in njeno ime je Shannon
O'Brien. Je 17 let preživela možganski rak. Že eno leto ima neoperabilen tumor. Narasel je skoraj do celotne
velikosti  njenih možganov. Z njo sem delil RSO, včeraj pa so njeni rezultati  MRI pokazali,  da se je tumor
zmanjšal skoraj za polovico. Jemlje jo od 14. februarja. Morate razumeti, da je bila to Zdrava Marija. Tako sem
hvaležen, da je moj duh našel vašo zgodbo in jo lahko prenesel naprej. " Nadine

»Moj prijatelj je v 4 tednih jemanja olja konoplje popolnoma ozdravil raka na črevesju. Zdravniki se praskajo
po glavi,  tega  ne razumejo.  Ta moški  naj  bi  12.  oktobra opravil  radikalno operacijo,  imel  je  10 -odstotno
možnost,  da  bo  prišel  iz  operacije.  1.  novembra  so  mu zdravniki  dali  čisto  zdravstveno  stanje.  To so  isti
zdravniki, ki so mu povedali, da ne bo živel, da bi videl božič. Aleluja. Hvalite gospoda, ker je dal to izjemno
zdravilno rastlino na to zemljo, da ozdravi vse, ki imajo dovolj vere, da jo uporabijo. DELUJE." Sherrie

"No, počutim se bolje. Bil sem na RSO približno 30 dni zaradi možganskega tumorja in sladkorne bolezni.
Krvni sladkor mi pada. Pred 2 dnevi sem prenehal z insulinom, ker se je krvni sladkor prenizko znižal. " Jeff

"Odpravila je tudi stopnjo raka dojke drugega prijatelja. V dveh tednih je z tumorja velikosti žogice za golf
prešla na manjši od graha. 0,4 g dvakrat na dan, surovo olje. Drug prijatelj s kožnim rakom ga je odstranil s
topikalno raztopino, ki jo je drgnilo neposredno na kožo.

Sama sem se znebila  okužbe in  otekline  v slabem zobu, po napadu z astmo sem očistila  pljuča in s  kože
odstranila dve smešni piki, ki bi lahko bili ali pa tudi niso bili rak ... nikoli nisem preverila in ni več ... ojoj.
Brez kemoterapije, brez sevanja, brez stranskih učinkov, brez težav. " Bruce

"Uporabil sem olje, ki sem si ga izdelal po Rickovih video navodilih in se ozdravil od 4. stopnje difuznega
velikega" B "celičnega limfoma, domnevno" neozdravljivega "folikularnega raka v samo 58 dneh !! Od takrat
sem še naprej  izdeloval  olje  zase in  za druge in  videl  več kot  10 potrjenih primerov pljuč,  dojk,  prostate,
možganov, debelega črevesa, levkemije, trebušne slinavke, bolniki se zdravijo s temno zelenimi olji !! Olje
izdelujem iz obeh listov in cvetov zaradi posebnih protivnetnih spojin, ki jih najdemo SAMO v zelenih listih!
Celotno debelo črevo sem izgubil leta 1992. Iz tankega črevesa imam narejeno »vrečko«, ki že 20 let deluje kot
običajna  vodovodna napeljava,  ki  bi  se  morala  izločiti  pred 7 leti!  Po mnenju mojega gastroenterologa  na
PAMF; veliko uporabo kanabinoidov pripisuje zdravi "vrečki" "v boljši formi kot pred 20 leti na dan, ko so jo
prvič dali. "Iste rezultate je slišal od mnogih drugih bolnikov, ki uporabljajo kanabinoide, in jih zdaj priporoča
svojim pacientom!" Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil je NEVERJETNO !! Hvala, ker ste s svetom delili, kako vsem narediti to
čudovito zdravilo. Prijateljico Carmen sem prisilila, da je vzela olje, ko so ji odkrili rak Hodgkinov limfom. Že
eno leto je BREZ RAKA !!! Moja Addisonova bolezen je NEDELJA in zdravniki ne morejo razložiti, kako in
zakaj, saj se to še nikoli ni zgodilo. Ampak lahko in zmorem !!! Konoplja CURES !!! ” Amy

»Pozdravljeni, mislil sem, da bom z vami delil dobre novice. Bolnik z rakom, o katerem sem vam govoril, je
pred kratkim opravil skeniranje CAT. Tumorjev ni !!! Na prsih je imel tumor velikosti bejzbolske žoge. Tudi on
in drugi tumorji so popolnoma izginili! Edino, kar ostane, je brazgotinsko tkivo. Tudi on in jaz hvalimo Boga za
to  čudovito  zdravilo.  Konoplja,  čudovita  rastlina,  darilo,  ki  nam je  vsem dano od Boga.  Vsi  bi  se  morali
zahvaliti Ricku Simpsonu in njegovim žrtvam, da bi ozavestili ljudi, kaj zmore Božja rastlina. Pacient je shujšal
za  40  kilogramov.  Izgleda  bolj  zdrav  in  boljši,  kot  sem ga  kdaj  videl.  Sem 100% prepričan  in  resnično
verjamem, da lahko olje Ricka Simpsona ob pravilni uporabi in zdravljenju raka ozdravi. Zdaj po 12 letih boja
proti tej bolezni, ta bolnik je brez raka. Za to lahko samo damo slavo Bogu.

Še enkrat hvala Rick, ker si bil stand up fant in se zelo žrtvoval za ljudi. Že eno leto širim glas o tem, kaj lahko
naredi  RSO.  Zdaj  sem 100% prepričan,  da  je  vse,  kar  je  bilo  povedano  v  vaših  videoposnetkih,  modro.
Prevzemam drugega bolnika z rakom 4. stopnje in zelo sem prepričan, da bo v manj kot enem letu zbolel za
rakom. Še naprej bom širil besedo po svojih najboljših močeh. Pomagal bom tudi čim več ljudem. Resnica bo
prevladala. Hvala za vse, kar ste storili in še počnete. S spoštovanjem, gojite boginjo "
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"To zdravilo je resničnost ZDAJ. Mami so lani decembra povedali, da ima pljučni rak 4. stopnje. 14 mesecev
kasneje izgleda in se počuti bolje kot v preteklih letih! Hvala vam, ker ste se držali svojih prepričanj. " CK

"Dr. Rondeau mi je pred božičem povedal, da je ta črna pika na hrbtu melanom. Šel sem k njemu, potem ko je
začelo  krvaveti.  Prišel  sem domov  in  si  začel  dajati  olje  iz  brstov  na  hrbet,  pa  tudi  olje  sem začel  jesti
enakomerno. Trajalo je manj kot 2 tedna in madež na hrbtu se je razčistil in še naprej sem jedel približno 2 unci
olja. Komaj sledi na hrbtu in počutim se fantastično.

Philip je imel tudi enoletni pregled in že več kot eno leto je brez raka. Zato temu rečejo brez raka. Vsaj 3 leta
mu ni treba obiskati  zdravnika.  NI VZELEM KEMIKE IN NI SEVANJA, VZEL JE OKOLI 4 KONOBA
KANAVISKEGA  OLJA  IN  ŠE  VSAK  VEDEN  ŠE  VEDNO  POJEDE.  NI  MNOGO  LJUDI,  KI  SO
PREKRELE RAK ČRVE. RICK JE NAŠ JUNAK. " Les flavte

»S fantom sva pred kratkim naredila tvoje olje in ga ponudila dobremu prijatelju, ki je imel na nogi slabo videti
melanom. Razložili  smo vam, kako uporabljati  vaše olje,  in ravno včeraj  je poklical,  da bi vzkliknil  svoje
presenečenje, da je popolnoma ZGODILO! S svežo novo rastjo kože spodaj. " Gwendolyn

»Ljudem, ki se še niso imeli priložnosti izobraziti o zdravilni moči olja konoplje, je težko verjeti ... Živim na
območju, od koder je Rick Simpson, in zdravilno moč vidimo že 10 let. Zdravi raka, sladkorno bolezen, mišične
motnje, zobobole, še posebej čudežno zdravilo za opekline (videti morate, da verjamete).

Doslej nismo videli ničesar, na čem ne bi delovalo, če bi ga jemali pravilno in redno. Še posebej dobro za kožni
rak, slabost, krče v želodcu in karkoli že potrebujete. Dober spanec. Nič ne lajša stresa življenje konopljinega
olja, večina naših notranjih težav pa je posledica stresa. Tako da. Vso srečo vsem. Res deluje, samo zaupati je
treba. Zaupajte Bogu in Ricku Simpsonu. " Terry

"Vse, kar vem, je, da sem bil pripravljen iti, nisem mogel več zdržati, dati svojo zgodbo tukaj in moj angel je
stopil  in me priklopil  z oljem RSO. Prenehal  sem jesti  in že z nekaj riževimi zrni olja  sem v sebi začutil
spremembo. Pred tem je bilo moje življenje na kavču z grelno blazinico, pilo sem pijače. Toda drugi dan sem
bil že v škatli z ledom in iskal kaj za jesti, se stuširal. Za nekatere to ni nič posebnega, dokler ne pride čas, ko ne
boste mogli stati dovolj dolgo za tuširanje. Ostala sem na tem, se zredila, spet začela živeti in res sem dobila
življenje nazaj. Žal mi je, da pred operacijo tega nisem vedel. 56, bela ženska, žrtev raka dojke Kathleen «

»Mama moje prijateljice je imela trikrat raka na dojki. Redno je uporabljala marihuano, vendar ji je zdravnik
rekel, naj je ne uporablja med kemoterapijo. Poslušala je svojega zdravnika in prenehala z uporabo marihuane,
vendar ji nikoli ni bilo bolje. Tretjič, ko se je vrnil, je ignorirala zdravnika in med zdravljenjem uporabljala
marihuano in jo še naprej uporablja prek olja Ricka Simpsona in užitnih izdelkov. Že 5 let je brez raka in nima
nobenih znakov, da bi se to vrnilo! " Duane

»To odlično novico moram samo deliti z vami in vašimi spremljevalci ... Prijateljica moje žene je pred nekaj
meseci povedala, da se je možin rak trebušne slinavke vrnil že drugič, z ženo sva že vedela za vašo RSO, zato
sva dajte jih na svoje spletno mesto, če želite izvedeti več o tem itd., dobro je začel takoj in včeraj se je vrnil v
bolnišnico po izvide svojih zadnjih testov, bolnišnica mu je skoraj povedala, da potrebuje spet kemoterapijo, a
kar se je dejansko zgodilo, ko so pogledali rezultate, je bilo, da je rak zagotovo postal veliko manjši, kot je bil,
ko so prvič opazili, da se je vrnil, v resnici skoraj izginil. Bili so zmedeni, kako bi se lahko skrčilo (potem bi se
morali naučiti o vseh vrstah zdravil, ne samo o strupenih). Rekli so, da želijo odstraniti, kar je ostalo, vendar
sem mu svetoval, naj nadaljuje z enakimi odmerki, kot jih je jemal prej, saj je to očitno imelo pozitiven učinek,
in naj ne pusti tistih mesarjev v svoji bližini. Bil sem tako vesel, ko sem slišal novice in komaj sem čakal, da
vam sporočim. :) ”Mark

- Dobro opravljeno, Mark, poglej, kako se bolnik počuti, skeniranje v večini primerov ni potrebno. Zdi se, da če
v šestih mesecih poje 120-180 g, mu ni treba skrbeti. JB

"Obstaja na tisoče dokumentiranih dokazov, da resnično zdravi raka pri ljudeh, ki niso hoteli imeti nič opraviti z
zdravniki, samo olje. Imel sem rak 4. stopnje. Imel sem le 3 mesece življenja in to je bilo pred 14 meseci. " Tom
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"Samo da vas obvestim, tukaj je posodobitev mojega strica Toma. Njegova nova raven PSA je 0,1 in stabilna.
Hvala, ker ste nam dali znanje, da mu rešimo življenje. Bil je na 4. stopnji raka prostate. Iščemo pričevanje. Bog
vas blagoslovi. " Sherri

"Odkar sem okreval od ulceroznega kolitisa in raka, ima moj gastroenterolog VSE svoje paciente na izdelkih iz
konoplje, ker so najmočnejša protivnetna zdravila, ki jih pozna ... in delujejo bolje kot katera koli zdravila, ki jih
lahko predpiše !!!" Craig

"Vem, da zdravi raka ... trikrat sem ozdravil mamo in zdaj je brez raka." Mc Jay

»Draga Lara, samo na hitro sem ti želela poslati sporočilo, da se ti zahvalim za vse, kar počneš. Vašo stran
spremljam že približno 6 mesecev. (Oprostite, to je prvič, da sva se pogovarjala. Mislim, da nisem prav velik
govornik.) Čeprav zelo redko kdaj kaj rečem na vaši strani, sem zelo cenil vašo raziskavo, ker me je pripeljala
do mene. opravljam lastno raziskavo. Ena od stvari, o katerih sem izvedel, ko sem prvič začel spremljati vaše
objave, je bila, kako lahko konoplja ozdravi raka. To me je zadelo domov, ker je moja mama že približno eno
leto zelo bolna z rakom trebušne slinavke. Nekaj časa je bila res slaba in res smo bili prestrašeni, da se ne bo
izvlekla. Nekega dne sem prebral vašo objavo o konopljinem olju in se odločil vprašati mamo, če bi poskusila.
Nikoli  prej  ni uživala  konoplje,  toda na tej  točki je bila  pripravljena poskusiti  karkoli.  Ker živimo v južni
Kaliforniji, sem ji lahko naročil 3 -mesečno dobavo konopljinega olja pri lokalnem distributerju. Ugotovili smo,
da bomo za nekaj mesecev izrezali kemoterapijo, da vidimo, ali konoplja deluje sama. Presenetljivo je bilo
videti, da se takoj izboljšuje. Počutila se je bolje, bolje je jedla, imela je več energije, vendar se je lahko dobro
naspala, ne da bi se nenehno prebujala. Prvič je lahko celo hodila po sobi brez pomoči sprehajalca mesecih.
Pred nekaj dnevi smo jo odpeljali k specialistu, da preveri, koliko se je rak zmanjšal. Od danes jemlje to olje 2
meseca in 2 tedna in z veseljem lahko sporočim, da je njen rak skoraj popolnoma izginil. Zdravnik je rekel, da
je velikost le 5 odstotkov. Ko sem mu povedal, kako se je to zgodilo, zdravnik ni mogel verjeti.  Resnično
mislim, da ste pomagali rešiti življenje mojih mamic. Boja še ni konec, je pa skoraj konec in zdaj ga je povsem
mogoče zmagati. To sporočilo je od mene in celotne moje družine ... Hvala za to, kar počneš, Lara. Hvala iz
srca. ♥ ”Dekan

“Dragi CureYourOwnCancer.com, pred časom sem prebral o olju Ricka Simpsona in se odločil, da ga poskusim
narediti.  Marihuano  gojim  že  zelo  dolgo.  Uporabil  sem  nekaj  svojih  najboljših  brstov  in  sestavil  nekaj
vrhunskega konopljinega olja. Poskusil sem in nisem mogel verjeti. Bilo je tako močno, da ni bilo ničesar, kar
sem kdaj imel.

Ko sem poskusil, sem vedel za bolnika, ki se je takrat že približno 11 let boril z rakom (Hodgkinov limfom).
Ponudil sem mu, da bom njegov zdravstveni skrbnik marihuane, in mu brezplačno priskrbel olje, dokler bo olje
jemal po priporočilih. Takrat mi je bil bolj kot manj tujec. Spoznala sem ga približno eno leto prej na sestanku
sočutnega kluba in takrat izvedela, da ima raka. Resnično sem želel preveriti, ali lahko olje ozdravi raka, kot je
omenjeno v knjigi Ricka Simpsona "Run From the Cure".

Tako  smo  po  tem,  ko  smo  stopili  v  stik  s  tem  pacientom  in  mu  predstavili  ponudbo,  vložili  ustrezno
dokumentacijo  pri  naši državi  in  začeli  zdravljenje.  Postavili  smo ga tam, kjer bo imel  rastline,  zato si bo
sčasoma lahko olje priskrbel sam. To je bil tudi del dogovora, da se nauči pomagati sam sebi. Začeli smo z
zdravljenjem. Sprva mu je bilo težko, ker je bilo olje tako močno, zato je lahko uživanje trikrat na dan precej
težavno.

Po treh mesecih se je zelo tumor na zgornjem delu prsnega koša začel zmanjševati. Po petih mesecih je tumor
popolnoma izginil.  Nato je  šel  na  CAT skeniranje.  Vrnili  so se  rezultati,  da ni  raka!  Zdravniki  poskušajo
ozdraviti njegov rak že vsaj 11 let. Kemoterapija, presaditev kostnega mozga itd. Vse, kar je bilo potrebno, je
bilo približno kilogram vrhunskega popka, pretvorjenega v konopljino olje. Rezultate skeniranja CAT pred in
po njem ima na disku (kmalu nam jih bodo posredovali). Oglasil se je in javno govoril z ljudmi. Pravzaprav je
zdaj skrbnik, ki drugim bolnikom pomaga z zdravilnim konopljinim oljem!

Ta zgodba je prava stvar, ne BS Imam dva videoposnetka (oba na desni), ki sta bila posneta v lokalnem taboru
za konopljo. En video je samo moj bolnik. Drugi video je pričevanje mojega pacienta in drugih pacientov. S
svojim pacientom dajemo slavo Bogu za ta čudež. Lep pozdrav, GrowGoddess "
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»Pred enim letom mi je onkolog povedal, naj se kmalu obrnemo na bolnišnico, rak debelega črevesa se je vrnil
v pljuča in debelo črevo, odstranili so ga iz debelega črevesa leta 09 in jeter v 11. Moj mož je vztrajal, naj
poskusijo še en krog kemoterapije. Ko sem odkril olje konoplje, sem ga začel jemati isti dan kot kemoterapija.
Moj tumorski marker je bil 17,6. Po ENEM zdravljenju (in 2 tednih olja) je bil moj tumorski marker 10,6.
Prejšnji petek je po 2 tretmajih in 5 tednih olja moj tumorski marker 4,8. Medicinska sestra mi je povedala, da
ne ve, kaj počnem, vendar ta kemoterapija naj ne bi dala teh rezultatov. Počutim se bolje kot že dolgo, dolgo. "
Diane

"Poskusil sem, imel sem rak debelega črevesa, rak je izginil !!!" Jean

»Dragi Rick, čeprav te osebno ne poznam, se mi zdi skoraj, da bi bil član moje družine, kako pomembna je bila
tvoja vloga že za moje življenje in življenje moje družine!

Nikoli ne bom imel dovolj besed, da bi se vam zahvalil za vašo zavezo, da pomagate celotnemu človeštvu v
popolnoma nesebičnem cilju. Živim v Sloveniji in slišal sem, da boste konec meseca tu in ne bom zamudil
priložnosti, da se vam osebno zahvalim za rokovanje mojemu junaku!

Moja punca je bila pred skoraj tremi meseci diagnosticirana z drobnoceličnim pljučnim rakom v 4 stopnjah
(tumor,  velik  kot  teniška  žoga  v  desnem pljuču,  z  dvema metastazama  na  jetrih  in  bezgavkah).  Le  nekaj
mesecev pred tem sem imel veliko srečo, da sem naletel na vaš videoposnetek "Run From the Cure" in čeprav
sem vedel  za  številne  prednosti  medicinske  marihuane,  sem bil  šokiran  nad razkritjem v svojem filmu in
spomnim se, da sem pomislil "če se mi zgodi, da imam raka, bom zagotovo šel po olje. " Potem se to ni zgodilo
meni, ampak materi  moje deklice,  res posebni osebi, ki sem jo imela vedno rada poleg dejstva, da je moja
punca!

Zato smo se odločili, da takoj ukrepamo in imel sem srečo, da sem našel vso surovino za pripravo zdravila!
Čeprav je bila odprta za idejo o jemanju olja, je začela tudi s kemoterapijo, ker se je takrat tako ustrašila, da bi
naredila vse, da se znebi te usrane bolezni.

Tako je najprej začela s kemoterapijo, dan po tem pa tudi z oljem. Velik anti-kemoterapevtski učinek je lahko
videla že po 1 uri po tem, ko je vzela prvi odmerek olja. Bilo je neverjetno, čeprav smo vedeli,  da bo olje
verjetno delovalo, nismo pričakovali tako hitrega izboljšanja! Po 24 urah neprekinjenega bruhanja in občutka,
da odhaja, se je začela počutiti bolje iz katerega koli vidika (nič več slabosti, neprijetnega okusa v ustih, velik
apetit, dober spanec itd.) In postajala je vse boljša in bolje do naslednje kemoterapije.

Po treh krogih kemoterapije in 35 ml olja je imela prvi CT in rezultati so bili res spodbudni, velik tumor na
pljučih je bil zdaj polovica tistega, kar je bil na prejšnjem CT, od 2 metastaz pa je bilo le še ena je bila manjša!

V tem obdobju sem začel tudi veliko raziskovati endokanabinoidni sistem in lastnosti kanabinoidov. Neverjetno
je videti, koliko raziskav, študij in poskusov obstaja na to temo in res izgleda, da vsa znanost podpira tisto, kar
ste odkrili skoraj po naključju. Pred kratkim je celo Nacionalni inštitut za raka (Amerika) odprl razdelek na
svoji spletni strani, imenovan »konoplja in kanabinoidi«, pred le enim mesecem pa je bil posodobljen z veliko
dokumentacijo o THC in raku.

Razlog, zakaj bi se rad srečal z vami osebno (poleg dejstva, da se vam moram zahvaliti, kot si zaslužite), je, ker
potrebujem pomoč, da prepričam svojo punco mamo, da preneha s to neumno kemoterapijo, ki, čeprav se zdravi
od raka, ji ogromno škodi!

Izračunal  sem, da bo 15. v tem mesecu zaključila  zdravljenje  s 60 ml,  27.  dne pa bo morala  na peti  krog
kemoterapije (ki mu bo sledil celo šesti!).

Kot razumete, se ji želim izogniti, da bi šla na kemoterapijo, ko bi lahko bila že brez raka! Težava je v tem, da
je znano, da se drobnocelični pljučni rak dobro odzove na začetku kemoterapije (ali vsaj tako pravijo zdravniki),
zato so ji povedali, da res niso tako presenetljivi dobri rezultati, ki jih je imela na zadnjem CT -ju ...

Predlagal  sem ji,  da  naredi  še  en  CT,  preden  gre  na  5.  kemoterapijo,  da  se  prepriča,  da  ne  bo  naredila
kemoterapije na čistem telesu. Strinjala se je, vendar še vedno vem, da se boji, da bi šla proti temu, kar pravijo
zdravniki ...
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Spraševal sem se, ali bi se morda lahko srečal z vami pred kongresom in pred njenim 5. krogom kemoterapije.
Prepričan sem, da vas bo navdušila in verjetno boste lahko našli pravo argumentacijo in ji dali pravo spodbudo,
da preneha s kemoterapijo!

Predstavljam si, da ste verjetno preobremenjeni z vsemi vrstami prošenj za pomoč, zato bi popolnoma razumel,
če nimate časa in energije ali se celo želite vključiti v vsako osebno žalostno zgodbo, ki jo srečate na svoji
poti ... In neodvisno od vaše razpoložljivosti za osebno srečanje bom vedno neskončno hvaležen za to, kar ste
storili zame in za ves svet!

Hvala iz srca. Želim vam vse dobro v življenju in upam, da se boste nekega dne tudi vi lahko vrnili v normalno
življenje v normalnem svetu! Spoštovanje, xxx

PS Če želite objaviti to pričevanje, vas prosimo, da to storite, vendar prosim ne označujte in ne uporabljajte
mojega imena, ker še vedno uporabljamo olje in še vedno živimo v državi s prepovedjo, zato si ne morem
privoščiti  tveganja, da bi me ujeli.  Vseeno vas bom obveščal o razvoju zdravljenja in z veseljem vam bom
predstavil celotno zgodbo z dobrim zaključkom.

"Xxx,  v  šest  mesecih  hitreje  bi  morala  pojesti  120-180  g  visoko  kakovostnega  olja,  če  lahko.  Nič  več
kemoterapije, po možnosti ni več CT - oba sta rakotvorna in bosta raka še bolj razširila. Naredite svečke z 0,2-3
g  olja  (stopite  kakavovo  maslo,  dodajte  olje,  premešajte,  vlijte  v  kalupe,  pustite,  da  se  ohladi  pri  sobni
temperaturi) in jih uporabite dva ali trikrat na dan poleg olja, ki ga bo pojedla ( če lahko jemlje, če ne rahlo
zmanjša peroralni odmerek). Večkrat na dan bi morala tudi izhlapevati olje - kašelj bo pomagal očistiti pljuča,
kasneje pa bo izkašljala tudi tumorje.

Kar zadeva osebno srečanje z vami, bomo več kot veseli, vendar običajno opravimo zelo kratek postopek s
tistimi, ki si želijo kemoterapije, ne izgubljamo časa s prepričevanjem, odločitev je na njih. Z našega vidika so
vse informacije, ki jih potrebujejo, na našem spletnem mestu in v Rickovih knjigah. Če bi kdo prišel in rekel, da
želi vzeti olje s kemoterapijo, mu olja niti ne bi dobavili, nekdo drug ga bo z veseljem pojedel brez smrtonosne
kemoterapije. Vsak razumen človek mora vedeti, da jemanje strupa ni dobro. Olje bo veliko bolje opravilo brez
kemoterapije.

Potem  pa  vseeno,  kolikor  kemoterapije  vzame,  toliko  olja  bo  morala  pojesti,  da  odpravi  škodo  -  če  bo
kemoterapijo seveda preživela, tega nikoli ne veš vnaprej in vsaka injekcija je lahko zadnja. Žal mi je to reči,
ampak tako je.

Torej, tako kot jaz gledam, bi morala v sebe nanesti olje in se čim bolj držati stran od zdravnikov in njihovega
zdravljenja. Morala bi povečati pH svojega telesa, vsak dan pojesti semena dveh jabolk, nato pa jesti olje, ga
vzeti v svečke, upariti olje in ga morda uporabiti tudi lokalno na prsih v alkoholni tinkturi ali v mešanici s
konopljinim semenom olje ali podobno. Za najboljše rezultate preprosto sledite navodilom na naši spletni strani
in v Rickovi knjigi. Oglejte si tudi Rickove videoposnetke na YouTubu - slišali boste skoraj enake stavke, ki bi
jih slišali od njega ali nas osebno, sporočilo ostane enako - in je »Držite se stran od kemoterapije in sevanja«,
kolikor je le mogoče. Lep pozdrav, Jindrich Bayer ”

"Kot nekdo, ki je že kot najstnik opravil kemoterapijo, vam lahko povem, da po parku ni hoje !!! Ob občutku
tega vam lahko povem, da poskušamo najti zdravilo in zakaj ne bi poskusili storiti vse, da ga najdemo na manj
boleče načine. Dajanje strupa za uničenje strupa ni vedno odgovor, poskusite z naravnim zdravilom in poglejte,
kaj se bo zgodilo. " Constance

"Videti  moramo  nekaj  resničnih  sprememb  ...  in  staršev  ne  bi  smeli  prisiliti,  da  otroku  vbrizgajo  strup
(kemoterapija)! Če bi ljudje dejansko vedeli, kaj je kemoterapija, bi drugič uganili, da jo črpajo v svoje telo. Da
ne  omenjam,  če  imate  srečo  in  premagate  raka,  stranske  učinke  kemoterapije!  To  je  ogabno!  Čas  je,  da
prebudimo Ameriko in svet! " 46/7 Boj za ozdravitev

»Živjo Jindrich, včeraj sem končal z branjem Rickove knjige. Dobre stvari! Iskreno, res ne potrebujem več
dokazov o resnično čarobni moči olja!
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Naredil sem tudi nekaj poskusov in vsak dan odkrijem nekaj novega, kar lahko to zdravilo naredi! Neverjetno!
Na  žalost,  čeprav  sem  prepričan  in  čeprav  je  dekle  prepričano,  še  vedno  njena  mama  nekako  ne  more
popolnoma "izpustiti" ... in še vedno ni prepričana, ali bi opustila usrano kemoterapijo ...

Nenehno poskušam predstaviti dobre argumente, vendar se ne morem odločiti zanjo! Ona je tista z rakom in
edina se lahko odloči, kaj bo s svojim življenjem.

Vem, da se bo na koncu vseeno pozdravila, ker bomo vanj nalili toliko olja, da ne bo mogla umreti. Ampak
vseeno se mi zdi tako neumno in tako nevarno igrati s temi prekletimi kemikalijami, še posebej, če imate dostop
do naravnih zdravil, ki dokazano zdravijo raka!

Prebral sem o vaših izkušnjah z rakom in medicinskim sistemom ... Res mi je žal za vašo izgubo ... in zdaj bolje
razumem vaš odnos do tradicionalne tako imenovane "medicine"! " Luigi

- Živjo Luigi, hvala za lepe besede o knjigi in škoda, da moraš skozi. Njena izbira je, katero zdravljenje bo
izbrala, vendar se ne bi približal kemoterapiji - samo preberite zgodbo moje mame zanjo, morda bo dojela, da
jemanje strupa nikoli dobra ideja, še posebej, če ni utemeljena ali potrebna. Njene možnosti, da zgolj preživi
kemoterapijo, se bodo močno izboljšale, če bo zaužila olje, a spet, zakaj bi njenemu bolnemu telesu povzročila
še večjo škodo? Sploh nima smisla. Vse najboljše, Jindrich

»Prijatelj me je pred približno dvema letoma in pol sedel, da bi gledal Run From the Cure, misleč, da bi to lahko
pomagalo pri moji luskavici. Olje smo naredili skupaj- prvič za oba- v treh tednih je luskavica v plakih izginila.
Od takrat delam olje in ga zaužijem. Če zaužijem vsak dan in olje nanesem lokalno ponoči na posamezne
madeže, ki se naključno pojavijo, je luskavica zelo nadzorovana in skoraj nevidna. Zaradi te izkušnje sem skočil
z  dvema nogama  in  zdaj  imam v lasti  prvo podjetje  z  medicinsko  marihuano  s  polno  državno  licenco  v
Koloradu. Leto po mojem poslu je očetu odkril melanom IV stopnje- razširil se je v pljuča in jetra. Onkolog mu
je dal 3 do 12 mesecev in mu rekel, naj se pripravi na hospic. Takoj sem ga začel z režimom RSO in pet
mesecev kasneje je njegov rak izginil. Odšel. Najlažja stvar na svetu! Hvala Rick, ker si to neverjetno zdravilo
ponovno predstavil svetu! :-) ”Erica

»Konopljino olje zdravi raka. Sem bolnica tretje stopnje raka dojke in se z oljem zdravim. " Adele

"Brez kemoterapije, brez sevanja ... RSO in sprememba prehrane ... RSO mi je ozdravil raka na želodcu brez
tega sranja ..." Dale

»Uspelo, dalo ga mojemu 18 -letnemu sinu ... Zdaj ni nobenega znaka raka. Dolžan sem vam velika zahvala
Rick  Simpson.  Mojemu sinu  so  oktobra  odkrili  sinovialni  sarkom,  potem ko so  mu odstranili  tumor  pred
biopsijo ... Povedali so mi, da bo rak še vedno tam in bi se zaradi agresivne vrste raka lahko razširil na pljuča ...
Najnovejši Rezultati testov ne morejo najti sledi njihovega zmedenosti ... Konopljino olje je bila ena izmed
mnogih stvari, na katere sem se lotil skoraj takoj po diagnozi. " Amanda

»Moj  bližnji  prijatelj  je  včasih  dobil  morfij  za  bolečine  v  možganskem tumorju.  Morfij  sam je  povzročil
zasvojenost, umike in le poslabšal stvari med njegovo uporabo. Konoplja je bila edino zdravilo, ki je olajšalo
odtegnitvene simptome, depresijo, bolečino in sam rak. Vaše sporočilo je tisto, kar je rešilo mojega prijatelja. "
Jasper

"Tako sem navdušen nad oljem. Ta zadnji mesec sem prvič o tem prebral ali slišal. Navdušen sem ... Gospod
Simpson, mnogi od nas se vam zahvaljujejo za nesebično in ljubeče delo, ki ste ga opravili za vse človeštvo. Ti
si moja definicija humanitarca !!! Od leta 1998 sem prostovoljno sodelovala pri Hospicu, videla sem, kako
mnogi  trpijo  in  umirajo,  tudi  v  mojih  rokah.  Misliti,  da  bi  bilo  mogoče  toliko  tega  trpljenja  ublažiti,  je
dobesedno zmedeno ... «Cindy

-  Seveda  je,  še  posebej,  če  pomislimo,  da  so  vse  informacije  o  "čudežnih  zdravilnih  močeh"  olja  Ricka
Simpsona resnične. Pravilno proizvedeno in uporabljeno olje lahko resnično ozdravi raka, sladkorno bolezen in
na tisoče drugih bolezni. Resnično lahko pomaga pri bolečinah, ki se jih morfij ne dotika. Res pomlajuje telo in
regenerira mišice. Mislim, da beseda "boggling mind" ne opisuje v celoti. JB
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"O MOJ BOG. Pravkar sem dobil sporočilo od nekoga, ki mu dajem solze Phoenixu, ki je imel in mislim na
raka ledvic. Po 90 -dnevnem jemanju olja najnovejši pregled PET kaže, da tumorjev ni več. To je neverjetno.
Videla sem, da Phoenix Tears zdravi mnoge, odkar delam z njim. Hvala, ker ste mi pomagali pri ozdravitvi
drugih. "

-  Čestitam in hvala za pomoč drugim, Gregg.  Nič več pregledov,  samo olje.  Pregled je  rakotvoren,  lahko
povzroči ponovitev raka in kdo to želi? JB

»Pozdravljeni,  dragi ljubljeni Rick Simpson & Jindrich Bayer, upam, da sta oba dobro in srečna. Glede na
količino e -pošte, ki jo morate prejeti,  sem prepričan, da se me ne spomnite pred meseci, zato sem vključil
najino dopisovanje.

Mama je živa in zelo zdrava! Reči, da smo tako hvaležni, je podcenjevanje.

Pri diagnozi februarja 2012 (adenokarcinom trebušne slinavke 4. stopnje z metastazami v jetrih in pljučih) je
bila  njena  prognoza 3 do 6 mesecev s pričakovanim hudim zmanjšanjem zdravja v tem časovnem okviru.
Namesto tega je živa, srečna in zdrava 10 mesecev kasneje.

Vem, da oba nasprotujete kemoterapiji in tudi mi ... Ko pa so rekli 3 mesece, smo vanj vrgli VSE, vključno s
kemoterapijo,  skupaj  z  zagonom RSO.  Rekli  so  nam,  da  nihče  ne  ostane  tako  zdrav  kot  mama na  toliko
kemoterapije Gemzar, kot je prejela. RSO jo je v tem času morala vzdrževati zdravo.

Kemoterapija se je ustavila pred šestimi tedni, ko se je odločila, da čuti občutke kemoterapije. Zdaj je 6 tednov
brez kemoterapije in se počuti odlično.

Od diagnoze februarja 2012 je po začetnem kopičenju vzela gram RSO na dan (do sedaj skupaj približno 300
gramov).

Zadnji pregled, opravljen v ponedeljek, 12-17-12, je pokazal večje krčenje tumorja, vključno z dokumentacijo,
da so bili  nekateri  tumorji  premajhni,  da bi jih lahko vizualizirali  s CT skeniranjem. To je bila neverjetna
novica! Potem smo v torek dobili rezultate njenega laboratorijskega dela. Ko smo prejeli tako dobre novice o
pregledu, smo bili šokirani, ko smo slišali, da se je njen test tumorskega markerja (CA19-9) povečal z 285 na
2100. Ste že kdaj videli, da se je to zgodilo prej? Imate kakšno pojasnilo, zakaj ali kako so se markerji povečali?
Sploh kakšne ideje? Kakšen predlog? To vprašanje je zastavilo  več proizvajalcem RSO, vendar do zdaj ni
dokončnega odgovora.

Tu so njeni  dosedanji  rezultati  CA19-9.  Normalna  raven je  manj  kot  37.  Februarja  pri  prvi  diagnozi  niso
opravili testa tumorskega markerja. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ... 4.458; 8-8-12 ... 538; 10-8-
12 ... 285 (zadnja kemoterapija je bila 10-29-12); 12-17-12 ... 2.100. Vsa vaša mnenja bodo cenjena pri moji
družini! Veliko ljubezni, B ”

- Dragi B, CT skeniranje daje velik odmerek sevanja in to je lahko tisto, kar je povzročilo, poleg tega pa je bila
kemoterapija popolnoma nepotrebna. Prosil bi jo, da čim prej poje 180 g najkakovostnejšega olja. Nič več CT -
jev ali kakršnih koli drugih rakotvornih neumnosti, samo olje in toliko, kolikor lahko vzame. Najprej morate
odpraviti  škodo zaradi  kemoterapije  in sevanja,  kar bo trajalo nekaj časa,  le otežilo  je delo olju.  Tako kot
dajanje protistrupa med črpanjem strupa v žile, se mi to sploh ne zdi smiselno. Vse najboljše, Jindrich Bayer

»Pred približno 4 tedni se je obrnila na mene ženska z rakom dojke in mi jo uspelo usmeriti v pravo smer. Ima
precej pomemben tumor (mislim, da ima morda več kot enega.) In ga lahko čuti. Minili so le 3 tedni, odkar je
začela z oljem in že se tumor zagotovo zmehča. 3 tedne ni slabo! Počutim se zelo spodbudno zanjo in samo
VEM, da bo ta gospa še ena zgodba o uspehu. Ena ljubezen." Corrie

"Moj oče je star 89 let in ima kožni rak na obrazu. Trikrat sem ga peljal v bolnišnico, da bi mu izrezali nekaj,
kar mu odpira okužbe, da ne govorim o tem, da bi vzel iz doma za ostarele in nazaj, mu je težko. Pred nekaj
tedni sem začel z oljem konoplje. Nekatere od teh so velikosti mojega prsta do palca. Zdaj sem jih obravnaval
11, od katerih je 4 velikost palca velikosti otroškega prsta. Umrejo in odlepijo s kože. Presenečena sem kot vse
medicinske sestre in zdravnik. " Steve
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»Rad bi samo povedal, da sem izredno vesel, da lahko sporočim, da je pregled mojega tasta za rakom že drugič
po prvem pokazal madeže na pljučih. Začeli smo ga z oljem takoj po tem, ko je prvi pokazal lise. Konoplja mu
je vzela pljuča in jih očistila! Rekli so mu, da potrebuje kemoterapijo. Bili smo proti in mu namesto tega dali
olje. Konoplja zdravi raka !!! Svojega malega pomeranca sem začela tudi na olju, ker ima zrušen sapnik in
prirojeno srčno popuščanje. Od poletja ni bil na rednih zdravilih in prvič poleti sploh ni kašljal (nenehno je
kašljal in meril celo s svojimi zdravili, ki jih je dal zdravnik). Ima več energije in mu gre bolje, kot je bil, ko je
jemal zdravila. " Karen

»Zdravi tudi raka materničnega vratu! Nisem si mogla privoščiti zdravljenja (niti ENEGA ...) in sem leto dni
brez kakršne koli medicinske pomoči ... kadila pa sem skoraj vsak dan ... potem pa leto kasneje na letnem izpitu
zdravnik in medicinske sestre so bili odpihnjeni ... niso našli drugega, kot rahle brazgotine na mestu, kjer je bil
rak ... Zdaj sem 100% brez raka ... zahvaljujoč marihuani ... ne zdravnikom ... ne "zdravilu" ”... ne zdravljenja ...
ampak zaradi čiste, zeliščne, NARAVNE rastline ... sem živi dokaz ...

Zdravniki so rekli, da bi moral biti na raku stopnje 5, če ne bi ostal brez zdravljenja ... ampak vseeno je šlo ...
brez njihove pomoči ... tako so bili navdušeni, da so me poslali v DRŽAVNO BOLNICO v LITTLE ROCK
(UAMS) za več testiranja ... in tudi UAMS ni našel nič drugega kot rahle brazgotine ... rekli so, da je čudež ...
mislim, da je bila samo marihuana ... Legalizirajte že. .. Pomagajte ljudem ... ali ni to tisto, za kar se je nekoč
uporabljalo človeštvo? " Monica

"Zelo sem hvaležen, da je David Triplett predstavil svoj video ... všeč mi je bil video in to je bila ena izmed
zgodb, zaradi katerih sem poskusil konopljino olje na kožnem raku bazalnoceličnega karcinoma na čelu ... ki je
zdaj izginil! ... Ne prenehajte širiti resnice! « Dee

»Olje konoplje sem uporabljala za zdravljenje karcinoma bazalnih celic na vratu in obrazu. USPEŠNO. To je
idealen rak za raziskave. To je jasno vidno s prostim očesom in vse spremembe, ki se zgodijo, so zlahka vidne.
Poskušal sem vzbuditi zanimanje za to tukaj v ZDA, toda federalci imajo koga in zdi se, da se ga vsi do smrti
prestrašijo.  Poglejte,  kaj  lahko  storite.  "  Joseph  Siler  (Prva  objava  o  CANNABIS  CURES  CANCERS!
Facebook Group, ki jo upravlja Kane Slater, 7. januar 2010)

"V stegnu imam grudo, včasih je bila trda, skoraj 2 cm, zdaj je manjša od polovice velikosti in postaja mehkejša
(4 tedne)." Katri

"Pravkar sem ugotovil, da sem brez raka, potem ko sem bil pet mesecev na olju !!" Mimi

Q. JB, ali imate kaj o zdravljenju nekaterih vrst tumorjev, imenovanih "hemangioblastomi"? Spremljam vaše
objave, pa tudi druge. NIKOLI nisem videl zdravljenja te vrste tumorja razen izrezanja. Imam jih kar nekaj.
Graeme

O. Ne osebno, zagotovo nismo imeli možnosti obravnavati vseh diagnoz, ki jih pozna človek osebno, toda glede
na  to,  kar  sem o  tem zdaj  prebral,  ne  vidim razloga,  zakaj  olje  ne  bi  pomagalo.  Kolikor  vem,  ga  lahko
diagnosticirajo le s CT -skeniranjem, in po mojem mnenju bi morali vsi, ki opravijo CT, pojesti vsaj 60 g olja.
In če  pojeste  teh 60 g pred operacijo,  sem v večini  primerov prepričan,  da  operacija  ne bo potrebna,  ker
tumorjev ne bo. Zato bi olje zagotovo poskusil tudi sam. Vse dobre želje, JB

"Že dejstvo, da placebo zdravi nekatere ljudi, je razlog, da za vedno zavržejo medicino in preučijo umetnost
placeba.  Če rečeš, da nikoli ne opraviš placebo študije, ko imaš učinkovito zdravilo, imaš prav, to bi ubilo
polovico tvojih bolnikov, bolnih in krutih. " Christopher

- Res bi  bilo bolno in kruto,  zato tega osebno ne bom storil.  Drugi lahko,  če želijo,  jaz pa ne.  Želim,  da
zdravstveni sistem olje začne uporabljati kot placebo - če dokažejo, da je vse, kar želijo uporabiti, varnejše in
učinkovitejše od olja (in za pacienta bolj zabavno/prijetno), ga lahko prodajo . Če ne, potem ne. Mislim, da je
precej preprosto in zelo racionalno. In tako bo tudi v prihodnje, zakaj torej čakati? JB

»Nikoli ni prepozno sprejeti dejstva, da je konoplja preprosto zdravilo. Hkrati pa nikoli ni prepozno, da začnete
uporabljati olje kot zdravilo, ne glede na to, kakšno je vaše stanje in kako hudo je. Z uporabo olja običajno
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obstaja možnost za pacienta ali pa jim bo olje zagotovilo maksimalno kakovost življenja do konca. Tudi to je
veliko. "JB

»Ko bolniki, ki so se zdravili s kemoterapijo, začnejo uporabljati olje, mora najprej olje razstrupiti telo. Zato
včasih traja približno 120-150 g olja, preden začne napadati  samega raka. Pravzaprav ni dobra ideja, da se
jemljete kemoterapijo, še posebej, če je to popolnoma nepotrebno, glede na to, da zdravstveni sistem že več
deset let pozna konopljo kot zdravilo proti raku. "JB

Q. "Terminalni" bolniki z rakom: Ali jih začnete agresivno z 1 gramom na dan ali jih porabite za približno en
teden? Nasvet iz izkušenj?

O. Ne, vedno začnemo z majhnimi odmerki in precej sledimo navodilom. Seveda, če imajo predhodne izkušnje
s konopljo in vedo, da se ni česa bati, lahko včasih začnete z večjim odmerkom. Nikoli pa ne veste, kako se bo
bolnik odzval na olje, poleg tega pa so običajno na mešanici različnih zdravil, zato bi morali biti previdni in
paziti na bolnikov krvni tlak itd. Splošno priporočilo je, da upoštevate navodila, manj formalni - sledite svojemu
instinktu in presoji in ko bolnik "nima kaj izgubiti",

Ne  oklevam  in  jim  po  potrebi  dam  visok  odmerek  (akutne  bolečine  v  hrbtu  itd.).  En  gram  res  visoko
kakovostnega olja lahko nenapetega uporabnika zelo visoko. Včasih bi bila ta vejica, ki jo povzroča konoplja,
koristna in prepričan sem, da bo tako ali tako prej ali slej uporabljena za anestezijo pred operacijo, vendar si
trenutno želimo, da bi bolniki čim bolj ostali v svojem območju udobja. Upam, da sem dobro razložil.  Vse
najboljše, JB "

"Corrie, prijatelj moj, pomagal si mi pri ***. Dajala sem mu zdravila za njegove nevroendokrine tumorje. Na
zdravljenju je bil 1 mesec in se je začelo krčiti. Bil je tako velik, da ga je pritiskal na trebuh, zdaj pa je prišlo do
te mere, da lahko spet poje in zdravnik je rekel, da nikoli ni videl takšnega tumorja, da bi se tako hitro zmanjšal.
To ga je prestrašilo in vse krvne preiskave so se vrnile v normalno stanje, tako da je še eno na poti zdravljenja
in to je ZELO. In vi ste ODLIČNI in Bog je velik. "

"Imam prijatelja, ki ima možganski rak, in imam Cml. Olje deluje za oba !!! Moj prijatelj je v mojih očeh dokaz
iz prve roke, da je to olje čudež ... prej sem imel dvome, zdaj pa ne! Vzemite olje, DELUJE! " Tyler

»Prijateljica moje mame me je lani vprašala, ali lahko naredim šestmesečni tečaj konopljinega olja za njeno
mamo iz konoplje najvišje kakovosti. Imela je raka vratu. Olje sem ji naredil po nasvetu Youtube, nato pa sem
ga poslal  v Rusijo.  Uporabila  je prvi 6 -mesečni  tečaj  z neverjetnimi  rezultati  in prosila  za še 6 -mesečni
odmerek, poslal sem ji še eno obremenitev,  zdaj pa je 14 mesecev pozneje zdrava. Delaš neverjetno, Rick.
Hvala vam." Gareth

"Pozdravljeni,  moje  ime  je  Alysa  Erwin  in  stara  sem 16 let.  Leta  2011 so  mi  diagnosticirali  anaplastični
astrocitom tretje stopnje. Mi (moja družina in jaz) smo se odločili za uporabo koncentrata konoplje. Univerza v
Michiganu nam je povedala, da verjetno ne bom preživel več kot nekaj let, sam rak pa je bil neoperabilen, ker je
bil v obliki pajka. Lani januarja sem bil na redni MRI na Univerzi v Michiganu. Vsi tumorji so izginili. "

»Spet so mi odkrili raka. Tretjič. Stopnja 4 kosti in jeter se poveže z rakom dojke. Moja zgodba o raku se je
začela pred skoraj sedmimi leti, sem ena izmed srečnežev, ki sem preživela količino kemoterapije, ki sem jo
podvrgla telesu, da o sevanju ne govorimo. Ta tretja diagnoza me je prepričala, da sem opravil za; Mislim kdo
preživi takšno diagnozo ??

Tako sem šel iskat čudeže in našel Ricka Simpsona. Prepričan sem bil, da ta tip ne govori resnice, zato sem
pogledal globlje. Začel sem se povezovati z ljudmi v Michiganu in izvedel več o olju Ricka Simpsona ali olju
konoplje in rezultatu, ki so ga ljudje, tako kot jaz, doživljali, to je bilo preživetje, remisija, ozdravitev !!

Na tej točki nimam kaj izgubiti, zato sem se obrnil in prosil za pomoč. Začela sem zaužiti gram svojega zdravila
na dan, počasi sem delala na tem odmerku. Počitek je postal velik del mojega dne, kar je moje telo potrebovalo.
Edini stranski učinek, ki sem ga kdaj doživel, je bila količina in čudovita kakovost spanja. To plus moj krvni
tlak in bolečina sta zdaj pod nadzorom.
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Pred manj kot letom dni so mi odkrili rak kosti in jeter 4. stopnje z neštetimi tumorji (toliko jih je nehalo šteti),
rečeno mi je bilo, naj uredim stvari. (To mi še vedno jemlje dih.) Hitro naprej do danes in nekaj centimetrov me
loči od remisije. Moj pregled PET prejšnji teden je bil negativen ... Negativno! Nikoli prej nisem imel enega od
teh. To pomeni, da raka ni. Edini razlog, da nisem v popolni remisiji, je, ker je pri skeniranju mačk na kosteh
nekaj senc, vendar nadaljujem z zdravljenjem in tudi te bodo kmalu izginile.  To ni nič drugega kot čudež,
nešteti tumorji do nekaj senc, ki se niti ne prikažejo na PET skeniranju.

Ljudje  bodo morda  rekli  previdno  pri  besedi  zdravilo  ...  Ampak mislim,  tako  je.  Tukaj  sem in  vsak  dan
postajam vse bolj zdrav in John mi je pomagal priti tja. Vzel me je, ko sem ga poklicala in prosila za pomoč. On
in njegova skupina sta si vzela čas, da se usedeta z mano in se prepričata, da sem poučen o resnosti tega zdravila
in zavezi, ki je potrebna za vse naše dele, da bi to omogočili. Zame in za vas je to vprašanje življenja in smrti.
Upam, da to vsi jemljejo tako resno! Od tega zdravila bomo odvisni vse življenje.

Klub konoplje v Michiganu je poskrbel za moje medicinske in izobraževalne potrebe. To je resna skupina in
potrebujejo resno podporo, blagoslovljen, John Roberts, vaše žrtve so me ohranile pri življenju. Pomagajte jim
zdaj, da bodo lahko še naprej pomagali toliko. Hvala vam!!"

- Ta posodobitev je bila objavljena pred nekaj meseci in zdaj je v polni remisiji. Projekt raka v Michiganu

"Sem 68 -letni moški, ki sem živel v, kar sem menil, za normalno zdravo življenje brez večjih težav in sem se
vzdrževal z letnim cepljenjem proti gripi in zdravniškimi pregledi. Moje telesne funkcije so bile v redu in vse se
mi je zdelo v redu, dokler se nekega jutra nisem zbudil s hudo bolečino v trebuhu.

Mislila sem, da gre za slepo črevo ali kilo, me je žena odpeljala na nujno pomoč. Imel sem nujno operacijo
približno 2 uri pozneje, 15. avgusta 2012, na debelem črevesu pa je bil odstranjen skupaj s 14 bezgavkami
ogromen tumor. Teden dni kasneje se mi je notranjost odprla in zastrupila, kar je privedlo do druge operacije.

4 dni kasneje sem se začel počutiti bolje, bil sem na nogah in počasi se mi je vrnila mobilnost in začelo mi je
krvaveti. Nazaj na operacijo številka 3 in dan kasneje je imel blažji srčni napad.

Kmalu za tem - 33 dni na oddelku za intenzivno nego - sem bil odpuščen in skupaj sem nosil vrečko OSTOMY.
Vreča je bila pri meni 8 mesecev in je bila opravljena obratna operacija brez zapletov. Kirurg je dejal, da se rak
ni razširil izven vozlišč.

Kljub  temu  so  me  odpravili  na  Kliniko  za  raka  in  začeli  razpravljati  o  kemoterapiji  in  sevanju  kot  o
"nadaljevanju".  Standardni  protokol  so  rekli.  SREČA  je  rekel  jaz!  Moje  telo  ne  bo  obsevalo  ali  ga  bolj
zastrupljalo s kemoterapijo ali sevanjem. Onkolog na Kliniki za raka se ni prerekal in opisal kontrolne preglede
vsake 3 mesece eno leto, kar je vključevalo CT in krvno preiskavo.

Nabavil sem material, kot ga je opisal Rick Simpson, in izdelal RSO. Po vseh navodilih za postopek ekstrakcije
in z uporabo nafte kot topila sem dobil končno olje v brizgah in ga začel zaužiti dvakrat na dan, vsakič v majhni
količini.

Četrto spremljanje sem opravil  na Kliniki za raka in ugotovili  so, da CT ne kaže ničesar,  kar bi kazalo na
prisotnost RAKA. Krvno delo je pokazalo raven CEA pri 1,4, a za vraga ima vsak v sebi rakavo celico ali dve.
Menijo, da je vse, kar je 5+, zaskrbljujoče. Zdaj pripravljam drugo serijo in jo bom preventivno zaužil vsak dan.

VSEM, ki zdaj trpijo zaradi raka, predlagam, da storite enako. Nimamo česa izgubiti in vse pridobiti. " Gerry

"Ali je prepozno, da bi rešili nekoga, ki ima 4. stopnjo in je že s kožo in kostmi in komaj več hodi zaradi izgube
moči?" Tumble

"Nikoli ni prepozno. Z uporabo tega olja se je zgodilo veliko čudežev. Če jih ne more rešiti, jim bo najmanj
olajšalo  trpljenje  brez  ostrih  stranskih  učinkov  zdravil.  Upoštevajte,  da  bodo,  če  bodo  začeli  z  visokimi
odmerki, veliko spali, dokler se ne razvije toleranca. Je zelo močan. " Nick

"Sem dvakratni  bojevnik proti  raku dojke.  Rad bi  bil  živ  dokaz,  da vaše olje  pomaga reševati  življenja.  "
Michelle

“Tudi jaz brez raka ščitnice !!” Michelle
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»Dawn: Reci, kar hočeš od mene, odkleni me, presodi me ... Tvoj argument je neveljaven! To je zadnji pregled,
ki ga bo mama kdaj dobila !!! KANABIS UBI RAKA!

Stacy: V kateri fazi je bila tvoja mama? Vem, da ste to že enkrat objavili, vendar pozabim. To je čudovito 
poročilo takoj !!
Dawn: Stacy, to je bil stadij 3 drobnocelični karcinom pljuč. 5 tumorjev z majhnimi meti v zgornjem limfnem 
sistemu.
Debbie: To je tako fenomenalno! Nikoli nisem slišal, da bi kdo ozdravil majhne celice, tudi z vsemi običajnimi 
protokoli. To je izjemno! Mami niste rešili le življenja, ampak boste rešili tudi druga življenja, ker je dokaz, da 
konoplja deluje. Najlepša hvala, ker ste to delili!
Dawn: Debbie, vse je naredila, konopljino olje - kemo - sevanje, vendar je bilo ozdravljeno, preden so ji 
opravili kemoterapijo in sevanje, zato je zavrnila preostalo zdravljenje in se obtičala z oljem ... Ki ga še vedno 
jemlje in ga bo vzela VSAK DAN za do konca njenega življenja!
Steve: "To je najbolj združljivo s spremembami po sevanju". Je imela radioterapijo?
Dawn: Steve, ja, je, vendar nikoli ni končala ... Dr je podtal! "

“Pacientka: Linda V., Datum storitve: 16.11.2013, Postopek: CT S skrinjo s kontrastom

Opravljen je bil CT prsnega koša ... Primerjava je bila s predhodnim CT prsnega koša od 7. 7. 13

INDIKACIJA: To je 64-letna ženska z anamnezo pljučnega raka ...

UGOTOVITVE:  Povečana  je  intersticijska  sprememba  in  odebelitev  medlobularnega  septuma  ...  kar  je
izboljšano  v  primerjavi  s  prejšnjim  pregledom ...  Dokazanih  ni  nobenih  določenih  vozlišč  mehkega  tkiva
mediastinuma ali  mediastinalne  adenopatije.  Ni  dokončnih  dokazov  o  aksiliarni  limfadenopatiji  ali  hillarni
limfadenopatiji.  Poleg  sprememb  po sevanju  v  medialnem vidiku  desnega zgornjega  režnja  niso  dokazane
dodatne parenhimske motnosti pljuč ali sumljivi pljučni vozli. Sapnik in glavni bronhi so patentni. Plevralnega
izliva  ni.  Velikost  srca  je  normalna.  Perikardnega  izliva  ni.  Vizualizirani  deli  zgornjega  dela  trebuha  so
nepomembni. Fokalno agresivne lucentne ali sklerotične kostne lezije ni.

VPIS:  Izboljšanje  sprememb po sevanju v desnem hilu in  medialnem vidiku desnega zgornjega  režnja.  Ni
dokončnih dokazov o ponavljajoči se ali preostali bolezni. "

"Nafta je odpravila vse poškodbe zaradi sevanja in zacelila neverjetno ... Medicinska marihuana me je REŠILA
in mi preprečila 5 farmacevtov. Zaradi kemoterapije sem izgubil desno ledvico in začela se mi je vneti tja, kjer
me boli koža ... in v nekaj minutah po zaužitju olja v tinkturi, zaradi česar se napadi ustavijo in ostanejo stran
več mesecev ... Neverjetno in to je samo eno, zaradi katerega so olja obrnila poškodbe živcev v očeh zaradi
kemoterapije, kjer so mi odkrili glavkom, in na mojem zadnjem obisku pred samo 6 meseci ne kažejo nobenih
znakov glavkoma in moj vid je boljši, ko zdravim ... «Teresa

»Moja teta z glioblastomom 4. stopnje je po samo treh odmerkih prešla z invalidskega vozička na hojo! Njena
leva stran je bila ohromljena več kot mesec dni. Zdaj pa popolnoma funkcionalen !! Tako navdušen! " Nicolette

»Delal sem v kolektivu in dolga leta in imel kožni rak na levi roki, ker sem ga med vožnjo obesil skozi okno.
Zdaj vem, da mi nihče ne sme verjeti, vendar sem vsak dan začel nanašati olje RSO in prisežem, da ga ni več.
Trajalo je nekaj mesecev, vendar je res minilo tam, kjer je bilo že leta. " Randy

»To mi je  spremenilo  življenje,  potem ko so mi pred skoraj  letom dni  postavili  diagnozo CML (kronična
mieloična levkemija) in gledal sem video Run From the Cure o tem, kako je konopljino olje ozdravilo bolnike s
terminalnim rakom. No, jaz sem živi dokaz, da deluje. To je spremenilo mojo raven raka. Še nisem ozdravljen,
vendar upam, da bom nekega dne kmalu lahko rekel,  da sem preživel,  zato,  če niste prehodili  kilometer v
čevljih bolnika z rakom, ne začnite udarjati o tem, o čemer ne veste nič. " Denise

"Verjamem. Mojemu prijatelju so odkrili 3 vrste raka. Dali so mu 3 tedne življenja. Sedaj 2 leti pozneje je do 1
vrste in mu gre dobro. " Sandra

»Moj brat je imel limfom, želodec, metastaziran v hrbtenico. Zdravila, ki so mu jih dali, so ga vso noč in dan
vztrajala vso noč in tedne ni mogla niti spati niti jesti. En gram tabletke olja in zaspi 18 ur in poje do konca.
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Teden dni kasneje je brez raka 78%. Zdravnik je bil zmeden. Nismo mu povedali,  ker je v nemedicinskem
stanju, vendar je konoplja rešila njegovo in naše življenje. Leto kasneje je MOJ BRAT PREKEL LIMFOMO!
Nihče tega ne počne ... brez konoplje. " Errl

"Trenutno imam raka 4. stopnje. Imel sem ablacijo in resekcijo jeter, pa tudi folno kislino. Uporabil sem oljne
in tumorske označevalce, od 1200 -ih do 3. Vse medicinske ekipe pravijo NSD. Brez znakov bolezni. " Jim

»Z oljem konoplje sem se znebil  5 tumorjev ...  zanimivo je bilo videti  zdravnike, ko jim ni uspelo najti  5
prvotnih tumorjev ... kam so šli? Ali je pomembno? Hvala konopljino olje. " Kelly

»Nekaj časa nazaj sem imel veliko vialo. Vzela bi kapljico na dan. Oseba, ki mi jo je dala, jo je zahtevala nazaj.
Na koncu ga je dal ženski, ki je zbledela pred rakom. Ni mogla jesti, piti, kaj šele živeti. Tehtala je manj kot 70
kg. Moj prijatelj ji je dal olje ... voila! Začela je jesti, piti in boj nadaljevala ... uspešno. Trdno verjamem v
zdravilne lastnosti konoplje. " Tara

»Danes sem dobil besedo o moškem, ki sem mu podaril velik znesek. V grlu je imel rak. V celoti je bila krma s
cevmi od začetka aprila 2013. Žena bolnika kliče vse v solzah. Po 4 tednih jemanja olja 2 -krat na dan ga ni več.
Popolnoma izginil  ...  Pojedel  je  trdno hrano ...  Brez novih zdravljenj  ali  novih zdravil,  samo RSO. Delite
znanje, rešite življenje. " Jared

»Dean: Moja teta je uporabljala kemoterapijo. Isti rezultati. MRTVI.

Stephen:  Oprostite za vašo izgubo. Videl sem konopljino olje,  ki je iz  moje botre potegnilo kožnega raka.
Mislim, da ga moraš še zgodaj ujeti. Prepričan sem, da je konoplja pomagala. "

"Pravkar sem dobil obvestilo, da je moj 16-letni bolnik, ki je imel ne-Hodgkinov limfom, JASEN! Tumorji so
izginili, laboratoriji normalni. " Janet

»Prejel je klic smrtno bolnega bolnika. Že nekaj mesecev se zdravi z RSO. Črevesni rak. Dr. Ted ji je dal živeti
mesece. Jindřich Bayer, z veseljem poročam, da ji je na zadnjem dr. Apptu podaril najboljše božično darilo
doslej. Rekel ji je, da ne najdem nobenega raka in morda boš živela !!!! To je božično darilo. Hvala ti Jezus !!!!
Nikoli ne reci nikoli ... «Raymond

»Imel sem dva prijatelja, ki sta z znanim Simpsonovim oljem preživela raka! Eden je imel pljučnega raka in je
dobil 6 mesecev življenja, živ je že 7 let, drugi pa je že dvakrat prebolel raka, zadnji je bil rak jajčnikov in z
veseljem lahko rečem, da pred 2 tednoma ni več raka! Obakrat je uporabila konopljino olje !! " Vicki-Jane

»Spremljam Rickovo stran že približno eno leto, odkar je mama dobila diagnozo drobnoceličnega pljučnega
raka. Marca lani so jo diagnosticirali in kmalu zatem začeli s kemoterapijo. Poleti je zdržala kemoterapijo in
obsevanje prsnega koša in zelo zbolela, ker ji je radij opekel grlo, tako da ni mogla pogoltniti/jesti itd. Skoraj
dva meseca je bila hospitalizirana. Nato je imela nekaj možganskega sevanja (preventivno, bleh:/) ves ta čas, ko
smo veliko raziskovali in začeli pot, da bi vse skupaj zbrali za proizvodnjo lastnega olja iz nič. Kar nam je
uspelo -ja!

Tako je po prvih dveh dneh obsevanja možganov zaradi tega zelo zelo zbolela, zato smo se odločili,  da bo
začela  z  oljem  (oktober).  Od  prvega  odmerka  se  ni  nikoli  ozrla  nazaj  !!!!  Preletela  je  preostanek  svojih
možganskih radov in presenetila zdravnike, da ni imela migrene ali hudega bruhanja ali izgube spomina itd itd!
Letela je!

Tako je po oktobrskem pregledu pokazalo veliko zmanjšanje pljučnega tumorja, vendar je bil še vedno tam.
Januarja so jo želeli znova videti, da bi se odločili o naslednjih korakih. Tako smo do novembra in decembra
orali in ji dajali samo olje in nobeno drugo zdravljenje. Za božič je imela manjši zastoj in dva tedna je postala
depresivna in bruhala, vendar smo jo vrnili k njenim surovim veganskim smutijem in pšenični travi, res se je
razživela in izgleda žareče. Njen veliki pregled po zadnjih pregledih je bil včeraj, ugani kaj ... Moja mama je
BREZ RAKA !!!! Izginilo je !!!! Kako neverjetno je to !!!! ” prek Janet

»Pred približno 6 meseci je moji mami odkrili metastatski melanom s terminalnim rakom s 6 tumorji na obeh
pljučih. Zdravniki so nam povedali, da kemoterapija in sevanje ne bodo nič naredili, in rekli so, da so imeli
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novo zdravljenje, ki je uspešno preprečilo rast tumorjev in morda podaljšalo njeno življenje za nekaj let. Začeli
smo novo zdravljenje in stranski učinki so bili grozni, zato smo prenehali. Približno teden dni kasneje je moj
prijatelj na Youtubeu omenil vaš dokumentarni film Run From the Cure.

Po ogledu tega sem se odločil, kaj bi lahko škodilo, če bi poskusil? Hej, če ne bo šlo, bo vseeno umrla. Če na
kratko povem, je mama zauživala olje približno 3 mesece, pred 2 dnevi je imela preglede in 5 od 6 tumorjev je
popolnoma izginilo, zadnji pa je bil za polovico manjši.

Ne  morem z  besedami  izraziti  hvaležnosti  za  vaše  podatke  in  reševanje  življenja  moje  mame.  Grozno je
pomisliti na vse ljudi in otroke na svetu, ki trpijo in umirajo, ko lahko preprosta rastlina vse to popravi. Zdaj
sem odločen razširiti glas in morda pridelati nekaj svojega ter narediti olje za ljudi, ki jih poznam, ki potrebujejo
pomoč. Še enkrat hvala in veliko sreče v prihodnje z vsem. ” prek Janet

"Rak jajčnikov, 5,5" tumor, 90 dni življenja, se je razširil na želodec ... 90 gramov zaužil v 38 dneh. Ni več
raka. Imeti morate vso dokumentacijo, v katero bi morali verjeti, vendar ljudje še vedno ne! Bog vas blagoslovi,
sveti Simpson, ki nam je pomagal obdržati mamo !!! " Larry

"Imam nekaj čudovitih novic. Eden od mojih peepov nazaj na vzhodu je dal enega, štejte ga ... ENO cevko olja
prijatelju, ki je imel ogromen tumor, ovit okoli karotidne arterije. Samo ignoriral ga je, lasje so mu dolgi, da bi
jih skril, ko so postajali vse večji. Njegov brat, zdravnik, ni bil prepričan, kaj naj stori, ker je bolnik zavrnil
kemoterapijo/obsevanje. Ker tega niso mogli več ignorirati, so ga pred dvema dnevoma odpeljali v operacijsko
sobo  na  obsežno  operacijo.  Prisotnih  je  bilo  več  specialistov/  kirurgov,  saj  bo  to  zelo  nevarna,  dolga  in
zapletena operacija. Poskušali bodo odstraniti tumor v največji možni meri in morali bodo vzeti veno z noge in
ga presaditi na vrat. Odprli so mu vrat in VOILA je bil tumor popolnoma inkapsuliran in ločen od karotide.
Dobesedno so segli in ga izvlekli! Zdravniki so osupli in želijo podrobno poročilo o vsem, kar je storil. Ljudje
ne bo dolg seznam. Samo sok in ena cev olja. " Corrie

"Olje je neverjetno !! Moja prijateljica je imela ciste na jajčnikih ... eno operacijo so ji odstranili in mesec dni
kasneje se je vrnila le, da je ugotovila, da ima več! Minilo je mesec dni, njegova velikost se je podvojila in
povedali so ji, če se kaj zgodi, in bodo naredili nujno operacijo! Njen fant ji je naredil olje ... jemala ga je 3
tedne ... na njeno začudenje, ko je šla na naslednji ultrazvok, ga skoraj ni bilo več! " Jolie

"Danes pred enim letom mi je nekdo zelo blizu povedal, da ima terminalni rak. Rekli so mu, da ima 8 mesecev
življenja. V petih dneh sem mu dal nekaj konopljinega olja, da ga je zaužil, tako da sem pojedel polovico kosa
olja velikosti riževega zrna. V 6 tednih se je velikost tumorja zmanjšala in ni bilo znakov, da bi se razširil, kot
so rekli.

Vesel sem, da lahko rečem, da je bil tumor velik kot velika grenivka, danes pa želod. Konopljino olje mu je
rešilo življenje. Olje bo še naprej jedel, dokler ne izgine. Ne le, da zdravi njegov terminalni rak, ampak je imel
tudi neverjeten učinek na njegovo zdravje. Bil je pred diabetesom in debel, zdaj je dosegel popolno težo in je
srečen kot kdaj koli prej!

Vse spodbujam, naj preučijo terapijo z oljem konoplje. Prosimo, poglejte -> RICK SIMPSON "RUN FROM
THE CURE" Video na Youtube ...  Morda vam bo rešilo življenje ali nekoga, ki ga poznate. Dajte jim dar
življenja! " Jose

Dokazi

"Rick  Simpson Oil  ima polno znanstveno verodostojnost,  če  se  trudite  brati  znanstveno literaturo"  Robert
Melamede, imenovan tudi dr. Bob

"Zaviranje poti preživetja celic vodi do defosforilacije Bad in translokacije tega proteina Bcl-2 v mitohondrije,
nato pa do apoptoze." Hmmmm, prosim laične pogoje ??? " Naključje

- To pomeni: "Konoplja ubija rakave celice," Chance. JB
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Q. Zakaj bi pričakoval, da bodo zdravniki podprli trditev, da konoplja zdravi raka? 

O. No, ker zdravi raka in to je vse. THC povzroča apoptozo, zato presenetljivo povzroča apoptozo pri vseh
vrstah raka. Zakaj? No, ker dekarboksilirano olje nekako pride v vse celice v telesu, če ga zaužijemo v pravih
količinah. Endokanabinoidni sistem uravnava imunski sistem, zato se lahko, ko imunski sistem deluje pravilno,
bori tudi proti raku. Ne veliko glede tega, res je žaljivo preprosto.

Pravilno  proizvedeno  visoko kakovostno  olje  je  najboljša  možnost,  ki  jo  ima  pacient  (morda  bo  potrebna
operacija v nekaj življenjsko nevarnih primerih). In če poznate možnost zdravljenja, ki je za pacienta varnejša,
učinkovitejša in zabavnejša od olja, nam to povejte. Ni nobenega.

Poglejte,  kaj  pravita  Mechoulam  in  Pacher:  »Vnetje/poškodba  tkiva  sproži  hitro  zvišanje  lokalnih  ravni
endokanabinoidov, kar pa uravnava signalne odzive v imunskih in drugih celicah, ki modulirajo njihove kritične
funkcije. O spremembah ravni endokanabinoidov in/ali izražanja receptorjev CB2 so poročali pri skoraj vseh
boleznih, ki prizadenejo ljudi, od kardiovaskularnih, prebavil, jeter, ledvic, nevrodegenerativnih, psihiatričnih,
kostnih, kožnih, avtoimunskih, pljučnih motenj do bolečine in raka ter moduliranja CB2 receptorska aktivnost
ima pri teh patologijah izjemen terapevtski potencial. " http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/objavljeno/21295074

In kako vse to naredite? No, z oljem. Uravnotežite ravni ali jih po potrebi prestavite v pretirano hitrost. Olje
lahko jeste, ga vtrite, uparite in vzamete v svečke, med temi štirimi metodami pa lahko najdete način, kako
pomagati  vsakemu pacientu  na tem planetu.  Kasneje  bodo zdravniki  tumorjem injicirali  olje  in  jih  v tako
rekordnem času skrčili (ni priporočljivo doma).

In zakaj sem predlagal kožni rak (ali diabetične razjede ali opekline)? No, ker lahko vidite, kaj se tam dogaja, in
običajno ne traja dolgo, da jih ozdravite z oljem, v večini primerov največ nekaj tednov. Potem se preprosto
zavedajte,  da se po zaužitju  olja v telesu zgodi isto,  kar se zgodi po lokalni uporabi na koži.  Spet žaljivo
preprosto, vendar je to na koncu zelo natančna razlaga. In potem se vrnimo k temu, kar je Mechoulam zapisal:
»O spremembah ravni endokanabinoidov in/ali izražanju receptorjev CB2 so poročali pri skoraj vseh boleznih,
ki prizadenejo ljudi, od kardiovaskularnih, prebavil, jeter, ledvic, nevrodegenerativnih, psihiatričnih, kostnih,
kožnih, avtoimunskih, pljučne motnje do bolečine in raka, moduliranje aktivnosti receptorjev CB2 pa ima pri
teh patologijah izjemen terapevtski potencial. "

- Ker vem vse to, bom takoj začel modulirati aktivnost receptorjev CB2. JB

"To me je ozdravilo od raka ... možgani 4. stopnje ... Torej ja." Kristal

»Reči,  da  zdravi  raka,  je  precej  nevarno  in  iluzorno  precenjevanje  sicer  veljavne  točke,  ki  si  zasluži  več
raziskav. Ampak ne, ne, ne. Konoplja ne zdravi raka. Trenutno ni dokončnega in pravega zdravljenja raka in le
številna  domišljava  medicinska,  prehranska  in  psihološka  prizadevanja  lahko  pomagajo  zmanjšati  tveganje
smrti zaradi raka. Konoplja ne zdravi raka in to morajo vedeti bolniki. " Davide

"RSO ubija raka, kolega ... Kadim, ne, ampak RSO da." Kevin

"Prosim, pomagajte mi tukaj, kolega ...?" Jeff

"Prvič," rak "je vse od ciste do nevroblastoma, zato je" zdravljenje raka "generično, iluzivno, nespecifično.
Potem ima konoplja zelo dober učinek na podvajanje celic, kar zagotovo pomaga, vendar ne zdravi sistematično
tumorjev. Spet je vsaka vrsta raka drugačna in konoplja je pokazala nekako pozitiven odziv na rak dojk, ki je
vrsta raka, ki ga široko in zelo učinkovito zdravi tudi konvencionalna medicina. Skratka, popolnoma sem za
legalizacijo  konoplje,  a  čeprav  sem zelo  odprt  za  alternativne  terapije,  se  moram strinjati  s  to  pompozno
trditvijo. " Davide

"Jindrich Bayer, prosim za pomoč !!!" Kevin

"Trditev,  da konoplja  kaže pozitiven  odziv v boju proti  nekaterim vrstam tumorjev,  je  trditev,  ki  jo  lahko
sprejmem." Davide

- Davide, sprejmi kar hočeš, z mano je v redu. Da, o olju Ricka Simpsona je na voljo zelo malo trdnih podatkov,
vendar je to le posledica pokvarjenosti zdravstvenega sistema in njihovih gospodarjev. To se bo zelo kmalu
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spremenilo,  ko  bosta  Colorado  in  Washington  začela  posredovati  svoje  podatke.  Poleg  tega  Izrael  in
Nizozemska zdaj začenjata testirati nafto, Češka se bo verjetno kmalu pridružila.

Kolikor vemo in iz naših praktičnih izkušenj s tisoči bolnikov, se zdi, da olje deluje na vse vrste raka veliko
bolje kot kar koli, kar trenutno ponuja zdravstveni sistem. Če želite dokaz, naredite olje in poiščite nekoga s
kožnim rakom in opazujte, kaj se zgodi, ko olje nanesete nanj. Vse najboljše, JB

»Naredi sam, vprašali smo Ricka, kje ga lahko dobimo, in čez nekaj časa smo ugotovili, saj živimo daleč stran
od Amerike in zaradi finančnih omejitev ne moremo nekam odpotovati, video smo si ogledali 100 -krat , si ga je
praktično zapomnil, od lokalnega ponudnika našel konopljo, kupil kuhalnik riža, alkohol, celo termometer, da
sem prepričan v temperaturo. Bilo je lažje, kot smo mislili, MI SMO TO NAREDILI, moj fant ga jemlje že 4
dni ... Bomo počakali  in videli.  Prebrali smo medicinske revije in gledali  številne dokumentarne filme, vse
njihove ugotovitve so enake (klinična preskušanja na UCLA, Harvard ...) - olje ubija rakave celice! Zato smo se
odločili, da nam bo uspelo, saj navsezadnje nikoli ne moreš, dokler ne poskusiš! " Ioanna

"Že dejstvo, da placebo zdravi nekatere ljudi, je razlog, da za vedno zavržejo medicino in preučijo umetnost
placeba.  Če rečeš, da nikoli ne opraviš placebo študije, ko imaš učinkovito zdravilo, imaš prav, to bi ubilo
polovico tvojih bolnikov, bolnih in krutih. " Christopher

- Res bi bilo bolno in kruto, Christopher, in zato osebno tega ne bom storil. Drugi lahko, če želijo, jaz pa ne.
Želim, da zdravstveni sistem olje začne uporabljati kot placebo - če dokažejo, da je vse, kar želijo uporabiti,
varnejše in učinkovitejše od olja (in za pacienta bolj zabavno/prijetno), ga lahko prodajo . Če ne, potem ne.
Mislim, da je precej preprosto in zelo racionalno. In tako bo tudi v prihodnje, zakaj torej čakati? JB

"Hej Kim, izzivam te, da dokažeš, da je konoplja kot nestrupeno zdravilo, ki rešuje življenje," retorika ". Srečno
s tem. Včasih sem zvenela tako kot ti. Potem sem se odločil, da bom skozi to "retoriko" naredil luknje, ker to
mora  biti  sranje  ...  fant  sem se  motil.  Mislim MRTVO NAPAKO. Ne morete  zanikati  znanstvenih  100%
ŽELEZNIH DEJSTV. Jaz tega nisem mogel in tudi vi tega ne boste storili. DEJSTVA so DEJSTVA in to je
DEJSTVO, Kim. AMA & Big Pharma sta KRIMINALA. Zavestno so dovolili demoniziranje tega čudovitega
Božjega darila in laganje zaradi ČISTIH DOBIČKOV! Dovolili so, da vaši družinski člani trpijo in umrejo,
Kim. Če menite, da so te kemikalije Petro, ki jih prodajajo, medicina, potem razmislite še enkrat. Želite odkriti
nekaj »retorike«, se pogovorite s svojim zdravnikom, pojdite na pogovor z Ameriškim združenjem za boj proti
raku, pojdi k proizvajalcem strupenih tablet. Prosimo, upoštevajte, Kim, VSAKA tabletka, za katero trdijo, da je
"VARNA", NI! Poišči mi eno, ki ni TOKSIČNA, samo ENO! Tu pa imamo NETROKSIVNO ZELENJAVO,
ki proizvaja NAJZNAČNEJŠE zdravilo na ZEMLJI, KI JE DOKAZALO, DA ZDRAVI BOLEZEN, in naši
"zdravstveni delavci" in vlada se je zdelo primerno, da nam zavrne to rastlino, ki rešuje življenje, kar nam
omogoča,  da  trpimo  in  umremo.  v  zaporu,  da  bi  bile  stvari  v  družbi  še  bolj  varne  ...  Želite  govoriti  o
"RETORICI" ??? Upam, da vam bo ta objava odprla oči za RESNICO. Če ne, RIP Kim, za vas in vašo vrsto ni
upanja, imate "klinično pomanjkanje endokanabinoidov". Poglej, res je. " Dan Tu pa imamo NETROKSIVNO
ZELENJAVO,  ki  proizvaja  NAJZNAČNEJŠE  zdravilo  na  ZEMLJI,  KI  JE  DOKAZALO,  DA  ZDRAVI
BOLEZEN, in naši "zdravstveni delavci" in vlada se je zdelo primerno, da nam zavrne to rastlino, ki rešuje
življenje, kar nam omogoča, da trpimo in umremo. v zaporu, da bi bile stvari v družbi še bolj varne ... Želite
govoriti o "RETORICI" ??? Upam, da vam bo ta objava odprla oči za RESNICO. Če ne, RIP Kim, za vas in
vašo vrsto ni  upanja,  imate  "klinično pomanjkanje  endokanabinoidov".  Poglej,  res je.  "  Dan Tu pa imamo
NETROKSIVNO ZELENJAVO, ki proizvaja NAJZNAČNEJŠE zdravilo na ZEMLJI, KI JE DOKAZALO, DA
ZDRAVI BOLEZEN, in naši "zdravstveni delavci" in vlada se je zdelo primerno, da nam zavrne to rastlino, ki
rešuje življenje, kar nam omogoča, da trpimo in umremo. v zaporu, da bi bile stvari v družbi še bolj varne ...
Želite govoriti o "RETORICI" ??? Upam, da vam bo ta objava odprla oči za RESNICO. Če ne, RIP Kim, za vas
in vašo vrsto ni upanja, imate "klinično pomanjkanje endokanabinoidov". Poglej, res je. " Dan Bi radi govorili o
"RETORICI" ??? Upam, da vam bo ta objava odprla oči za RESNICO. Če ne, RIP Kim, za vas in vašo vrsto ni
upanja,  imate  "klinično  pomanjkanje  endokanabinoidov".  Poglej,  res  je.  "  Dan  Bi  radi  govorili  o
"RETORICI" ??? Upam, da vam bo ta objava odprla oči za RESNICO. Če ne, RIP Kim, za vas in vašo vrsto ni
upanja, imate "klinično pomanjkanje endokanabinoidov". Poglej, res je. " Dan
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"Moj mož ima prav. Imam 4 preglede PET, ki to dokazujejo. Ko sem imel veliko nafte, so mi tumorji izginili
kot nori. Ko sem moral zmanjšati odmerek, so bolj stabilni kot krčenje. Imam vidne dokaze, da stvari delujejo. "
Marija

"Sliši se kot prevara pri zaslužku. Ali res mislite, da mi bo zakon dovolil gojiti konopljo, da bom naredil nekaj
olja? Pridobite pravega tipa. Imam levkemijo in ne verjamem niti besedici tega, kar govorite. Prekleti prevarant,
ki  moli  za  bolne,  bi  moral  biti  zaprt.  Če  ste  prepričani,  da  to  deluje,  izvedite  nekaj  resničnih  kliničnih
preskušanj. Mnoge države vam bodo to dovolile, ne uporabljajte izgovorov FDA za Lame Ass! «Steven

- Steven, prej ko prideš na olje, bolje zate. Ne krivite me zaradi pomanjkanja znanstvenih študij o olju. Če bi
zdravstveni sistem res naredil tisto, kar naj bi storil, bi bilo samo teh osemdeset pričevanj vse, kar bi morali
videti, da bi izvedli vseh tistih desetine ali stotine tisoč študij, ki jih bo treba izvesti.

Z Rickom si res ne moremo privoščiti izvajanja vseh teh študij, to presega naš proračun, poleg tega pa jih ne
moremo izvajati zakonito in na način, na katerega jih želimo izvesti, zato je zdaj res na drugih, da opravljajo
svoje delo.  Kolikor vem, obstajajo države,  kjer  je medicinska  marihuana dovoljena,  ne vem, zakaj  še niso
izvedli študije. Na primer pri kožnem raku bi to storili v nekaj mesecih, pri čemer bi uporabljali samo lokalno
olje. A zdi se, da se to ne dogaja, oziroma za take študije ne vem.

Obstajajo pa znanstveni  dokazi,  ki  podpirajo vse,  kar govorimo, samo raziščite,  preverite  PubMed in sami
povežite pike.

Upam, da bo zadovoljil vaše znanstvene potrebe, in upam, da boste dobili olje, preden vam bodo zdravniki dali
priložnost, da vas ubijejo s svojim kemičnim strupom, kar pa nikoli ne bi bilo dovoljeno, če bi ga preizkusili v
ustrezni in etični medicinski študiji. JB

"Raziskovalci so zaključili:" Tu navedeni podatki so prvi, za katere se zavedamo, da dokazujejo kritično vlogo
receptorjev  CB1 (kanabinoidov)  in endokanabinoidov pri  etiologiji  PTSP pri  ljudeh.  Kot  taki  predstavljajo
podlago za razvoj in potrditev informativnih biomarkerjev ranljivosti za PTSP, pa tudi za vodenje racionalnega
razvoja naslednje generacije zdravil, ki temeljijo na dokazih.

Vendar ne pričakujte, da bodo zvezni uradniki pomagali pri napredovanju tega procesa. Leta 2011 so zvezni
administratorji preiskovalcem na Univerzi v Arizoni v Phoenixu preprečili izvedbo klinično preskušanja, ki ga
je odobrila FDA, s placebom, da bi ocenili uporabo konoplje pri 50 bolnikih s PTSP. Znanstvena integriteta?
Ne, ko gre za marihuano. Ne za dolgo. "

- Prosim, ne zamerite nam pomanjkanja medicinskih študij o olju konoplje. Prej ko boste ugotovili, da obstaja
skupina ljudi, ki resnično obvladuje ta svet in da bodo preprosto naredili vse, da odložijo vrnitev konoplje, bolje
za vas. To ne pomeni, da zdravil iz konoplje ne bomo potiskali, to pomeni le, da bo trajalo dlje, kot je potrebno
ali pričakovano. JB

"Trdno verjamem v olje. Sin mojega moža je imel levkemijo, zdravniki so mu dali 4 mesece. Živel je 2,5 LETA
zaradi olja, ki ga je zaužil v jabolčni omaki. Hvala Ricku Simpsonu !!! Bog vas blagoslovi. " Terri

»4 dni brez nove zaposlitve.  Brez stranskih učinkov, umikov in odgrizanja ljudi!  Tu je vaša raziskava,  lol.
Razširi besedo! To potrebujemo. Človeštvu smo dolžni narediti svet boljši. To je začetek :) ”Christina

»Lani aprila, ko sem bil 5 let brez raka dojke, so mi znova diagnosticirali. Tokrat je bila to stopnja 4, terminalna
s hrbtenico, rebri, bezgavkami, prsnico in dojko. V bistvu so mi ponudili paliativno oskrbo in povedali, da me
bodo poskušali obvarovati pred preveč bolečinami ... da grem domov in uredim svoje zadeve. Zelo me je bolelo
in vedno so mi predpisovali vse bolj strupena zdravila proti bolečinam z ZELO neprijetnimi stranskimi učinki
(Percocet, hidromorfon in deksimetazon). Pri teh nisem mogel delovati.

Moj mož je te stvari bral na internetu, jaz pa sem bila vsaj skeptična, a ugotovila sem, da dobesedno nimam
česa izgubiti, če bi to poskusila. Žvečite zelo majhno količino bele vdove 3 -krat na dan. Prejšnji teden sem
dobil  novico,  da so mi kosti popolnoma izginile.  Danes so mi povedali,  da magnetnoresonančna resonanca
(MRI)  kaže  znatno  krčenje  tumorjev  mehkih  tkiv.  Zdaj  nisem tako  skeptičen  in  se  počutim odlično,  brez
bolečin. " Julija
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"Res zdravi raka, sem živi dokaz. Kost in jetra 4. stopnje z neštetimi tumorji so uporabili olje in zdaj sem brez
raka. " Laura

»Živjo Jindrich, včeraj sem končal z branjem Rickove knjige. Dobre stvari! Iskreno, res ne potrebujem več
dokazov o resnično čarobni moči olja! Naredil sem tudi nekaj poskusov in vsak dan odkrijem nekaj novega, kar
lahko to zdravilo naredi! Neverjetno!

Na  žalost,  čeprav  sem  prepričan  in  čeprav  je  dekle  prepričano,  še  vedno  njena  mama  nekako  ne  more
popolnoma "izpustiti" ... in še vedno ni prepričana, ali bi opustila usrano kemoterapijo ...

Nenehno poskušam predstaviti dobre argumente, vendar se ne morem odločiti zanjo! Ona je tista z rakom in
edina se lahko odloči, kaj bo s svojim življenjem.

Vem, da se bo na koncu vseeno pozdravila, ker bomo vanj nalili toliko olja, da ne bo mogla umreti. Ampak
vseeno se mi zdi tako neumno in tako nevarno igrati s temi prekletimi kemikalijami, še posebej, če imate dostop
do naravnih zdravil, ki dokazano zdravijo raka!

Prebral sem o vaših izkušnjah z rakom in medicinskim sistemom ... Res mi je žal za vašo izgubo ... in zdaj bolje
razumem vaš odnos do tradicionalne tako imenovane "medicine"! " Luigi

- Živjo Luigi, hvala za lepe besede o knjigi in škoda, da moraš skozi. Njena izbira je, katero zdravljenje bo
izbrala, vendar se ne bi približal kemoterapiji - samo preberite zgodbo moje mame zanjo, morda bo dojela, da
jemanje strupa nikoli dobra ideja, še posebej, če ni utemeljena ali potrebna. Njene možnosti, da zgolj preživi
kemoterapijo, se bodo močno izboljšale, če bo zaužila olje, a spet, zakaj bi njenemu bolnemu telesu povzročila
še večjo škodo? Sploh nima smisla. Vse najboljše, Jindrich

"To je bitka, s katero se morajo spopasti številni dobri ljudje, nevedni zdravnik, ki misli, da ve več, ne da bi pri
tem  napredoval  pri  novih  razvijajočih  se  in  obstoječih  informacijah  o  konoplji,  njenih  kanabinoidih  in
sposobnosti ubijanja raka, ne da bi pri tem poškodoval pacienta. Kako noro z našega vidika, da bi zahtevali
strup zaradi nečesa tako varnega, zakaj? Je to nevednost ali jih je strah?

Enkrat v 5 letih sem videl zdravnika za to olje za IBS in to je bilo nekaj, česar sam ne bi mogel narediti. Z
dislociranim pinkom sva se z oljem nikoli  okužila,  brez trpljenja sem odstranila  šive in vsakič,  ko sem ga
nanesla, je bolečina takoj izginila zaradi odstranitve vnetja. Namesto fizioterapije je bil popolnoma ozdravljen v
2 1/2 do 3 mesecih in približno 9 mesecev do enega leta za zdravljenje. Vedno znova sem videl na lastne oči in
tega mi nihče ne more vzeti. " Covey

"Zdravniki NISI znanstveniki in se niti ne ukvarjajo z znanostjo. Če bi to storili, bi od vlade zahtevali dostop do
marihuane. Razlog je zdaj dokazani del telesa, endokanabinoidni sistem, ki ga je ameriška medicinska družba
popolnoma prezrla. Medtem ko druge države vse bolj raziskujejo marihuano in zlasti zdravljenje raka, ameriško
zdravstveno ustanovo vodi Big Pharma, veliko zavarovanje in velik denar. Zdravniki so nadzor nad svojo obrtjo
prepustili  zdravnikom  in  politikom,  ki  temeljijo  na  strahu.  Več  let  bodo  poskušali  najti  alternative  pod
nadzorom patentnih odvetnikov, obenem pa groziti potencialnim ozdravitvam.

Če bi bila marihuana skrita v neki globoki džungli, ki bi jo obvladovalo neko nepismeno pleme, bi Big Pharma
prva nadzorovala njeno proizvodnjo, patentirala svojih 64 različnih kanabinoidnih spojin, nato pa bi se obrnila k
zdravnikom, da bi jo "predpisali". Toda največje pleme v ZDA že začenja kričati resnico. Škoda za Big Pharma,
to pleme ni na prodaj. " Bryan

"Ta  dokaz  je  pri  nas.  In  to  delimo.  Razkrita  je  skupina  zdravnikov  [ki  se  jih  ne  sme  več  obravnavati  s
spoštovanjem] drogovcev, ki delajo za spodbude. Zvijajo se v denarnici. Zavedajo se, kaj se dogaja, in njihov
soigralec FDA gre z njimi dol. Nič drugače kot katera koli oblika tiranije, s katero smo se srečali, preden smo
tokrat sprejeli,  da je domača. To delamo sebi. Zdravilo za raka je, ni zdravila za način, kako nam trenutno
vsiljujejo MEDICINO, razen če glasujemo z žepom in glasovnicami! " Thielman

»Opazoval sem sorodnike, prijatelje, kako tako hitro upadajo in umirajo, potem ko so bili prisiljeni porabiti več
deset tisoč dolarjev, da bi jih počasi ubili, ko zdravilo naraste prav iz Matere Zemlje. Daj no, zbudi se in zadiši
po sranju. Ne skočite na stereotipe in naredite resnične raziskave. " Amy Jane
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"Vem, da bi raje imel RSO kot kemoterapijo/rad ... Smešno, kako lahko nekateri ljudje pokličejo RSO, če vam
lahko stranski učinki vsega drugega pustijo zelo malo kakovosti življenja." Kerry

"To je treba zlahka dobiti. POTREBNO je biti na voljo "Bolj ko berem, bolj sem navdušen." Shelley

»Vsi raki so neregulirane celice. Celico je treba le regulirati. Če njegovo telo ne more uravnavati rakavih celic,
so lahko rakave celice zlomile/poškodovale receptorje CB. Ko fito-kanabinoidi (fito = rastlinsko) pridejo v stik
z neregulirano celico, lahko signalizirajo rakavi celici prek več prehodov kot le receptorji CB 1/2. Tako uspe
fito-kanabinoid, kadar endogeni kanabinoid ne uspe.

Tu je nekaj opomb o postopku, kako kanabinoidi uravnavajo rakave celice: Rak

1) Rak je neregulirana celica. 
2) Induciranje apoptoze Uravnava rakave celice. 
3) Kanabinoidi povzročajo apoptozo v celicah. 

Rak  je  opredeljen  kot  "široka  skupina  različnih  bolezni,  VSE,  ki  vključujejo  neregulirano  rast  celic".
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

V: Kako uravnavamo celice? O: Preko apoptoze. Apoptoza: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Postopek
»Apoptoza (priim .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/tudi priim .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] je proces programirane celične smrti (PCD)
ki se lahko pojavi pri večceličnih organizmih. [4] Biokemični dogodki vodijo do značilnih sprememb celic
(morfologija) in smrti. "

"Proces apoptoze nadzira raznolik spekter celičnih signalov, ki lahko izvirajo zunajcelično (zunanji induktorji)
ali  znotrajcelični  (notranji  induktorji).  Zunajcelični  signali  lahko  vključujejo  toksine,  [13]  hormone,  rastne
faktorje, dušikov oksid [14] ali citokine, ki morajo bodisi prečkati plazemsko membrano bodisi pretvoriti, da
povzročijo  odziv.  Ti  signali  lahko pozitivno (tj.  Sprožijo)  ali  negativno (tj.  Potlačijo,  zavirajo  ali  oslabijo)
vplivajo na apoptozo. "

Kako naredimo rakavo celico skozi apoptozo?

Potrebujemo  kanabinoide/endokanabinoide,  da  signalizirajo  kanabinoidnim receptorjem (CB1R,  CB2R),  da
sprožijo apoptozo (že dolgo obstaja sum, da obstajata več kot 2 receptorja):

Kaj je CBR? (Receptor kanabinoidov):

»Kanabinoidne  receptorje  aktivirajo  tri  velike  skupine  ligandov,  endokanabinoidi  (ki  jih  proizvaja  telo
sesalcev), rastlinski kanabinoidi (kot je THC, ki ga proizvaja rastlina konoplja) in sintetični kanabinoidi (kot je
HU-210).  Vsi  endokanabinoidi  in  rastlinski  kanabinoidi  so  lipofilne,  torej  v  maščobi  topne  spojine.  "
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Ali lahko kanabinoidi signalizirajo CBR, da sprožijo apoptozo?

"Študije  pri  teh  modelih  bolezni  skupaj  s  številnimi  poskusi  in  vitro  kažejo,  da  kanabinoidi  svoje
imunosupresivne  lastnosti  kažejo  na  štiri  glavne  načine:  (1)  indukcijo  apoptoze,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Avtofagija - če se motim, me popravite, vendar glede na to, kar razumem:

Avtofagija je proces, pri katerem je mogoče celico popraviti ali reciklirati. Običajno so z rakavimi celicami
samo programirane za umiranje, vendar lahko avtofagija še vedno igra vlogo v tem procesu.

Kot da imate  zabojnik  za  recikliranje  in  zaboj  za  smeti  in  zbirate  različne  odpadke ter  jih  razvrščate  v 2
zabojnika. Včasih moraš reciklirati, včasih pa moraš nekaj samo odstraniti. " Scott

"V novi študiji sta Chen in njegova ekipa odkrili, da je zdravljenje z Δ9-THC povzročilo zvišanje ravni encima,
imenovanega ciklooksigenaza-2 (COX-2), v mišjem hipokampusu, možganski regiji, ki sodeluje pri učenju in
spominu. Zdravila ali genetske tehnike, ki so znižale ravni COX-2 pri miših, so preprečile težave s spominom in
nevronske  nenormalnosti,  ki  jih  povzroča  ponavljajoča  se  izpostavljenost  Δ9-THC.  Ker  COX-2  zavirajo
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zdravila  proti  bolečinam  brez  recepta,  kot  je  ibuprofen,  ugotovitve  kažejo  na  preprosto  strategijo  za
preprečevanje stranskih učinkov marihuane.

Raziskovalci  so tudi odkrili,  da je zdravljenje z Δ9-THC zmanjšalo poškodbe nevronov pri mišjem modelu
Alzheimerjeve  bolezni,  ta  ugoden  učinek pa  je  obstajal,  ko  so  živali  hkrati  zdravili  z  zaviralcem COX-2.
"Trenutno  ni  učinkovitih  zdravil  za  preprečevanje  in  zdravljenje  Alzheimerjeve  bolezni  ali  ustavitev
napredovanja  bolezni,"  pravi  Chen.  "Naši  rezultati  kažejo,  da  bi  lahko  neželene  stranske  učinke  konoplje
odpravili ali zmanjšali, obenem pa ohranili njene koristne učinke, z dajanjem zaviralca COX-2 skupaj z Δ9-
THC  za  zdravljenje  nepremostljivih  zdravstvenih  stanj,  kot  je  Alzheimerjeva  bolezen."  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Nova državna študija o konoplji/raku SHOCKS znanstvene skupnosti ...

THC, glavna psihoaktivna sestavina konoplje, lahko dejansko spremeni človeško genetsko kodo, da prepreči
raka in vnetne bolezni. Kaj?!!!! Kaj kaj!!!????

Rick Simpson in njegov glavni elf, češki aktivist Jindřich Bayer, sta to govorila že več mesecev, jaz pa sem bil
vljuden, vendar sem se na skrivaj posmehoval temu pojmu, ker se mi je zdel kot kup hokus-pokusov (in zaradi
drugih manjših tehničnih nesoglasja z njihovo perspektivo). . . Zdravila ne morejo spremeniti  DNK, kajne?
Očitno NAPAKO! SVETI [BLEEP]! " Alan Gordon

"Ozadje: Kanabinoidi in vivo inducirajo močne zaviralne celice, pridobljene iz mieloidov (MDSC). Rezultati:
Funkcionalni  MDSC, induciran  s  THC, kaže  izrazit  vzorec  izražanja  miRNA. Zaključek:  Posebna miRNA
lahko  igra  pomembno  vlogo  pri  razvoju  in  delovanju  MDSC z  uravnavanjem ciljnih  genov,  vključenih  v
diferenciacijo  mieloidnih  celic.  Pomen:  Izbrana  miRNA  bi  lahko  bila  pomembna  molekularna  tarča  za
manipulacijo  aktivnosti  MDSC  pri  raku  in  vnetnih  boleznih.  "
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- V redu, karkoli že to pomeni, to je izven mojega strokovnega področja. Verjetno pravi, da lahko kaj takega,
kot so kanabinoidi, ozdravi raka, in to nekako storijo s spremembo genov. In da je kot vedno potrebno več
raziskav.

Vse, kar pravim, je, da je že sama misel na materijo najmanjši delček snovi in  olje lahko popravi tudi misli.
Geni so še vedno preveliki. Raziskava bi se morala osredotočiti na to, kaj kanabinoidi počnejo z najmanjšimi
delci našega telesa, atomi, kvarki, strune itd. Tu se začnejo težave, pri najmanjših delcih, to morate popraviti, če
želite res odpraviti težave. JB

Informacije o zdravljenju drugih kožnih bolezni

"Iz mojih izkušenj s trenutno prepovedano kozmetiko iz konoplje, v kateri smo uporabljali olje iz 
konopljinih brstov, ki je v primerjavi z oljem, ki ga izdelate, veliko šibkejše, smo ugotovili, da je konoplja
v bistvu zdravilo, saj jo lahko uporabljamo na skoraj vseh stanje. Lahko to potrdite?

Zgodovina konopljo imenuje panaceja, kar pomeni ozdravitev, v preteklosti pa so jo uporabljali za zdravljenje
številnih  zdravstvenih  težav.  Iz  svojih  izkušenj,  ko  sem videl,  da  se  konopljino  olje  uporablja  za  različna
zdravstvena stanja, tudi konopljo imenujem zdravilo za vse. Konoplja je uporabna pri zdravljenju skoraj vseh
bolezni ali stanj; spodbuja celjenje celega telesa, ne da bi pri tem škodoval. Tako zame kot mnoge druge je to
postalo vrhunsko zdravilo in trdno verjamem, da ni nič boljšega.

V svetu, v katerem živimo danes, se mnogi celo bojijo iti na sonce, vendar se to zdravilo dobro meša s kremami
za kožo in losjonom za sončenje, zakaj bi se torej skrivali v temi? Ali ne bi bilo lepo iti spet na sonce in uživati 
v življenju, ne da bi se sekirali zaradi stvari, kot je kožni rak? Stavite, da bi bilo, in zdaj lahko ta čudovita snov
vse to omogoči. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Opekline

»Iz osebnih izkušenj vem, da za hujše opekline ni boljšega zdravljenja kot konopljino olje. Če na opeklino
nanesete olje, bolečina odstrani v nekaj minutah in močno pospeši proces celjenja. Če bi bolnišnice uporabljale
konopljino olje v svojih enotah za opekline, bi se lahko človeško trpljenje močno zmanjšalo.

Ko sem prvič začel proizvajati olje, sem zaužil veliko škodljivih zdravil, ki so jih predpisali zdravniki in so
vplivali na moje sposobnosti razmišljanja, zato moje razmišljanje ni bilo čisto jasno. Zaradi tega spremenjenega
stanja sem bil nekoliko nepreviden, kar je povzročilo eksplozijo in požar, zaradi česar sem na desni roki utrpel
hude opekline tretje stopnje.

Ko rečem hudo, mislim hudo, tri četrtine moje desne roke so se dobesedno stopile in so zdaj visele v gobah.
Moja punca Leah je prišla dol in potem, ko je pogledala opeklino, je vzela škarje in odrezala vse mrtvo meso.
Vem, da se to sliši grozljivo, toda tisto, kar je odstranila, je bilo mrtvo, zato v resnici nisem čutil ničesar.

V enajstih dneh je bila moja roka popolnoma ozdravljena in ni pustila brazgotin. Edini način, da bi ugotovili, da
sem celo utrpel poškodbo, je bila prisotnost vse nove rožnate kože, ki je bila vidna, in celo lasni mešički so
zrasli.

Zdaj pa poglejte, kaj se dogaja v teh enotah za opekline, ki jih ponuja naš zdravstveni sistem. Otroci in odrasli,
ki so utrpeli hude opekline, bodo ugotovili, da so opekline le nekaj drugega kot mučilnice, za katere se zdi, da
ne končajo trpljenja.  Ti bolniki so podvrženi okužbam, številnim bolečim operacijam, ki vključujejo kožne
presadke, na koncu pa so običajno še vedno močno brazgotinjene.

Eterično olje rastline konoplje je naravni anestetik in naravni antiobiotik. Ko olje iz rastline konoplje nanesete
na opeklino, v 5 minutah bolečina izgine in zdravljenje se začne. Sodeč po tem, kar sem videl, da je ta snov
zacelila  opekline,  ki  sem jih  utrpel,  in  druge,  ki  so  utrpeli  podobne  poškodbe,  trdno  verjamem,  da  bi  to
neverjetno zdravilo lahko ponovno izrastilo obraz ali druge dele telesa za tiste, ki so doživeli hudo zažgati.

Če mi lahko olje ponovno zraste in ne pušča brazgotin, zakaj ne stopalo ali celo obraz? Torej, če bi tisti, ki
vodijo enote za opekline, resnično radi pomagali svojim pacientom in jim olajšali trpljenje, je morda že skrajni
čas, da začnejo uporabljati nekaj, kar deluje. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

»V nedeljo zjutraj sem na prstih dobil opekline vrelega olja 3. stopnje. Veliki mehurčki in zelo boleči. Spomnil
sem  se,  da  je  branje  RSO  neverjetno  za  celjenje  opeklin,  zato  sem  ga  poskusil.  OMG  Ljudje,  opekline
popolnoma izginejo v samo 40 urah. Sploh ni sledu. Na mehurčke sem nanesla boljšo količino RSO, file sveže
aloe vere in povoj. Ponovljeno po 12 urah. Tretja aplikacija ni potrebna. " Bobbi

»Moja snaha je globoko cvrela svinjske kotlete in je v bistvu potopila prste v vrelo olje do prvega členka, ki so
postali beli kot kuhani piščanec. Nanesli smo jim RSO in bolečina je minila čez kakšno minuto, premazala jih je
2  -krat  na  dan z  RSO. V nekaj  dneh so se  zelo  hitro  zacelili  in  sploh  ni  bilo  izgube kože  ali  brazgotin.
Neverjetno  je,  da  imamo  zdaj  malo  v  kuhinjskem  hladilniku,  zato,  če  se  kdo  opeče  (zlasti  otroci),  takoj
uporabimo RSO, ni potrebe po takšni bolečini, če imamo naravno rastlino, ki bo poskrbela za to . " Debra

»Uporabil sem ga pri hudih sončnih opeklinah. Odlično je delovalo, videl sem, da je v manj kot enem tednu
zacelil  rano z nožem. Zdravi  tudi  halitozo.  Uporabljam ga približno šest  mesecev in  popolnoma odpravim
zdravila  za epileptične napade.  Ko me je zmanjkalo,  sem imel manjši  napad. Imam srečo, da lahko dobim
takšno zdravilo, priporočam pri bolečinah v živcih. " Jack

»Za ogrevanje uporabljam peč na drva, zato so me opekline na zapestju spremljale veliko hladnejših mesecev.
Je lansko jesen močno opeklo, še nisem obupno. Pred tem sem dobil olje RSO, tako da sem nanesel bris, prekril
opekline in v dveh dneh je bilo območje rožnato, čisto, brez mehurčkov ali opeklin! 100%sem prodan! " Janine

Brazgotine
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»Z uporabo tega olja sem videl opekline, ki bi morale za seboj pustiti grozne brazgotine. Potem pa je ostala le še
rožnata koža in po zdravstvenem sistemu takšne stvari ne bi smele biti možne. Konoplja je skozi zgodovino
vedno slovila po tem, da ima sposobnost celjenja ran, potem pa je pustila malo brazgotin ali jih sploh ni.

To olje sem dobavil mnogim ljudem, ki so imeli slabo polt in brazgotine na obrazu. Po zdravljenju z oljem je
bilo izboljšanje njihove polti osupljivo. Tudi brazgotine, ki so tam že leta, je mogoče popolnoma ali večinoma
odstraniti preprosto tako, da prizadeto območje obdelamo z oljem.

To je mogoče doseči na skoraj enak način kot pri kožnem raku: olje preprosto nanesite na brazgotino in pokrijte
s povojem. To ponavljajte, dokler brazgotina ne izgine in sčasoma se bo obdelano območje zlilo z okoliškim
tkivom.

Prišel sem v stik z moškim na Češkem, ki je imel na obrazu grozljivo brazgotino, ki je bila videti, kot da jo je
povzročil meč. Potem ko je območje obdelal z oljem, sem zelo težko celo povedal, kje je bila brazgotina. Z
mojega vidika je mogoče pomagati tistim, ki so jih izstrašili s strašenjem, zdravljenje pa je neboleče, zato če
imate grdo brazgotino, zdaj veste, kako se s tem spopasti. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Razjede, bradavice, madeži

»Razjede v telesu lahko pozdravimo z zaužitjem olja. Nezdrave razjede, bradavice in madeže na telesu lahko
odstranite tako, da preprosto nanesete olje in jih prekrijete s povojem. Olje gre za nezdrave ali mutirajoče celice
in jih v večini primerov neboleče uniči. Pogosto lahko bradavice in madeži postanejo nezdravi, takrat običajno
obarvajo temnejšo barvo in začnejo rasti. Če imate kaj takega, se zdravniki pogosto lahko odpravijo, vendar se v
mnogih primerih le vrne. Da bi telo takšnih stvari razbremenili na smiseln način, poskusite to zdravilo.

V preteklosti sem že zdravil ljudi, ki so imeli na nogah plantarne bradavice in pri tej vrsti bradavic se pojavijo
korenine,  ki  jih  je  običajno  mogoče izkoreniniti  le  z  obsežno operacijo.  Namesto da bi  medicinski  sistem
prerezal vaša stopala na trakove, preprosto nanesite kapljico olja na glavo bradavice in pokrijte s povojem.
Poskusite držati povoj približno tri dni, nato ponovno nanesite olje in še en povoj. Običajno po tem, ko to
naredite tri do štirikrat, so korenine bradavice uničene in glava bradavice preprosto odpade. Ko se olje uporablja
za zdravljenje tega stanja, vse to poteka neboleče, zato, če imate težave s sadilnimi bradavicami, zakaj bi šli
skozi mučenje, ki ga ima v mislih zdravstveni sistem, se ozdravite na smiseln način. " Rick Simpson, konoplja:
najbolj zdravilna rastlina

»Sklepi se mi razmažejo na prstih in voila, namažem z oljem, bolečina je izginila. Prejšnji teden sem se opekel
na opeklini, 3 centimetre črne, mehurčaste kože na notranji strani zapestja. Majhna količina olja, povoj, dva dni
kasneje, neverjetno roza koža. Ponovno nanesen, isti dan, dva dni kasneje in je ozdravel ... UP Mi. ~ Hvala !!!!!
” Janine

“Olje v obliki čarovnic na obrazu sem uporabil v olju RSO. 2 aplikaciji sta pokriti s pomočnikom za band in
skoraj ni več! " Leslie

»Za opekline in ureznine sem uporabil olivno olje s konopljo, ki se pozdravijo v nekaj dneh. Nikoli nisem videl
česa podobnega. Vem, da bi bil RSO celo boljši. Konopljo so uporabljali za zdravljenje vsega, preden je naša
vlada postala pohlepna. " David

"Precej dobro sem se opekel na izpušni cevi in  dal nekaj konopljinega olja,  polnega z izvlečkom grozdnih
semen, in se je pozdravilo v manj kot enem tednu in skoraj brez bolečin ali draženja in brez brazgotin!" Daniel

"Veliko me je strah zaradi kožnega stanja, da sem skoraj 6 mesecev prejemala grozna zdravila. O presenečenje!
Nekaj  tednov po zdravljenju je moja koža spet slaba. To je dobro vedeti. Bil sem grozljiv na teh zdravilih,
razpoložena, suha luskasta koža, znojenje, moj bog, bilo je grozno. Doka se ne bom več videl. " Nikki

"Spoštovani  gospod, jaz  sem star  hipij  iz  60.  let  in živim v Kaliforniji.  Že 8-9 let  hibernetiziram različne
razbitine vlakov in Belo vdovo z odličnimi rezultati. Videl sem, da je Rick uporabil tudi White Widow.
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Trenutno pomagam bolniku Hospic v okrevanju, kdo je bil/je? umiranje zadnje stopnje MRSA po navodilih
mojega starega zdravnika dr. Ronalda Sanda ... Začel sem ga s tinkturami, ki sem jih pripravljal, in dajal piškote
iz vode do ekstrakcije brstov in samo ekstrakcije masla pred štirimi meseci.

Še en prijatelj pridelovalca, s katerim hodim v cerkev Unity, me je šele pred tremi tedni obrnil na vašo spletno
stran. Jasona so začeli z "JOY GREASE", ki je šel skozi prvo cevko in je zdaj na drugi. Pred nekaj več kot
mesecem so bile njegove kroglice v velikosti zelo velike melone, večje od softballa ... Odkar je pojedel mojo
pecivo in zdaj naravnost iz "Čarobne maščobe", je vsak dan boljši in njegove spolne žleze so skoraj izginile
nazaj v normalno velikost ... Pravijo, da ni zdravila za MRSA ???

Jason ima zelo hude velike rane na hrbtu, ker ne more ležati na boku ali trebuhu. Zdaj mi pove, da se umirijo in
ko se je naš zdravnik pojavil z drugo ekipo, vsi niso mogli razumeti, zakaj ni mrtev ali zakaj mu gre na bolje.
Nisem še povedal zdravniku o svojem/našem zdravljenju s konopljinim oljem, vendar bom kmalu vsak dan ...
res želim zdravnikovo dovoljenje, da svoje rane zdaj zdravim z oljem lokalno, se ne strinjate ??? Če lahko
ustavimo MRSA pri pacientu, ki je imel le nekaj mesecev življenja, samo pomislite, kaj bi to moralo ali bi
moralo reči, MORALO povedati zdravniški skupnosti. Mir in spoštovanje, Craig "

»Moj mož je imel 30 -letno brazgotino zaradi opekline, ki je zahtevala presaditev kože ... Zato sem si mislil,
aha, še eno mesto za eksperimentiranje s tem neverjetnim izdelkom. No, imel je manj kot nič prepričanja, da bo
kaj naredil ... Po nekaj aplikacijah se spremeni, zdaj ima pigment tam, kjer ga ni bilo. Rast las, kjer v 30 letih ni
zrasel noben. " Rebecca

»Imel sem opekline druge stopnje po obrazu in rokah zaradi požara v hiši. RSO, pomešan s kakavovim maslom,
sem dal ves mesec in komaj lahko rečeš, da sem kdaj opekel. Neverjetno je, kako hitro deluje in to je najboljše
sredstvo proti bolečinam, kar sem jih kdaj imel. " Amerikanisch

»Na lasišču sem imel madež, ki me je pred kratkim začel srbeti. Enkrat na dan sem nekaj dni nanesla mazilo in
madež se je pravzaprav začel krčiti! Govorite o neverjetnem. " Amanda

"Verjamem ... odpravlja protin ... to mora pripeljati yin & yang v ravnovesje, ker sem prej mislil, da sem srečen,
a v zadnjem času občutek sreče izvira iz globine ... Hvala Rick Simpson." Irving

»Od 11. leta (zdaj sem skoraj 30) na koži razvijam nekakšno glivico, večinoma okoli vratu na prsih in hrbtu. Ti
rdeči okrogli madeži se vsako leto pojavijo na moji koži in vzela sem vse, kar je potrebno za zdravljenje stanja
kože. Zdravila,  ki jih predpisujejo dermatologi,  trajajo 5-6 dni, da odstranijo te madeže,  in še 5 dni, da jih
popolnoma odstranijo.

Nekega dne sem opazil, da so se te točke spet začele pojavljati, vendar sem se tokrat odločil, da nanjo nalijem
nekaj olja konoplje ... in res je bilo čarobno !!! Nanesla sem ga samo 2 -krat in madeži VSE izginejo. Nisem
mogel verjeti svojim očem! Zame ni več tablet in krem ter posebnih šamponov! Zdaj sem naredil kokosovo olje,
napolnjeno  s  konopljinim oljem,  in  ga  bom uporabljal  še  kakšen teden,  da  se  pike  ne  bodo več  pojavile.
Najlepša hvala RS & JB za vso pomoč in informacije, za vedno bom hvaležen. " Ioanna

»Leta 2002 sem doživel grozljivo nesrečo. Povsod sem imel raztrganine in izgubil del kosti v roki. Po presadku
kože in kosti sem bil skoraj ozdravljen in dobil sem okužbo v roki. Izkazalo se je, da gre za kostno okužbo in je
bilo treba začeti  znova.  Zaradi  tega bi se vedno, ko dobim ureznine/opekline (sem varilec),  vedno okužili.
Prejšnje  leto  sem dobil  grozno opeklino  zaradi  parnega  voda pri  delu  na  trebuhu.  Z ohranjanjem čiste  in
uporabo olja je bil v enem tednu ozdravljen le z dotikom! Moje majhne opekline zvara lahko trajajo 4-6 tednov.
Z oljem ne več. Privijte Neosporin, uporabljam OLJE! " Chris

"Strupeni bršljan na moji roki ... Izpuščaj in opekline so minili v 5 minutah ... Brez udarcev, brez izpuščaja, brez
bolečin ... Uporabil sem eno zrno RSO z malo kokosovega olja ... ODŠLI v petih minutah !!!" Estelle

»Na obrazu sem dobil strupeni hrast, po drugem dnevu je šel od čela do vratu, velike srbeče lise, surove in nekaj
krvavitev zaradi praskanja. Nekaj olja sem zmešala z malo kokosovega olja, da je bilo lažje namazati. Oblekla
sem ga in takoj olajšala srbenje in bolečino, v eni uri je suhost in vnetje izginilo, do naslednjega jutra ni bilo
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vidno, razen če si res pogledal. Vsekakor je dvignilo nekaj obrvi in končno so nekateri skeptiki morali videti, o
čem govorim. Zdravilna moč konoplje! " Cindy-lee

"Artritična luskavica v manj kot mesecu ... J" Giulliana

"Moja luskavica je izginila, potem ko sem začela jesti olje ... Samo lokalna uporaba olja mi ni pomagala tako
zelo-  ni  popolnoma  izginila,  dokler  ga  nisem  začela  uporabljati  peroralno.  Ni  se  še  vrnil.  Zdaj  sem  na
vzdrževalnem odmerku, zato upam, da bo to dovolj,  da luskavico ne bo več.  Skoraj 4 mesece nisem imel
nobenih znakov. Zdravniki so mi povedali, da nikoli ne bo popolnoma izginilo, in da se bo edino 'razčistilo', ko
sem bil res bolan in se je moral moj imunski sistem boriti za druge stvari. No ... ni mi slabo, in sranje je minilo!
« Lindsay

»Tudi v nekaj dneh ozdravil tendonitis. Tudi 7 mesecev stara poškodba. Enkrat na dan vtrite malo masla ali
RSO na boleče območje. Neverjetno sranje. Prejšnjo nedeljo-torek sem uporabil RSO na opeklini 3. stopnje, po
40 urah zdravljenja  ni bilo  znakov opeklin.  Seveda si  želim,  da bi  ga uporabil  takoj,  ko se je  to  zgodilo.
Prihranil bi mi ure hude bolečine in na njem držal led. " Bobbi

»Kaj ne more pomagati? Skozi študij so možnosti neskončne. Na desni strani obraza imam cisto. Pet dni po
jemanju olja (zaužitju) se je cista hitro skrčila. Olje je bilo narejeno iz zmrznjenih listov in majhnega brsta, ki je
bil namočen v vedno bistro. Mešanica je stala 2 tedna. Prvo noč po olju je imela cista občutek mravljinčenja.
Pet dni kasneje je minilo.  Olje deluje.  Dokazov je preveč in znanost za vsem tem je neverjetna.  Obstajajo
kemične spojine, ki se odzivajo na vse naše receptorje v živčnem sistemu, je delo narave. Neverjetno je, da vse
najdemo v eni rastlini. KANABIS. Čas je, da vidimo, kako daleč lahko pridejo ljudje. Čas je za razvoj. Dr.
Dank «Jeremy

»Prvič sem olje (infundirano v kokosovo olje) naredila za lokalno zdravljenje hrbta starejšega soseda. Povsod je
imela rane, ki so močno srbele. Posteljne hrošči so izključene, prav tako kraste, bežci, skeleti in podobno, ker ni
bila prizadeta nikjer drugje kot na hrbtu in na njeni postelji ni znakov živalske aktivnosti. Veš, kaj je naredil
njen sin ??? Vzmetnico je močno poškropil s kemikalijami, da se je znebil hroščev, ki jih ni bilo. Dal sem ji
novo žimnico z izrecnimi navodili, da je NE škropimo. Morala je v bolnišnico zaradi krvavih razjed in ko je bila
tam, je izrazila težavo s hrbtom in veš, kaj so ji zdravniki rekli ??? Umijte si lase in telo zaradi uši, nima uši.
Kaj mislite, da bom poslušal, da ji pomagam? Zdravniki? NE. Naredil sem olje, zdravil ji je hrbet in dogaja se
izboljšanje in zdravljenje. " Michele

"Jutranji Škot, sinoči sem govoril s sestro in pravi, da je vsa ozdravljena !!!!! Zdravilo ji je pozdravilo skodle :)
Pravi, da se počuti čudovito. Želel  sem biti 100% prepričan, preden sem ti napisal. Najlepša hvala za vašo
pomoč. ”

»Dekletu s skodlami se je zgodilo še nekaj in družini nikoli ni povedala, kaj je narobe. Evo, pravkar mi je
poslala:

»Pozdravljeni,  ravno včeraj sem izvedel,  da je moja sestra pred letom dni imela izrastke na ščitnici,  a naši
družini ni povedala. Očitno ji je zdravnik rekel, da ga bodo pazili in če bo zrasel, bodo operirali. Ni bila dovolj
velika, da bi dobili biopsijo. Kakorkoli že, prejšnji teden je bila pri zdravniku in ugotovila, da je tumor prenehal
rasti.  Verjame,  da  je  zdravilo  ustavilo  rast.  Ali  ni  to  čudovita  novica?  Nadaljuje  jo  v  upanju,  da bo  njen
naslednji sestanek dokazal, da olje ubija tumorje. Ko se to zgodi, vas bom obvestil več. " Škot

"Včeraj  sem dobila  žensko,  ki  je  začela  jemati  zdravila.  To  je  njeno  poročilo  od  prvega  dne.  Enostavno
čudovito! Tukaj je moje prvo poročilo:

Včeraj zjutraj sem se zbudil z ekcemom na ustnici in si pomazal olje. Zbadanje se je ustavilo v približno 10
minutah. Bolečina je minila v 30 minutah. Oteklina je popustila v nekaj urah. Pretisni omoti na moji ustnici so
danes izginili za polovico - običajno traja 2 tedna, da se pozdravijo. Dihanje hlapov iz olja na ustnici. Opazil
sem, da se je bolečina v desnem sinusu že več tednov ustavila in nos mi je prenehal teči. Od včeraj sem samo
enkrat  zakihal.  Opazil  sem,  da  moja  utrujenost  ni  tako  globoka  kot  običajno.  Opazil  sem,  da  se  počutim
sproščeno in da tesnobnega roba ni več. Opaženo zmanjšanje telesne bolečine v večernih urah - ponavadi imam
do  večera  toliko  telesnih  bolečin,  da  ne  morem  mirno  sedeti  (bolečine  v  gležnju  in  mišicah,  bolečina  v
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kolenu/rami/komolcu/zapestju/palcu).

Prav tako dobim zelo lahek sijaj z vsakim odmerkom. Nimam težav pri delu ali fokusiranju in ne bi okleval pri
vožnji. Zelo sem jasen, čeprav sem danes zjutraj pozabil vzeti Citicoline. Na Craisen dajem ekvivalent približno
pol zrna olja in ga vzamem tako. "

Q. Živjo JB! Hotel sem vas nekaj vprašati, zanimalo me je, če bi RSO pomagal opeklinam moje matere zaradi
sevanja? Odločila se je, da nadaljuje s »konvencionalnim« zdravljenjem, zdaj pa ima svoje prsi, pomanjkanje
drugih besed, zajebano. Boleče je samo gledati. Spomnim se, da ste se vi ali Rick nekoč opekli, mislim, da smo
pri pripravi RSO pokazali slike, kako olje deluje tudi pri opeklinah. Torej, bi ji to kaj koristilo?

A. Živjo Enrique, seveda, olje ali mešanico konoplje namaži po prsih in hrbtu. Seveda bi morala jesti olje in se
držati stran od zdravnikov in vseh drugih oblik nepotrebne škode. JB

»Moja mama (72) ima že skoraj 2 leti bolečo razpokano kožo na večini prstov ... zelo boleča. Zdravnik pravi:
"Ja, to prihaja s starostjo." Dufuss !!! Zmešali smo zelo majhno količino olja z akvaforjem ... eno zdravljenje,
čez noč ... ni več! Njene boleče razpoke so zaceljene in so dobre že več kot teden dni! NEVERJETNO!" Dolly

»Olje  sem uporabil  na  sveži  odprti  operacijski  rani.  Septembra  2012 so  mi  z  obraza  odstranili  2  tumorja
karcinoma bazalnih celic. Eden je bil velik in je bil hranilni tumor, ki ga je širil. Pa tudi notranji tumor na
mojem licu so postrgali za biopsijo. Ko sem prišel domov in odkril rano, sem imel krater v obrazu.

Prve 4 dni sem mešal karitejevo maslo in olje ter ga nanesel. Nato sem prešel na ravno olje in se nisem ustavil.
Ko sem šel na operacijo, je bil zdravnik, ki je mislil,  da bom na plastični operaciji,  presenečen nad mojim
ozdravljenjem.  Odločil  sem  se,  da  ji  povem  resnico,  da  recepta  nisem  uporabil,  da  sem  ga  pozdravil  s
konopljinim oljem. Slišala je za Rick Simpson & Phoenix Tears, ni me obsojala in je rekla, naj nadaljujem.

V enem mesecu grem na drugo operacijo, načrt ukrepanja za celjenje te rane ...

Olje konoplje. Ali bom povedal temu kirurgu? Na mojem sestanku po pošti! Zaljubljen in svetlo. " Patti-Jo

- Patti, če nadaljuješ z oljem, ne bo potrebna nobena operacija. Ali pa po potrebi preložite za nadaljnjih 60 g,
vendar se izogibajte operaciji in zdravnikom, če je le mogoče. V mnogih primerih je to žalosten predpogoj za
uspeh zdravljenja. JB

»RSO mi je skoraj preprečil luskavico. Že tri leta jemljem vzdrževalni odmerek in koža je čista, um čist in
nikoli nisem bil bolj zdrav. " Erica

"Videl sem nekoga, ki mi je blizu, da je Rickovo olje uporabljal za hudo opeklino, ki bi pustila grdo brazgotino,
in v enem tednu po nanosu olja je izginilo in ni bilo sledi brazgotine ali da je zagorelo." Janice

»Hčerko  imamo  zdaj  na  olju.  Ima  luskavico  na  obeh  komolcih,  podlakti  in  enem kolenu.  Fotografiral  na
začetku.  Doslej  suhih luskastih področij  ni  več.  Koža je  rdeča,  vendar gladka namesto dvignjene in vnete.
Manjša območja na zunanji strani so popolnoma očiščena. Prepričani smo, da bo to delovalo. Fotografiramo
vsak drugi dan ali ko je opazno izboljšanje. Vse to v manj kot enem tednu z lokalno uporabo olja. Najlepša
hvala za ozaveščanje o tem zdravilu, ki bo na koncu ozdravilo narode Rick in JB. Vsak dan delim objave in
povem vsakomur, ki me bo poslušal. Začne se toniti. " Ron

Q. Ali te mešanice delujejo za akne? 

A. Jennifer, olje deluje za "vse vrste kožnih stanj". To pomeni tudi akne. Vse najboljše, JB

“(O olju sem izvedel) Pred tremi meseci sem po internetu iskal zdravilo za akne in rozacejo. To se je takoj
razjasnilo! Kokosovemu olju dodam izo olje, da ga enkrat dnevno nanesem na obraz in vrat. Moj mož pravi, da
sem videti 15 let mlajša! Najlepša hvala za deljenje teh informacij. Bog vas vse blagoslovi. Nadaljuj z dobrim
delom." Toni

»Deluje tudi pri vraščenih dlakah na obrazu. Uporabil sem ga pri svojem 23 -letnem sinu, v dveh aplikacijah pa
uspešno. ENA LJUBEZEN." Patti-Jo

86



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

"Charlie hodi. Brez zdravil proti bolečinam. Stoji visoko. Njegovi koraki so ravni in široki. Lahko teče in skače.
Njegov vrat je skoraj 90 odstotkov ozdravljen. Takole ni videti dve leti. Včeraj je pojedel banano, pico, pol
sendviča, ocvrt riž, jogurt in še kaj. Nikoli ni pojedel toliko. (…)

Charliejevo  desno koleno je  bilo  najslabše.  To je  približno  50 odstotkov  bolje.  Levi  je  skoraj  popolnoma
ozdravljen,  razen dejstva, da ga je včeraj ponoči srbelo in ga spet mehuril.  Ampak nič večjega ... Največja
sprememba je rana na vratu in pod pazduhami. Vrat je skoraj popolnoma ozdravljen, pa tudi njegove pazduhe.

Pred njegovo kopeljo v g-cevko uporabim majhno kapljico olja. Pomagal je tudi pri bolečinah v kolenu. Če ga
bolijo kolena, mu pade. Ne dodajam tilenola ali ibuprofena. To naredi trik. Mazilo izdelujem tudi sama. Imam
vodni stroj, ki filtrira vodo in ločuje alkalno vodo od kisle. Ker je kisla kisikova voda tako dobra za kožo in je
tudi protibakterijska, vzamem kislo vodo in jo zmešam z metocelulozo, da nastane mazilo.

Koncentrat dodam, da naredim mast, ki je podobna konsistenci vazelina. S tem namažem njegove obloge in ga
uporabim za  rane.  Že  samo TO naredi  neverjetno  razliko  z  bolečino,  srbenjem in  celjenjem.  Kmalu  vam
pošljem slike. Vzel sem jim vsako spremembo. Mislim, da bo olje zdržalo še kakšen mesec, a ker to počnem
prvič, nisem prepričan. Navdušen sem. Njegov apetit še nikoli ni bil tako dober. Včeraj je pojedel več hrane kot
celo leto. " Trisha

"Hej Rick in prijatelji, imam prijatelja, ki je imel to rano (približno 2 palca v premeru 4 palca) na levi lopatici,
ki traja že 4 leta, grozljivo okužbo, brez krast na mestu, samo čisto surovo odprtino, pod površino je bilo čutiti
trdo grudo velikosti baseballa, občutljivo na dotik.

Lokalno je olje nanesel 8 -krat v 7 mesecih, približno 2 vikenda pa tudi za notranjo uporabo.

Krastice in brazgotine so izginile, odprta rana je zarasla in moj prijatelj se počuti blagoslovljenega, da je imel
možnost uporabiti olje. " Rebecca

»Včeraj sem pri delu prerezala prst na mešalniku. Ob treh zjutraj sem se zbudil s trkajočim prstom, da sem
poskusil led, peroksid, neosporin. Nič ni delovalo. Še vedno je utripalo. Nato sem se spomnil, da bi olje za sluh
pomagalo pri regeneraciji celic in ustavilo bolečine ter zacelilo brazgotine n kožnih težav, zakaj ne bi poskusili.
Zato sem vzel kapljico in jo razpršil po celem prstu. V 1 minuti je bolečina izginila 80%. V 30 minutah Z
prstom sem lahko udaril le z rahlo bolečino, a brez prave bolečine. Sem prodan. Po 12 urah sem se ponovno
nanesla in od takrat me ne boli. " Rebecca

"Hej Rick, želim, da moje ime ostane zaupno, če slučajno objaviš to (kar me ne moti). Moje dekle je imelo res
grobo vzgojo in si je, ko je padla v depresijo, zarezalo zapestja, ta težava je leta in leta za nami, a še vedno
ostajajo precej grde brazgotine na zapestju. Tam so zelo vidni in kar precej mehurčki, to je prva stvar, ki jo
marsikdo opazi, ko jo prvič spozna, ne bi želela nič drugega kot znebiti se jih.

Moje vprašanje je, ali bi olje pomagalo znebiti brazgotin? Ali pa vsaj pomagati, da bodo manj vidni? Všeč mi
je, kar počneš, in rad bi vedel za olje, ko je moj dedek zbolel za rakom, ti si junak za vsa življenja, ki si jih
pomagal rešiti! "

- Dragi XXX, začnite lokalno nanašati olje na brazgotine, najverjetneje bodo izginile v nekaj tednih ali mesecih.
Tudi jaz bi jo dobil na olje, pomagalo bo pri PTSP -ju iz vseh tistih spominov na to, kar je preživela, izboljšalo
pa bo tudi kakovost njenega spanca. Posnemite fotografije in video posnetke, če vas ne moti, brazgotina bo res
izginila - bodisi popolnoma bodisi bodo komaj vidne. Vse najboljše, Jindrich Bayer

"Hej Rand, jaz imam enak problem z ranami na nogah. Najprej zato, ker sem bila pred diabetesom. Ugotovil pa
sem, da sem zelo občutljiv na ugrize hroščev in komarjev. Nanje sem nanesla olje in čez noč nalepila flaster in
ugrizi so ozdraveli. " Michelle

- Kaj lahko olje naredi pri ugrizih komarjev ali klopov, je preprosto neverjetno. Poskusite in videli boste, zakaj
pravimo,  da  nihče  ne  sme  zapustiti  svoje  hiše,  razen  če  ima  olje  na  sebi.  Olje  ima  toliko  uporab,  da  je
neodgovorno poskušati živeti brez njega. JB
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"Jejte olje ... Dva meseca jemljem olje, luskavica je skoraj 80% jasna in sploh mi ni treba uporabljati nobenih
zdravil ... In tudi artritis mi je odvzel ..." Giuliana

»Uporabil sem mešanico oljčnega olja iz konoplje in čez teden dni se mi je luskavica začela počistiti. Na žalost
sem imel le malo in nisem imel dovolj, da bi to vzel tako znotraj kot zunaj. Opazujte, niti nisem imel pravega
RSO, ampak konopljino olje na olivnem olju. " Teemu

- Upajmo, da boste kmalu dobili še nekaj olja, Teemu. Najbolje je, da ga lokalno uporabite za obvladovanje
simptomov in tudi za uživanje olja, želite odstraniti tudi osnovni vzrok težave. Vse najboljše, JB

"Dobro deluje tudi pri pikih komarjev in zobobolih. Mojo hčerko so komarji v 15 minutah Z IZKLOPOM vsaj
50 -krat ugriznili, ne za šalo! Deep Woods sprej za hrošče. Poskusila sem bananino lupino, deodorant, aloe
vero, dermaplast in hidrokortizon. Nič od tega ni zmanjšalo otekline (alergična je na pike komarjev, ki močno
nabreknejo) ali ji olajšalo. V obupu sem izparil smolo iz uparjalnika, jo primešal le malo kokosovega olja, da se
je lažje razširila in ji z njo "namazala" noge. V približno pol ure je vsa oteklina popustila in medtem ko je imela
še rdeče pike, kjer so bili ugrizi, je niso motili, sem se ji izognil, da bi ji dal Benedryl.

V ustih se mi je pojavil absces, smolo pakiral iz vape okoli prizadetega zoba in spet čez približno pol ure se je
oteklina spustila in sem jo lahko pozdravil, od takrat ni več težav. Pakiral sem ga dva dni, da sem prepričan.
Zdaj lahko rečem, da se je pakiranje smole (če imate v stožcu Vapir No2, kjer spremenite zaslon, zbralo skoraj
čisto  hašo,  koncentrirano.)  Okoli  mojega  zoba,  neverjetno  visoko,  verjetno  višje,  kot  sem bil  kadar  koli  v
življenju .

Možu sem celo poslala sporočilo iz dnevne sobe in ga prosila za pomoč pri spanju. Podjezična zdravila delujejo
bolje, zato vam v urgenci, če sumijo na srčni napad, razpršijo nitro pod vaš jezik. Zdaj je vse v redu, nisem umrl
zaradi prevelikega odmerka, nisem se zbudil strašno mačji in kar je najboljše ... Ni mi bilo treba vzeti velikih
količin Tylenola ali Advila in narediti še večjo škodo želodec in jetra.

Vem, da smola ni najučinkovitejši način in sploh nisem bil prepričan, ali bo delovala, toda s tem sem moral
delati, saj živim v ilegalni državi. Mislil sem, da ne more škoditi. Komaj čakam, da bom živel v državi, kjer
bom lahko svobodno gojil svojo najvišjo možno kakovost ekološkega izhodišča, naredil svoje olje in ozdravil
sebe in vso družino ... vključno s skoraj 2 -letno hčerko, ki je bila šla skozi pekel v zadnjem letu, ker nihče ne
more ugotoviti, kaj je z njo narobe.

Mislijo, da ima zdaj beljakovinsko motnjo, a to je samo še ena stvar, ki jo razmetavajo, ker nimajo pojma, kaj je
v resnici narobe. Če bi jo dobili na olju, bi ji lahko rešilo življenje.

Čeprav bi rad imel natančno diagnozo, da bi vedel, kaj zdravim, bistvo pa je, da si želim, da se moj otrok počuti
bolje in če to pomeni, da se borim s konvencionalno družbo, bom to storil. " Sara

"Hvala ni dovolj za to, kar ste storili. Sedim tukaj z oljem na svojem strupenem hrastu. NIKOLI ne bi poskusil
brez vas. Trajalo je več kot 2 meseca in se je lani dotaknilo skoraj 100% mojega telesa, ker je nekdo sprožil
požar, zato ga bom zdaj dobil povsod in še huje pravijo, ker temu ne gradimo imunosti.

Pred dnevom se je pojavilo. Torej, olje sinoči sploh ni ustavilo srbenja. Vendar vidim, da se na dan zdravijo
brazgotine,  zato  imam vero.  Danes  zjutraj,  24  ur  po  prvem nanosu vidim,  da  je  delovalo  in  zdravi  mojo
poškodovano kožo zaradi praskanja. Torej, z malo paste cinkovega oksida po mojem olju, verjamem, da sem
pravkar našel 1# pomoč pri strupenem hrastu.

Pravzaprav komaj čakam na naslednjo sezono, da vidim, če morda olje ozdravi, da to težavo odpravim za vse
življenje. Ti sporočim. Ali ne bi bilo super? Še enkrat hvala za vse, kar počnete. ” Rebecca

- Tudi olje lahko to popravi. Je zdravilo ali nadzor za vse zdravstvene težave. Prej ko bo uporabljen, prej bo
popravil, kar je treba popraviti, to je skoraj vse, kar je potrebno. JB

»Želim, da ljudje vedo, da je RSO očistil ogromen mehur, ki ga je moj mož dobil za peto, tako dolgo ležal v
postelji, da ni bil tako bolan. Nanj sem dal olje in v enem tednu ga ni bilo več. Popolnoma sem se bal, da se bo
razvilo v nekaj veliko resnejšega. Pokrila mu je celo peto. Hvala Rick Simpson za vse, kar počneš. " Susan
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"Kot mehanik sem olje uporabil pri precej slabih kosih in 100% imaš prav ... Kožo zaceli hitreje kot karkoli
drugega." Cory

"V dveh tednih sem ozdravil HPV s samo tremi lokalnimi aplikacijami." Milje

"Trenutno sem v postopku zdravljenja neprijetnega madeža, ki je postal črn. Vsako jutro si na madež nanesem
veliko količino, nato pa ga prekrijem s trakom. V treh tednih lahko vizualno vidim, da se madež krči. Deluje.
Tudi  vsak  dan  jem  malo  ...  kakšna  razlika  v  energijski  ravni.  ZDRAVILNE  BLAGOSLOVI  PO
KANAVI !!!!!!! ” Beau

»Priznam ... Nespremen sem ... Imam slabo navado, da bi si zabodel robove vilic v nogo. RSO neposredno na
mestu, pokrijte s trakom, bolečina je minila v nekaj sekundah, zacelila se je v 3 dneh. Heather

»Videla sem, da veliko manj močna različica balzamovega olja v nekaj dneh uniči luskavico, zmanjša oteklino
jajčnikov na prvi dan menstruacije v 20 minutah in prepreči brazgotinjenje in bolečino, če jo takoj nanesete na
manjše opekline. Resnično me sprašuje, kaj bi lahko naredilo olje ... «Beres

»Ko sem bil star 10 let, sem imel enega najhujših primerov atletskega stopala. Želim si, da bi imel olje. Ampak
zdaj ga imam. 47 let kasneje je vse v redu. Skoraj vse zdravi. " Donald

»Moja snaha je globoko cvrela svinjske kotlete in je v bistvu potopila prste v vrelo olje do prvega členka, ki so
postali beli kot kuhani piščanec.

Nanesli smo jim RSO in bolečina je minila čez kakšno minuto, premazala jih je 2 -krat na dan z RSO. V nekaj
dneh so se zelo hitro zacelili in sploh ni bilo izgube kože ali brazgotin.

Neverjetno  je,  da  imamo  zdaj  malo  v  kuhinjskem  hladilniku,  zato,  če  se  kdo  opeče  (zlasti  otroci),  takoj
uporabimo RSO, ni potrebe po takšni bolečini, če imamo naravno rastlino, ki bo poskrbela za to . " Debra

"Na komolcu sem imel majhno količino grudic, jih zdravil z oljem ... Teden dni kasneje je bil komolec gladek
in brez udarcev ... Mislim, da so bile bradavice, a ker ne verjamem zdravnikom, nisem mogel" zagotovo vam ne
povem. " Carla

- Ne glede na to, kaj je s kožo, preprosto nanesite olje, ga pokrijte s trakom in nanesite olje vsak dan ali dva ali
ko odlepi trak. Opekline, bradavice, ekcem, luskavica - olju ni vseeno, kaj je in ga bo popravilo, le dajte mu čas
in olje. JB

»Moj prijatelj je imel cisto na obrazu in po nekaj dneh jemanja olja ni več. In zaužil ga je, ne da bi ga uporabljal
lokalno. " Jonathan

"Nisem bolnik z rakom, vendar sem imel peto okužbo, ki se ni odzvala na zdravljenje. Na tem sem celo delal
tehniko za nego ran ... dobil je, da se okužba neha širiti, vendar se še vedno ne zaceli. Nanjo sem namazala olje
in v ENEM dnevu je bilo pordelosti manj. Drugi dan in rdečica je minila. Tretji dan in okužba je spet videti kot
koža! Čudovito zdravilno olje! ” Tammie

»Delal sem za podjetje za bazene in zdravilišča ... Sem poln, zunaj cel dan. Na obrazu, glavi in roki so se mi
pojavile nore lise, ki so bile vedno skozi voznikovo okno. Olje je te madeže odpravilo v nekaj tednih! Zdaj vsak
dan zaužijem 5 gramov čistega THC -ja, ki pomaga pri boju proti kateri koli bolezni in ohranja močan imunski
sistem. BTW brez gripe! Od otroštva ni gripe. " Jay

"Vem, da fantje tukaj vedno govorijo o uporabi čistega RSO in sem res velik oboževalec teh stvari. Želim pa le
sporočiti ljudem, da je infuzija kokosovega olja, narejena z listi sladkorja, popolnoma nadomestila neosporin za
nas, teh stvari mi ni bilo treba kupiti 2 leti. Deluje bolje in hitreje, lahko pa ga razmažem po rokah in obrazu
ljudi, zato mi ni treba skrbeti, da bodo zboleli, če ga bodo po nesreči pojedli. « Tina

- Tina, nič ne deluje bolje in hitreje kot čisti RSO, vendar vem, kaj hočeš povedati. Seveda lahko manj močne
oblike  zdravil  iz  konoplje  naredijo  tudi  čudeže.  Težava  je  v  tem,  da  uspeh  ni  tako  zanesljiv  kot  pri
nerazredčenem najmočnejšem RSO.
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Kozmetika  iz konoplje  bo kmalu nadomestila  večino trenutno razpoložljivih kozmetičnih izdelkov,  in  sicer
potem,  ko  ženske  ugotovijo,  kaj  lahko  olje  naredi  za  njihovo  lepoto.  Konopljino  olje,  kokosovo  olje  in
karitejevo maslo so moji najljubši nosilci, vendar lahko uporabite vse, kar je priljubljeno lokalno, kjer živijo, in
mu dodate olje. 20-30% RSO v kremah deluje čudovito, vendar je lahko 0,01-1% v veliko korist tudi pri manj
resnih pogojih in vsakodnevnem vzdrževanju. JB

»Moje dekle je zelo alergično na pike komarjev in sinoči je imela enega na templju ... bilo je ogromno, vseeno
sem predlagal, da si priskrbim pas in na ugriz položim RSO, ki smo ga naredili iz listov konoplje. Zjutraj, ko
smo se zbudili, je izboklina popolnoma izginila. "

- Hvala, Jimmy. Prepričan sem, da bodo ti podatki v pomoč mnogim. Sezona komarjev je tu. Tudi olje deluje
kot repelent, poskusite. Vedno je bolje preprečiti nastanek težav, čeprav jih je tako enostavno odpraviti z oljem.
Olje se lahko lokalno uporablja za vse, kar srbi, peče ali boli. Prej ko nanesete olje, prej bodo težave izginile.
Zapomni si. JB

Q. Kako dolgo lahko olje zdrži? Za vedno? Kaj je najboljše shranjevanje, hladilnik, zamrzovalnik, shramba?
Hvala.

A. V brizgi in če je shranjeno na temnem hladnem mestu, bo olje zdržalo več let, še posebej, če boste olje
zaščitili pred obiskovalci in družino, namreč ženskami, ker se zdi, da olje uživajo celo bolj kot moški. 

V trenutku, ko ženske v vaši družini izvedo za pomlajevalne učinke olja in kaj počne z gubami, vam ne bo treba
skrbeti, kako dolgo bo olje trajalo, vedno ga bodo zelo hitro pojedli ali uporabili lokalno. Če želite ohraniti
zalogo olja, ne govorite ženskam, da bo kozmetika z 20-30% olja naredila čudeže za njihovo polt in jih naredila
čim mlajše fizično, sicer vam jih bodo preprosto vzele. ne glede na to, kaj boste poskušali povedati ali narediti
in vam ne bo treba skrbeti, kako dolgo bo olje zdržalo.

To ni (mišljeno kot) seksistični komentar, samo obveščam o tem, kar sem videl, da se je že večkrat zgodilo, je le
opazovanje in poskus opozarjanja na to, kaj lahko olje naredi za vašo polt ne glede na spol. JB

»Če bi ženske vedele, da odpravlja staranje kože in popravlja poškodovano kožo (kot v primeru te osebe), bi
podpora  za  legalizacijo  konoplje  šla  skozi  streho!  Celotno  gospodarstvo  je  uspelo  zaradi  zatiranja  tega
neverjetnega naravnega zdravila in vsi bomo opazovali, kako se skupaj sesuje, ko se vedno več ljudi obvešča in
se preprosto začne zdraviti. " Gil

Q. Ali ga nanesete na obraz za zdravljenje gubic> ali peroralno ali oboje? Toni

A. Oboje za najboljše rezultate, vendar tudi lokalna uporaba lahko veliko naredi. JB

»Ali sem prebral gube? Ali pomaga WRINKLES? : 0 "Margie

Kronična bolečina

»Če imate prave sorte za izdelavo olja, ni nič boljšega za lajšanje kronične bolečine kot konopljino olje. Olja iz
številnih vrst konoplje so čudovito naravno zdravilo proti bolečinam, ki ne povzroča zasvojenosti ali škode.
Zdravstveni sistem daje kroničnim bolnikom nevarna, odvisna in škodljiva zdravila za obvladovanje njihove
bolečine. Priznam, da so takšna zdravila nekoliko učinkovita, v bistvu pa le prikrijejo bolečino, hkrati pa ne
dajejo zdravilnega učinka. Ko jemljete konopljino olje za kronične bolečine, ne le zmanjša bolečino, ampak se
dejansko  loti  poskusa,  da  ozdravi  vzrok  vašega  trpljenja.  Za  vse,  ki  trpijo  zaradi  kronične  bolečine,  je
konopljino olje daleč najboljše zdravljenje, saj ne povzroča zasvojenosti in ne škoduje preostalemu telesu.

Ljudje s kostnim rakom sem videl v agoniji, ko morfij in vsa druga zdravila proti bolečinam, ki jih uporablja
medicinski sistem, niso mogli ubiti njihove bolečine. Toda konopljino olje ga je v nekaj urah obvladalo in zelo
hitro  so  se  z  nekaj  odtegnitvenimi  simptomi  lahko  znebili  teh  škodljivih  snovi.  To zdravilo  sem dal  tudi
številnim bolnikom s kronično bolečino, nekateri rezultati pa so bili res neverjetni. Ni bilo nenavadno, da sem
že naslednji dan prejemal poročila ljudi, ki so mi povedala, da ne trpijo več.

90



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

Kot sem rekel, konopljino olje lahko odpravi bolečino, vendar deluje tudi pri zdravljenju njegovega vzroka.
Ponovno je ideja, da čim prej odstranimo ta nevarna zdravila, ki povzročajo zasvojenost, in jih nadomestimo z
uporabo tega olja.  Realno gledano ni primerjave med konopljinim oljem in farmacevtskimi izdelki.  Večina
zdravil proti bolečinam, ki jih ponuja naš zdravstveni sistem, je nevarnih, zasvojenih in smrtonosnih, medtem
ko konopljino olje ne predstavlja zasvojenosti ali nevarnosti za pacienta.

Če bolnik jemlje morfij  ali druge opiate za obvladovanje bolečine,  predlagam, da začnejo z odmerki, ki so
približno velikosti kosa kratkozrnatega suhega riža. Nato čim hitreje povečajte količino, ki jo zaužijete, hkrati
pa zmanjšajte vnos teh snovi, dokler ne boste več potrebovali po farmacevtskih izdelkih. Ogromno je ljudi, ki že
leta jemljejo zdravila, ki so jim jih predpisali zdravniki, in so pomagali malo ali nič. Če želite vedeti, kako je, ko
se  spet  dobro  počutite,  poskusite  olje  in  pustite  norost  medicinskega  sistema  za  seboj.  "  Rick  Simpson,
konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Bolečine v hrbtu, skolioza

Ali ste imeli kakšnega bolnika, ki je doživel olajšanje zaradi bolečin v hrbtu ali skolioze?

"Producent našega dokumentarnega filma" Run From the Cure "Christian Laurette je že leta trpel za skoliozo.
Pred  približno  trinajstimi  leti  je  zdravstveni  sistem  ponudil  operacijo,  vendar  so  Christianu  dali  le  50/50
možnosti ponovne hoje. S takšnimi kvotami je menil, da je njegova edina alternativa živeti z bolečino. Skoraj
vsak dan se je zaradi skolioze sesul v agoniji in se je bolj ali manj prepričal, da nič ne more pomagati. Dala sem
mu konopljino olje in v nekaj urah je poročal, da ne čuti več bolečin v hrbtu.

Razložil sem mu, da je svoje življenje živel s stanjem, ki mu ne dovoljuje vaditi tako, kot bi moral normalni
človek, zato so njegove hrbtne mišice zelo šibke. Po pričakovanjih je Christian po tem, ko je jemal olje po
navodilih, normalno deloval brez bolečin, njegove hrbtne mišice so se okrepile in lahko dlje časa brez olja.
Christian je le eden izmed mnogih s težavami s hrbtom, ki je z uporabo tega zdravila našel učinkovito zdravilo
ali nadzor, da bi olajšal svoje nelagodje. Po mojem mnenju ni potrebe, da bi kdo hodil skozi življenje v nenehni
agoniji. Če imate kakršne koli težave s hrbtom, sem prepričan, da bo uporaba tega zdravila v veliko korist za
večino ljudi s temi boleznimi. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Sladkorna bolezen

»Diabetikov, ki so jim pravkar postavili diagnozo, je običajno precej enostavno ozdraviti in v kratkem času so
pogosto brez bolezni. Toda pri bolnikih, ki imajo to stanje že dolgo in so že leta trpeli posledice bolezni, bo
pogosto trajalo dlje. Tudi pri močno poškodovanih bolnikih, če pravilno jemljejo kakovostno olje, pogosto v
šestih tednih ne potrebujejo več insulina. Na žalost lahko poškodbe, ki jih ta bolezen povzroči v našem telesu,
zacelijo precej dlje, a glede na čas je tudi večino tega mogoče popraviti.

Zdi se, da ima olje pogosto sposobnost pomlajevanja trebušne slinavke precej hitro, zato lahko spet deluje
pravilno. To smo najprej lahko dokazali pri diabetiku, ki sem ga zdravil zaradi raka. Ob koncu zdravljenja raka
je za deset dni popolnoma odšel iz olja. Na moje presenečenje je njegova raven sladkorja v krvi ostala normalna
in jedel je veliko stvari, ki jih diabetik ne bi smel. Ta moški je bil diabetik že več kot trideset let in je jemal dve
injekciji insulina na dan. Torej, ko deset dni ni jemal olja in je raven sladkorja v krvi ostala normalna, je postalo
očitno, da mora trebušna slinavka spet pravilno delovati.

Pacientom vedno rečem,  da nisem zdravnik,  vendar  mislim,  da bi  bilo  v njihovem interesu,  če bi  opustili
kemična  zdravila,  ki  jih  uporabljajo  za  druga  stanja.  Pogosto  lahko  nekatera  zdravila  ovirajo  učinkovitost
zdravljenja z oljem, uporaba olja pa jih bo tako ali tako običajno nadomestila.
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Imel sem poročila bolnikov, ki so trpeli za sladkorno boleznijo tipa 1 in tipa 2, v katerih je bilo navedeno, da jih
je olje uspešno zdravilo. Na primer, naletel sem na bolnike, ki so si inzulin vbrizgali trideset let, in po začetku
uporabe olja v šestih tednih jim teh injekcij ni bilo treba več jemati. Hkrati so druga poročila, ki sem jih prejela
od nekaterih, navajala, da so le uspeli zmanjšati vnos insulina. Navedli pa so tudi, da je z uporabo olja naredil
tudi druge čudovite stvari, ki so izboljšale njihovo splošno zdravje.

Način, kako na to gledam, jemljem insulin in trebušna slinavka še enkrat uravnava raven sladkorja v krvi. Toda
tudi če tega ni mogoče v celoti doseči, bodo učinki olja še vedno zelo koristni za bolnikovo telo. Ker ta bolezen
povzroča težave s cirkulacijo in druge zaplete, pogosto okužbe, ki je posledica poškodbe, ni mogoče pozdraviti
z medicinskimi sistemi, tako imenovanimi običajnimi metodami. Na primer, če diabetik dobi okužbo na nogi in
se noče pravilno pozdraviti, je na koncu odgovor zdravstvenega sistema odstraniti stopalo ali vsaj del, ki se je
okužil.

Osebno poznam diabetike, ki so to storili, in v kratkem času jih je treba običajno odstraniti, ker se okužba še
naprej pojavlja. Kakšna grozna možnost za diabetika se bo soočila in še poslabšala je dejstvo, da so te operacije
popolnoma nepotrebno.

Takrat nisem vedel nič o zdravilnih sposobnostih konopljine rastline in vse, kar sem lahko storil, je bil gledati
agonijo, ki so jo morali preživeti ti bolniki; toda od takrat sem končno izvedel resnico. Če se olje uporablja
zunaj,  bo v zelo kratkem času pozdravilo razjede pri  sladkorni bolezni,  zato si lahko predstavljate,  kakšne
koristi ima diabetik pri zaužitju te snovi. Te podatke dajem na voljo že leta, vendar se zdravniki še vedno
odločijo,  da ne bodo upoštevali uporabe tega zdravila in še naprej pohabljali  svoje paciente.  To je eden od
razlogov, da nimam koristi za zdravstveni sistem in vse te tako imenovane zdravnike, ki se hranijo z našim
trpljenjem.

Po zdravljenju z oljem se mnogi diabetiki, ki so že leta na omejenih dietah, v trgovini s sladkarijami obnašajo
kot otrok. Nenadoma lahko spet zaužijejo hrano, ki je diabetik ne bi smel in nekateri bolniki se bodo nagnili k
uživanju. Sčasoma lahko olje obrne škodo, ki je bila narejena na telesu diabetikov, na primer slaba prekrvavitev
itd. Olje bo pozdravilo tudi tiste neprijetne okužbe, s katerimi se morajo diabetiki spopasti na smiseln način, in
iz tega, kar imamo priča, visoko kakovostno konopljino olje je učinkovito pri zdravljenju vseh vrst sladkorne
bolezni. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

»Olje pomlajuje trebušno slinavko in, verjemite ali ne, potem pogosto začne proizvajati insulin tudi po letih
neaktivnosti.  Mnogi  bolniki  lahko po nekaj  tednih  na  olju  prenehajo  jemati  insulin.  Olje  pomaga  tudi  pri
zdravljenju ali obvladovanju vseh drugih telesnih težav, povezanih s sladkorno boleznijo.

Olje bi pojedla in/ali uporabila v svečkah. Kajenje ali izhlapevanje lahko prav tako pomagata znižati raven
sladkorja  v krvi,  vendar  so učinki  v primerjavi  z  zaužitjem olja  zelo omejeni.  Olje  bi  lokalno uporabil  za
diabetične razjede, olje preprosto nanesem, pokrijem z zavojem in to ponavljam vsake tri dni, dokler se razjeda
ne zaceli. Konopljino olje sem zmešal z izvlečkom in ga uporabil za masaže, kar bo spodbudilo prekrvavitev in
preprečilo otekanje in druge neprijetnosti. V svojo prehrano bi vključil tudi semena konoplje in olje konoplje. "
JB

Srce, krvni tlak

Ste imeli kakšno koristno poročilo o konopljinem olju in boleznih srca?

»Tistim s težavami s srcem, ki začenjajo zdravljenje z oljem, se morajo zavedati, da lahko olje pogosto poveča
bolnikov srčni  utrip,  dokler  jim uporaba ne ustreza.  Povečanje  srčnega utripa  je  običajno  le  rahlo,  vendar
menim, da bi moral bolnik vedeti, da se to lahko zgodi.

To zdravilo je učinkovito za zniževanje ravni holesterola in izboljšanje krvnega obtoka, tako da bi bilo samo po
sebi zelo koristno za bolnikovo srce. Zagotovo je srce vitalni organ in po naših izkušnjah lahko konopljino olje
pomladi vitalne organe. Čeprav ljudem nikoli nisem rekel, naj prenehajo jemati zdravila za srce, so mnogi to
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storili  brez škodljivih učinkov. Menim, da učinek konopljinega olja na srčne bolezni  zahteva več raziskav,
vendar se zdi, da je to zdravilo zelo koristno za srce.

Ali lahko olje uravnava krvni tlak?

Konopljino olje lahko uravnava krvni tlak. Sam ga uporabljam za lažje spanje in uravnavanje krvnega tlaka. Ko
začnem zdravljenje s konopljinim oljem, pacientom, ki že jemljejo zdravila za to stanje, povem, naj pozorno
spremljajo svoj krvni tlak.  Večina,  ki  so za uravnavanje krvnega tlaka uporabljala  zdravila,  jih ob začetku
zdravljenja s konopljinim oljem ne potrebuje več.

Ker konopljino olje znižuje krvni tlak, bo vsak, ki bo še naprej jemal zdravila za zniževanje krvnega tlaka,
verjetno ugotovil, da bo kombinacija obeh znižala krvni tlak prenizko. Temu primeru se je dobro izogniti in z
uporabo prenosnih merilnikov krvnega tlaka, ki so danes na voljo, je to enostavno doseči.

Ali lahko pomaga pri drugih boleznih notranjih organov?

Glede na to, kar sem videl pri uporabi konopljinega olja, je mogoče nadzorovati ali pozdraviti številne bolezni
notranjih organov in s tem povezane težave. Ko se notranji organ pomladi in ozdravi, lahko ponovno začne
opravljati  svoje naloge v našem telesu.  Osebno menim, da je veliko bolj  smiselno,  da z uporabo tega olja
pomladimo svoje vitalne organe, namesto da bi šli skozi presaditev organa z vsemi povezanimi nevarnostmi in
nato preostanek svojega življenja jemali zdravila, da organ ne bo biti zavrnjen. V nekaterih primerih bi bil lahko
edini  odgovor presaditev organa,  če pa bi to  zdravilo pravilno uporabili  za  pomlajevanje vitalnih organov,
menim, da bi bilo po presaditvah veliko manj potrebe. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

"Srce je notranji organ in olje pomlajuje vitalne organe. Ko bolniki začnejo uporabljati olje, običajno zmanjšajo
odmerke srčnih zdravil na polovico, večina pa jih preneha uporabljati takoj, ko čutijo, da jih lahko prenehajo
uporabljati. Olje je zelo koristno za srce.

Olje lahko zelo enostavno uravnava krvni tlak in aritmijo. Običajno znižuje krvni tlak, zato morajo biti tisti, ki
uporabljajo zdravila za krvni tlak, previdni pri uporabi olja, dokler se tega ne navadijo. Kombinacija zdravil za
krvni tlak in olja lahko povzroči prenizek tlak, zato je dobro spremljati krvni tlak z merilnikom krvnega tlaka. V
mnogih primerih olje rahlo poveča srčni utrip.

To področje zahteva veliko več raziskav, zato bi morali bolniki pri začetku olja upoštevati zdrav razum, vendar
morajo ostati v stiku s svojim zdravnikom, da se prepričajo o srcu.

Srčni bolniki morajo preveriti električno napeljavo doma ali na delovnem mestu.

Srce deluje na elektromagnetne impulze, zato se morajo čim bolj izogibati bivanju v elektromagnetnih poljih.

Olje bi pojedla in ga uporabila tudi v svečkah. Kar zadeva lokalno uporabo, nikoli ne boli, vendar ne morem
reči, kako koristna je v tem trenutku. Kot vedno bi konopljo uporabil na vse možne načine. V svojo prehrano bi
vključil tudi konopljina semena in olje konopljinih semen, znano je, da imata tako semena kot olje zelo ugodne
učinke na številne bolezni srca.

Če bi bil zdravnik in bi opravil operacijo ali presaditev srca, bi poskušal pomladiti organ z vsaj 60 g olja. Če 60
g bolnika ne bi pripeljalo do zadostnega zdravstvenega stanja, bi jim še vedno dajal olje. " JB

Astma

»Tudi kadilski lonec je koristen za mnoge bolnike z astmo, vendar je zaužitje olja ali izhlapevanje veliko bolj
učinkovit in zdravilni način za zdravljenje tega stanja. Uporaba olja v obliki supozitorijev je zelo učinkovita
tudi za tiste, ki imajo težave z dihanjem, zato bi lahko bila tudi ta metoda koristna. Poznamo veliko ljudi z
astmo,  ki  so jim pomagali  pri  uporabi  tega zdravila,  in  iskreno lahko rečem, da se ne zavedam nobenega
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učinkovitejšega zdravljenja tega stanja. Tudi tisti,  ki trpijo za KOPB, so bili priča neverjetnemu izboljšanju
njihove sposobnosti  pravilnega  dihanja  z  uporabo tega  zdravila.  Če imate  kakršne koli  težave  z  dihanjem,
poskusite olje in prepričan sem, da vam ne bo žal. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

»Lahko bi pričakovali, da je izhlapevanje olja najboljše zdravilo za astmo ali težave z dihanjem. Presenetljivo
smo ugotovili, da so svečke iz konopljinega olja izjemno učinkovite pri odpiranju dihalnih poti. Običajno v 30
minutah po tem, ko bolnik vzame supozitorij, poročajo, da se počutijo, kot da so se jim odprla pljuča in lahko
veliko lažje dihajo. Seveda bi, tako kot pri vsaki drugi bolezni, v treh mesecih zaužil standardni odmerek 60 g,
potem pa bi ostal  na gram na dan, dokler se ne bom počutil  popolnoma zdravo. Potem bi seveda ostal na
vzdrževalnem odmerku do konca svojega življenja. Olje bi uporabil peroralno, lokalno na grlu in prsih ter v
obliki svečk. JB

Otroci in olje

Zlasti matere bodo zaskrbljene, če je varno dajati olje otrokom. Je potem varno?

»Menim, da je konopljino olje popolnoma varno pri zdravljenju otrok vseh starostnih skupin, ki trpijo za rakom
in drugimi boleznimi. Res ne vem, kako lahko zdravniki, ki zdravijo majhne otroke na onkoloških enotah, živijo
sami s seboj. Ali ne vedo, kako škodujejo svojim malčkom s sevanjem, kemoterapijo in drugimi škodljivimi,
strupenimi kemikalijami?

Vsakdo, ki je kdaj študiral medicino, pozna učinke takšnega zdravljenja in se zaveda dejstva, da je pri uporabi
teh zdravil veliko bolj verjetno smrt kot pri zdravljenju. Če bi si starši vzeli čas in popolnoma razumeli, kaj
namerava  zdravstveni  sistem  narediti  njihovim  otrokom,  sem  prepričan,  da  bi  jih  večina  raje  zdravila  s
konopljinim oljem, ker je to naravna snov, ki je varna za uporabo in ne bo povzročila škodo za otroka.

Ker vem, kaj počnem glede zdravstvenega sistema, jim nikoli ne bi dovolila, da bi se dokopala do katerega koli
mojega otroka. V primeru, da bi me kdo poskušal prisiliti, da ravnam drugače, bi se situacija v trenutku res
obrnila zelo grdo.

Mislim, da je povsem naravno, da bi kateri od staršev želel zaščititi svoje otroke in jih obvarovati. Če bi mislil,
da zdravstveni sistem predstavlja nevarnost kot starš otroka, bi imel občutek, da bi moral imeti pravico izbrati
druge metode zdravljenja. V zadnjem času so v ZDA in Kanadi bili primeri, ko so oblasti vzele otroke in jih
prisilile k kemoterapiji v nasprotju z željo otroka in staršev samih. Zdi se, da imamo kot odrasli pravico zavrniti
njihovo noro zdravljenje, naši otroci pa tega ne storijo. Ker je kemoterapija preprosto strup, če bi kdo šel proti
moji volji in otroku dajal kaj takega, bi verjetno lahko rekli, da ne bo imela zelo svetle prihodnosti.

Po mojem mnenju je vsak, ki bi to storil brez privolitve staršev, kriv za poskus umora in če bi otrok umrl, bi bil
potem odgovoren za njihovo smrt. Ne zanima me, kako se na to odločite, strup je strup in če zdravnik daje te
snovi, so prav tako krivi kot jaz, če bi storil enako. Samo zato, ker zdravniki nosijo bele plašče, ne pomeni, da
imajo pravico škodovati svojim pacientom; pravzaprav je v nasprotju z njihovo lastno Hipokratovo prisego. Če
bi bil na njihovem mestu, bi se začel ustrezno ukvarjati z medicino, preden se nekdo, ki je povezan s pacienti, ki
so jim škodovali, odloči, da bo proti njim maščeval.

Kako se lahko konopljino olje uporablja pri preprečevanju bolezni? Še enkrat, ali bi bilo varno dati olje tudi 
otrokom?

Ne poznam nič boljšega od konopljinega olja za preprečevanje bolezni in tudi to zdravilo se mi zdi popolnoma
varno pri zdravljenju otrok. Pogosto sem trdil, da bi, če bi otrokom dali majhne odmerke konopljinega olja, v
večini primerov preprečili nastanek bolezni, kot so sladkorna bolezen, MS, rak in mnoge druge.

Če otrokom damo majhne odmerke olja, se bo THC in z njim povezani kanabinoidi kopičili v njihovih sistemih
in preprečevali bolezni. Ne govorim o tem, da bi dobili otroke visoko; gre za to, da otrokom ali ljudem vseh
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starosti zagotovimo neškodljivo zdravilo, ki ne povzroča odvisnosti, da bi v prihodnje preprečili zdravstvene
težave.

Nobenega logičnega razloga ni, da bi preprečili rast in proizvodnjo lastnega zdravila za zdravljenje tistih, ki jih
imamo radi. Bi morali naši otroci ali celo mi sami trpeti in umirati, ker želijo farmacevtska podjetja zaslužiti več
denarja? Kdaj je na voljo naravno zdravilo za lajšanje naših zdravstvenih težav, ki ga ima večina ljudi le malo
težav? Čas je, da se z zdravili poljubimo in se pozanimamo, kaj lahko mati narava zagotovi za zdravje nas in
naših otrok.

Kako dozirati konopljino olje za otroke?

Kar zadeva odmerke,  se otroci ne razlikujejo od odraslih in vsi imajo različna tolerance za to zdravilo. Za
preprečevanje bolezni  pri  otrocih bi bili  potrebni  le majhni  odmerki  enkrat na dan, približno eno uro pred
spanjem, zato bi bila verjetnost, da se otrok poviša, zelo majhna. Tudi konopljino olje ne škodi, zato ne vem,
zakaj bi kdo okleval, ko bi ga dal svojim otrokom. Poleg tega si predstavljajte vse vsakodnevne poškodbe, ki jih
lahko zdaj zdravimo sami, če bi bilo olje na voljo. Stvari, kot so opekline, ureznine, praske, rane, okužbe, ugrizi
žuželk itd., Lahko z lokalno uporabo tega olja zdravimo tako enostavno in učinkovito.

Po mojih izkušnjah s tem zdravilom bi bilo to prvo, kar bi otroku dala za notranje in zunanje razmere. Vsekakor
bi okleval in dvakrat premislil,  preden bi jim dovolil zaužiti  kemična zdravila. Pravzaprav, če bi vedel, kaj
počnem z medicinsko industrijo, na to sploh ne bi pomislil.

Da  bi  prišli  do  tega  načina  razmišljanja,  so  potrebne  izkušnje  z  zdravilnimi  učinki  konopljinega  olja,  a
nedvomno se boste spreobrnili tudi vi, ko boste videli, kaj zmore. Trdno verjamem, da bi lahko otroci in ljudje
vseh starosti redno jemali majhne odmerke tega olja, vsi bi živeli dlje in bili veliko bolj zdravi. " Rick Simpson,
konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Q. Ali obstaja starost, da lahko začnejo s tem? Moj sin je star 3 leta in ima dober del leta tukaj hud ekcem in
prehlad. " Roxanne

A. Roxanne, popolnoma varno je dajati  olje otrokom, tudi novorojenčkom, zlasti  če se lokalno uporablja v
mešanici s konopljinim oljem ali karitejevim maslom. Dobra strategija je, da konopljino olje zmešate z oljem
(zadošča 1% olja, idealno pa bi bilo 20-30%), nato pa ga vsak dan dodajte nekaj kapljic v kopel. Na celotnem
telesu bo pustil tanek film in to je običajno vse, kar je potrebno (ali vsaj za vzdrževanje). Posnemite fotografije
in video posnetke, izboljšanje bo zelo hitro. Srbenje in draženje izgineta v nekaj sekundah ali minutah, ekcem
pa naj bi preprosto izginil v enem tednu ali več. Vse najboljše, JB

»Ta dim NI zdrav za otroke ali mame ... neumne mame in kaj govorite svojim otrokom? Olje ali nada! Še
posebej za otroke! " Naia

-  Ne  bi  bil  tako  radikalen,  kajenje  ali  izhlapevanje  ima  tudi  ugodne  učinke,  na  primer  proti  slabosti  pri
nosečnicah. Otroku ne bo škodilo. JB

"Dim ni tako velik ... še posebej, če ste nagnjeni k alergijam ... samo rečem. Ne prenesem dima! Prav tako
otroci ne morejo vedeti, kdaj naj se ustavijo ... ali je to sladkor, kofein, hrana itd. Morate biti njihov vodnik.
Mislim, da zagovarjanje kajenja konoplje ni dobra ideja za najstnike. Samo pravim. Samo moje mnenje od tega,
kar sem videl. Lahko bi tudi odvrnilo pozornost od šolskega dela in pomembnih vprašanj. " Naia

- Tudi jaz sem se včasih odvračal  od šolskega dela in pomembnih vprašanj in sploh nismo imeli  na voljo
konoplje. Vse kar sem potreboval je bilo, da sem nekje naokoli videla lepo dekle in to je bilo za šolsko delo in
vprašanja, ki so bila pomembna za druge, zame pa ne.

Če sami  nadzirate,  koliko  čaja  pijejo  vaši  otroci,  nadaljujte  in  nadzirajte,  koliko  konoplje  bodo zaužili  ali
zaužili. Vso srečo s tem. To je zaman trud, vendar sem prepričan, da bo marsikoga zaposloval naslednjih nekaj
let, dokler se ne zavedajo, kako varna je konoplja in da je res nemogoče usodno predozirati.
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Pa koga briga,  koliko tega kdo zaužije?  Jaz ne.  Sploh me ne zanima,  koliko skodelic  čaja  ali  kave ljudje
popijejo na dan, predstavljajte si to. Zakaj bi? To ni moja stvar. In nikogar se ne tiče, koliko tega reševalnega in
preventivnega zdravila zaužije kdo.

Več olja imate v sebi in pogosteje bolje za vaše zdravje. To je edino pravilo, ki v resnici velja. Ljudem vseh
starosti, vključno z otroki in nosečnicami. Če vam ta ideja ni všeč, jo premagajte, se naučite živeti z njo, to je
najboljše,  kar lahko storite.  Nobena ureditev konoplje ne bo delovala,  preprosto je tako ali tako ni mogoče
urediti. Poleg tega ni razloga za njegovo ureditev. JB

"Tako sem vesel, da bom končno lahko sporočil, da moj ljubki fant uporablja konopljo za boj proti stranskim
učinkom kemoterapije in sevanja ter da ne bo pri njem zrasel nov tumor! To zdravilo mu je izjemno pomagalo.
Preden je jemal to zdravilo, ki ga je nenehno bruhal, ni hotel jesti, bil je zelo letargičen in živčen ... zdaj je,
vzdržuje hrano, pridobiva na teži in vsak, ki je bil okoli njega, ve, kako absolutno srečen je. "

-  No, brez strupa v telesu bi bilo  otroku veliko bolje.  Pravzaprav  nima smisla  uporabljati  kemoterapijo  in
sevanje skupaj z oljem, je tako, kot da bolniku damo protistrup, medtem ko črpamo strup v žile. Olje samo za
najboljše rezultate. Zdravniki bi morali to vedeti, ni tako težko razumeti, da otrokom ni dobro dati strupa, kadar
to ni potrebno. JB

Q. "Jaz sem samohranilka, stara 29 let. Moj sin je zdaj star 8 let in živi z zmernim avtizmom. Svojega mini ja ne
bi zamenjal za nič na tem svetu, razen da mu olajšam življenje. Zanima me, če so vas prišli še kdo od staršev
spraševati o olju? Ali kakšne zgodbe o uspehu z avtizmom/Aspergerjevo? Če bi se odločil za to pot, v kakšen
odmerek bi gledal? Cenim vse informacije! Hvala vam. Od razočarane mame in dečka. "

A. "Olje je edino, kar bi lahko delovalo," je rekel Rick, ko sem mu to prebral. Navodila za odmerjanje in druge
informacije o tem, kako pridelati in uporabiti olje, so na naši spletni strani in v Rickovi e-knjigi. V preteklosti
sem pomagal že kar nekaj avtističnim otrokom in to zdravilo jim dela čudeže.

Otroci radi jemljejo to zdravilo, nimajo predsodkov, ne vedo, da "delajo nekaj narobe", starši pa zelo uživajo,
ko imajo nekaj časa zase. Za najboljše rezultate sem, kot vedno, začel s standardnim zdravljenjem s 60 g, brez
tablet, nato pa bi otroka do konca svojega dolgega in mirnega življenja zadrževal na vzdrževalnem odmerku v
izbrani količini. In otrok iz videa bi moral storiti popolnoma enako, če je le mogoče. Vse najboljše, JB

Q. Moja žena ima hude bolečine v spodnjem delu hrbta zaradi sedmega meseca nosečnosti, opisuje jo kot živčni
trzaj,  ki  je  zelo  boleč.  Poskušal  sem pogledati  okoli  vaše spletne  strani  in  tukaj.  Ali  bo RSO dramatično
pomagal pri bolečini? Imate povezavo do prejšnje teme na to temo? Skrbi me, če ji dajo kodein, bo to škodilo
otroku

O. Prosil bi jo, da zaužije majhne odmerke olja in ga nanese lokalno na hrbet. Masirajte jo z mešanico olja in
olja konopljinih semen. Da, obstaja velika verjetnost, da bi kodein lahko škodoval otroku. Olje otroku ne more
in ne bo škodilo. JB

»Katera je najmlajša oseba, za katero veste, da se zdravi z RSO? Ali obstaja protokol pediatričnega zdravljenja?
Čeprav doslej nismo uspeli pretresti babičinega mnenja in zmogli ozdraviti dedka. Imam 2 letnika z neznanimi
želodčnimi  težavami  (ja,  že  več  kot  eno  leto  je  na  "zdravljenju"  in  vse  tablete,  kreme,  losjoni  in  veliki
farmacevtski napoji so bili neuspešni. Zdaj se nagibajo k proteinskemu sindromu. Očitno je 25 -kilogramski
otrok  ne  zmore  enakega  odmerka  kot  moški  175  kilogramov,  zato  ga  sploh  priporočate  za  pediatrične
aplikacije? "Sara

- Nosečnice bi morale uporabljati olje in nato povečati odmerek med porodom. Po rojstvu bi morale matere jesti
majhne odmerke olja, da se prepričajo, da se bo otrok razvil na optimalen način.

Če mene vprašate, je bil moj najmlajši bolnik star minus osem mesecev in se še vedno odlično počuti, je najbolj
razvit otrok v svojem vrtcu in je začel govoriti prej kot večina drugih. Njegova mama je olje uporabila, preden
ga  je  rodila,  otrok  pa  je  dobil  olje  tudi  po  cepljenju  s  heksavakcinom,  da  se  prepriča,  da  bodo  nevarne
kemikalije čim prej izpraznjene iz njegovega telesa.
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Konopljino olje je varno zdravilo za ljudi vseh starosti. Če imate težave pri razumevanju tega, poglejte, kaj olje
naredi za ekcem ali plenični izpuščaj, nato pa se vrnite in mi povejte, da konoplji nikoli ne bi dali svojega
otroka. Vse, kar bi slišali od mene, je, da je starš, ki svojemu otroku ne bi dal konoplje kot zdravila, slabo
napačno obveščen ali pa je psihopatski sadist, ki rad gleda, kako drugi trpijo.

Ali veste, kako učinkovito je olje proti zobobolu? Bi otroku dali olje za boj proti bolečinam, povezanim z rastjo
zob? Jaz bi. Sploh brez obotavljanja.

Odmerjanje za otroke je v bistvu enako kot za odrasle, ko zdravite nekaj resnega. Začnite z majhnim odmerkom
trikrat  na  dan,  navedite  pacienta,  povečajte  odmerek  vsake  štiri  dni  ali  kolikor  je  to  primerno  in  vedno
poskušajte čim hitreje vnesti čim več zdravila v pacienta, pri tem pa pazite, da ostanejo v svojem območju
udobja. JB

"Prijateljica medicinska sestra ga je uporabila pri pleničnem izpuščaju 3. stopnje, ki je minila čez noč!" Alice

- Za tiste, ki menijo, da otroci ne bi smeli uporabljati konoplje. Katero drugo zdravilo bi jim dali, če ne to
najstarejše in najvarnejše naravno zdravilo, ki se uporablja že tisoč let? Ali pa boste gledali svoje otroke, ki
trpijo zaradi vseh teh ekcemov in izpuščajev brez razloga? To ni lepo narediti, bi rekel. Še posebej, če obstaja
tako preprosta rešitev za vse te težave s kožo.

Ali je v redu gledati, kako vaši otroci kričijo od bolečine, ko bi jim lahko preprosto dali kapljico olja in bi bili
brez bolečin? Hm? JB

"Nevrokirurg je pregledal najnovejšo Spencerjevo magnetno resonanco in rekel:" Velik tumor na epifizi in ni
dvoma,  da  je  bil  velik  tumor,  je  GONIL !!!!  "  Nato  je  rekel:  "Tumor  možganskega  debla  je  popolnoma
kalcificiran !! Ni verjetno, da bi kdaj zrasel! " Nato je rekel: "Ne verjamem, da ima na hrbtenici kakršne koli
tumorje, ti majhni svetlobni madeži mi NE izgledajo kot tumorji."

Ugotovil sem, da se je Spencerjevo duševno stanje tako drastično izboljšalo,  ker je epifizni tumor odšel !!!
Nevro  je  poskušal  reči,  da je  to  kemoterapija,  vendar  sem poudaril,  da je  bil  tumor  še vedno popolnoma
nespremenjen,  30 dni PO tem, ko smo kemoterapijo ustavili  !! Njegov odgovor? "No, mislim, da je srečen
otrok, katerega tumor je čarobno izginil !!!"

Čarovnija? Ne. Kemoterapija? NE, in to lahko dokažemo. Nisem omenil olja konoplje. ZELO je vztrajal, da
takoj naredimo še eno magnetno resonanco, da potrdimo njegovo mnenje. Rekel je, naj pokliče svojo pisarno
takoj, ko rezerviramo termin za magnetno resonanco. Torej, tukaj je, ljudje! Nevrolog je potrdil, KANNABIS
VARNO UBI RAKA Peeps! " Corrie

"Ali  lahko skrbnik  svetuje,  kakšen odmerek naj  da  osemletnemu otroku,  ki  je  bil  poslan  domov umreti?"
Ricardo

- Začnite z majhnim odmerkom, poglejte,  kako se bo otrok odzval, nato pa odmerek povečajte čim hitreje.
Trikrat na dan. Običajno so polne tablet, ko jih pošljejo domov, da umrejo, zato jih želite najprej razstrupiti, ker
ne  veste,  kaj  bo  interakcija  naredila,  običajno  ni  zelo  lepo,  kaj  počne  interakcija  s  temi  smrtonosnimi
kemikalijami. Ampak to je zato, ker olje poskuša očistiti mizo, da bi lahko začelo delovati.

Ali  pa,  če nimate  kaj  izgubiti,  lahko začnete  tudi  z  veliko  količino  olja  in  bolnika tako postavite  v  stanje
nadzorovane kome. To bi verjetno jaz naredil, vendar je za starše, za katero smer zdravljenja se bodo odločili.

Vem le, da je treba agresivne bolezni zdraviti agresivno. Prav tako vem, da na splošno več olja, ki ga uspete
vnesti  v  pacienta  in  hitreje,  boljše  so  možnosti  za  uspeh  in  preživetje.  Vem  pa  tudi,  da  so  navodila  za
odmerjanje omenjena z razlogom.

Če bi bil moj otrok, bi mu napolnil olje, to zagotovo vem. Otrok bi plaval v njem in najverjetneje mu ne bi
dovolil, da bi se mu približal zdravnik. Ampak to sem jaz in vem, kaj naj naredim. Vse najboljše, JB

Svečke
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Svečke z oljem Ricka Simpsona (RSO) so blagoslov za vse ženske s težavami, povezanimi s PMS, pa tudi za
vse s hemoroidi,  Crohnovo boleznijo,  črevesjem in črevesnimi težavami  itd.  Odlične so tudi  za dihanje in
pljučna obolenja, da ne omenjam zatiranje gripe. Proizvajajo zelo prijeten dolgotrajen občutek v telesu. Nisem
še videl nikogar, ki jih ne bi rad jemal, potem ko so premagali svoja začetna oklevanja. " JB

KAKO NAREDITI POMOČ?

Kakavovo  maslo  stopite,  dodajte  olje,  približno  1-2  g  olja  na  100  g  stopljenega  kakavovega  masla.  Nato
povečajte odmerek vsake štiri dni, dokler bolnik ne porabi približno 0,33 g olja v vsaki svečki.

1 g (skupna teža) svečk za otroke, 2 g za odrasle, 3 g (kroglice) za vaginalne težave.

0,01-0,02 g olja na supozitorij bo dobro delovalo za začetnike. Če nekoga zaženete z 0,05 g v jedi, verjetno tudi
tega ne bodo čutili veliko, vendar je bolje, da začnete z majhnim odmerkom (za tiste, ki v preteklosti še niso
poskusili  konoplje  itd.).  Odmerki  do 0,005 g THC se običajno  prenašajo  brez simptomov ali  pa jih  sploh
nimajo.

Pravi RSO je zelo močan in nikoli ne veste, kako se bo bolnik odzval (krvni tlak itd.), Vendar bi bile svečke
dober način, da se ljudje navadijo na olje.

Zanimivo pri svečah je, kako se zdi, da v 20 minutah odprejo pljuča in olajšajo dihanje - sanje so se uresničile
mnogim s KOPB ali astmo itd. Bolniki so jih uporabljali tudi za zdravljenje luskavice, visokega krvnega tlaka,
Crohnove bolezni, Krči PMS itd.

Svečam lahko dodate tudi druga naravna olja, odvisno je, za kaj jih želite in kakšen je namen. Preprosto obiščite
nekatera  spletna  mesta  naravne  medicine  in  preberite,  kaj  različna  eterična  olja  počnejo,  in  lahko
eksperimentirate, kolikor se vam zdi potrebno.

Tudi svečke so odličen način za zdravljenje pacientov, ki olja ne morejo jesti ali ga iz nekega razloga ne morejo
zadržati v želodcu.

Kar se mene tiče, je glede na učinke jemanje olja v svečkah najboljši in najbolj prijeten način uporabe konoplje.
Sprva se sliši in izgleda smešno, priznam, toda tisti, ki so poskusili, se strinjajo. Morda odpira čakre od spodaj
navzgor, kdo ve, zagotovo pa se počuti odlično.

Ženske bi radi vzele svečke - pomagajo tudi pri najrazličnejših bakterijskih in virusnih okužbah, "partnerskih
izmenjavah mikrobioloških informacij", alergijah na kondome in maziva, ki se uporabljajo na njih itd. Ali sem
omenil, kako močno olje skrbi ( ravni) hormonsko neravnovesje? Vse najboljše, Jindrich Bayer

"Svečke z RSO se lahko uporabljajo tudi za vse vrste vaginalnih težav, vključno, vendar ne omejeno na glivične
okužbe, HPV, kondilome,  herpes in številne druge bolezni  ali  okužbe,  za katere ni nujno, da jih trpite.  Še
posebej, če je z uporabo olja tako enostavno poskrbljeno. " JB

"Ali mi lahko svetujete, ali je konopljino olje varno za uporabo med nosečnostjo? Ni veliko informacij, ki bi jih
lahko našel.  Prijateljici  so pravkar  povedali,  da ima popkovnično cisto,  ki  lahko povzroči  nastanek krvnih
strdkov, ki vodijo do smrti njenega otroka. Videla sem učinke konopljinega olja in dobro, kar lahko naredi,
samo nisem prepričana, ali je med nosečnostjo varno. " Christine

- Draga Christine, seveda je varna za uporabo, konopljo so že stoletja uporabljali med nosečnostjo in tudi pri
porodnih bolečinah. Priporočam, da naredi svečke z 0,01-0,06 g olja v vsaki (začnite z 1-2 g olja na 100 g
kakavovega masla). Cista izgine v nekaj tednih ali pa običajno. Trikrat na dan, brez skrbi, olje ne bo škodilo
otroku. Vse najboljše, JB

"JB, se strinjam s svečko, vendar kakšno vrsto kakavovega masla uporabljaš? Ali naj dobim nerafinirano čisto
nebeljeno kakavovo maslo? Bo tudi kokosovo olje delovalo kot osnova za svečke? " Sara
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- No, od vas je odvisno, za katero znamko ali vrsto kakavovega masla se boste odločili. Kokosovo olje je lahko
preveč tekoče. Kakavovo maslo deluje bolje kot osnova za svečke. JB

»Bi imel kdo kakšno idejo, kako nekomu dati konopljino olje skozi cev za hranjenje? Zmešal sem ga z olivnim
oljem, da ni tako gosto, vendar se še vedno bojim, da bi zamašil cev. Kaj idej?" Steven Havre

- Steven, vedno je najbolje  najti  način dajanja  nerazredčenega olja,  to je  najboljši  način.  Kadar ne najdete
načina, ga lahko zmešate s pacientovo hrano in ga tako pojeste. Da, lahko zamaši cev, in sicer če je olje goste
konsistence. Nekatera olja so gosta, nekatera bolj tekoča. Ko pa jih segrejete na telesno temperaturo, morajo biti
dovolj tekoči, da ne zamašijo cevi.

Drug  način  je,  da  ga  damo  bolnikom  v  svečkah  s  kakavovim  maslom.  Kljub  temu  je  uživanje  olja
najprimernejši način jemanja tega zdravila, kadar koli je to mogoče. Obstaja veliko načinov dajanja olja in je
pogosto zelo individualno, zato poskusite najti način, ki bo bolniku najbolj ustrezal. Vse najboljše, JB

»Točno tako! Zdravim svojo mamo, ki ima raka grla, in jo zaporedoma dajal skozi cev za hranjenje, jo malo
segrel in jo zmešal s kokosovim oljem! Nikoli niste zamašili cevi! " Steve

»Sinu ga dajem skozi cev za hranjenje, ko je ne bo pogoltnil - nalijem zelo vročo vodo na olje v skodelici, nato
se razprši, nato dodam nekaj hladnejše vode (ne preveč), da bo voda ne preveč vroče, nato pa ga vlijte v cev.
Deloval je zelo dobro, čeprav včasih olje nekoliko obloži cev, vendar nikoli ni bilo blokirano. Skrivnost je, da
ga prelijete, ko je še zelo topel. " Angela

"Vem, da se sliši grozno, vendar malo koka -kole skozi cevko, da jo speremo po dajanju viskoznih snovi ali pa
samo na splošno očistimo zamaške. Stara pripravljenost RN. " Ellen

Kirurgija ali olje?

"Nikoli mi ne bi vzel jošk, ko lahko zaužijem RSO !!" Chloe

"Že sama ideja, da je rak dojke" odstotno tveganje ", je popolna laž. V resnici imajo vsi rakave mikro-tumorje v
telesu, tudi jaz. Rak ni bolezen, ki jo preprosto "zboliš", kot da bi naključno udarila strela. To je nekaj, kar
morate "obvladovati" ali "preprečevati" iz dneva v dan, obrok po obrok, z izbiro načina življenja, ki vključuje
dodajanje  vitamina  D,  prehrano,  superživila,  zelenjavne  sokove  in  izogibanje  kemikalijam  in  sevanju,  ki
povzročajo raka. Torej, ko zdravnik reče, da imate "možnost" za nastanek raka, to pomeni, da nimate nadzora
nad rakom, kar je čista laž. Z drugimi besedami, nadlegovanje raka. "

- Ko imate "možnost" za nastanek raka, preprosto pojdite na olje. To je veliko bolj zdrava in varna možnost. "
JB

»Na rak ali drugo resno bolezen glejte kot na požar. Večji kot je ogenj, več moči potrebujete za gašenje.

Bi torej raje uporabili sto vedrov vode (RSO) ali kozarec vode (druge vrste olja), če bi gorela vaša hiša? Ali pa
bi  radi  videli  poklicne  gasilce,  ki  vam bodo pri  tem pomagali?  To bi  jaz  raje,  a  sedanjim gasilcem,  torej
zdravnikom,  sploh  ni  dovoljeno  uporabljati  vode  za  gašenje  vseh  teh  požarov  in  sploh  ne  vedo,  kako  jo
uporabiti po vseh teh desetletjih indoktrinacije, pranja možganov in neuporabe konoplje v zdravilo.

Se vam zdi smiselno, da bi nekdo poslal strokovne gasilce na velik požar v mestu in jim ni dovolil uporabljati
vode, torej najosnovnejše in najbolj tradicionalne oblike boja proti ognju? Meni ne. A vseeno so tisti, ki so na
oblasti, storili z zdravstvenim sistemom, ki ga imamo danes.

Veliko požarov, brez vode, torej veliko dodatnega dela za gasilce/zdravnike, ki svojega dela ne morejo opraviti
na najboljši način. Mislim, da tako ne bi smelo biti. Za svoje delo bi morali imeti najboljšo opremo in najboljša
orodja, kajne? To bi jaz naredil, če bi bil njihov upravitelj/vlada. Je kaj narobe, če tako gledaš? Mislim, da ne. "
JB
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PMS, menopavza

"To je ena stvar, za katero je konoplja in še posebej konopljino olje najboljše, kar ni. Preprosto ne boste našli
ničesar, kar bi lahko ali bi pomagalo bolje od konoplje. Pomagal bo obnoviti hormonsko ravnovesje in odpraviti
agresijo, nihanje razpoloženja itd. Prav tako bo olajšal predmenstrualne bolečine in krče, nelagodje, tesnobo itd.

Če bi videl, da se je ženska zaradi hormonskega neravnovesja v telesu, ki je povezana s PMS, čudno obnašala,
bi ji takoj dala konopljo na vse možne načine ali oblike. Ne vidim razloga, zakaj bi kdo po nepotrebnem trpel.
Da ne omenjam, da ob trpljenju trpijo vsi okoli njih, kar lahko potrdi vsak, ki je imel opravka s predmenstrualno
žensko. Dala bi ji jesti olje, ga uporabila v svečkah in ne bi zanemarila topikalne uporabe na trebuhu in hrbtu.
Všeč ji bo, ker bo odstranil bolečino in izboljšal njeno kožo na teh delih. Z njo bi tudi kadil olje, da bi vedela,
da "ni sama" in da je nekomu mar.

S konopljo menstruacija ne sme biti frustrirajoča in neprijetna izkušnja za vse vpletene. «JB

Q. Prekleto, JB ... odlično se je odrezala, vse do antiestrogenskih injekcij. Zaradi tega je smrtno bolna.

A. Presenečenje, presenečenje, Valerie. "Izogibajte se zdravnikom" je trenutno pravilo igre. Ne govorimo tega
iz  užitka,  to  je  resničnost.  Bolniki  se  običajno  dobro  počutijo  na  olju,  dokler  medicinski  strokovnjaki  ne
posežejo in ga zajebejo z nekaterimi nepotrebnimi zelo alternativnimi in eksperimentalnimi kemičnimi zdravili.
Torej, dokler se zdravniki ne naučijo, kako pravilno uporabljati to zdravilo, se je res najvarneje držati stran od
njih (če okoliščine seveda dopuščajo). Ne potrebuje injekcij, čim prej mora zaužiti čim več olja, da odpravi
škodo, ki jo je povzročilo prejšnje zdravljenje, in da svoje stanje obvlada. Če olje ne pomaga, je malo verjetno,
da bi kaj drugega. JB

Regulacija telesne teže

»Konopljino  olje  je  odličen  razstrupljevalec  in  ni  nenavadno,  da  ljudje  s  prekomerno  telesno  težo  med
zdravljenjem izgubijo veliko kilogramov. Skoraj tako, kot da olje ve, koliko morate tehtati, in sčasoma bo vaše
telo pripeljalo do te ravni. V mojem primeru mi je olje odvzelo približno 30 kilogramov, vendar sem videl, da je
veliko ljudi izgubilo veliko več.

Ko uživate konopljino olje, ni tako, kot da ste na dieti. Lahko jeste, kolikor želite in karkoli želite. Zdi se, da
olje naravno zavira apetit  osebe s prekomerno telesno težo in ne poznam boljšega ali  varnejšega načina za
hujšanje. Poleg tega lahko spodbudi apetit osebe, ki mora pridobiti težo.

Kot sem rekel, olje želi vašemu telesu povrniti zdravo težo, ne glede na to, ali imate premalo ali prekomerno
telesno težo. Če bi radi šli na kakšno dieto, je to vaša izbira, jaz pa bi raje ne jedel ves čas zajčje hrane.

Poleg tega pri mojih letih resnično ne uživam v izvajanju vseh vrst vaj, zato, če bi želela shujšati, to ne bi bila
možnost. Če želim shujšati za nekaj kilogramov, poznam način, kako to storiti brez diet ali telovadbe, zdaj pa se
zavedate tudi, kako lahko to dosežete sami. Ko bo to čudovito olje bolj dostopno, v kratkem času tisti, ki imajo
prekomerno telesno težo ali premajhno težo, verjetno ne bodo ostali tako dolgo. Prekomerna telesna teža lahko
povzroči zgodnjo smrt, zato, če nosite nekaj kilogramov odveč, zdaj veste, kako se spopasti s to težavo.

Ali resno mislite, da lahko odstrani odvečno težo brez vadbe?

Ja, konopljino olje lahko shujša brez telesne vadbe in to sem živi dokaz. Če slečem srajco, sem videti kot nekdo,
ki je veliko delal in moje telo je primerne teže za moškega moje rasti.

Ko sem bil mlajši, sem veliko plaval, zdaj pa odkar sem izgubil odvečno težo, ki sem jo nosil, lahko spet vidiš
vse moje trebušne mišice. Nimam niti ljubezenskih ročajev, le trak mišic na vsaki strani in ne delam nobenih
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vaj. Če bi želeli doživeti enako, morate le slediti mojemu zgledu in kmalu bo vaše telo začelo izgledati tako, kot
bi moralo. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

"Moj sin uporablja Simpsonovo olje za Crohnovo, vendar slišim, da lahko pomaga pri izgubi teže. Če da, kako?
" Krystal

- Da, lahko, jejte olje in shujšali boste, če imate prekomerno telesno težo in se boste pri podhranjenosti zredili.
Ne sprašuj me zakaj, ne sprašuj me, kako je to mogoče, ne vem odgovora. Preprosto se zgodi. Sam sem izgubil
50 kilogramov na olju in verjemite, da sem se po svojih najboljših močeh trudil oporekati Ricku. Vendar mi ni
uspelo in olje mi je povrnilo mišice. Bilo je čudno in težko verjeti, priznam. Ampak ne moti me, da sem izgubil
vso to težo brez kapljice znoja in brez vadbe. Pravzaprav je bilo zelo prijetno in nisem imel nič proti dobremu
spanju, ki je bil edini pomemben stranski učinek uporabe olja. JB

Anksioznost, paranoja

"Mislim, da bi lahko tesnobo in paranojo z uporabo tega zdravila močno zmanjšali, če bi sistem le prenehal
aretirati ljudi zaradi njegove uporabe. Na začetku zdravljenja z oljem pacientom rečem: "Če vas olje zaspi, se ne
borite."

Nekateri ljudje lahko postanejo zaskrbljeni, medtem ko poskušajo premagati sproščujoč učinek tega zdravila, ko
se morajo v resnici samo sprostiti in se ne boriti proti tem učinkom. Mnoge sorte konoplje imajo zelo nizek
potencial, da povzročijo tesnobo, vendar obstajajo nekatere vrste. Če se bolniki počutijo neprijetno zaradi olja,
ki ga poskušajo uporabiti v takih primerih, jim pogosto svetujem, naj zdravilo naredijo iz seva, ki bo povzročil
manj težav.

Če bi bila uporaba tega zdravila le zakonita, sem prepričan, da bi odvzel veliko tesnobe, povezane z njegovo
uporabo.  Tudi  nekateri  sevi lahko povzročijo  večjo zaskrbljenost  kot drugi,  zato bi lahko,  če imate  takšne
občutke, preprosto zamenjavo sevov težavo odpravili. Mnogi ljudje menijo, da je uporaba snovi, kot sta temna
čokolada  in  kajenski  poper,  zelo  učinkovita  pri  zmanjševanju  tesnobe  in  zmanjšanju  srčnega  utripa.
Najpomembnejše pri uporabi tega zdravila je, da si zapomnite, da je to najvarnejše zdravilo na svetu.

Uporaba te snovi ne škodi, in če bolnik doživi tesnobo, jo pogosto povzročijo sami bolniki, ker so vsi brez
razloga  vznemirjeni.  Ali  pa  lahko  pogosto  farmacevtska  zdravila,  ki  jih  bolnik  po  nepotrebnem  zaužije,
predstavljajo težavo, ki jim lahko povzroči simptome tesnobe. Toda to se v večini primerov zlahka odpravi
tako, da preprosto odstranite ta škodljiva kemična zdravila. Poleg tega obstaja tudi naravna snov, ki jo naše telo
proizvaja,  imenovana citicolin,  ki  naj  bi  bila  učinkovita  tudi  za zdravljenje  tesnobe.  Povedali  so mi,  da je
citicolin na voljo v 70 državah, zato, če greste samo na internet, ne bi smeli imeti težav pri iskanju tega, kar
potrebujete.

Nekaj časa se navadi na učinke olja iz konoplje in začetniki lahko doživijo nekaj tesnobe. Toda v kratkem času
se bo večina z njihovo uporabo počutila udobno, tesnoba pa bo le minila. Pravzaprav se bolniki, ko se navadijo
na učinke olja, pogosto smejijo, kako jih je na začetku tako močno prestrašilo.

Pogosto me še vedno kontaktirajo bolniki, ki so za izdelavo zdravil poskušali uporabiti sev sativa, pogosto pa
lahko učinki močne sative povzročijo tesnobo. To se še vedno dogaja, čeprav sem že večkrat izjavil,  da se
takšnih sevov ne sme uporabljati, ker so preveč energični.

Če  ne  želite,  da  je  pacient  napolnjen  z  energijo,  morate  uporabiti  močno  pomirjevalno  indikacijo,  ki  mu
pomaga, da se med spanjem sprosti in ozdravi. Sovražim, ko ljudje zapravljajo svoj čas in denar, ko poskušajo
proizvesti olje iz napačnih sevov, vendar se to pogosto zgodi, če ne upoštevamo naših navodil. Z malo truda
sem prepričan,  da lahko razvijemo dobre zdravilne  sorte,  ki  sploh ne  bodo povzročale  tesnobe.  A tega  ni
mogoče doseči na pravilen način, dokler nimamo svobode pri opravljanju preprostih raziskav, ki so potrebne. "
Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina
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Depresija

"Ugotovil sem, da sta seva sativa in indica učinkovita pri zdravljenju depresije. Kljub temu redko uporabljam
seve sative za zdravljenje ljudi zaradi njihovih energijskih učinkov. Večina bolnikov, ki pridejo k meni, imajo
resno bolezen in ne želim, da bi bili med procesom okrepljeni.

Menim,  da  je  spanje  in  počitek,  ki  ga  zagotavlja  dobro  olje  indica,  najbolj  koristno  za  veliko  večino
zdravstvenih stanj. Olje dobre sorte indica je zelo učinkovito pri zdravljenju depresije in pogosto lahko odpravi
to težavo v zelo kratkem času. Večina, ki so prišli k meni, je bila v depresivnem stanju zaradi drugih stanj,
zaradi  katerih  so trpeli.  Ko je  stanje  ozdravljeno ali  pod nadzorom, depresivno stanje,  ki  so ga doživljali,
preprosto izgine. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Multipla skleroza (MS)

Kakšne so vaše izkušnje z zdravljenjem multiple skleroze? Mnogi že vedo, da lahko konoplja pomaga, vendar 
ne vedo, kako jo uporabiti.

»Pred kratkim smo prejeli poročilo gospe z MS, ki je pred enim letom zaužila dve unči visokokakovostnega
konopljinega olja zaradi svojega stanja. Učinek zdravljenja z oljem je bil zelo uspešen in čeprav v zadnjem letu
ni zaužila olja, je še vedno v dobrem zdravju. Po mojih izkušnjah je multipla skleroza pogosto ozdravljiva,
vendar bo za ljudi, ki že leta trpijo zaradi tega stanja, potreben čas, da odpravimo škodo, ki jo je povzročila
bolezen. Mnogi bolniki z MS kadijo konopljo za olajšanje, vendar jih uporaba na ta način ne bo ozdravila in
bolezen bo še naprej napredovala.

Edini način, kako vem, da učinkovito zdravim MS in škodo, povezano s to boleznijo, je redno uživanje olja,
dokler ni ozdravljeno ali pod nadzorom. Če imate MS, si naredite uslugo in poskusite to zdravilo. Življenje naj
bi bilo življenje, ne trpljenje, zakaj bi torej bolnik dopustil, da mu to stanje uniči življenje, če ga je mogoče
učinkovito zdraviti? Poznam bolnike s to motnjo, ki niso mogli več pravilno hoditi, vendar so po samo nekaj
tednih zaužitja olja lahko spet normalno hodili. MS je le eno od mnogih stanj, za katera zdravniki pravijo, da jih
ni mogoče pozdraviti, namesto tega nam povedo, da lahko obvladajo le simptome, sama bolezen pa še naprej
terja svoj davek. Če želite dokazati, da se zdravnik moti, poskusite olje in za spremembo začnite živeti, ko pa to
storite,  Prepričan  sem,  da  se  boste  zavedali,  da  fant  v  belem plašču  nima  vedno vseh odgovorov.  "  Rick
Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

Zasvojenosti

"Pred kratkim sem opazil, da je terminalno bolan od morfija odvisen bolnik z rakom izginil morfij" HLADNA
TURČIJA ". Ko je vzela morfij, je postala lačna; ni imel več zaprtja; spala zelo trdno in njeno bolečino je bilo
veliko bolje obvladati.

Tudi ona je spet postala skladna.  NEVERJETNO. Če sam ne bi videl,  da se je ta 180 stopinj spremenila,
NIKOLI ne bi verjel. Nikoli prej nisem bil za marihuano, toda zaradi tega osebnega opažanja sem postal vernik.
" Janice

»Ena stvar, ki sem jo opazil zdaj, ko jemljem RSO že 3 mesece, se mi je skoraj znebil želje po alkoholu. Včasih
sem vsak večer popil eno ali dve, zdaj pa si le redko želim pijače, ko pa to počnem, pa ne pijem toliko, opazil
sem tudi, da so mi hlače precej ohlapnejše. Izgubil sem 10 kg. Edino, kar počnem manj, je pitje alkohola.
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Še vedno jem enako in še vedno grickam mešane oreščke, piškote itd. Ponoči, ko imam kosilo in bi morda celo
jedel več kot pred oljem. Da, olje vas lahko naredi lačnega.

Tako sem zaradi pomanjkanja alkohola ali olja izgubil 10 kg v 3 mesecih. In res nisem imel prekomerne teže, 5
'10 "in okoli 198 lbs. Ko sem bil mlajši, sem imel vedno okoli 186 kg in v formi. Nazadnje sem preveril 187
kilogramov. Kakorkoli, zaradi olja ali pomanjkanja alkohola sem izgubila težo. Vesel stranski učinek. " Scott

»Zaradi  opiatov  imam  zaprtje,  slabost,  težko  dobim pravi  odmerek  za  učinkovito  olajšanje.  Postanejo  mi
"zmedeni", zaradi česar je nevarno voziti in naprej in naprej. Marihuana ne. Dovolj rečenega." Fred

»15 -letno odvisnost od opiatov, ki jo ozdravi olje. Ne bi poskusil, če ne bi bilo Ricka. Zato moram reči, da mu
resnično dolgujem življenje, zato sem zdaj eden njegovih največjih podpornikov. Vedno sem kadil, vendar to
nikoli ni pomagalo pri bolečinah, ki sem jih dobil zaradi tablet. Tolikokrat sem si želel umreti, ker nisem bil več
zadolžen za svoje življenje. Lahko rečem zaradi RSO. Nisem na morfiju, oksi, perku, viku ali suboksinu ... to
me je spravilo iz vsega !!!!! In spet imam 40 n in spet čutim 20. Moj artritis, ki sem ga občutil vsako jutro, je
zdaj MENJAL. Olje sem vzela interno 10 -krat in moje življenje se je začelo znova. Ni besed, ki bi izrazile,
kako sem hvaležen. Če jemljete tablete, začnite z oljem ponoči, razen če imate teden dni časa za spanje, potem
bi šel tako. Če imate kakšno vprašanje, mi pišite. " Rebecca

"Konoplja  me je  izločila  iz  Benzove po več kot  30 letih  odvisnosti  pred več kot 158  leti,  brez nje,  če bi
nadaljeval, kot sem bil, bi bil zdaj mrtev ..." Phil

"Ne jemljem vseh zdravil  proti  bolečinam in zdaj  lahko delujem -  želim si,  da bi  več ljudi  zaupalo  moči
narave!" Sue

Spanje, nespečnost

»Kar zadeva nespečnost, ni nič boljšega od pravilno pridelanega olja iz dobrega semena indica,  ki človeku
omogoči potreben spanec. Posledice moje poškodbe glave so mi pustile v glavi tisto, kar je najbolje opisati kot
kalibrato.  Ta  močan zvok mi  je  onemogočal  spanje  in  nisem mogel  dobiti  počitka,  ki  sem ga potreboval.
Zdravstveni sistem mi je dal veliko različnih zdravil za to stanje, vendar nič ni delovalo. Pogosto sem imel
zaradi uporabe teh zdravil strašne stranske učinke, ki so mi povzročali večjo stisko kot stanje, ki ga trpim.

Ugotovil sem, da mi je samo kajenje konoplje omogočilo več počitka kot katera koli tableta, ki mi jo je dal
zdravstveni  sistem.  Potem,  ko sem začel  uživati  konopljino  olje,  sem dobil  še  več  olajšave  in  ni  bilo  nič
nenavadnega, da sem dobil osem do dvanajst ur neprekinjenega spanca.

Leta sem pred jemanjem olja vstajal bolj utrujen kot takrat, ko sem šel spat, ponoči pa sem zelo malo počival.
Potem pa sem se naenkrat po jemanju olja začel zjutraj prebujati spočit in osvežen.

Ko se mnogi med nami staramo, se nam pojavljajo težave s spanjem, kar lahko zelo škodljivo vpliva na naše
splošno zdravje in počutje. Zdravniki vam lahko dajo uspavalne tablete, a če bi res vedeli, iz česa so narejeni,
dvomim, da bi jih želeli v svojem telesu.

Lep spanec ni nekaj lepega, kar potrebujete, če želite ostati aktivni in zdravi in ni nič boljšega od konopljinega
olja, ki telesu nudi počitek, ki ga potrebujete. " Rick Simpson, konoplja: najbolj zdravilna rastlina

"Aaryn: Mislim, da sem pojedla prevelik kos ... ampak to ni slabo! Morda je le čas za spanje.

- Kako je bilo spati, Aaryn? JB

Aaryn: Odlično! Še počivam! Ugotavljam, da že pomaga pri moji depresiji in tesnobi. Olje me nasmeji, lol.

Tu sem imel še enega pacienta, ki sem mu pokazal, kako narediti olje, in tudi on ima tesnobo. Tudi on se je
smejal. Bilo je odlično.
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Zadnja 2 dni jem veliko količino riža 4 -krat na dan, zdravilo sem moral vdihavati  manj pogosto in imam
minimalne bolečine. "

- Tako bi moralo izgledati zdravljenje hude bolezni, kajne? Pacient spi, se zbudi osvežen, se veliko smeji sebi in
neumnosti celotne situacije, ne doživlja stresa, tesnobe ali stranskih učinkov kemičnih zdravil itd. Osebno bi mi
bilo to zelo všeč. " JB

»Na konopljinem olju sem že več pogojev in nikoli nisem tako dobro spal ali se počutil tako dobro ... Hvala
Rick Simpson & JB, ker ste dobili sporočilo, da ta rastlina dela čudeže za vse, kar si lahko zamislite !! Naredite
to ljudje in se prepričajte sami !! To je edini način, da postaneš pravi vernik, verjemi mi !! " Val

- Hvala, Val. Res je, da nič ne presega osebnih izkušenj s tem, kaj lahko olje naredi. Ko poskusite, na primer pri
opeklini ali ugrizu komarja, srbenje in bolečina izginejo v nekaj sekundah, vam lahko vsak pove, kaj hoče, in
vedeli boste, da vam lahko povedo, kaj hočejo, vendar bo olje še vedno najboljše zdravilo, ki obstaja. In želeli
boste imeti vedro tega doma, če bi se kaj zgodilo.

Ni vam treba zaupati  besedi,  ki jo rečemo, samo naredite  olje,  poiščite  nekoga z opeklino,  kožnim rakom,
diabetično razjedo, nato pa ga lokalno nanesite in opazujte, kaj se zgodi. Potem se spomnite,  da se bo isto
zgodilo v vašem telesu, ko zaužijete olje, in to je vse, kar morate vedeti. JB

"Nekateri ljudje so preprosto nevedni in se bojijo ... Zaradi Ricka Simpsona sem tudi sam lahko precej popustil
zdravila proti bolečinam, mislim, da sem jemal 60 mg zdravila OxyContin 3 zjutraj in 3 pred spanjem in sem jih
jemal več kot 8 let ... Bilo je zanič!

Zdaj, odkar sem začel z oljem, vzamem samo 1 zjutraj in 1 popoldne! Govorim o čudežu, vsaj jaz tako vidim!
Zdravniki so mi rekli, da nikoli ne bom mogel iti dol ali jih ne bom mogel nehati jemati. Fant, ali sem »Rick
Simpson« in mojim zdravnikom dokazal, da se motijo.

Jaz to počnem in počutim se bolje kot ob tistih prekletih strupenih tabletah! Čeprav sem bila na tako visokem
odmerku zdravila OxyContin, sem še vedno doživljala bolečino, dan za dnem, nisem spala in nisem jedla ...

Danes sem brez bolečin, normalno spim in več jem! In ne bom nehal prenehati z iskanjem tablet, upam, da bom
do konca meseca, ko sem bil na olju, popolnoma izginil! Zaželi mi srečo! "Nancy

Pravzaprav  imam  shizofrenijo  in  medicinsko  konopljo  uporabljam  za  stranske  učinke,  povezane  z  mojim
stanjem, na primer tesnobo in nespečnost. Zdravilo deluje, odkar sem začel pogosteje zdraviti, sem lahko spal,
kar prej nisem mogel.

Veliko mojih simptomov se pojavi, ko ne spim. Nikoli nisem doživel glasov med uživanjem konoplje, čutim, da
me dejansko ščiti pred njimi ... «Jose

- Strinjam se, Jose, pomanjkanje spanja je vzrok številnih duševnih stanj. Čisto logično je, da ko človek nima
dovolj spanca, se po desetih urah osvežilnega spanca po zaužitju olja ne počuti tako dobro. JB

"Čim bolj pomirjevalo, tem bolje. Uporabljam ga zvečer pred spanjem in deluje. Zdaj spim 8 ur naravnost.
Počitek je bil zame nekaj najboljšega. Moč 80% in več traja, da se navadiš, vendar boš do tega prišel. Začnite z
0,01 ml po navodilih in od tam naprej. Poskusil sem 0,025 za začetek ... naslednjič sem vzel samo 0,01 ml.
0,025 ml me je za 10 ur postavilo na kavč. Bodite previdni, vendar ne pozabite vzeti. Kot sem rekel, nočni čas
je pravi čas zame. Lahko deluje podnevi in počiva ponoči. " Janez

"Olje dajem svojemu zaročencu (Jasonu), ki ga ne jemlje veliko in zaradi tega je tako utrujen. Večino dneva spi.
Odstranil ga bom za dan ali dva, samo da vidim, kakšne spremembe bo naredil ... potem pa mu morda daj
majhen košček 1/2 zrna riža (vsaj tako smo prebrali) na hitro smo to storili zanj. " Jason

- Jason, zaspanost je v redu in želiš, da pacient čim več spi. Pomirjevalni učinek bo izginil v nekaj tednih,
vendar ni nič nezaželenega, nasprotno. Vse najboljše, JB

V: Danes naredim nekaj za moškega, za katerega so beli plašči rekli, da ima dva tedna življenja in da mu ne
morejo nič več narediti. Upam, da bom kmalu imel dobre novice za vse. Poskušali so ga tudi prepričati, da neha
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kaditi, spremeniti prehrano in še več, da bi njegovemu imunskemu sistemu omogočil boj. Hvala Rick in JB za
vaše znanje in nam dajete pravo zdravilo.

O: Dave, pusti ga kaditi, ni pomembno, če poje olje. Prav tako bo veliko spal, zato bo tako ali tako veliko kadil.

Kar zadeva spremembo prehrane zdaj, pa bi jo moral spremeniti razumno, vendar ne drastično, naj poje, kar se
mu zdi. Ne nujno klobasa, ampak nekaj razumnega. Povečajte pH njegovega telesa, naj vsak dan poje semena
dveh  jabolk.  Najpomembneje  je,  da  vanj  čim  prej  vnesemo  čim  več  olja.  Še  vedno  obstaja  možnost.  Za
najboljše rezultate kombinirajte uživanje olja, svečk, uparjanja in lokalno uporabo. Tudi če mu ne bo uspelo, bo
do konca živel maksimalno kakovostno, kar je tudi zelo pomembno. Prepričan sem, da bo minilo več kot dva
tedna, pa bomo videli. Ko pride olje v poštev, zdravniki nimajo vedno prav svojih napovedi. Vse najboljše, JB

"Spim zelo trdno in dlje kot običajno. Ko vstanem, se počutim zelo spočit, ne omamljen, kot pri kajenju. " Terry

»Dobro spim in sanjam, a zbudim se zaspana. Potrebne so ure, nato pa traja dolgo, dolgo. Uporabljam ga vsak
večer. Odstrani mi bolečino zaradi artritisa in mi dovoli spati. " Katherine

"Imam raka in apnejo v spanju. Ne samo, da zaspim neverjetno, ne zbudim se pred vročinami. To je blagoslov.
" Stephanie

"Občutek je, kot da bi bil srečno mrtev!" Mal

»Moj um brez njega je kot newyorški zastoj. Z njim - ga olajša v stanje zenovskega vrta, medtem ko še vedno
deluje na normalni ravni. " Andris

»Že 20 let imam motnjo spanja, olje RSO mi je prvič pomagalo spati in po prebujanju sem brez bolečin! Juhu!"
Bonnie

"Imam hernijo diska, ki pritiska na moj ishiadični živec, kar povzroča hude bolečine, ki segajo od spodnjega
dela hrbta po levi nogi do prstov. Vsake štiri ure sem jemala 3 ibuprofena, da sem lahko vstala iz postelje in
hodila.  Olje  sem  začel  jemati  pred  skoraj  dvema  tednoma  zaradi  bolečin  in  vnetja.  Zdaj  ne  potrebujem
ibuprofena, spim bolje kot kdaj koli prej, sodelavci so komentirali moje boljše razpoloženje in splošno srečo.
POČUTIM SE DOBRO!" Jennifer

Mojemu 14 -letnemu Pitju že 4 tedne dajem olje zaradi raka. Včasih se nekoliko 'trzne' in napije, ko ji dam
preveč, ko pa razgibanost mine, spi kot mladič.

Zavrnila je jemanje veterinarskih zdravil, zato smo dobili raje olje. Še vedno so zgodnji dnevi, vendar beležim
njen napredek. Trajalo je približno teden dni, da se je navadila na olje in spet razvila apetit. Ljubosumen sem,
saj si na tej stopnji lahko privoščimo samo olje za njeno ljubezen do lepih zgodb vseh! «

"Imam socialno fobijo (bolje rečeno socialno anksiozno motnjo), depresijo in nespečnost. Nikoli nisem jemal
olja, ker ga ne najdem tukaj, kjer živim, tudi sam ga ne morem gojiti in pridobivati  ... sem pa kadil približno
desetkrat, kar sem čutil, da sem po prvem času lahko zdaj spim, kadar sem se počutil utrujen, imel sem svoj
»vseživljenjski mesec brez depresije«, nikoli nisem bil tako srečen (brez depresije) in z vso to vitalnostjo celo
jemal  najmočnejša  zdravila  (ki  me  vodijo  do  drugih  zdravstvenih  težav)  )  zato  se  je  tudi  moja  socialna
anksioznost (fobija) zelo zmanjšala in mi ni bilo treba biti "napihnjen", da bi to občutil, če bi kadil 1 ali celo 2
dni,  preden bi  moral  iti  ven  in  se  pogovoriti  z  drugimi  ljudmi  ,  bivanje  na javnem mestu  (kar  ta  motnja
onemogoča), ZDAJ bi to lahko naredila, spet sem se počutila živo kot "normalna oseba", nobeno zdravilo tega
ni storilo. Problem je, zaradi zakonov, prednosti zelišč ter družbenih predsodkov in nevednosti o rastlini, je niti
ne morem kaditi, ne želim se "napihati", samo želim spet živeti brez teh življenjsko omejujočih vprašanj, veliko
je anonimnih ljudi, ki živijo kot jaz z nekakšno fobijo in drugimi motnjami in mislim, da je olje lahko rešitev. "
Pablo

"Lahko vprašate Ricka in ali  JB, ugotovili  smo, da je uporaba izdelka,  ki  je 20-30% sativa,  ena najboljših
kombinacij za težave, povezane z anksioznostjo." Brewster

- Prav zaradi teh razlogov radi sodelujemo s križci sativa z dominantnim indekom z 20%THC ali več. Učinki
najboljših olj so izjemno močni in pomirjujoči,  a hkrati evforični in še boljši afrodiziak.  Ko bolniku dajete
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zdravilo s takšnimi učinki, ste lahko skoraj prepričani, da ga bo užival. Kdo ne bi? Dobro spite, zbudite se
spočiti, evforični in polni želje, da bi nekoga osrečili. Komu to ne bi bilo všeč? JB

»Cenim, da se vsak dan učim o RSO in o tem, kaj je naredil za ljudi/ živali. Če to olje stori, kar pravijo, ga je
treba zaklicati z najvišje gore - ne utišati.  Nisem imel osebnih izkušenj s tem, zagotovo pa bi, če bi jaz ali
kdorkoli, ki me zanima, ugotovil, da ga potrebujemo.

Vmes sem prebral čim več objav. Nisem še prebral prispevka, ki pravi: "Hvala Rick Simpson - popolnoma sem
bil kamnan, bilo je super, stari."

- Hvala za vašo podporo, Debbie Nolan, prepričan sem, da boste kmalu napisali objavo, ki bo povedala točno
to. Občutek v telesu, ko zaužijemo pravi odmerek pravega RSO zanje, lahko opišemo le kot "zelo kul". Ali pa
zelo kul. Ali morda neverjetno kul. To je eden najbolj prijetnih občutkov, ki ga lahko doživiš, zelo naraven,
pomirjujoč in pomirjujoč.

Kot pravimo, imajo najboljša olja zelo pomirjujoč, a hkrati evforičen učinek pri zaužitju. Tako dobro spiš, nato
pa se zbudiš in se nasmehneš kot otrok. In ko dobro spite in se zbudite hihitljivi, se boste bolj verjetno počutili
dobro in spočiti, kot če ne spite dobro in se ne zbudite hihitljivi. In ko se počutite dobro in spočiti, se bo vaše
telo logično zacelilo in delovalo bolje. Brez raketne znanosti, kot vedno pri zdravljenju s konopljo. JB

»Čeprav  endokanabinoidni  sistem  vpliva  na  najrazličnejše  biološke  procese  (kot  sta  apetit  in  spanje),
strokovnjaki menijo, da je njegova splošna funkcija uravnavanje homeostaze.

Homeostaza je ključni element v biologiji vseh živih bitij in jo je najbolje opisati kot sposobnost vzdrževanja
stabilnih notranjih pogojev, ki so potrebni za preživetje. Bolezen je preprosto posledica nekega vidika neuspeha
pri doseganju homeostaze, zaradi česar je endokanabinoidni sistem edinstvena tarča za medicinsko uporabo. "

-Z drugimi besedami, vse je v ravnovesju. Nič novega. JB

Glavkom, obnavljanje vida

"DrDeramus in njegove učinke je v večini primerov mogoče enostavno obvladati, saj številne sorte konoplje
učinkovito zmanjšujejo očesni tlak. Ni redkost, da oseba, ki trpi za glavkomom in uporablja konopljino olje,
opazi bistveno izboljšanje vida. Mnogi bolniki morajo celo zamenjati očala, ker so njihove stare leče na recept
zdaj preveč močne.

Se vam zdi smiselno, da očesni zdravniki ne bodo niti omenili konoplje, čeprav je bilo znano, da je učinkovita vsaj
od 1800 -ih?
Še enkrat, konopljino olje iz pravih sevov je zelo učinkovito zdravilo za glavkom in ne poznam nič boljšega ali
varnejšega za zmanjšanje očesnega tlaka.  Učinek konoplje na očesni tlak je znan že zelo dolgo, vendar se
medicinski sistem poskuša izogniti niti razpravi o uporabi konoplje pri glavkomu. Na žalost se zdi, da je danes
veliko zdravnikov veliko bolj denar kot zdravljenje. Ne morem si razložiti, kako lahko očesni zdravnik sedi tam
in opazuje, kako pacient počasi oslepi, in mu ne pove, kaj lahko konoplja naredi za njihovo stanje. Prevečkrat
na koncu bolniki popolnoma izgubijo vid, ker so slepo zaupali nasvetom svojih zdravnikov. Številnim očesnim
zdravnikom ne pomeni, da bi bolnik izgubil sposobnost pravilnega videnja. Pa vendar, Mislim, da je to, kar
počnejo, sramotno in zelo mi je žal tistih, ki so jim oropali vid brez razloga, razen pohlepa. " Rick Simpson,
konoplja: najbolj zdravilna rastlina

"Pred nekaj nočmi sem naredil serijo" konopljinega olja "in serijo masla. Pacientki z možganskim tumorjem
dajem olje,  pred  jemanjem olja  je  bila  skoraj  slepa,  po  mesecu  dni  jemanja  je  bil  vid  skoraj  popolnoma
obnovljen. Z maslom ne bi dobili enakih rezultatov. Zdravilne rezultate dobite iz masla, vendar je olje veliko
bolj koncentrirana oblika zdravil in deluje za skoraj vse, stvari so neverjetne. "Dion
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»Ustno jemlje mami vid. Pravno je slepa na levo oko. Poškodba jo je pustila brez leče, več operacij pa ji je
pustilo glavkom. Na RSO je že leto in pol- uporablja ga vsak dan. Nikoli ni opazila, koliko vida se vrača, dokler
si ni nalila ličila za oči. Na to oko je slepa že 40 let, zato se je sama naučila, kako z zaprtimi očmi nanesti ličila
za oči. To je bilo edino, kar je lahko uporabila na svojem dobrem očesu, da je zaprla dobro oko in jo pustila
popolnoma slepo. No, zadnjič, ko je zaprla dobro oko, je začela dejansko videti in se osredotočiti na slepo oko.
Ličila se uporablja le občasno, zato ni povsem prepričana, koliko časa je minilo, preden se ji je vid začel vračati,
a potem, ko je bila na olju več kot eno leto, lahko zdaj loči podobe, barve, in celo prebrati nekatere stvari iz
njenega slabega očesa! V roki sem držal vrečko Lays Chips, od mize pa je lahko brala ležeče. Misli, da bi se ji,
če bi imela novo lečo, vid popolnoma obnovil. Da bi dobila novo lečo, jo je treba uvrstiti na seznam darovalcev
organov- nisem prepričan, da bo njeno zavarovanje za zdaj pokrilo kaj takega- to olje ji je dalo čudež- čudež
pogleda, kjer je nekoč bila le tema ! Zato bi rekel, da NI KAPI POTREBNE- Samo stalna oskrba! Zdaj pa
posadite svoje zdravilo! O ja- NI NI DOKAZOV GLAUCOME! " Lindsay Da bi dobila novo lečo, jo je treba
uvrstiti na seznam darovalcev organov- nisem prepričan, da bo njeno zavarovanje za zdaj pokrilo kaj takega- to
olje ji je dalo čudež- čudež pogleda, kjer je nekoč bila le tema ! Zato bi rekel, da NI KAPI POTREBNE- Samo
stalna oskrba! Zdaj pa posadite svoje zdravilo! O ja- NI NI DOKAZOV GLAUCOME! " Lindsay Da bi dobila
novo lečo, jo je treba uvrstiti na seznam darovalcev organov- nisem prepričan, da bo njeno zavarovanje za zdaj
pokrilo kaj takega- to olje ji je dalo čudež- čudež pogleda, kjer je nekoč bila le tema ! Zato bi rekel, da NI KAPI
POTREBNE- Samo stalna oskrba! Zdaj pa posadite svoje zdravilo! O ja- NI NI DOKAZOV GLAUCOME! "
Lindsay

Redke ali ne tako pogoste bolezni in bolezni

Q. Pozdravljeni Rick/JB, ste že kdaj slišali za redko bolezen Porfirija? Če ste, ali ste koga zdravili z RSO in
kakšni so bili rezultati?

A. Ne, nisem. A sodeč po tem, kar sem o tem prebral, ne vidim razloga, zakaj ga olje ne bi pomagalo ozdraviti
ali ga dati pod nadzor. Vsekakor bo pomagal pri simptomih tega redkega in zagotovo zelo neprijetnega stanja.

Sledil bi protokolu na naši strani, pojedel bi olje in ga uporabil v svečkah (tako bo šlo kar v krvni obtok). Olje bi
lokalno  uporabil  v  tinkturi  ali  masti  za  kožna  stanja/manifestacije  (odstranilo  bo  vse  srbenje  in  drugo
nelagodje).

V dveh ali treh mesecih bi pojedel vsaj 60 g, ne bi uporabljal nobenih kemikalij, preprosto bi sledil navodilom
Ricka Simpsona. Če 60 g tega ne ozdravi ali ga da pod nadzor, bi pojedel še 120 g. In če to ne bi prineslo
zadovoljivih rezultatov, bi preprosto začel razbijati olje v sebi, dva dva tri grama na dan ali celo več, če bi ga
lahko vzel, in preprosto bi pojedel toliko, kot bi ga jedel čim hitreje . Zakaj? Ker ko vam olje ne pomaga, je
malo  verjetno,  da  boste  našli  še  kaj  drugega.  Tudi  agresivne  bolezni  je  treba  obravnavati  agresivno.  Vse
najboljše, JB

“Tako dobra novica JB & RICK !!! Danes sem šel k zdravnikom po rezultate testov! Moja ščitnica, ki je bila 22
let premalo aktivna in se je zdravila, je zdaj preveč aktivna! Sam sem samo en mesec užival RSO s polnim
delovnim časom, tudi tinkturo vtrem v grlo in tudi RSO izparim! Zelo sem navdušen nad tem!

On je res kul zdravnik, ki je bil tam in me podpiral pri vsem tem in dobro ve, da pravzaprav uporabljam olje
RSO! Ker je zdravnik, še vedno želi narediti ultrazvok na moji ščitnici,  da preveri morebitne vozličke! Kaj
menite o ultrazvoku?

To olje bom ves čas jemal s ponosom, to se mi zdi prav, to je bistvo! Zdravila na recept so ZLA! Imam tudi
veliko  zdravstvenih  težav,  ki  jih  trenutno  zdravim  s  tem  čudovitim  oljem!  Chiari  Malformacija  tipa  1
možganskega debla tudi imam hud karpalni tunel in še veliko več!
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Danes sem star 45 let in se ne počutim tako utrujenega in ranjenega, kot sem se počutil nekoč! Sem že omenil,
da sem pred 7 meseci operiral tudi možgane in od operacije zaradi odpovedi jeter zaradi zdravil nisem jemal
nobenih narkotikov! Res sem dokaz, da je to olje od Boga! To je vse, kar bi morali zaužiti kot zdravilo!

Hvala JB in Rick za vse, kar počnete iz srca! Nič več zdravil za ščitnico, DA !!!!!!!! ” Margene

- Čestitam, Margene. Kar se tiče ultrazvoka, mislim, da veste odgovor. Manj skeniranih posnetkov, tem bolje
lahko rečem.

Osebno se ne bi približal nikomur, ki mi 22 let ne bi povedal o olju, če pa mislite, da vam imajo ti ljudje še kaj
povedati, se z njimi pogovorite, in sicer, če vas resnično zanima, kaj imajo povedati o medicini. Ampak to je
vse, kar bi jim pustil, da govorijo, samo tako, da te ne morejo tako prizadeti, kot bi jim govorjenje prevedli v
"potrebo" po zaužitju nekaterih tablet po svoji izbiri.

Lepe želje in se izogibajte tistim, ki so vam 22 let dajali napačne nasvete. Bodite veseli, da ste preživeli njihovo
“zdravljenje”, drugi pa niso imeli te sreče. JB

"Ali se lahko olje konoplje uporablja za zdravljenje stekline?" Aami

- Aami, ja, vendar bo verjetno za nekaj časa treba pacienta spraviti v komo z zelo visokimi odmerki olja, zlasti v
naprednih primerih. JB

»Moja negovalka ima bolnika,  ki  ima po vsem telesu diagnozo lupusa in  zastrupitve  z živim srebrom. Po
približno enem letu uporabe domačega olja je zastrupitev z živim srebrom popolnoma izginila in lupus skorajda
ni več. Lasne mešičke so vzeli vsaka 2 tedna, da bi natančno ugotovili, kaj in koliko strupov je v njenem telesu
za posodobitev njenega uspeha. Res je neverjetno, kaj je mogoče pozdraviti naravno. Malo stane, a vseeno bolj
zdravo in vredno življenja! " Jesse

»Odkrili so mi primarno mieloidno fibrozo, dobili so zdravila, ki so pomagala,  vendar niso bila zadovoljna
zaradi naraščajočih bolečin in brez apetita ter padca krvne slike, povečane velikosti vranice, nespečnosti. Potem
ko sem eno leto jemala to zdravilo in nisem čutila bistvenih sprememb, sem se odločila poskusiti z RSO, le 1
mesec na olju, moje bolečine ni, apetit se je vrnil, krvna slika narašča, spi kot kamen. " Aguae

"Uporabljam ga za zdravljenje svoje medicinske anomalije ... več bolnišnic na mojem območju pravi, da to ne
bi smelo biti ... vendar je RSO neverjeten ... Zavračam šant VP v telesu, imam bolezen vezivnega tkiva in več
druge redke težave ... 4 operacije možganov v 36 dneh in nisem hotel polniti narkotikov ... izključno medicinska
marihuana,  RSO  in  dihanje  ...  Nikoli  v  življenju  se  nisem  tako  hitro  pozdravil  ...  tudi  kot  kažejo  moji
laboratoriji moje telo je tako zajebano, moja bolečina pravzaprav ni tako huda ... «Katie

»Naslednje je od gospoda, ki je bil leta 1977 v hudi prometni nesreči. Utrpel je zaradi paralize obraza, solzni
kanali niso delovali, moral je uporabljati očesna maziva, delno izgubo vida na enem očesu. Poleg tega je imel
poškodbo glave, kar je povzročilo težave s spominom, težave z govorom. Hodil je s palico in vsa ta zadnja leta
preživel  v  bolečinah.  To  je  iz  sporočila,  ki  ga  je  poslal.  ==  »Olje  me  popravlja  na  celični  ravni.  Vse
brazgotinsko tkivo na moji desni je izginilo! Zdaj imam gibanje desnega očesa. Lahko se celo nasmehnem, zdaj
paraliza v mojem obrazu mine. Vse to se je zgodilo v zadnjih 6 mesecih. Enkrat sem zaradi bolečine zaradi
tumorja povečal odmerek na gram in 11/2 gramov na dan, odmerjenega ves dan. Pred nekaj meseci sem gledal
televizijo in spoznal, da vidim desno stran nosu. Prvič sem to videl od leta 1977. Začel sem telovaditi. Zdaj
imam popolno gibanje. " Konopljino olje ... ne samo za raka. Corrie

Živali - pričevanja

"Zdravil sem tumor svojega psa na ušesu z RSO ... Bilo je OGROMNO in zdaj je GONILO !!!!" Andrea

"Moj pes ima ostersarkom (kostni rak). Pred tednom dni so mi amputirali nogo, čez teden dni naj bi začel s
kemoterapijo. Z njegovim rakom se običajno razširi na pljuča, 95% psov umre zaradi pljučnega raka v enem
letu.  Če bi bil  vaš pes, bi  zdaj začeli  z oljem in še vedno delali  kemoterapijo,  ali  pa brez kemoterapije in

108



ZDRAVILO ZA RAK: PROTOKOL RICK SIMPSON

naravnega olja? Za človeka začnete z riževim zrnom, pri 70 kilogramov težkem psu, bi začeli s tretjino tega
dvakrat na dan? Hvala, ker ste to prebrali in komaj čakam vaš odgovor. " Eda

»Eda, olje je rešilo našo dragoceno pes Sophie. Umirala je. Psu dajte olje čim prej ... Kemoterapija jo bo ubila.
Molitve z vami ... «Brewster

»Pravkar sem dobil nekaj res odličnih novic o psu mojih prijateljev, ki sem jih moral deliti! Pred nekaj meseci
je imel  njen pitbull  Maximus tumor v eni od zadnjih nog, ki  mu je postajal  vse manjši.  Veterinar  je moji
prijateljici povedal, da mora plačati več kot 3 tisočake, da mu amputirajo nogo, sicer se bo razširila in bo v
enem letu umrl. To je bilo pred približno 4 meseci. Takrat, ko sem videl njen status glede njegove načrtovane
operacije, sem ji poslal sporočilo in mu predlagal, naj ga namesto tega nahrani s konopljinim oljem. Ugotovila
je, da bo poskusila naravno zdravljenje, preden naredi kaj drastičnega in nepopravljivega, kot je amputacija. Na
njeno srečo (in Maximusa) je že imela kartico konoplje, saj živi v Kaliforniji. Zato je odšla v ambulanto za
konopljo in jo pobrala. Dala mu je 1 kapljico olja v velikosti graha, dvakrat na dan z obroki. Takoj je rekla, da
je opazila, da ga manj boli in se je počutila veliko bolj udobno. Poleg tega so se njegove prehranjevalne navade
normalizirale.  Po  nekaj  tednih  je  lahko celo  tekel  brez  šepanja,  zato  je  odpovedala  operacijo  in  se  držala
naravnega zdravljenja. Ravno danes se je vrnila domov z veterinarskega pregleda in ugotovila, da je njegov
tumor POPOLNOMEN. Za tumorjem ni ostala nobena sled. Veterinarka je bila resnično šokirana, ko mu je
povedala, kako ga je ozdravila.

FYI: To je tretji pes, za katerega vem, da ga je rešilo olje konoplje. Poznam tudi veliko ljudi, ki so bili rešeni.
Če še vedno mislite, da konoplja ne zdravi raka, potem niste bili pozorni. Resnico poznam že leta in nikoli
nisem našel nikogar, živali ali človeka, ki mu konopljino olje ni uspelo rešiti. " Lara

"Nekateri  T-celični  CLCT-1  rakavi  limfom otroškega  limfoma  je  ODŠtel!  Vsake  tri  tedne  bomo hodili  k
veterinarju na preiskave CBC za merjenje ravni kalcija in FNA za spremljanje rdeče-bele krvne slike za rakave
t-celice. Ne potrebuje več predpisanih zdravil, vendar jo bomo vse življenje hranili na olju Ricka Simpsona, ki
je rak zdravil vsak dan. Smo hvaležna družina. " Nekateri otroci potrebujejo čudež

»Neverjetna zgodba! RSO izdelujem in jemljem za vzdrževanje zdravja, saj je moja družina imela veliko raka.
Začel sem ga dajati svojim psom, oba imata majhne tumorje, moj ovčar iz Shetlanda pa ima diskoidni lupus,
obliko pasjega lupusa. Neverjetno je! V nekaj tednih se je eden od psečih tumorjev zmanjšal za 70%, drugi pes
z lupusom pa je neverjeten! Prvič po letih njen rdeč, otekel in boleč nos zdravi! Poskusil sem recepte, steroide,
dieto in nič ni pomagalo. RSO zdravi lupus mojega psa, vem, da lahko pomaga tudi ljudem! "Ashley

"Moja mačka je dobivala 1/4 -1/3 zrnca riža v velikosti 2-3 krat na dan za zdravljenje in zdravljenje kroničnih
vnetnih okužb sečil,  kadar več krogov tekočin,  antibiotikov in zdravil  ni moglo,  prav tako ga je uvedla na
surovo prehrano in on je se ni več ponovilo. Seveda bi pri raku uporabili višji odmerek. Na splošno poskušam
najti  odmerek,  ki  nanje ne vpliva preveč dramatično -  nikoli  jim ne bo škodoval,  vendar  bi  lastnik opazil
zaspanost,  inkontinenco,  morda tudi malo pijanosti.  Seveda vam pri  raku ni  vseeno -  samo čim hitreje  jih
povečajte in postopoma povečajte odmerke.

To je za "vzdrževanje" - na primer moj pes, ki je imel oči od glavkoma (in dela ZELO), tvega, da bo njeno
drugo oko zbolelo za glavkomom, zato ji vsaj dvakrat na dan odmerim nekaj olja in sem našel dobro odmerek,
ki ne povzroča inkontinence itd., vendar še vedno dobiva olje. Prosil sem jo, da vzame več pred očmi zaradi
bolečine. Resnično čutim, da ji je olje pomagalo bolj kot običajna zdravila proti bolečinam tudi po operaciji -
prvi dan ali dva je imela 1-2 odmerka veterinarskih zdravil proti bolečinam, potem sem šla samo na RSO, dan
po njeni operaciji je že hotel se je spet igrati z žogo in je bil in je srečno dekle. Chloe mi bo dejansko lizala RSO
s prsta - za razliko od moje mačke, ki jo sovraži. LOL (...)

Ne  vidim,  da  RSO  povzroča  tesnobo  pri  živalih  -  občutljivost  na  svetlobo  je  mogoče  opaziti  pri  večjih
odmerkih.

Uporabil sem celo RSO na svojem dihurju - bil je zelo star in nekega dne se je zbudil, da je bil nenadoma zelo
šibek, morda ga je kap. Čez dan sem mu dala majhne odmerke RSO, da bi le spal - tisti večer se je zdelo, da se
je prebujal - zmajal je z glavo in se obnašal kot moji psi, ko jedo konopljo. naredi vsaj, da ga ne boli in ne trpi -
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imel sem pol misli, da se bo zbudil v redu - na žalost je umrl, vendar je bila njegova kakovost življenja do
zadnjega dne odlična, zato se mi zdi, da mu je RSO zadnji dan dal najboljše možno. Vem, da ga ni bolelo in je
zelo mirno spal, in vem, da ni bilo preveč RSO, saj je bil doziran zjutraj in zgodaj popoldne, potem pa nič; tisti
večer sem ga preveril zelo pozno - lahko bi se zbudil, vendar je hotel samo spati. "

Whitney - Najboljša kakovost življenja do konca, to je tudi zelo pomembno, ko gre za olje. Hvala, JB

"Včeraj je Chloe, moji 8 let stari sterilizirani samici Heeler fox terierja, odkrili glavkom na enem očesu. Tlak je
bil v njenem prvem očesu zelo visok in morda je bila za vedno slepa. Opravili smo nujno zdravljenje z IV
tekočinami in manitolom, ona pa jemlje nekaj zdravil.  Pritisk se je nekoliko zmanjšal, vendar ne veliko, in
trenutno ne uživa v prilagajanju na pol na slepo. Želim jo zdraviti z RSO, saj je bila za mojo bf in mojo lastno
bolečino neverjetna in resnično verjamem v olje in zgodbe, ki jih ljudje tukaj govorijo, so neverjetne. Ne želim,
da bi Chloe na drugem očesu dobila glavkom in želim ozdraviti vse, kar lahko v prizadetem očesu. Razumem,
da je olje pomagalo številnim hišnim ljubljenčkom in bil bi tako vesel, če bi Chloe obnovila vid ali celo vid v
prizadetem očesu ... Hvala za kakršno koli pomoč ali nasvet!

-  Whitney,  preprosto jo  spravi  na olje.  Nekatera olja  so boljša  od glavkoma kot  druga.  Najlažji  način,  da
ugotovite, kako učinkovit bi bil, je, da vzamete odmerek in zjutraj opazujete oči. Če so čisti, poiščite drug sev
ali  kombinacijo  sevov, če imate na njih veliko stvari  za čiščenje,  je to najverjetneje  dober sev za znižanje
očesnega tlaka. Vse najboljše, JB

"Hvala JB! Včeraj  sem mislil,  da smo dosegli  neverjeten napredek,  oko je bilo jasno (cel dan sem iz njih
potegnil  goop) in zenica ni bila popolnoma razširjena in čeprav se ni ujemala z zenico drugega očesa, sem
mislil, da se odziva na svetlobo, danes zjutraj pa je spet videti oblačno. Morda bo pri močni svetlobi, kot je bilo
včeraj,  videti  bolje  ...  Koliko in kako pogosto mi priporočate,  da ji  odmerim? Doslej  sem jemal  zelo zelo
majhen odmerek graha, stara je le 30 let in zdi se, da to vpliva nanj, ti psi so vedno radi jedli stebla in liste ali
ščurke, kadili itd., Da lahko vem, kdaj je prizadeta tudi zaradi olja in zdi se, da nanjo deluje nekoliko podobno,
kot če bi pojedla stebla, vendar me to ne skrbi, se mi zdi, da to pomeni, da "deluje". " Whitney

- Whitney, dvakrat ali trikrat na dan bi ji dal nekaj dobrega. Več ko boste v njej in hitreje, bolje. Tudi ona je
morala spati dan ali dva, koga briga. Koma, ki jo povzroča konoplja, ne more škoditi. JB

"Sliši se dobro! To bom storil danes. Tudi ona je bila včeraj precej zonisana. Hvala za tako hiter odziv JB! "
Whitney

»Moj pes je včeraj pojedel del rastline, ker je vedel, da mu bo to pomagalo želodcu, potem ko je dobil ostanke
piščančje maščobe in jo pojedel, veliko se je sprehodila, kasneje pa gor in nato udobno počivala. Ugani, kaj je
bilo v njenem bruhanju - lončevih listih. Pameten pes. " Donna

"Živjo JB, RSO dajem svojim konjem. Pravzaprav sem se prejšnji teden prestrašil mojega kašlja, ki je bil bolan,
dal sem mu približno 1/3 grama našega ISO olja in tako se je ZBOGAL !! Bil je pod sedativom. Torej ... deluje
na konjih in če je 1/3 grama tisti pomirjevalec na konju, si predstavljajte zdravilne lastnosti. Trajal je približno
24 ur, da se je znebil posledic. Za vzdrževanje sem zmanjšal njegovo peroralno odmerjanje na približno zrno
riža. " Heather

"Pomislite, da je FDA že v 70. letih prvič poročala, da je konoplja ubila rakave celice ... vse kar vem, je, da rak
na želodcu moje mačke ni več, zdaj se dobro prehranjuje, se zreduje in teče kot nova mucka ..." Tony

»Devetnajstletni  mački  dajem mleto  dekarboksilirano  konopljo  od  decembra  2011.  Bila  je  zelo  letargična,
izcedela, z znaki mačje senilnosti ... znanec, ki je delal pri veterinarju, je predlagal, naj ji dam 1/4 aspirina, 1/ 4 t
metamucil ... to delal nekaj dni, nato pa se odločil, da bom poskusil konopljo ... vsakih nekaj dni potresem
majhno količino v njeno mokro hrano ... še vedno je z nami !!! ” Lori

»JB, naredili smo ji več serij, saj ji vsaka 2 meseca pripravimo novo serijo, saj jemlje 1 kubični kos na dan.
Uporabili smo 2 različna seva. Trenutno uporablja isto serijo, ki je ozdravila raka moje mačke. " Charlie

"Moram se vam zahvaliti. Moja ljubljena mačka, stara 14 let, je bila 1. junija diagnosticirana s ploščatoceličnim
karcinomom. V enem tednu sem ga ozdravil z RSO! Veterinar pravi, da je čudež. 8. junija sem ga odpeljal k
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njemu in vprašal me je, ali gre za isto mačko, ker tumorja v ustih skoraj ni več in je popolnoma pričakoval, da
se bom vrnil, da ga spustim. Zdaj je skoraj popolnoma ozdravljen. Zelo ga imam rad in se vam moram zahvaliti,
ker ste delili, kako narediti zdravilo BREZPLAČNO! "

"Moja mačka je bila junija lani diagnosticirana s" hitro rastočo, agresivno, neozdravljivo, neoperabilno "obliko
raka,  ploščatoceličnim karcinomom v njegovem septumu,  ki je  tako grda,  kot se sliši.  Dobil  je največ 1-3
mesece  in  moj veterinar  mi je  nežno predlagal,  naj  ga "pustim zdaj".  Jokala sem, razmišljala  o  tem in se
odločila, da preprosto ne morem gledati, kako umira. Odšel sem na splet in odkril, da obstaja veliko zdravil za
raka. Začel mu je dajati številne dodatke itd. Bil je v redu, vendar je rak še vedno naraščal in vplival na njegovo
dihanje. Tumor je končno začel naraščati na drugo stran nosu, decembra pa se je začel spuščati. Mislil sem, ok,
zdaj je čas.

Potem sem odkril konopljo in kako lahko ubije raka. Na kratko, Ted je RSO jemal že od decembra. Na začetku
je bilo malo situacije, da bi dobili pravilen majhen odmerek, ker je mačka. In veliko manjši od človeka. Spije
veliko bolje, dihanje je boljše, ko spi, apetit  se mu je vrnil,  čeprav ne na tisto, kar je bil nekoč. Vse to je
potovanje v teku in ne vem, kako se bo končalo.

Vendar se zdi, da se tumor splošči, čeprav zelo počasi. Mislim, da če ne bi bil tako grozen rak, bi verjetno bil
ozdravljen pred meseci. Moj veterinar je navdušen in navdušen nad njegovim delovanjem. Zato ga jemljem iz
dneva v dan in vesel  sem, da se zdi,  da je  večina  teh dni  dobrih dni.  Njegov največji  rok uporabe je  bil
septembra lani, zato je v redu. " Anne-Marie Leidl

"Juhu!!!!  Tudi  jaz  imam  konopljo.  Visokokakovostno  konopljino  olje  mi  je  prihranilo  4800  dolarjev
veterinarjem, da bi mesarjem ... mislim, uh ... naredil operacijo mačjega ušesa, da bi odstranil tumor. Hura za
konoplje in konoplje! " LinZy

»Snov v obliki RSO je psu rešila življenje 40 kilogramov-olje, pridobljeno iz etila, sicer enako kot RSO, ki se je
uporabljalo za reševanje mojega psa, ki je spil sosedov antifriz. Veterinar je po telefonu rekel, da je končala,
prepozno in da verjetno ne bo preživela 40-minutne vožnje, da bi jo evtanazirali, in svetoval sem, naj se počuti
udobno.

Moja zvesta spremljevalka se je penila v ustih, imela je pogoste napade, bila je močno pregreta in grlo je bilo
tako oteklo, da je komaj dihala, prihajalo je in izhajalo iz zavesti. - zagotovo umira, brez dvoma.

Ko sem poskušal olajšati njen prehod s tega sveta, sem v žlico masla segrel 1/2 grama olja in ga s prstom
dobesedno napolnil po grlu, s čimer sem potisnil odprtino v oteklem grlu. V desetih minutah ji ni več penilo ust,
zvišala se ji je temperatura, normalno je dihala, vsi krči in napadi so prenehali.

Z veseljem je pila vodo, nato pa 12 ur zaspala in se prebudila v na videz popolnem stanju, tekla in se igrala v
nekaj  minutah  po  prebujanju.  Povedal  sem svojemu veterinarju  in  jo  prosil,  naj  dogodek  objavi  v  študiji
primera, vendar je zavrnila, češ da je konoplja strupena za pse! " Alan

"Uporabljamo ga pri naši 14 -letni čivavi, ki ima napade. Pred nekaj meseci smo mislili, da ne bo zdržala dolgo,
zato sem pomislil, zakaj ne bi poskusil olja? V enem dnevu je bila kot popolnoma nov pes! Jela je bolje in
počutila se je živahno in se je hotela igrati! Te stvari res delujejo pri mnogih stvareh! " Mindy

»Prejeli smo psička, ki ga je zgazil zelo velik človek. Je igračka čivava, imela je prerez štiri do štiri centimetre,
ki je pokrival njeno celotno spodnjo polovico. Zelo ji je postalo hudo in začelo se je prehlajevati, zato sem se
odločil, da ji poskušanje solz ne more preveč škoditi.

Ko sem ji prvič odmeril, je komaj premaknila glavo. Z veseljem pa vam povem, da je po enem tednu solz trikrat
na dan srečna, zdrava in srčkana bedak. Hvala Rick in JB, ker sta nas razkrila resnici. Z ženo verjamemo, da so
jo solze rešile.

Ne pozabimo, da sem trikrat na dan doziral igračo čivavo, ki je bila manj kot kilogram z gramom RSO. To je 3
grame na dan za mladička, ki je tehtal manj kot kilogram in je bil pred smrtjo, ker je nanj stopil fant, ki tehta
več kot 300 kilogramov. Če bi bila konoplja res strupena, kaimana še vedno ne bi bila z nami, tekla je in skakala
po dimu trave. "
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»Dali smo ga naši 13 -letnici, da bi ji pomagal pri artritisu hrbtnih nog in bokov ... presenečenje, dobili smo tudi
ne samo vzmetnega psa, ampak tudi 4 mladičke. Nikakor ne bi smela imeti še litra, vsi pa so zdravi in odlično
se obnesejo! Obožujem RSO! ” Julie

»Moj pes je imel težave s kožo (izpuščaj, zaradi katerega je raztrgal dlako) in ponavljajočo se okužbo ušesa.
Nisem imel RSO, ampak sem mu dal tinkturo, ki jo je naredil moj prijatelj. Njegovo krzno je zraslo in okužba
ušesa se je odpravila. Če bi tinktura delovala tako dobro, mislim, da bi ga z RSO lahko popolnoma ozdravila.
Zato bi rekel, da bi RSO delal na psu tako kot pri ljudeh. Blagoslovljen Rick in tudi ti, JB. " Bette

- Hvala, Bette. Vaše razmišljanje je logično in pravilno. Živali imajo hitrejši metabolizem, zato jih olje zdravi
veliko hitreje kot ljudi. Z oljem je v veselje zdraviti živali, radi ga jemljejo. JB

"Uporabljam ga pri svojih psih. Nekoliko manj, kot bi mi. Imam 12 letnico, ki je bila povožena in so ji morali
odstraniti kolk. Ni zamenjano ... odstranjeno! 4 tedne v ...

Brez brazgotine na operaciji, sprehodi, še vedno šepajoči, vendar se kar dobro premika in olje sem uporabil
namesto zdravil  proti  bolečinam ...  Delovalo je odlično! (...)  Imam 9 -letnega Rottyja,  ki  ima srčne gliste,
strašne alergije, zelo malo energije in mu izpadajo lasje na repu. Začel sem ga danes ... Pravkar sem rešil 10 -
letno čivavo s tremi tumorji in vem, da jo bo to popravilo !!! "Dolly Durbin

»Pasji piškoti RSO OIL in z mazilom za rane na nogi je bila velikost 1/2 za dolar. Ko je vstala, je začela jokati
in njeno tresenje je bilo hudo. Vedel sem, da bo RSO deloval ... Že naslednji dan je vstala brez joka in tresenja
in nekaj dni kasneje je tekla po dvorišču s svojim malim kolegom Nuggetom, podganjim terierjem. To je bilo
pred 6 meseci. Zdaj je kot 6 -letni pes, ne 12 let. To je ena izmed toliko zgodb, ki sem jim bila priča v zadnjih 2
letih.

Moja zgodba je veliko daljša ... RSO mi je rešil življenje. Nič več opiatov. In največkrat zelo malo bolečin.
Hvala Rick Simpson ... Mir z vami. " Ron Youngblood

Q. Dragi prijatelji, upam, da vam bo to uspelo. Podarjam 8 -letnemu psu RSO za tumorje, ki rastejo na desni
strani njegovega telesa. Danes je njegov prvi dan zdravljenja in je izpadel in spi. Dal sem mu približno količino
riževega zrna. Je to preveč? Kako dolgo in kako pogosto bi priporočali

Ti dam olje? Tudi sam sem na olju. Sčasoma se vse bolj privajam na "visoko". Naslednji mesec moram na
operacijo in nameravam uporabiti RSO za bolečino in okrevanje. Če bom lahko delal, bom na njem do konca
svojega življenja. Blagoslov ~ Najlepša hvala

A. Catherine, operacijo bi odložil, če je le možno, dokler ne poješ 180 g olja na gram na dan (ali več) v treh
odmerkih.  Dajte  psu polovico  tega,  če  menite,  da  mu ni  všeč  to,  kar  je  dobil  zdaj.  Spanje  je  del  procesa
zdravljenja, ni razloga za skrb in je znak, da je olje pomirjujoče, kar želite. Bolj kot je močan in pomirjevalen,
tem bolje. Vse najboljše, JB

»Pošiljam vam obvestilo o mojem psu z diagnozo kostnega raka. 1. junija je minilo sedem mesecev, zadnji
rentgen ne kaže širjenja na pljuča. Našli so nedotaknjen prelom v bližini mesta tumorja v nogi, ne vedo, kaj naj
naredijo s tem. Običajno morate te pse, ki imajo odmor, odložiti. Ugotovili so, da mesečne infuzije zdravila
Zometa ohranjajo nedotaknjeno, zato jo bodo nadaljevali s preskušanjem, medtem ko bo prejemala mesečne
infuzije zdravila Zometa. Ampak No Cancer Spread in ne morejo pobrati tumorja, ki je bil tam pred 7 meseci.
Mislil sem, da bi rad vedel. Ta agresivni rak psu običajno vzame življenje v 4-6 mesecih po diagnozi. Tukaj je,
7 mesecev, brez širjenja raka. Nepoškodovan zlom, vendar še vedno hodi kot nič narobe. " Linda

"Po 9 tednih je kožni rak pri mojem psu popolnoma izginil !! Vzdrževalni odmerek zdaj za preskus življenja.
Kar menim, da mu bo zdaj ne samo bolj udobno, ampak tudi daljše življenje. BLAGOSLOV RS & JB !! > ;-)
«Goblin

"Moj pes je imel 3 tedne življenja. Tumorji množičnih celic po celem telesu čistokrvnega pit bull -a ... Po 3
tednih se tumorji r na ISO/RSO krčijo. Prisežem. Nekajkrat se je popihal kot pijan, a vedel sem, da je na bolje.
Še vedno je na tem. Tudi ko izginejo, mu bom še vedno naredil zdravilo. Ljubim te, JB in Rick. " Bocaj
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»Že 14 tednov mojemu Pitu dajem olje za raka. Včasih se nekoliko 'trzne' in napije, ko ji dam preveč, ko pa
razgibanost mine, spi kot mladič. Zavrnila je jemanje veterinarskih zdravil, zato smo dobili raje olje. Še vedno
so zgodnji dnevi, vendar beležim njen napredek. Trajalo je približno teden dni, da se je navadila na olje in spet
razvila apetit. Ljubosumen sem, saj si na tej stopnji olje lahko privoščimo le zanjo. Obožujte lepe zgodbe vseh!
" Janine

"Učinek sem videl iz prve roke, ko je pes jemal RSO ... Prvih nekaj dni je Ruby (12 -letni pes) zbolela in se je
malo  tresla,  kar  je  zaskrbljujoče,  če  ste  skeptični  glede  te  teme,  vendar  lahko  zagotovim  ti  1  mesec  na
zdravljenju in pes ves čas poskakuje naokoli po stopnicah, skače na posteljo in stole, polne energije, spet znova
zelo igriv. Oči so bile včasih solzne in s sivo oblogo so se zdaj popolnoma normalizirale. Ruby je imela precej
veliko rast na notranji strani noge že leta in zdaj je po zaužitju olja skoraj odpadla !!!

Zahvaljujoč Ricku Simpsonu xxx blagoslovi to olje, res deluje, zakaj ni nobenih pričevanj, ki bi rekla, da ne ..?
" Brett

"Danes je 3. dan za zdravljenje mojega psa z RSO (Rick Simpson Oil), ki je koncentrat konoplje za zdravljenje
številnih resnih bolezni.  Stara je 13 let  in pred približno 7 meseci je dobila nekaj,  kar je povzročilo njeno
izjemno smrčanje, veliko sluz in nekaj dni je bila letargična. Pogledal sem na spletu, rekel "psarniški kašelj ali
pasji  prehlad",  zato sem tukaj  dobil  nekaj  antibiotikov in jo  začel  na tečaj.  Ni  mi pomagalo,  zato smo jo
odpeljali k veterinarju.

Seveda so želeli opraviti krvno preiskavo, rentgen in pregled sluzi. Približno 500 v veterinarskih računih sem
zavrnil, zato smo jo začeli jemati s širokim antibiotikom, ki se ga v enem mesecu prav tako ni dotaknil. Vzela
sem jo nazaj in dobila še dva močnejša antibiotika, jih mesec dni jemala versko. Tudi tega se nisem dotaknil!

Potem je veterinar poskusil fungicidno zdravilo ... Še vedno se je ni dotaknil njene bolezni! Težko je ugotoviti,
kaj  je  upravičeno porabiti  za 13 -letnega  psa ...  Zato sem pred približno enim mesecem prenehal  z vsemi
zdravili,  da bi se njeno telo povrnilo, in jo začel uporabljati na RSO šele pred 3 dnevi, skupaj 6 tretmajev.
popolnoma nov pes!

Brez smrčkanja, brez kašlja, ima pojest in na splošno smo opazili NEVERJETNO izboljšanje. Res neverjetno.
Iz  mojih  osebnih  izkušenj  lahko  potrdim,  da  je  to  nekaj  nadrealističnega  zdravila.  Hvala  vam iz  srca!  "
Preživetje

"Moj pes je 13 -letni belgijski ovčar. Pred nekaj leti se je na njegovi strani pojavila majhna kepa. Nenadoma je
pred nekaj meseci začelo naraščati z zaskrbljujočo hitrostjo. Na žalost so mu diagnosticirali raka ... in ne samo
enega. Po pregledu je imel veliko. Imel je tudi druge težave ... Predvsem artritis in disfazijo kolka. Operacija ni
bila možnost, saj je bilo dvomljivo, da bo preživel anestezijo. Nisem mogel gledati, kako trpi ... komaj je hodil
in je nehal jesti. Odločil sem se, da mu poskusim dati konopljino olje kot zadnji poskus, da mu pomagam. S
partnerjem Patom sva mu na piškotu dala majhno količino  (približno velikost  riževega zrna).  To ga je  res
prizadelo ... bil je nestabilen na nogah in spal je ure.

V naslednjih dneh smo spremenili odmerek in opazili, da se mu je apetit takoj izboljšal. Prav tako se je začel
veliko lažje premikati in njegov odnos je bil veliko svetlejši.  Ko so dnevi odmikali,  smo počasi povečevali
njegov odmerek. Minili so 3 tedni in komaj ga prepoznam kot istega psa. Srečen je! Mahati z repom, igrivo,
jesti, najbolje pa je, da je tumor za polovico manjši, kot je bil, preden smo začeli z oljem !!!! Nadaljeval bom
njegovo zdravljenje (imamo srečo, da lahko sami dobavljamo olje) in vas obveščal. Pričakujem, da bodo ti
tumorji popolnoma izginili !!!!!!!! " Josie

»Imam soseda, ki je svojemu psu v enem mesecu uspešno odstranil tumorje in ji dal zdravilo. Nadaljujte in da,
zelo majhni odmerki, saj je Rick dejal, da je njihov metabolizem zelo visok, zato se izboljšajo veliko hitreje kot
mi. " Covey

"Našega dihurja sem ozdravila zaradi raka trebušne slinavke, ki ga povzroča insulinom. Pojdi naprej, poglej,
tvoja 'krznena družina' te potrebuje. Tukaj je Flower med njenim zdravljenjem, tukaj je nekoliko razprtih oči in
pripravljena na miren spanec ..! " Konoplja
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"Ja, junija sem svojo mačko ozdravil, ko je veterinar rekel, naj ga spusti. Pravkar sem ga nahranil z oljem in v
10 dneh je usodni tumor izginil! Veterinar je rekel, da je to čudež! " Charlie

»BOG BLESS JB in Rick Simpson za vašo zvestobo ljudem, ki vas najbolj potrebujejo. Ko bom lahko, bom
naredil svoje, da bom pomagal ljudem, ki jih poznam, ki to nujno potrebujejo. Moja hči je zaradi tumorja pri
svojem psu malo naredila. Štiri dni uporabe je dejala, kot da bo kmalu odpadla. Še vedno čakam na končne
rezultate. BOG pred KEMIKOM! " Greg

Kakovost življenja

Bi lahko konopljino olje podaljšalo življenjsko dobo?

»Če bi vsi redno jemali majhne odmerke konopljinega olja, sem trdno prepričan, da bi živeli dlje in bili veliko
bolj zdravi. Daljša življenjska doba bi bila zelo koristna za človeštvo, saj bi tistim, ki imajo čudovite talente,
omogočila doseči veliko več. V današnjem svetu se prepogosto človek le dobro spozna na to, kar počne, in se
sooči z zdravstvenimi težavami, ki prekinejo kariero.

Vsi smo dobili to izkušnjo, imenovano življenje, da razširimo svoje sposobnosti in obzorja, da se lahko naša
vrsta razvije na višjo raven. Poleg tega smo dobili to čudovito rastlino, da ohranimo in zaščitimo svoje telo pred
boleznimi. Nemogoče je, da bi dojel, da bi človeštvo lahko prezrlo zdravilne potenciale te rastline. Zdaj, ko je
resnica o zdravilni moči konoplje na voljo, bi bili nekoliko zanemarjeni pri svojih dolžnostih do sebe in svojih
bližnjih, če ne bi takoj zahtevali brezplačne uporabe teh zdravil.

Če bi vi ali  kdorkoli  drug na tem svetu želeli  dlje živeti  v stanju odličnega zdravja,  da bi dosegli  največji
potencial,  ki smo ga sposobni, ne vidim, kako bi se kdo počutil,  da nam ima pravico vsiliti  svojo voljo ali
poskusiti prisiliti koga, da se vzdrži uporabe te rastline v medicini. Ker naj bi življenje pomenilo življenje in ste
zdaj našli način, da se izognete nepotrebnemu trpljenju, vam vsem želim zelo dolg in zdrav obstoj.

Gotovo ste slišali toliko ljudi, ki so vam govorili: »To ne more delovati, nič ne bo pomagalo. Zdravnik je 
rekel, da bom zaradi tega trpel do konca svojega življenja ... "

Veliko bolnikov je prišlo k meni z zdravstvenimi stanji, katerih zdravniki niso imeli uspeha pri zdravljenju in
menili so, da je njihov položaj brezupen. Pogosto ljudje sploh nimajo diagnoze, kaj je z njimi res narobe, ker
jim v resnici zdravniki niso mogli dati odgovora. Večina teh bolnikov, ki sem jim dajala olje, ni verjela, da bi
konoplja  lahko pomagala  pri  njihovih razmerah,  dokler  niso poskusili  zdravljenja.  Bil  sem v stiku s  tisoči
posameznikov, ki so bili popolnoma presenečeni, kaj je to zdravilo naredilo za njihova stanja. Če konopljino
olje ne more ozdraviti vašega stanja, boste verjetno ugotovili, da je to olje daleč najboljši razpoložljivi nadzor.

Zdravniki nam radi povedo, da so številne bolezni in stanja neozdravljiva, vendar to zdravilo ne posveča veliko
pozornosti mnenjem zdravnikov in pogosto dela tisto, kar velja za medicinske čudeže. Če imate zdravstvene
težave, poskusite olje in obstaja velika verjetnost, da boste videli čudeže, ki jih lahko naredi sam.

Ali je smiselno, da ljudem ne dajemo zdravil na osnovi konoplje?

Absolutno nima smisla prepovedati uporabe konoplje v javnosti in v resnici nihče nima pravice do tega. Edini
razlog, da je bila konoplja sploh prepovedana, je bil dejstvo, da je predstavljala resnično nevarnost za številne
velike denarne skrbi. Omejitev medicinske uporabe najbolj zdravilne rastline na zemlji na tiste, ki živijo na tem
planetu, bi lahko označili le kot zločin proti človeštvu. Zdi se, da so vlade še vedno pripravljene pustiti svojim
bogatim prijateljem, ki so lastniki farmacevtskih podjetij, svojo pot, vendar na koncu ne bodo mogli zadržati
resnice o tem zdravilu.

Ko se bo konoplja  vrnila  k običajni  medicini,  bo uničila  vso korupcijo,  ki  je  kdaj  koli  nasprotovala  njeni
brezplačni medicinski uporabi. Ta rastlina hitro znova postaja priznana kot največja zdravilna rastlina v obstoju
in zdravila, proizvedena iz nje, bodo za vedno spremenila obraz medicine. Kmalu bo javnost zavrnila kemikalije
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in strupe, ki jih trenutno imenujemo zdravila, ter zahtevali uporabo te naravne snovi, da se bodo lahko zdravo
zdravili.

Ali menite, da se ljudje v organih pregona ne zavedajo, da bodo to zdravilo slej ko prej morda potrebovali 
sami?

Mnogi v organih pregona zagotovo vedo, da zdravilo iz konoplje deluje, in vsi bi se morali zavedati, da nimajo
pravice posegati v njegovo uporabo v medicini. Pravzaprav sem to zdravilo priskrbel lepemu številu tistih, ki
sami skrbijo za policijo. Uradniki RCMP so k meni celo poslali bolnike, ki so umirali zaradi terminalnega raka,
zato se mnogi policisti zavedajo, da ta naravna snov deluje. Policija se glede bolezni ne razlikuje od nas, tudi
ona se boji raka in drugih resnih stanj.

Vendar se zdi, da ima policija zelo težko razumeti dejstvo, da politika naše vlade glede zdravil iz konoplje ubija
tudi njih in njihove družine. Večina policistov poskuša odpraviti  svoje napake v zvezi z napadi na tiste, ki
uporabljajo zdravila iz konoplje, tako da pravijo, da samo opravljajo svoje delo. Toda to je ista linija, ki so jo
uporabljali tisti, ki so delali v Hitlerjevih taboriščih smrti in ni opravičevala njihovega vedenja takrat, niti ne
opravičuje obnašanja današnjih policijskih sil.

Čas je, da se policija zbudi v resničnost tega, kar počne. Ali se policistom zdi napačno, da javnost prideluje
najbolj zdravilno rastlino na svetu za proizvodnjo tega zdravila? Ali pa sami ne bi iskali tega olja, če bi imeli
ljubljeno osebo, ki je umirala in bi potrebovala zdravljenje? Pričakujem, da bodo, zato je morda čas, da policija
začne s pištolami usmerjati v prave kriminalce.

Zavračanje uporabe zdravil iz konoplje v javnosti je kaznivo dejanje in policija mora prenehati izvajati zakone,
ki so bili  sprejeti  proti  uporabi konoplje za medicinske potrebe.  Konoplja je preprosto naravna neškodljiva
zdravilna rastlina. Kako bi torej policija ali kdo drug mislil, da ima pravico odvzeti dovoljenje za brezplačno
uporabo  te  snovi  nekomu  z  resnimi  zdravstvenimi  težavami?  ”Rick  Simpson,  konoplja:  najbolj  zdravilna
rastlina

Zakaj se imenuje RSO?

»Rick ga ni začel imenovati RSO, drugi so ga. To je dober izraz, saj ljudi pripelje do Rickovih informacij o
metodah in materialih. Rick je upravičeno zaskrbljen zaradi ljudi, ki kličejo olje, ki ni narejeno po njegovih
metodah in priporoča  kakovost  izhodnega materiala  Phoenix  Tears  ali  RSO. Ve,  kaj  je  uspelo v njegovih
obsežnih izkušnjah z zdravljenjem pacientov, in želi zagotoviti,  da zelo bolni ljudje dobijo tisto, kar ve, da
deluje, in ne nekaj, kar bi bilo "lahko tako dobro" z istim imenom ... "Matej

"Brez Ricka in njegovega videoposnetka ne bi vedel, da zdravi raka ... čeprav sem bil uporabnik in pridelovalec
že približno 27 let, nisem vedel, da ima te lastnosti ... zdaj zahvaljujoč Ricku Simpsonu. .. in brez njegove
drznosti in odkritosti bi vsi o tem živeli v temi ... zato mislim, da je RSO dobro ime za olje ... vendar je treba
RSO upoštevati po navodilih RS ... ne nekaj vonjav, kaj je najbolje ... če ni pokvarjeno - ne popravljajte. " Peter

»Jack Herer ga je začel imenovati Rick Simpson Oil ali RSO. Rick tega ni hotel tako imenovati in trajalo je
nekaj časa, da ga je prepričal, da je to res dobra ideja. Trik je v tem, da je tam veliko konopljinih/konopljinih olj
in obstaja veliko načinov pridobivanja olja ali ekstrakta, mnogi pacienti pa so bili prevarani, da kupujejo olja ali
ekstrakte slabše kakovosti.

RSO se proizvaja po posebni metodi, iz določenih materialov in na poseben način, zato bi ga morali imenovati
kar je - RSO. RSO ni BHO (butanovo medeno olje), RSO je dekarboksilirano in zelo močno in pomirjevalno.
Najboljši RSO je 95-98% THC, 1-2% CBD in izredno močan in pomirjevalen. Večina drugih vrst ekstrakcije
preprosto  ne  bo  proizvedla  olja,  ki  je  dekarboksilirano  in  tako  močno  ter  zahteva  veliko  dodatnega  dela.
Običajno  predelamo  velike  količine  konoplje  in  Rickova  metoda  je  zelo  učinkovita  in  racionalizirana  za
predelavo velikih količin konoplje. Pol kilograma konoplje lahko predelate in proizvedete olje v manj kot dveh
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urah z opremo, ki jo je v večini delov sveta enostavno najti. Bistvo je, da zdravilo pripravimo čim prej, da
bolniku ne bo treba čakati. «JB

“Ne zanima me, kako se imenuje !!! Prosim, kličite to, kot želite, vendar ne smete zavreči človeka, kot je Rick,
ki je rešil na tisoče življenj in je vse svoje življenje dal širjenju besede. Preprosto ni v redu !! " Donna

»Imenujem ga ves čas» konopljino olje «, ker je tako, v slovarju je, samo še ena beseda za konopljo. To je star
modni izraz, a vseeno pravilen izraz. Vsi vemo, o čem govori. " Dion

»Čarobnost je v kroglasti glavi trihoma. Nikjer drugje THC ne obstaja na rastlini. Rastlina proizvaja THC za
zaščito svojih reproduktivnih delov. Bolj ko se približate tem delom, brsti, več je trihomov. Zato imajo brsti
največ zdravil. To je znanost, ne ugibanje. Še enkrat hvala Rick, ki me je navdihnil za izdelavo najboljšega olja,
kar sem lahko. Čudovito bistro jantarjevo olje. " Toni

»Toliko kot koruza? Vsi se ne strinjamo JB. Cenejše bi bilo lepo, ampak dajmo zdaj. " Rick

- Rick, koliko bi konopljo gojili na tisočih hektarjih njiv, koliko bi zanjo plačali? 20 dolarjev na kilogram? Ali
manj?

Resnično morate začeti razmišljati v tonah konoplje in ne v gramih. Povpraševanje po olju bo tako veliko, da
vseh rastlin ne bo mogoče gojiti samo v "medicinskih rastlinjakih". Najmočnejše in pomirjevalne vrste bo treba
gojiti na milijonih hektarjev zemlje po vsem svetu.

Na primer, ko bodo dame resnično razumele, kaj lahko olje naredi s kožo in gubami, bodo zahtevale 20-30%
najboljšega olja v vseh svojih kozmetičnih izdelkih in kar naenkrat bo povpraševanje po milijonih ton najboljše
olje samo za kozmetiko. Nato dodajte še nekaj sto milijonov ton olja za bolnišnice.

Za  pridelavo  kilograma  olja  potrebujete  5-8  kilogramov  suhega  popka.  En  kilogram olja  bo  proizvedel  5
kilogramov  kozmetičnih  izdelkov  -  to  je  100  kozarcev  s  50  g  masti/kreme/losjona/šminke/kreme  za
obraz/šampona.  In  sto  kozarcev  konopljinih  krem/krem/losjonov/šmink/krem za  obraz/šamponov  ni  nič,  to
lahko preprosto podarite v enem dnevu, vedno boste našli nekoga, ki bi jih lahko uporabil.

Zato spet začnite razmišljati v tonah, ne v gramih. Vem, da so trenutne cene precej višje. Nisem zadovoljen z
njimi in naredil bom vse, da se cena suhega brsta na prostem s polja dvigne na približno 10-20 dolarjev za
kilogram.  Ker  bi  ta  cena  zaposlila  in  dobro delala  milijone  kmetov po vsem svetu.  In  to  bi  prineslo zelo
pozitivno spremembo v življenju vseh nas. JB

»Naj povzamem večino dogajanja okoli nafte Ricka Simpsona. Navodila ljudem govorijo A, B, C in D. Ljudje
jih preberejo in vprašajo - če ne storim A, bodo B, C in D še delovala? Če ne naredim B, bodo A, C in D še
vedno delovali? Če ne naredim C, bodo A, B in D delovali? Kaj pa, če ne naredim D, bodo A, B in C še vedno
delovala? Kaj pa, če naredim A, B, C in D drugače, ali bo to še vedno ustvarilo pravo stvar?

Splošni  odgovor je:  ne,  ne bo.  Če želite  izdelati  RSO, sledite  navodilom za besedo. Če želite  izdelati  kaj
drugega, sledite drugim navodilom. Vendar vas prosimo, da nas ne prevzamete za odgovornost, če izdelujete
drugo vrsto olja in zdravljenje ne uspe in se konča z nepotrebno smrtjo pacienta.

Če naredite A, B, C in D, bo olje delovalo najbolje.  Zato so navodila tam. Če ne, ne bo ali  morda ne bo
delovalo. Tako preprosto je, kajne?

Kaj bi osebno želeli dobiti, če bi potrebovali zdravilo? Nekaj, kar se je izkazalo za tako dobro ali kaj drugega,
samo zato, da bi lahko kdorkoli, ki je izdelal olje, dokazal ali ovrgel svojo hipotezo ali "metodo"? V igri je vaše
življenje. Zato bodite previdni, razmislite sami in se učite od tistih, ki so to pot prehodili pred vami.

Vse najboljše vam želim. Jindrich Bayer "
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Upamo, da vam je ta knjiga pomagala. 
Zdaj ste na vrsti, da nam pomagate drugim.

Ustvarjanje  te  knjige  in  izmenjava  informacij  je  delo  ljubezni.  Na  žalost
ljubezen ne plačuje računov.

Prizadevamo si prevesti to knjigo v več kot 300 jezikov in napisati še 10
različnih knjig na to temo.

Računamo na podporo ljudi,  kot ste vi,  za pomoč pri  stroških prevodov,
raziskav itd.

Prosimo, pomagajte zdaj tako, da se vrnete na spletno mesto na naslovu
http://www.hempcures.work in s klikom na gumb DONIRAJ preko gumba
PayPal  spodaj  in podarite vse,  kar menite,  da je vredno za vas in vaše
ljubljene.

Lahko  pa  uporabite  PayPal  za  pošiljanje  donacije  neposredno  na  naslov
DONIRAJTE@HEMPCURES.DELO ali pa lahko prispevate prek BitCoina na: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Cenimo vašo podporo in vam in vašim ljubljenim želimo zdravo in srečno 
življenje s konopljo.
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